

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၄)
အမှတ် (၅၉)

Established in 1914

Myanmar Alinn Daily

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆန်း ၇ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက်၊ သောကြာနေ့။

နော်ဝေနိုင်ငံ ပဉ္စမမြောက်ဘုရင်နှင့်မိဖုရား မြန်မာနိုင်ငံသို့ တရားဝင်ခရီးလာရောက်မည်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၈

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် နှင့်ဇနီးဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းတို့၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ နော်ဝေနိုင်ငံ ပဉ္စမမြောက် ဟာရယ်ဘုရင်နှင့်မိဖုရား ဆွန်ယာခေါင်းဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ သည် မကြာမီကာလအတွင်း မြန်မာနိုင်ငံသို့ တရားဝင်ခရီး လာရောက် မည်ဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

မြန်မာနိုင်ငံသည် ပို့ဆောင်ရေးနှင့်ထောက်ပံ့ပို့ဆောင်ရေးအတွက် အချက်အချာကျသည့်ဒေသ ဖြစ်လာမည်

မန္တလေး နိုဝင်ဘာ ၂၇
အကြိမ်(၂၀)မြောက် အာဆီယံ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးများ အစည်း အဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် မန္တလေးမြို့ ရွှေပြည်သာဟိုတယ် သာရတနာခန်းမ ၌ကျင်းပရာ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်း တက်ရောက်အဖွင့် အမှာစကားပြောကြားသည်။ (ယာဝု)
အခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးဉာဏ်ထွန်းအောင်၊ ဦးသန်း ငွေ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီး များ၊ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ပို့ဆောင် ရေးဝန်ကြီးများ၊ ဆွေးနွေးဖက်နိုင်ငံ များဖြစ်သည့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတ နိုင်ငံ၊ ဂျပန်နိုင်ငံနှင့် ကိုရီးယားနိုင်ငံ တို့မှ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးများ၊ အာဆီယံ အတွင်းရေးမှူးချုပ်ရုံးမှ ဒုတိယအတွင်းရေးမှူးချုပ်နှင့် ကိုယ် စားလှယ်များ၊ အာဆီယံနိုင်ငံများ မှ ပို့ဆောင်ရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့် အရာရှိကြီးများနှင့် ကိုယ်စားလှယ် များ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။
ဖွင့်ပွဲတွင် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းက အမှာ စကား စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ ။



“သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး အခြေခံအဆောက်အအုံတည်ဆောက်ခြင်းသည် ကြီးမားသောဘဏ္ဍာရေး အရင်းအမြစ်များ လိုအပ်ရုံသာမက ကျန်းမာရေး၊ ဘေးကင်းလုံခြုံရေး၊ လူမှုရေးနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ အလေးထားစရာများ ဖြည့်ဆည်းပေးမည့် ခေတ်မီနည်းပညာလည်း လိုအပ်”

ယနေ့ မာတိကာ

မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဒိန်းမတ်နိုင်ငံ သံရုံးဖွင့်

စာမျက်နှာ - ၃

ပီပီပြင်ပြင်ဖြစ်စေချင်ပါသည်

ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ - ၆

အာဆင်နယ် နောက်တစ်ဆင့်တက်ပြီ

စာမျက်နှာ - ၁၃

ကြော်ငြာအချုပ်ပို လေးမျက်နှာပါရှိ
ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပို လေးမျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

လူနာများအား အခမဲ့ကုသပေးသဖြင့် ပြည်သူများက ဆေးရုံကြီးများကို အားကိုးမှုပိုမိုရှိလာ

၈-၈

လောပိတရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ဂျပန်နိုင်ငံအကူအညီဖြင့် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်

သတင်းဆောင်းပါး - ခရမ်းစိုးမြင့်

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ဘီလူးချောင်းအမှတ် (၂) ရေအားလျှပ်စစ် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ လောပိတရေ အလုံးစုံပြင်ဆင်ရေးစီမံကိန်းကို ယခုအခါ ဂျပန်နိုင်ငံ၏ တရားဝင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးအကူအညီဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။
အဆိုပါ ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံသည် ကယားပြည်နယ် လျှင်ကော်မြို့ လောပိတ ကျေးရွာအနီး၌တည်ရှိပြီး လောပိတဓာတ်အားပေးစက်ရုံဟု လူသိများသည်။ တပ်ဆင်စက်အင်အား မှာ ၂၈ မဂ္ဂါဝပ်ရှိ စက်ခြောက်လုံး တပ်ဆင်ထားပြီး စုစုပေါင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်အား မဂ္ဂါဝပ် ၁၆၈ မဂ္ဂါဝပ်ထွက်ရှိသည်။
ပထမစက်သုံးလုံးကို ဂျပန်နိုင်ငံအကူအညီဖြင့် ၁၉၅၄ ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး ၁၉၆၀ ပြည့်နှစ် ဧပြီလ ၁ ရက်နေ့မှစ၍ (National Grid) ကို အသုံးပြုပြီး ရန်ကုန်သို့ ဓာတ်အား ပို့လွှတ်ပေးခဲ့သောစက်ရုံဖြစ်သည်။ ဒုတိယစက်သုံးလုံးကိုလည်း ဂျပန်နိုင်ငံ၏ (OECF) ချေးငွေ

ဖြင့် ၁၉၇၀ ပြည့်နှစ်တွင် ဆက်လက်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး ၁၉၇၄ ခုနှစ် မတ် ၂ ရက်တွင် ဓာတ်အား များ စတင်ထုတ်လုပ်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။
ထိုလောပိတဓာတ်အားပေးစက်ရုံကို ၃၂ နှစ်ကြာ ပြီးနောက် ၁၉၉၂-၁၉၉၄ ခုနှစ်အတွင်း တစ်ကြိမ်အကြီးစား ပြင်ဆင်မွမ်းမံပြင်ဆင်ရေးစီမံကိန်း (Renovation Project) ကို ဂျပန်နိုင်ငံ ၏ (OECF) ချေးငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့သဖြင့် တပ်ဆင်စက်အင်အားအတိုင်း ရာနှုန်းပြည့်ထုတ်လုပ် ပေးနိုင်ခဲ့သည်ကို သိရသည်။
၂၀၀၂-၂၀၀၄ ခုနှစ်မှာတော့ အလုံးစုံပြင်ဆင်မွမ်းမံရေးစီမံကိန်းပထမအဆင့် (Rehabilita- tion First Phase) အဖြစ် စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁

နဂါးနီ

ဘဏ်ဝါးဆူးကြီးတပ်ဆင်ခြွန်ချီရေး

- ဆွဲဆောင်ဆိုင်ကိရိယာများ ပြုပြင်
- ကျွမ်းကျင်သင်တန်းများ ပေးပို့
- အိမ်ထောင်စုအဖွဲ့အစည်းများ ဖွဲ့စည်း

Ph: 09 73020031, 09 73145701, 09 45005444B

ပုန် ဒေါက်တာ

ကားမှန် မှန်စပေါ့ နှင့် အက်ကြောင်းရှည် များကို အိမ်အရောက် ပြုပြင်ပေးသည်။

ရန်ကုန် - 09 4211 51119,
မန္တလေး - 09 7322 9563

ကြုံတိုင်းအောင် မျက်နှာကျက်

- ၁၀ ငွေတန်လှည့် (တစ်ကျင်း) ဆွဲဆောင် - ၇၀၀၀၀ ကျပ် (မူပိုင်ခွင့်၊ တပ်ဆင်၊ သယ်ယူပို့ဆောင် အကျခံပါသည်။)
- အညွှန်းအသုံးစွဲများ မျက်နှာကျက် (2' x 2')၊ T-Bar, L-Bar များကိုသာ သုံးဆောင်နိုင်ပါသည်။

Ph: 01 541018, 09 730 20031, 09 730 20032

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အဖွဲ့

မြန်မာနိုင်ငံနှင့် အိုစန်းလွှာကာကွယ်ရေး

ကမ္ဘာ့မြေပြင်အထက်ရှိ လေထုအလွှာတစ်ခုဖြစ်သည့် အိုစန်းလွှာသည်လူသားတို့အား နေမှကျရောက်လာနိုင်သော ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည်ကို သို့ ဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်စေသောအရာများကို ကာကွယ်ပေးထားပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသည် ဗီယက်နာကွန်ဗင်းရှင်းနှင့် မွန်ထရီယယ်စာချုပ်အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံအဖြစ် ၁၉၉၄ ခုနှစ်မှ စ၍ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး အမျိုးသားအိုစန်းလွှာယူနစ်ကို ၂၀၀၄ ခုနှစ်ကတည်းက ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါသည်။ အိုစန်းလွှာ ပျက်စီးစေသောဒြပ်ပစ္စည်းများ သုံးစွဲမှုလျှော့ချရေး၊ အများပြည်သူပညာပေးရေးနှင့် စာချုပ်ပါတာဝန်များ အကောင်အထည်ဖော်ရေးတို့အတွက် ကုလသမဂ္ဂပတ်ဝန်းကျင်အစီအစဉ်၏ နည်းပညာနှင့် ဘဏ္ဍာရေးအထောက်အပံ့များဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဟိုက်ဒရိုကလိုရိုဖလိုရိုကာဗွန် (HC-FC) သုံးစွဲမှုလျှော့ချရေးဆိုင်ရာ စီမံကိန်းကို ၂၀၁၂ ခုနှစ်မှစတင်ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိပါသည်။ ဤစီမံကိန်း၏ ရလဒ်အဖြစ် အိုစန်းလွှာပျက်စီးစေသော ဒြပ်ပစ္စည်းများဆိုင်ရာလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခြင်းအမိန့်ကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဧပြီ ၂၅ ရက်တွင် ထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် သက်ဆိုင်ရာစာချုပ်ပါ စည်းကမ်းချက်များအတိုင်း လိုက်နာကြိုးပမ်း ဖော်ဆောင်လျက်ရှိပါသည်။

ဗီယက်နာကွန်ဗင်းရှင်းနှင့် မွန်ထရီယယ်စာချုပ်တို့သည်ကား ကုလသမဂ္ဂပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ အစီအစဉ်အရ အိုစန်းလွှာထိန်းသိမ်းရေးနှင့် အိုစန်းလွှာပျက်စီးစေသော ဒြပ်ပစ္စည်းများသုံးစွဲမှုလျှော့ချရေးတို့အတွက် အရေးပါသော နိုင်ငံတကာသဘောတူညီချက်များဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံအပါအဝင် နိုင်ငံပေါင်း ၁၉၇ နိုင်ငံက လက်မှတ်ရေးထိုးထားကြောင်း သိရပါသည်။

ပြင်သစ်နိုင်ငံပါရီမြို့၌ အိုစန်းလွှာကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ ဗီယက်နာကွန်ဗင်းရှင်းအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၏ ဒသမအကြိမ်အစည်းအဝေးကို နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက်နှင့် ၂၁ ရက်တို့တွင် ကျင်းပခဲ့ရာ မြန်မာနိုင်ငံအပါအဝင် နိုင်ငံပေါင်း ၁၉၂ နိုင်ငံမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ပြင်သစ်နိုင်ငံသည် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု အဓိကဖြစ်စေသော ကာဗွန်ဒိုင်အောက်ဆိုက်ဓာတ်ငွေ့ကို လေထုအတွင်းသို့ ထုတ်လွှတ်ခြင်းအစား လူသားတို့၏စားဝတ်နေရေးဆိုင်ရာ အသုံးအဆောင်ဟိုက်ဒရိုကာဗွန်ထုတ်ကုန်များအဖြစ် ပြောင်းလဲထုတ်လုပ်မှုနည်းပညာ Circular Economy နယ်ပယ်တွင် ရှေ့တန်းရောက်နေသော နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဤနည်းပညာ အသုံးချစက်မှုလုပ်ငန်းများ ထူထောင်လုပ်ကိုင်ခြင်းဖြင့် ကုန်ကျစရိတ်သက်သာစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်မည့်အပြင် ကာဗွန်ဒိုင်အောက်ဆိုက်ထုတ်လွှတ်မှု လျှော့ချနိုင်ခြင်း၊ ကာဗွန်သိုလှောင်မှုပမာဏ မြင့်မားနိုင်ခြင်း စသောအကျိုးကျေးဇူးများရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် အခြားကမ္ဘာ့နိုင်ငံများနည်းတူ လေထုအတွင်း ကာဗွန်ဒိုင်အောက်ဆိုက်ထုတ်လွှတ်မှုလျှော့ချရေး အစီအမံများချမှတ်ကာ အိုစန်းလွှာကာကွယ်ရေးကို အလေးထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း။ ။

ပြည်တွင်းသတင်း

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် မော်ရီတေးနီးယား သမ္မတနိုင်ငံ လွတ်လပ်ရေးနေ့သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၈

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော မော်ရီတေးနီးယား အစွဲလွတ်သမ္မတနိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်ထံမှ မော်ရီတေးနီးယားအစွဲလွတ်သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတမစ္စတာ မိုဟာမက်အူးလ် အဗ္ဗအယ်အဖေထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

အသေးစားအရင်းအနှီးချေးငွေကို မိမိလုပ်ငန်းအတွက်အမှန်တကယ်အကျိုးရှိအောင် အသုံးပြုရမည်ဖြစ်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

သမဝါယမဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်ဆန်းသည် တိုင်းဒေသကြီးစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဝန်ကြီး ဦးအောင်ဇော်ထံပါ၍ နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ် ကျေးရွာသမဝါယမအသင်းများမှ အသင်းသားများ၊ အမှုဆောင်များ၊ သမဝါယမမှ ဝန်ထမ်းများ၊ ဒေသဆိုင်ရာအာဏာပိုင်များနှင့် ဆွေးနွေးခဲ့သည်။ (အောက်ပုံ)

ထိုသို့ တွေ့ဆုံရာတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မိမိတို့အစိုးရသည် ပြည်သူများမှ တင်မြှောက်ထားသော အစိုးရဖြစ်သည့်အတွက် ပြည်သူကို ဗဟိုပြု၍ ပြည်သူများ၏ အကျိုးစီးပွားပေါ်ပေါက်နိုင်အောင် နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးလုပ်ငန်းစဉ်(၈) ရပ်ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သမဝါယမ ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် လည်း အခြေခံပြည်သူများ၏ ဘဝအမှန်တကယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် လိုအပ်သော အသေးစားအရင်းအနှီးချေးငွေ ပံ့ပိုးထုတ်ချေးပေးခြင်း၊ စက်မှုလယ်ယာကူးပြောင်းပြီး ကုန်ထုတ်လုပ်မှု တိုးတက်ရန် လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာများ အရစ်ကျစနစ်ဖြင့် ချေးပေးခြင်း၊ သန်း ၅၀ ကို ယခင်ထုတ်ချေးပေးထားသော လူဟောင်းများထံမှ အမှန်တကယ် ကြီးကြီးစားစားလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်နေသူများအား စိစစ်၍ ငွေကျပ်တစ်သိန်းမှ ငါးသိန်းအထိ ထုတ်ပေးခြင်းနှင့် ကျန်သန်း ၃၀ ကျော်ကို လိုအပ်နေသော လယ်ယာသုံး စက်ကိရိယာများ အရစ်ကျရောင်းချပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာများ အရစ်ကျ ရောင်းချပေးထားမှုအနေဖြင့် စက်ကိရိယာအရေအတွက် ၁၆၀၀၀ ကျော် ရောင်းချပေးထားပြီး စက်ကိရိယာအရေအတွက် ၁၂၀၀ ကျော် ကိုယ်ပိုင်ဖြစ်သွားကြပြီဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ပြင် ကိုရီးယားနိုင်ငံက ဒေါ်လာသန်း ၁၀၀ ဖိုး စက်ကိရိယာပစ္စည်းများ အရစ်ကျစနစ်ဖြင့် ဝယ်ယူနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ပြီးဖြစ်သဖြင့် မကြာခင်အချိန်အတွင်း လယ်သမားများထံ ဖြန့်ဖြူးပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သမဝါယမအသင်းများ ရေရှည်တည်တံ့ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ရာတွင် လိုက်နာရမည့် စည်းကမ်းများကို အမှန်တကယ်လိုက်နာ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်၍ မှန်ကန်သော အသိစိတ်ဖြင့် ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ အသင်းသားများက အသေးစား အရင်းအနှီးချေးငွေကို အလဟဿမတုန်စေဘဲ မိမိလုပ်ငန်းအတွက် အမှန်တကယ် အကျိုးရှိအောင် အသုံးပြုရမည်ဖြစ်ကြောင်း သတ်မှတ်ကာလတွင်လည်း အရင်းနှင့်အတိုးကို မှန်မှန်ပြန်ဆပ်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)



ရောင်းချပေးခြင်း၊ အဆိုပါလုပ်ငန်းများ ရေရှည်တည်တံ့ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်နှင့် သမဝါယမအသင်းသားများ၏ ဘဝအာမခံချက်ရှိစေရန် သမဝါယမအသင်းများအား အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ အသေးစားအရင်းအနှီးချေးငွေအနေဖြင့် ငွေကျပ်ဘီလျှံ ၂၀၀ ကျော် ထုတ်ချေးပေးထားပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ၎င်းချေးငွေကို အသင်းသားမိသားစု နှစ်သန်းခန့်၊ အသင်းပေါင်း ၂၃၀၀၀ ကျော်တို့က ခံစားလျက်ရှိကြောင်း၊ ထိုလုပ်ငန်းကို တိုးချဲ့ရန် China EXIM Bank မှ ချေးငွေ ဒေါ်လာ သန်း ၃၀၀ ထပ်မံချေးယူ၍ ၎င်းတို့ထံမှ သန်း ၂၂၀ ကို ချေးငွေမရရှိသေးသော ပြည်သူများကို ထုတ်

လူကုန်ကူးမှုအန္တရာယ် ဝိုင်းဝန်းကာကွယ်

PHI HLAING HOSPITAL. အရိုးကျိုးပေါင်း၊ ခါးဆစ်ရိုးနာ၊ အကြောညစ် စသောကျောရိုးဆစ်နှင့် အခြားအရိုးအကြောဆိုင်ရာရောဂါများကုသမှုအစီအစဉ်. လည်ပင်းအရိုးကျိုးပေါင်းဝေဒနာ၊ ခါးဆစ်ရိုးနာ၊ အကြောညစ် စသောကျောရိုးဆစ်ရောဂါများနှင့်အခြား အရိုးအကြောဆိုင်ရာရောဂါများကို မလေးရှားနိုင်ငံမှ အရိုးအကြောရောဂါဆိုင်ရာ အထူးကုဆရာဝန်ကြီး ကိုယ်တိုင် ဒီဇင်ဘာလ ၁ ရက်မှ ၃ ရက်နေ့အထိ ပန်းလှိုင်ဆေးရုံကြီးတွင်လာရောက်ကုသပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဆက်သွယ်ရန် - ရန်ကုန် (၀၁) ၆၈၄၃၂၃၊ ၆၈၄၃၂၅၊ ၆၈၄၃၃၆၊ (၀၉) ၄၂၀၄၂၆၇၉၊ (၀၉) ၂၅၄၉၅၀၈၁၇ / မန္တလေး (၀၉) ၄၃၂၀၇၇၈၀ Email : enquiry.phih@spa-mm.com

ပြည်ထောင်စုတော်အဖွဲ့

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက သူရဦးရွှေမန်း ရုရှားပတ်ဒရေရှင်းနိုင်ငံ လုံခြုံရေးကောင်စီဆိုင်ရာဝန်ကြီးအား လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ရုရှားပတ်ဒရေရှင်းနိုင်ငံ လုံခြုံရေးကောင်စီဆိုင်ရာဝန်ကြီး မစ္စတာ နီကိုလိုင် ပီ၊ ပက်ထရစ်ရှက်ဖ် ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ကို ယနေ့ညနေ ၄နာရီ ၁၅မိနစ်တွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ဇေယျသီရိညောင်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (ယာဝု)

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကနှင့်အတူ ပြည်သူ့လွှတ်တော်တိုင်းရင်းသားရေးရာ၊ ကျေးလက်လူမှုဘဝမြှင့်တင်ရေးရာနှင့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဇော်၊ တရားစီရင်ရေး၊ ဥပဒေရေးရာနှင့်တိုင်ကြားစာများ၊ အသနားခံစာများစိစစ်ဆောင်ရွက်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးအောင်ကို၊ ပြည်သူ့ရေးရာစီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်ဦး၊ နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှမြင့်ဦး၊ ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးတီခွန်မြတ်၊ ပြည်သူ့ငွေစာရင်းကော်မတီအတွင်းရေးမှူး၊ ဦးမောင်တိုး၊ ဥပဒေရေးရာနှင့်အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေးကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဦးခင်မောင်ထွန်းနှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ကြပြီး ရုရှားပတ်ဒရေရှင်းနိုင်ငံ လုံခြုံရေးကောင်စီဆိုင်ရာဝန်ကြီးနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ရုရှားပတ်ဒရေရှင်းနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး H.E. Mr. Vasily Pospelov လည်း တက်ရောက်သည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် လွှတ်တော်ရေးရာနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များနှင့် ပတ်သက်၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)



နှစ်နိုင်ငံနှင့်ဒေသတွင်းတရားစီရင်ရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့်အစီအစဉ်များဆွေးနွေး



နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇
ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦးသည် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ပြည်သူ့တရားလွှတ်တော်ချုပ် တရားသူကြီး မစ္စတာ ဇန်းဂျီရန်နိုးဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် ဧည့်ခန်းမ၌ ယင်းသို့တွေ့ဆုံစဉ် ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်က နှစ်နိုင်ငံဥပဒေနှင့်တရားရေးရာကိစ္စများတွင် ယခင်ကပင် ကောင်းမွန်သောဆက်ဆံမှုများ ရှိခဲ့ပါကြောင်း၊ နန်နင်းမြို့၌ ကျင်းပခဲ့သည့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် China-ASEAN Justice Forum တွင် ထုတ်ပြန်ခဲ့သည့် Nanning Statement သည် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံနှင့် အာဆီယံနိုင်ငံများအကြား တရားစီရင်ရေးကဏ္ဍတွင် မဟာဗျူဟာစီမံကိန်း ၂၀၁၅- ၂၀၁၇ ခုနှစ်ကို ရေးဆွဲဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ဒေသတွင်းနိုင်ငံများ၌ ကျင့်သုံးသည့်ဥပဒေစနစ်များ မတူကွဲပြားသော်လည်း တရားစီရင်ရေးရာစီမံခန့်ခွဲမှုများ တိုးတက်ဖြစ်ထွန်းရန်မှာ တရားစီရင်ရေးအဖွဲ့အစည်းအားလုံး၏ တူညီသောရည်မှန်းချက်တစ်ရပ်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ပြည်သူ့တရား

လွှတ်တော်ချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်တို့သည် တရားစီရင်ရေးရာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုသတင်းအချက်အလက်များ မျှဝေခြင်း၊ တရားသူကြီးများ၏အရည်အသွေးတိုးမြှင့်ရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် နှစ်နိုင်ငံအကျိုးရှိသည့် တရားစီရင်ရေးရာနယ်ပယ်ကို တည်ဆောက်နိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဖြင့် ပြောကြားသည်။
ဆက်လက်၍ နှစ်နိုင်ငံနှင့် ဒေသတွင်းတရားစီရင်ရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့်အစီအစဉ်များကို ဆွေးနွေးပြောကြားကြသည်။
ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့တွင် ဂျီလင်းပြည်နယ် ပြည်သူ့တရားရုံးဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာ ဝမ်ရှန်ဆောင်း၊ လိုင်ယွန်နိုင်ငံပြည်နယ် ပြည်သူ့တရားရုံးဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာခိုင်ရှိဒီရှန်း၊ ရှင်ဂျီအူဂျာကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ဒေသ ပြည်သူ့

တရားရုံး ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာလန်ဖန်ရှင်း၊ ပြည်သူ့တရားလွှတ်တော်ချုပ်မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံသံရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ လိုက်ပါလာကြသည်။
ထို့နောက် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ပြည်ထောင်စု တရားလွှတ်တော်ချုပ် တရားသူကြီးများ ဖြစ်ကြသော ဦးသာဌေး၊ ဦးစိုးညွန့်၊ ဦးမြင့်ဟန်နှင့် နှစ်နိုင်ငံတရားစီရင်ရေးစနစ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးပွဲပြုလုပ်ပြီး ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်ရုံး၌ အမှုများစစ်ဆေးကြားနာနေမှုကိုလေ့လာကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။
ညပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် တရားသူကြီးများက ဧည့်သည်တော် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ဝင်များကို နေပြည်တော်မြတ်တော်ဝင်ဟိုတယ်၌ ညစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးဝဏ္ဏမောင်လွင် မော်ရီတေးနီးယားနိုင်ငံ လွတ်လပ်ရေးနေ့သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၈

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော မော်ရီတေးနီးယားအစ္စလာမ်မစ် သမ္မတနိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်ထံမှ မော်ရီတေးနီးယားအစ္စလာမ်မစ်သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ အာမက်အူးလ်တဲဂူဒီ ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ရှေ့ဖို့မှ

ဂျပန်နိုင်ငံ၏ Official Development Assistant, Grant Aid ဖြင့် ဆောင်ရွက်၍ လောပိတ-ကလော ၁၃၂ ကေဗီဓာတ်အားလိုင်း အမှတ်(၂) အဖြစ် တိုးချဲ့တည်ဆောက်ခြင်းနှင့် ဓာတ်အားပေးစက်များ၏ Cooling Water နှင့် Air Compressor System စသည့် စက်အစိတ်အပိုင်း တို့ကို လဲလှယ်တပ်ဆင်ခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း အလုံးစုံပြင်ဆင်ရေးစီမံကိန်း ဒုတိယအဆင့်နှင့် တတိယအဆင့်တို့မှာ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ရပ်ဆိုင်းသွားခဲ့သည်။
ယခုအကြိမ်တွင် တစ်ပေါင်းတည်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပြီး စီမံကိန်းအတွက် စာချုပ်လွှာလဲလှယ်ခြင်းနှင့် ထောက်ပံ့ကူညီမှု သဘောတူ

စာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်းကို ၂၀၁၃ ခုနှစ် မတ်လ ၂၂ ရက်တွင်လည်းကောင်း၊ Nippon Koei Co., Ltd. နှင့် အတိုင်ပင်ခံအဖွဲ့မှူးရမ်းခြင်း စာချုပ်ကို ၂၀၁၃ ခုနှစ်ဧပြီလ ၂ ရက်နေ့၌လည်းကောင်း နေပြည်တော်တွင် ချုပ်ဆိုကာ စက်ပစ္စည်းများတင်ဒါကြေညာခြင်းနှင့် ဖွင့်ဖောက်စစ်ဆေးခြင်းတို့ကို ဂျပန်နိုင်ငံ၌ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ တင်ဒါအောင်မြင်ခဲ့ကြသော တာဘိုင်ဂျင်ဂျေတော စက်ပစ္စည်းများအတွက် Hitachi Mitsubishi Hydro Corporation နှင့် Lot -1 စာချုပ်အဖြစ် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇွန်လ ၁၃ ရက်တွင်လည်းကောင်း၊ Switch Yard နှင့်ရေပိုက်လိုင်းများအတွက် Marubeni Corporation နှင့် Lot -2 စာချုပ်အဖြစ် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇွန်လ ၁၄ ရက်တွင်လည်းကောင်း၊ ဂျပန်

(ခရမ်းစိုးမြင့်)



မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဒိန်းမတ်နိုင်ငံ သံရုံးဖွင့်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၇
မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဒိန်းမတ်နိုင်ငံ သံရုံးဖွင့်ပွဲကို ယနေ့ညနေ ၄ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့ မရမ်းကုန်းမြို့နယ် ပြည်လမ်းမ ခုနစ်မိုင်အမှတ်(၇) ပြည်သူ့လမ်းသွယ်ရှိ အဆိုပါသံရုံး၌ ကျင်းပသည်။
အခမ်းအနားသို့ သမ္မတရုံးဝန်ကြီး ဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးသိန်း၊ ဒိန်းမတ်နိုင်ငံ Trade and Development Cooperation မှ ဝန်ကြီး H.E.Mr.Mogens Jensen နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန်းကျော်၊ ရန်ကုန်မြို့ရှိ နိုင်ငံခြားသံရုံးများမှ သံအမတ်ကြီးများ၊ ကုလသမဂ္ဂဆိုင်ရာ ဌာနကိုယ်စားလှယ်များ၊ နိုင်ငံရေးအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။
ရှေးဦးစွာ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဒိန်းမတ်သံအမတ်ကြီး H.E.Mr. Peter Lysholt Hansen က ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားသည်။
ယင်းနောက် သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးသိန်းနှင့် ဒိန်းမတ်နိုင်ငံ Trade and Development Cooperation မှ ဝန်ကြီးတို့က ဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြားကြပြီး သံရုံးကို ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။ (အပေါ်ပုံ) (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထွင်းသတင်း

နှစ်နိုင်ငံလုံခြုံရေးနှင့် ဒေသတွင်းဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဝေယျာသီရိဗိမာန် ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ လုံခြုံရေးကောင်စီဆိုင်ရာဝန်ကြီး မစ္စတာ နီကိုလိုင်း ပီ၊ ပက်ထရစ်ရှက်ဖ်အား လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (ယာဝုံ)

တွေ့ဆုံပွဲသို့ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်အတူ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ တက်ရောက်ကြပြီး ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ လုံခြုံရေးကောင်စီဆိုင်ရာဝန်ကြီးနှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ရုရှားနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး H.E.Mr. Pospelov နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ထိုသို့ တွေ့ဆုံရာတွင် နှစ်နိုင်ငံလုံခြုံရေးနှင့် ဒေသတွင်းဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များအား ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ အပြန်အလှန်ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (ဗြိတိ)



ကျောပိုးမှ

ဦးဇော်မြင့်ဖေ တင်ပြခဲ့သည့် အခါတွင် ကောင်းသောအုပ်ချုပ်မှုစနစ်အတွက် နည်းဥပဒေများ လိုအပ်သည်ဟုဆိုကာ ပြောကြားသွားပါကြောင်း၊ မိမိအနေဖြင့် ဒီထက်ပို၍ ကျယ်ကျယ်ဝင့်ဝင့်ပြောလိုပါကြောင်း၊ ဥပမာအချို့ဖြင့် ပြောလိုပါကြောင်း၊ ဥပမာအားဖြင့် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေကို ၂-၁၁-၂၀၁၂ ရက် တွင်

လက်မှတ်များ လဲလှယ်ခြင်းနှင့် ရောင်းဝယ်ရေး ဥပဒေကိုလည်း ပြဋ္ဌာန်းခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့သော်လည်း ယင်းဥပဒေနှင့် ပတ်သက်လာပါက နည်းဥပဒေနှင့် စည်းမျဉ်း စည်းကမ်းများ မထွက်လာသေးပါကြောင်း၊ အလုပ်သမားများနှင့် ပတ်သက်၍ ဦးဇော်မြင့်ဖေက အနည်းဆုံးလခ၊ အနည်းဆုံး အခကြေးငွေဥပဒေကို ပြောသွားပါကြောင်း၊ ယင်းဥပဒေများ

စည်းကမ်းများ မထွက်သေးသည့်အတွက် ယင်းမီဒီယာဥပဒေသည်လည်း သက်ရောက်မှုမရှိသေးပါကြောင်း၊ ပြီးပြည့်စုံပြီဟု ပြောနိုင်စေရန်အတွက် နည်းဥပဒေ၊ စည်းမျဉ်း စည်းကမ်းများ ထုတ်ပြန်ပေးနိုင်ရန် လိုအပ်နေပြီဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါ ဆွေးနွေးချက်နှင့် ပတ်သက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကဇော်က နိုင်ငံခြားရင်း

အင်္ဂလိပ်-မြန်မာနှစ်ဘာသာဖြင့် ပူးတွဲရိုက်နှိပ်ပြီး စာအုပ်များထုတ်ပြန်ထားပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကိုလည်း စာအုပ်များ ရိုက်နှိပ်ထုတ်ပြန်ထားပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့အတွက် အဆိုပါ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေနှင့် သက်ဆိုင်သည့် နည်းဥပဒေ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများအားလုံးကို သတ်မှတ်ထားသည့် ရက်အတွင်း

ပြောကြားခဲ့သည်။ အဆိုနှင့် ပတ်သက်၍ ဒုတိယရှေ့နေချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦးက အနည်းဆုံးအခကြေးငွေ နည်းဥပဒေများကို ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံးက ၂၀-၆-၂၀၁၃ ရက်တွင် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနသို့ စိစစ်အကြံပြုခဲ့ပြီး သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနက ယင်းနည်းဥပဒေများကို ထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ တောင်သူလယ်သမားအခွင့်အရေးကာကွယ်ရေးနှင့် အကျိုးစီးပွားမြှင့်တင်ရေး နည်းဥပဒေများကို ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံးက ၄-၄-၂၀၁၄ ရက်တွင် ပထမအကြိမ်၊ ၂၅-၇-၂၀၁၄ ရက်တွင် ဒုတိယအကြိမ် စိစစ်၍ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနသို့ အကြံပြုခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့်လည်း အမြန်ဆုံးထုတ်ပြန်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

လက်တွေ့နည်းဥပဒေများ ရေးဆွဲရာတွင် ဥပဒေနှင့်အညီ ချောချောမွေ့မွေ့ အကောင်အထည် ဖော်နိုင်ရန်အတွက် အသေးစိတ် ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်ရေးဆွဲခြင်း၊ လိုအပ်လျှင် ပုံစံယေးများ ထည့်သွင်းဖော်ပြခြင်း၊ နည်းဥပဒေတွင် ပါဝင်မည့် အချက်အလက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆက်စပ်သည့်ဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အချို့ ဥပဒေများမှာ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ စာချုပ်များနှင့် သက်ဆိုင်သဖြင့် ယင်းအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ခြင်း၊ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများ၏ ဥပဒေရေးဆွဲရေးဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှု အားနည်းနေသေးခြင်း စသည်တို့ကြောင့် ဝန်ကြီးဌာနများအနေဖြင့် အချိန်မီထုတ်ပြန်နိုင်ရေးမှာ အခက်အခဲများလည်း ရှိနေပြီး ယင်းအခက်အခဲများကို ကော်လွှားနိုင်ရေးအတွက် ဝန်ကြီးဌာနအသီးသီးကလည်း ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။



ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က ပြဋ္ဌာန်းပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။ သို့သော်လည်း ယခုထက်ထိ နည်းဥပဒေများ မထွက်ပေါ်လာနိုင်ခြင်းကြောင့် မိမိတို့နိုင်ငံ၌ လိုအပ်နေသည့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို လိုအပ်သလောက်မရ ဖြစ်နေပါကြောင်း။ မိမိတို့မြန်မာနိုင်ငံ၌ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပြုလုပ်ရန် ရောက်လာသည့် လုပ်ငန်းရှင်အချို့သည် နည်းဥပဒေများမရှိခြင်းကြောင့် စဉ်းစားသာ စဉ်းစားကာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုမပြုလုပ်ဘဲ ပြန်သွားကြသည်မှာ တော်တော်များများရှိနေသည်ကိုလည်း မိမိတို့ မြင်တွေ့နေရပါကြောင်း၊ ၃-၇-၂၀၁၃ မှစတင်ပြီး ငွေကြေးသက်သေခံ

သည် ထုတ်သာထုတ်ထားသော်ငြား ပြဋ္ဌာန်းထားမှုများ ရှိနေသော်ငြား နည်းဥပဒေများ မထွက်သေးကြောင်း၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ မထွက်သေးပါကြောင်း၊ တောင်သူလယ်သမားများအခွင့်အရေးကာကွယ်ရေးနှင့် အကျိုးစီးပွားမြှင့်တင်ရေးဥပဒေကို ၈-၁၀-၂၀၁၃ ရက်ကတည်းက ပြဋ္ဌာန်းခဲ့ပါကြောင်း၊ သို့ရာတွင် ယင်းဥပဒေသည်လည်း နည်းဥပဒေ၊ စည်းမျဉ်း စည်းကမ်းများ မထွက်ပေါ်လာသေးသောကြောင့် ထိရောက်မှု မရှိသေးပါကြောင်း။ သတင်းမီဒီယာနှင့် ပတ်သက်သည့် ဥပဒေဆိုပါကလည်း ယခုနှစ်အစောပိုင်းတွင် ပြဋ္ဌာန်းပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့သော် ယခုထက်တိုင် နည်းဥပဒေများ စည်းမျဉ်း

နှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေ ၂၀၁၂ နိုဝင်ဘာလတွင် ပြဋ္ဌာန်းခဲ့သည့် ဥပဒေနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြလိုပါကြောင်း၊ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေနှင့် ၂၀၁၂ နိုဝင်ဘာလ ၂ ရက်တွင် ပြဋ္ဌာန်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ကာ နည်းဥပဒေကို အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၃၁ ရက်နေ့ရက်စွဲဖြင့် အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး မိမိကိုယ်တိုင် လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။ အဆိုပါ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေနှင့် နည်းဥပဒေနှစ်ခုစလုံးကို

အင်္ဂလိပ်-မြန်မာနှစ်ဘာသာဖြင့် ပူးတွဲရိုက်နှိပ်ပြီး စာအုပ်များထုတ်ပြန်ထားပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကိုလည်း စာအုပ်များ ရိုက်နှိပ်ထုတ်ပြန်ထားပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့အတွက် အဆိုပါ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေနှင့် သက်ဆိုင်သည့် နည်းဥပဒေ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများအားလုံးကို သတ်မှတ်ထားသည့် ရက်အတွင်း အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ထုတ်ပြန်ထားပြီးဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် အဆိုပါ ထုတ်ပြန်ထားပြီးသော စာအုပ်စာတမ်းများကို တင်ပြပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းဖြေကြားသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကက ပြောကြားရာတွင် ဝန်ကြီးတင်ပြသွားသကဲ့သို့ မိမိတို့ ပြန်ကြည့်သည့်အခါတွင် ၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက်အထိ နောက်ဆုံးထားသည့် မှတ်တမ်းအမှတ်စဉ်(၈)တွင် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု နည်းဥပဒေ၊ စီမံ/စီးပွားက ပေးပို့သည့် ရက်က ၃၁-၁၀-၂၀၁၃ အမိန့်ကြော်ငြာစာကို ပြည်သူ့လွှတ်တော်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်တို့က ၁-၂-၂၀၁၃ ရက်တွင် ဖြန့်ဝေပါကြောင်း၊ ထို့အတွက် ပြည်သူ့လွှတ်တော်နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်တွင် ရှိကြသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ပေးပို့လာသော နည်းဥပဒေ၊ အမိန့်ကြော်ငြာစာကို ပြင်ဆင်ချက်ရှိပါကြောင်း၊ ယင်းမှာ ၂၅-၃-၂၀၁၃ ရက်နေ့တွင် ပြင်ဆင်ချက်နှင့် အတည့်ပြုပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့အတွက် မိမိတို့ထံတွင်ရှိသည့် မှတ်တမ်းမှာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကဇော်၏ ဝန်ကြီးဌာနမှ ထုတ်ပြန်ပေးသည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း ဖြင့်

ပြောကြားခဲ့သည်။ အဆိုနှင့် ပတ်သက်၍ ဒုတိယရှေ့နေချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦးက အနည်းဆုံးအခကြေးငွေ နည်းဥပဒေများကို ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံးက ၂၀-၆-၂၀၁၃ ရက်တွင် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနသို့ စိစစ်အကြံပြုခဲ့ပြီး သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနက ယင်းနည်းဥပဒေများကို ထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ တောင်သူလယ်သမားအခွင့်အရေးကာကွယ်ရေးနှင့် အကျိုးစီးပွားမြှင့်တင်ရေး နည်းဥပဒေများကို ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံးက ၄-၄-၂၀၁၄ ရက်တွင် ပထမအကြိမ်၊ ၂၅-၇-၂၀၁၄ ရက်တွင် ဒုတိယအကြိမ် စိစစ်၍ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနသို့ အကြံပြုခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့်လည်း အမြန်ဆုံးထုတ်ပြန်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

တင်ပြရလျှင် ယခု နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက်မှ ၂၈ ရက်အထိ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန (၂၂)ခုမှ စုစုပေါင်း ၄၄ ဦး ပါဝင်ပြီး ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံးနှင့် UNDP တို့ ပူးပေါင်း၍ ဥပဒေရေးဆွဲရာတွင် အထောက်အကူပြုနိုင်ရေးအတွက် အရည်အသွေးမြှင့်တင်ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ရွှေနန်းတော်တိုက်တွင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

အာဆီယံနိုင်ငံအချင်းချင်း တစ်ဆင့်ပြတ်သန်းပို့ဆောင်ရေးဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းရေးဘုတ်အဖွဲ့ အစီရင်ခံစာ သုံးသပ်အတည်ပြု

မန္တလေး နိုဝင်ဘာ ၂၇ အကြိမ်(၂၀)မြောက် အာဆီယံ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးပထမနေ့ကို ယနေ့ နံနက် ၁၁ နာရီတွင် မန္တလေးမြို့ ဆီဒုံးနားဟိုတယ် အမရပူရခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အစည်းအဝေးသို့ အာဆီယံနိုင်ငံအသီးသီးမှ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးများ၊ (၃၈)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံပို့ဆောင်ရေး အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ အစည်းအဝေးကို တက်ရောက်ခဲ့ကြသည့် အာဆီယံ ပို့ဆောင်ရေးအဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများနှင့် ကိုယ်

စားလှယ်များ၊ အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးရုံးမှ ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ အစည်းအဝေးတွင် (၁၉)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးကို ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သော လာအိုနိုင်ငံ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီး H.E. Dr.Bounchanh Sinthavong က အမှာစကားပြောကြားသည်။ ဆက်လက်ပြီး ဆက်လက်ကျင်းပမည့် အစည်းအဝေးအတွက် ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌတို့ကို ရွေးချယ်တင်မြောက်ရာ ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် မြန်မာ

နိုင်ငံပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးညွှန်ထွန်းအောင်ကို လည်းကောင်း၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် မလေးရှားနိုင်ငံ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီး H.E.Mr.Lio Tiong Lai ကိုလည်းကောင်း ရွေးချယ်တင်မြောက်ခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက် အကြိမ်(၂၀)မြောက် အာဆီယံ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးအတွက် ဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးညွှန်ထွန်းအောင်က နှုတ်ခွန်းဆက်အမှာစကား ပြောကြားပြီး အစည်းအဝေးကို အစီအစဉ်အတိုင်း ဆက်လက်ကျင်းပရာ

(၂၄)ကြိမ်နှင့် (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးများနှင့် အခြားဆက်စပ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတို့မှ ရလဒ်များနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက် အကောင်အထည်ဖော်ရမည့်အချက်များကို ဆွေးနွေးကြသည်။ အစည်းအဝေးတွင် (၃၇)ကြိမ်နှင့် (၃၈)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံပို့ဆောင်ရေး အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ အစည်းအဝေးမှ ဆွေးနွေးဆုံးဖြတ်ခဲ့သည့် အကြောင်းအရာနှင့် လုပ်ငန်းစဉ် အစီရင်ခံစာများကို ပြန်လည်လေ့လာ သုံးသပ်ဆွေးနွေး

အတည်ပြုခဲ့ကြသည်။ ဆက်လက်ပြီး (၆)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံနိုင်ငံအချင်းချင်း တစ်ဆင့်ပြတ်သန်း ပို့ဆောင်ရေးဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းရေးဘုတ်အဖွဲ့ အစီရင်ခံစာကို ပြန်လည်သုံးသပ် အတည်ပြုခြင်း၊ အာဆီယံနှင့် ဆွေးနွေးဖက်နိုင်ငံများနှင့် ဆောင်ရွက်မည့် ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးများ ဖြစ်ကြသော (၁၃)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-တရုတ် ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေး၊ (၁၂)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-ဂျပန် ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးများ အစည်း

အဝေးနှင့် (၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-ကိုရီးယား ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးတို့အတွက် ကြိုတင်ညှိနှိုင်းပြင်ဆင်မှု လုပ်ငန်းတို့ကို ဆွေးနွေးဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ ယင်းနောက် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ကျင်းပမည့် (၂၁)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးကို အိမ်ရှင်နိုင်ငံအဖြစ် လက်ခံကျင်းပမည့် မလေးရှားနိုင်ငံက အစည်းအဝေးကျင်းပမည့် နေ့ရက်နှင့် နေရာများကို အတည်ပြုဆွေးနွေးပြီး ညနေပိုင်းအစည်းအဝေးပြီးဆုံးခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

လစာတိုးပေးရန်အတွက် အရေးကြီးအဆိုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန် ရှင်းလင်းပြောကြား

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန် အစည်းအဝေး(၃၄) ရက်မြောက်နေ့ ကို ယမန်နေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ၌ ဆက်လက်ကျင်းပခဲ့ရာ သာပေါင်း မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးဝင်းသန်းတင်သွင်း သည့် အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်က ဒုတိယပိုင်းအနေဖြင့် လစာတိုးပေး ရေးနှင့်ပတ်သက်ပြီး ပြန်လည်ရှင်း လင်းပြောကြားရာတွင် ဒုတိယပိုင်း အနေဖြင့် အဆိုနှင့်ဆက်စပ်ပြီး ဆွေးနွေးထားသည့် ၁၂-၁၁-၂၀၁၄ ရက်က ဦးဇော်မြင့်ဖေ၏ လစာတိုးရေး ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်ပြီး မိမိအနေဖြင့် အနည်းငယ်ဖြည့်စွက် ရှင်းလင်းဆွေး နွေးခွင့်ပြုဖို့ တင်ပြတောင်းဆိုအပ်ပါ ကြောင်း၊ ဆွေးနွေးတင်ပြချက်များ သည် မိမိစဉ်းစားသုံးသပ်သည့်အမြင် ဘက်က တွေ့ရှိချက်များနှင့် ပတ်သက် ပြီး ဆွေးနွေးခြင်းဖြစ်သည့်အတွက် သဘောမတိုက်ဆိုင်မှုများ ရှိနိုင်ပါ ကြောင်း၊ အမြင်မတူမှုများရှိနိုင်ပါ ကြောင်း။

အဆိုပါနေ့က မိမိတင်ပြချက်ထဲ တွင် ဖြစ်ချင်သည့် ဆန္ဒ၊ ဖြစ်နိုင်သည့် သဘာဝ၊ ဖြစ်သင့်သည့် ပဓာနကို မိမိ တို့စဉ်းစားသုံးသပ်ပြီး တင်ပြခဲ့ပါ ကြောင်း၊ ထို့အတူ လက်တွေ့တွင် ထိရောက်ပတ်သက်လာမည့် အကြောင်း အရာများနှင့်ပတ်သက်ပြီး စဉ်းစားရ မည့် အချက်များစဉ်းစားရန် နောင် အနာဂတ်တွင် ဆက်စပ်ဖြစ်ပျက်လာ မည့်အရာများ Sustainable ဖြစ်ရန် ကိစ္စများနှင့်ပတ်သက်၍ စဉ်းစားရန် မိမိထည့်သွင်း တင်ပြခဲ့ပါကြောင်း။

ယခုအချိန်တွင် ယင်းအဆိုပေါ် ပေါက်လာပြီးသည့်အချိန်၌ အလွန် စိတ်ဝင်စားဖို့ကောင်းသည့် ခေါင်းစဉ် တစ်ခုဖြစ်ပြီး ပြည်သူကြားတွင်လည်း ပျံ့နှံ့နေသည့် ကိစ္စတစ်ရပ်ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ ယင်းအချက်များနှင့် ပတ်သက်ပြီး ပြည်သူများလည်း ရှင်းရှင်းလင်းလင်းသိစေရန် ရှင်းလင်း တင်ပြခွင့်ပြုပါရန် ပန်ကြားအပ် ပါကြောင်း။

ပထမဦးဆုံးအနေဖြင့် ယခုလစာ တိုးမြှင့်မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဆက်စပ် ဖြစ်ပေါ်လာမည့် နောက်ဆက်တွဲ ဂယက်များနှင့်ပတ်သက်ပြီး မိမိတို့

ထည့်သွင်းစဉ်းစားမှုအပိုင်း ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ ပထမဆုံးအချက်သည် ပေးနိုင်မည့် လစာနှုန်းထားတွေ၊ ပေး နိုင်မည့် ငွေကြေးပမာဏကို တွက် ချက်ရပါကြောင်း၊ ယခုအချိန်တွင် မိမိတို့ အသေးစိတ်တွက်ချက်နေပါ ကြောင်း၊ ပြီးပြတ်မှုမရှိသေးပါကြောင်း၊ အပြန်ပြန်အလှန်လှန် အမျိုးမျိုး အချက်အလက်ပေါင်းစုံမှ ဆက်စပ်ပြီး တွက်ချက်နေပါကြောင်း၊ တွက်ချက် သည့်နေရာတွင် ဝန်ထမ်းဟူသည့် အနေအထား၌ ဝန်ထမ်းမှာ အမြဲတမ်း ဝန်ထမ်းများရှိပါကြောင်း၊ နေ့စား ဝန်ထမ်းများရှိပါကြောင်း၊ ပုံသေလစာ ရသည့် ဝန်ထမ်းများရှိပါကြောင်း၊ ထို့အတူ အပိုထောက်ပံ့ကြေးများပေး နေသည်လည်း ရှိပါကြောင်း၊ ထို့အတူ



ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန် ရှင်းလင်း ပြော ကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ဒေသစရိတ်များ ပေးနေသည်လည်း ရှိပါကြောင်း။

ယင်းအဆင့်ဆင့်ကို မိမိတို့ တစ်ဆင့်ချင်းတစ်ဆင့်ချင်း လက်ရှိပေး နေသည့်များကို တွက်ချက်ပါကြောင်း၊ နောင်အနာဂတ်တွင် ဖြစ်ပေါ်လာ မည့်အရာများကို မိမိတွက်ချက် သည့် အနေအထားဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဆက်လက်ပြီး ပင်စင်အသုံးစရိတ် များရှိပါကြောင်း၊ မိမိတို့ မြို့ပြဝန်ထမ်း များ၏ပင်စင်အသုံးစရိတ်၊ ကာကွယ် ရေးဝန်ထမ်းများ၏ ပင်စင်အသုံး စရိတ်များကိုလည်း တွက်ချက်နေ ပါကြောင်း။

ထို့အတူ ချီးမြှင့်ငွေ၊ နေ့တွက် စရိတ်၊ ပြည်ထောင်စုအဆင့်၊ တိုင်း နှင့်ပြည်နယ်အဆင့် ချီးမြှင့်ငွေနေ့ တွက်စရိတ်များကို တွက်ချက်နေသည် လည်းရှိပါကြောင်း၊ လစာနှုန်းစရိတ် အသစ်ကြောင့် တိုးပွားလာမည့်

သာမန်အသုံးစရိတ်များ ခုနကမိမိတို့ စီမံကိန်းဝန်ကြီး တင်ပြသွားသည့် အထဲတွင်ပါသော ဆက်စပ်သည့် ငွေလုံးငွေရင်း၊ သာမန်အချိုးပြောင်းလဲ မှုနှင့် နိုင်ငံတော်၏စီမံကိန်းတွင် ပတ်သက်သည့်အချက်ကိုလည်း မိမိ တို့စဉ်းစားသုံးသပ်ပါကြောင်း။

ထို့ပြင် လက်ရှိ ငွေကြေးအခြေ အနေ၊ နိုင်ငံတော်၏ဒေါ်လာငွေကြေး လဲလှယ်နှုန်းအခြေအနေ၊ ငွေဖောင်းပွမှု နှုန်းထား၊ ယင်းတို့ကိုလည်း ဆက်လက် သုံးသပ်နေပါကြောင်း၊ ထို့အတူ လှည့်ပတ်သုံးစွဲငွေပမာဏ၊ ဈေးကွက် ထဲတွင် ရောက်ရှိနေသည့် ပြည်တွင်း တွင်ရောက်ရှိနေသည့် လှည့်ပတ် သုံးစွဲငွေပမာဏ တိုးပွားလာနိုင်မည့်

ကြောင်း။ ထို့အတူ အဓိကကျသည်မှာ ကုန်ဈေးနှုန်းကြီးမြင့်မှုနှင့်အတူ ပြည် သူလူထုအပေါ်တွင် ထိခိုက်ပတ်သက် လာမည့်အနေအထားများကို မိမိတို့ စဉ်းစားသုံးသပ်နေပါကြောင်း၊ ဤ နေရာတွင် အစိုးရဝန်ထမ်းမဟုတ် သည့် ပြည်သူလူထုအပိုင်းကို မိမိတို့ ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည့် အနေ အထားဖြစ်ပါကြောင်း၊ အကြမ်းဖျင်း အနေဖြင့် တင်ပြရမည့်ဆိုပါက ဝန်ထမ်းသည် လက်ရှိနေ့စား အပါအဝင်၊ ကာကွယ်ရေးအပါအဝင်၊ မြို့ပြဝန်ထမ်းအပါအဝင် တစ်သန်း လေးသိန်းခန့်ရှိမည်ဟု ခန့်မှန်းရပါ ကြောင်း၊ မိမိတို့လူဦးရေသည် ၅၁ သန်းကျော်ရှိသည့်အနက် ကျန်သည့် သန်း ၅၀ သော ပြည်သူလူထု၏ ထိခိုက်ပတ်သက်မှုကို အဓိကထား စဉ်းစားနေပါကြောင်း၊ ယခင်က တိုးပေးခဲ့သည်များနှင့်ပတ်သက်ပြီး ပေးကားပေး၏ မရ၊ လစာ တိုးလိုက် သည့်နှင့် ကုန်ဈေးနှုန်းကြီးမြင့်သည့် အချက်များကိုလည်း ထည့်သွင်း စဉ်းစားနေသည်ကို တင်ပြအပ်ပါ ကြောင်း။

လစာတိုးရန်အတွက် မိမိတို့ အခွန်ငွေရရှိစေရန် ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်နေပါကြောင်း၊ အခြား သောဝန်ကြီးဌာနများ အပါအဝင် စီးပွားရေးအဖွဲ့ အစည်းများက နိုင်ငံတော်၏ဝင်ငွေ တိုးတက်ရရှိ စေရန်လုပ်ရပါမည်၊ ကြိုးပမ်းဆောင် ရွက်ရပါမည်၊ ကုန်ထုတ်စွမ်းအားများ တိုးတက်စေရန်လုပ်ဆောင်ရပါမည်၊ ဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍများ တိုးတက်စေရန် လုပ်ဆောင်ရပါမည်၊ ထိုမှရသည့် ဝင်ငွေအနေအထားများ တိုးတက် လာပြီး သုံးငွေနှင့်ရငွေ မျှတမှုသာလျှင် Balance Budget ဖြစ်နိုင်မည်ဖြစ်ကာ မမျှတပါက Deficit Budget လို ငွေပြဘတ်ဂျက် ဖြစ်နေပါကြောင်း၊ လက်ရှိအနေအထားတွင် လိုငွေပြ ဘတ်ဂျက်ဖြစ်နေကာ လိုငွေကို လက်ရှိ ပြည်တွင်းကြေးမြီအနေဖြင့် ကျန်နေခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခုနှစ် တွင် လိုငွေအနေဖြင့် ရာခိုင်နှုန်း အားဖြင့် ငါးရာခိုင်နှုန်းကို (Frame) ဘောင်သတ်မှတ်ထားပြီး ထိုအောက် သို့ရောက်အောင် ထိန်းထားနိုင်သော် လည်း ယခင်နှစ်များ၊ ယခင်နှစ်များ နှစ်ပေါင်းများစွာ တင်လာသည့် ပြည်တွင်းကြေးမြီများသည် မိမိတို့

ဆက်လက်ပေးချေရမည့်အနေအထား ဖြစ်နေသည့်အတွက် ယင်းအချက် များကိုလည်း ထည့်ပြီးစဉ်းစားရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဦးဝင်းသန်း တင်ပြသွားသည့် အတိုင်း ဝင်ငွေရရှိစေရန် ကြိုးစား သည့်အနေဖြင့် တစ်ဖက်က ကြိုးစား သကဲ့သို့ တစ်ဖက်ကလည်း သုံးငွေကို စိစစ်သည့်အနေဖြင့် စီမံကိန်းများကို မလုပ်သင့်သည့်စီမံကိန်းများ မလုပ်ဖို့ ဆိုသည်မှာ စဉ်းစားသင့်သည့်အချက် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့သော်လည်း လက်ရှိ အနေအထားအရ မိမိတို့ကုန်ထုတ် လုပ်မှုများ မည်မျှတိုးတက်နေသနည်း၊ ဝင်ငွေများမည်မျှ ရနိုင်ပါသနည်း၊ ဝင်ငွေသည် အနေအထားများအရ ဝင်ငွေသည် လိုငွေပြဘတ်ဂျက်ကို ကာမိသည့် ဝင်ငွေရရှိပြီလား စသည် တို့ကိုလည်း ထည့်သွင်းစဉ်းစားပေး ရန်လိုပါကြောင်း။

လစာတိုးရန် ယခုနှစ် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ တစ်ခုသာ မိမိတို့စဉ်းစား၍ မရဘဲနှင့် နောင်ရေရှည် မိမိတို့ အတည်ပြုထားသည့် နှစ်ရှည်၊ နှစ်လတ်စီစီမံကိန်းများကိုလည်း ထည့် သွင်းစဉ်းစားမည်ဖြစ်သလို Sustain- able ရေရှည်တွင် မိမိတို့နိုင်ငံ၏ ဝင်ငွေ၊ သုံးငွေများကို မျှတစေရန် လည်း ထည့်သွင်း ဆက်စပ်စဉ်းစား သင့်ပါသည်ဟု မိမိအနေဖြင့် တင်ပြ လိုပါကြောင်း။

ထို့အတူ ဝန်ထမ်းများ လစာ တိုးမြှင့်ရေးကိစ္စနှင့် ပတ်သက်ပြီး နောက်ဆုံးအချုပ်အနေဖြင့် နိုင်ငံတော် ဘဏ္ဍာမှ ဘယ်လောက်ပမာဏကို မူတည်ပေးနိုင်မည်နည်း၊ ယင်း ပမာဏကို မိမိတို့တွက်ချက် စဉ်းစား ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိတင်ပြနေ

ခြင်းသည် မပေးချင်၍ (Complaint) ဆင်ခြေတက်သည့် အနေအထား မဟုတ်ပါကြောင်း၊ ဖြစ်သင့် ဖြစ်ထိုက် သည်ကို စဉ်းစားရန်အတွက် တင်ပြ လိုခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ တိုက်ရိုက် အထောက်အကူဖြစ်မည့် လစာတိုးမြှင့် ပေးရေးကိစ္စကို စဉ်းစားဆောင်ရွက် ပေးရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သင့်တင့် မျှတသော နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်အနေ ဖြင့်လည်း Sustainable ဖြစ်သော၊ အနာဂတ်တွင်လည်း နောင်တက်လာ မည့် နောင်သွားမည့် အစိုးရသည် လည်း ဆက်တိုက်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင် သည့် မျှတသောစရိတ်များဖြစ်ရန်၊ မျှတသောလစာများဖြစ်ရန် ထည့် သွင်းစဉ်းစားရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စဉ်းစားသည့်အပိုင်းတွင် တိုက်ရိုက် အထောက်အကူဖြစ်သလို သွယ်ဝိုက် အထောက်အကူဖြစ်သည့် ဝန်ထမ်း များကို ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု၊ ပညာရေးထောက်ပံ့မှု၊ နေရေးအကူ အညီပေးမှု၊ ယင်းတို့ကို မိမိတို့ ဘတ်ဂျက်ထဲကပင် ဆောင်ရွက်ပေးရ မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယင်းကို ဆောင် ရွက်ပေးခြင်းသည် ဝန်ထမ်းများကို လစာအနေဖြင့် ထည့်ပေးလိုက်ခြင်း မဟုတ်သော်လည်း ဝန်ထမ်းများ၏ သက်သာချောင်ချိရေးအတွက် ဘတ် ဂျက်ထဲက ဆောင်ရွက်ပေးရမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း။

လစာတိုးရန် ယခုနှစ် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ တစ်ခုသာ မိမိတို့စဉ်းစား၍ မရဘဲနှင့် နောင်ရေရှည် မိမိတို့ အတည်ပြုထားသည့် နှစ်ရှည်၊ နှစ်လတ်စီစီမံကိန်းများကိုလည်း ထည့် သွင်းစဉ်းစားမည်ဖြစ်သလို Sustain- able ရေရှည်တွင် မိမိတို့နိုင်ငံ၏ ဝင်ငွေ၊ သုံးငွေများကို မျှတစေရန် လည်း ထည့်သွင်း ဆက်စပ်စဉ်းစား သင့်ပါသည်ဟု မိမိအနေဖြင့် တင်ပြ လိုပါကြောင်း။



သာပေါင်းမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးဝင်း သန်း အဆိုတင်သွင်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ထို့အတူ ဝန်ထမ်းများ လစာ တိုးမြှင့်ရေးကိစ္စနှင့် ပတ်သက်ပြီး နောက်ဆုံးအချုပ်အနေဖြင့် နိုင်ငံတော် ဘဏ္ဍာမှ ဘယ်လောက်ပမာဏကို မူတည်ပေးနိုင်မည်နည်း၊ ယင်း ပမာဏကို မိမိတို့တွက်ချက် စဉ်းစား ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိတင်ပြနေ

မတိုင်မီ အမျိုးသား ပညာရေး နည်း ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ထို့ပြင် ပညာရေးနည်းဥပဒေများ နှင့်ဆက်စပ်ဥပဒေများတွင် ယနေ့ ကျောင်းသားအချို့ တောင်းဆိုနေ သောအချက်များ ပါဝင်လာမည်ဖြစ် သဖြင့် ဆက်လက်ဆွေးနွေးသွားနိုင် မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ကျောင်းသား ယူနီယံနှင့်ဆရာယူနီယံများ ဖွဲ့စည်း နိုင်ရေးအတွက် လာမည့်ပညာသင် နှစ် အသစ်စတင်မည့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ၌ တက္ကသိုလ် အသီးသီးတွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ ဆရာ ဆရာမများ၊ ဝန်ထမ်းများနှင့် ဆွေးနွေးပွဲများပြုလုပ် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရ သည်။ (သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားပညာရေးနည်းဥပဒေများနှင့် ဆက်စပ်ဥပဒေများကို ဆောလျင်စွာပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရန် ဆွေးနွေးပွဲများပြုလုပ်လျက်ရှိ

အတတ်ပညာဥပဒေကြမ်းကို တစ်ပြိုင် နက်ရေးဆွဲခဲ့သည်။ ဥပဒေရေးထုံးနှင့် အညီ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများ၊ ကဏ္ဍ အလိုက် နည်းဥပဒေများ၊ တက္ကသိုလ် ပဋိညာဉ်များကို အဆင့်ဆင့်ရေးဆွဲ ခဲ့ကြပြီး ပင်မဥပဒေဖြစ်သော အမျိုး သားပညာရေး ဥပဒေကို လွှတ်တော် သို့ ဦးစွာတင်ပြခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက် တွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က ပြဋ္ဌာန်းခဲ့သည်။ အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေ ပြဋ္ဌာန်းပြီးရက်ပေါင်း ၉၀

အမျိုးသားပညာရေးနည်းဥပဒေများနှင့် ဆက်စပ်ဥပဒေများကို ဆောလျင်စွာပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရန် ဆွေးနွေးပွဲများပြုလုပ်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ပညာရေးမြှင့်တင်မှု အကောင် အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ ဥပဒေပြု ရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့၏ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ၉နာရီခွဲက ရန်ကုန်မြို့ အဆင့်မြင့် ပညာဦးစီးဌာန (အောက်မြန်မာပြည်) အစည်းအဝေးခန်းမ၌ကျင်းပရာ ဥပဒေ ပြုစုရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ဝင်များ၊ ဥပဒေ ပညာရှင်များ၊ ဥပဒေပါမောက္ခများနှင့် အကြံပေးပညာရှင်များ တက်ရောက် ကြသည်။

အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲတွင် ဆက်စပ်

ဥပဒေများဖြစ်သော အခြေခံပညာရေး ဥပဒေကြမ်း၊ အဆင့်မြင့်ပညာရေး ဥပဒေကြမ်းနှင့် ဆရာအတတ်ပညာ ရေးဥပဒေကြမ်းတို့ကို တစ်ချိန်တည်း တစ်ပြိုင်တည်း အများပြည်သူအား ချပြဆွေးနွေး အကြံဉာဏ်တောင်းယူ ကာ အစိုးရနှင့်လွှတ်တော်သို့ ဆက်လက်တင်ပြနိုင်ရေး ဆွေးနွေး ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

ယခင် အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကြမ်းကို လည်း ပညာရေးနှင့် ပတ်သက် ဆက်နွယ်နေသူအားလုံးကို ချပြ ဆွေးနွေး အကြံယူခဲ့သည့်နည်းတူ

ယခု ဆက်စပ်ဥပဒေများကိုလည်း ပညာရေးစီမံခန့်ခွဲသူများ၊ ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များ၊ မိဘပြည်သူများ၊ ပညာရေးနှင့် ဆက်စပ်သူအားလုံး ပါဝင်ဆွေးနွေး အကြံပြုနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဥပဒေပြုရေး လုပ်ငန်းအဖွဲ့ သည် အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကြမ်း ပြုစုစဉ်ကာလကတည်းက အမျိုးသား ပညာရေးနည်းဥပဒေများ၊ အခြေခံ ပညာရေးဥပဒေကြမ်း၊ အဆင့်မြင့် ပညာရေးဥပဒေကြမ်းနှင့် ဆရာ

အတတ်ပညာဥပဒေကြမ်းကို တစ်ပြိုင် နက်ရေးဆွဲခဲ့သည်။ ဥပဒေရေးထုံးနှင့် အညီ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများ၊ ကဏ္ဍ အလိုက် နည်းဥပဒေများ၊ တက္ကသိုလ် ပဋိညာဉ်များကို အဆင့်ဆင့်ရေးဆွဲ ခဲ့ကြပြီး ပင်မဥပဒေဖြစ်သော အမျိုး သားပညာရေး ဥပဒေကို လွှတ်တော် သို့ ဦးစွာတင်ပြခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက် တွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က ပြဋ္ဌာန်းခဲ့သည်။ အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေ ပြဋ္ဌာန်းပြီးရက်ပေါင်း ၉၀

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသူများနေ့ အားကစားပြိုင်ပွဲများကျင်းပမည်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ဒီဇင်ဘာ ၃ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်မည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသူများနေ့ကို ဂုဏ်ပြုကြိုဆို သောအားဖြင့် ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) မသန်စွမ်းသူများ အားကစားလေ့ကျင့် ရေးစခန်းတွင် ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက် နံနက် ၇ နာရီမှစတင်၍ အားကစား ပြိုင်ပွဲများကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ ကိုယ် လက်အင်္ဂါ မသန်စွမ်းသူများအပြင် ဉာဏ်ရည်မမီ အားကစားသမား မည်သူမဆို ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

ဆောင်းပါး

ပီပီပြင်ပြင်ဖြစ်စေချင်ပါသည်

အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်အနေဖြင့် စတင်ဖွဲ့စည်း စဉ်က လာဘ်ပေးလားဘီယူမှုပပျောက်ရေးကော်မရှင်လို့ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး အဲဒီ လာဘ်ပေးလားဘီယူမှု ပပျောက်ရေးကော်မရှင်အဖြစ်နဲ့ ရှိခဲ့စဉ်က သတင်း ထုတ်ပြန်ချက်တစ်ရပ်ထုတ်ပြန်ခဲ့သလို “ထိထိမိမိရှိစေချင်ပါသည်” ဆိုတဲ့ ဆောင်းပါးတစ်ပုဒ်ကွန့်တော်ရေးခဲ့တာ မှတ်မိကြမယ်ထင်ပါတယ်။ အဲဒီတုန်းက ကော်မရှင်အနေနဲ့ရောက်ရှိလာတဲ့ တိုင်စာတွေအပေါ် လေ့လာသုံးသပ်ပြီး ဥပဒေပါပြဋ္ဌာန်းချက်တွေကိုကိုင်ညီစေဖို့ ထိရောက်တဲ့တိုင်တန်းမှုတွေဖြစ် စေချင်လို့ အဂတိလိုက်စားမှုတွေကို ထိထိရောက်ရောက်အရေးယူနိုင်ဖို့ ဆိုတဲ့ရည်ရွယ်ချက် ဆန္ဒတွေနဲ့ရေးသားတင်ပြခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေ ကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကို ၂၀-၇-၂၀၁၄ နေ့မှာ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၃၂ဖြင့် ထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီး အဲဒီပြင်ဆင်တဲ့ဥပဒေအရ မူလကဖွဲ့စည်းထားတဲ့ လာဘ်ပေးလားဘီယူမှု ပပျောက်ရေးကော်မရှင်ကို “အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်”အဖြစ် ၄-၈-၂၀၁၄ နေ့မှာ နိုင်ငံတော်သမ္မတက အမိန့်အမှတ် ၁၉/၂၀၁၄ နဲ့ အမည်ပြောင်းလဲ သတ်မှတ် ပေးခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီလို အမည်ပြောင်းလဲပြီးတဲ့နောက် ၁၈-၉-၂၀၁၄ နေ့မှာ ကော်မရှင်အနေနဲ့ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်တစ်ရပ်ကို ဒုတိယအကြိမ်အဖြစ် ထုတ်ပြန်ခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီသတင်းထုတ်ပြန်ချက်မှာ မိမိတို့ကော်မရှင် စတင် ဖွဲ့လှဲခဲ့တဲ့ ၁၀-၇-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှ ၂၁-၈-၂၀၁၄ ရက်နေ့အထိ ပြည်သူတို့ရဲ့ တိုင်ကြားစာပေါင်း ၅၃၃ စောင်လက်ခံရရှိခဲ့ပြီး တိုင်ကြားစာများမှာ မြေယာ နှင့်ပတ်သက်လို့တိုင်ကြားတာ ၁၇၈၊ တရားစီရင်ရေးနှင့်ပတ်သက်လို့ တိုင်ကြား တာ ၉၅၊ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့်သက်ဆိုင်တာ ၂၃၈၊ အထွေထွေကိစ္စက ၃၀ ဖြစ် ကြောင်းနဲ့ တိုင်ကြားစာသုံးစောင်ကို စုံစမ်းစစ်ဆေးတရားစွဲဆိုအရေးယူခဲ့ ပြီးဖြစ်ကြောင်း ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီသတင်းထုတ်ပြန်ချက်အရ တိုင်ကြားစာ ၅၃၃ စောင်ရှိတာ သုံးစောင်တည်း အရေးယူရသလားဆိုတဲ့ စောကြောစရာ၊ တွေးတောဝေဖန်စရာပေါ်လာပါတယ်။

တိုင်ကြားစာတွေ ဘယ်လောက်ပဲ အရေအတွက်များနေပေမယ့် ဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်တွေနဲ့ အကျုံးဝင်၊ ညီညွတ်မှုမရှိရင် အရေးယူဆောင်ရွက်ပေးနိုင် ဖို့ ခဲယဉ်းမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဥပဒေနဲ့ မကိုက်ညီဘဲ အရေးယူဆောင်ရွက်တာဟာ ဥပဒေကို ချိုးဖောက်တာပဲဖြစ်တာမို့ သတိတရားလက်ကိုင်ထားပြီး ဆင်ခြင် ဆောင်ရွက်ရကြောင်း သိစေလိုပါတယ်။

ကျွန်တော်တို့ကော်မရှင်ဟာ အဂတိလိုက်စားမှု၊ လာဘ်ပေးလားဘီယူ မှုတွေကို အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေပါပြဋ္ဌာန်းချက်တွေအတိုင်း လိုက်နာပြီး အရေးယူဆောင်ရွက်ရတာဖြစ်ပါတယ်။ ဥပဒေပါပြဋ္ဌာန်းချက်တွေ ကို သွေဖည်ဆောင်ရွက်လို့မရသလို ကျော်လွန်ပြီး လုပ်ကိုင်လို့လည်းမရပါဘူး။ ဥပဒေရဲ့ခွင့်ပြုချက်အောက်အတွင်းကသာ ဥပဒေမှာပါတဲ့ တာဝန်နဲ့လုပ်ပိုင် ခွင့်တွေကို ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်နေရတာဖြစ်ပါတယ်။

သတင်းထုတ်ပြန်ချက်ပါ တိုင်ကြားစာ ၅၃၃ စောင်အနက် အရေးကြီး တဲ့ သက်သေခံချက်မပါဘဲတိုင်စာက ၁၆၇ စောင်ရှိပါတယ်။ ယခင်ဆောင်းပါး မှာ ဖော်ပြခဲ့သလို ပုဒ်မ ၂၂(ခ)အရ အရေးကြီးတဲ့သက်သေခံချက်မပါရင် ကော်မရှင်က အရေးယူဆောင်ရွက်လို့ မရပါဘူး။ အလားတူပဲ အရေးကြီး တဲ့သက်သေခံချက်အသစ်မပါရှိတဲ့ ထပ်မံတိုင်ကြားစာ ၁၀၈ စောင်ကလည်း ပုဒ်မ ၂၂(ဂ)အရ အရေးယူဆောင်ရွက်လို့မရတဲ့ အမျိုးအစားထဲမှာ ပါနေ ပြန်ပါတယ်။ ဒီနေရာမှာ အလျဉ်းသင့်လို့ တင်ပြရရင် တချို့တိုင်စာတွေက အကြောင်းအရာတစ်ခုတည်းအပေါ် အကြိမ်ကြိမ် ထပ်တလဲလဲ မိတ္တူဆွဲပြီး ပေးပို့တိုင်ကြားနေတာတွေ ရပါတယ်။ တချို့ဆိုရင် ပေးပို့နေတာ အကြိမ် (၂၀) ကျော်၊ (၃၀) နီးပါး ရှိပါတယ်။ အဲဒီလိုပေးပို့တဲ့သူ လေးငါးဦးရှိပါတယ်။ တရားစီရင်ရေးနှင့်ပတ်သက်တဲ့တိုင်စာ ၉၅ စောင်မှာ အဂတိလိုက်စားမှုနဲ့ စုံစမ်း စစ်ဆေးအရေးယူလို့ရတာ နှစ်စောင်သာရှိပြီး ကျန်တိုင်စာတွေက အဂတိ လိုက်စားကြောင်း ပေါ်လွင်အောင် ဖော်ပြထားတာမျိုးမဟုတ်ဘဲ ဘက်လိုက် ပြီး စစ်ဆေးနေတယ်ဆိုတဲ့ ယူဆချက်၊ ထင်မြင်ချက်မျိုးလောက်သာ တင်ပြ ထားတာဖြစ်ပါတယ်။ အမှုကလည်း တရားရုံးမှာ စစ်ဆေးနေဆဲအခြေအနေ မျိုး၊ အယူခံဝင်ထားဆဲ ကာလမျိုးသာဖြစ်ပြီး တရားရုံးက အမိန့်တစ်စုံတစ်ရာ မချမှတ်ရသေးတာတွေ ရပါတယ်။ တချို့ကတော့ မိမိအတွက် ကြိုတင်ကာ ကွယ်တဲ့အနေနဲ့ တရားရုံးက မဆုံးဖြတ်မီတိုင်စာကြိုပို့တဲ့ သဘောမျိုးလည်း တွေ့ရပါတယ်။ အဲဒီတကမ တရားစီရင်ရေးလမ်းကြောင်း မတိမ်းစောင်းမီ အဆင့်မြင့်တရားရုံးက အချိန်မီတည် မတ်ပေးနိုင်ဖို့ လိုအပ်မယ် ထင်တဲ့ကိစ္စ ရပ်မျိုးကိုသာ သိရှိနိုင်အောင် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်ကို လွှဲပြောင်း ပေးပို့ခဲ့ပါတယ်။ ကော်မရှင်အနေနဲ့ သက်ဆိုင်ရာ တရားသူကြီးများရဲ့ ဥပဒေ နှင့်အညီ စီရင်ပိုင်ခွင့်ကို ထိခိုက်စေမယ့် တရားစီရင်ရေးကို စွက်ဖက်ရာရောက် စေမယ့်ကိစ္စရပ်မျိုးတွေကို အထူးသတိထားပြီး ရှောင်ရှားပါတယ်။

ကော်မရှင်အနေနဲ့ ရောက်လာတဲ့ တိုင်စာတွေကို သေချာစွာ စိစစ် လေ့လာပြီး ကော်မရှင်နဲ့လုံးဝသက်ဆိုင်ခြင်းလည်းမရှိ၊ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီး ဌာန၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရများသို့ လွှဲပြောင်းပေးရမယ့်ကိစ္စမျိုး လည်းမဟုတ်ဘူးဆိုရင် မှတ်တမ်းတွဲအနေနဲ့ တွဲသိမ်းပါတယ်။ အကယ်၍

အောင်သစ္စာ

တိုင်စာဟာ အဂတိလိုက်စားမှု၊ လာဘ်ပေးလားဘီယူမှုနဲ့ မသက်ဆိုင်သော် လည်း သက်ဆိုင်ရာအုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်မျိုး၊ ဌာနဆိုင်ရာက ဆောင်ရွက်ပေးရမယ့်ကိစ္စရပ်မျိုးဖြစ်နေရင် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၊ တိုင်း ဒေသကြီး(သို့မဟုတ်) ပြည်နယ်အစိုးရသို့ လွှဲပြောင်းပေးပို့ပါတယ်။ ပုဒ်မ ၂၁ နဲ့ ကိုက်ညီပြီး ပုဒ်မ ၂၂ ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်တွေနဲ့ ငြိစွန်းခြင်းလည်း မရှိဘဲ အဂတိလိုက်စားမှုနဲ့ စုံစမ်းစစ်ဆေးအရေးယူလို့ရမယ့် ကိစ္စမျိုးဆိုရင် စုံစမ်း စစ်ဆေးဖို့ ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်ပြီး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ကြပါတယ်။

သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၊ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရများသို့ လွှဲပြောင်းပေးပို့ရာမှာလည်း အချို့ကိုလိုအပ်ရင် ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေ ပြန်ကြားပေးဖို့ မေတ္တာရပ်ခံလေ့ရှိပြီး၊ အချို့ကိုတော့ မလိုအပ်ရင် ပြန်ကြားပေး ဖို့ မတောင်းခံတော့ပါ။ တိုင်စာ ၅၃၃ စောင်အနက် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီး ဌာနသို့ လွှဲပြောင်းပေးပို့တဲ့တိုင်စာ ၄၂ စောင်ရှိပြီး၊ ပြန်ကြားချက်တောင်းခံ တဲ့ စာ ၁၇ စောင်အနက် ၁၃ စောင်ပြန်ကြားချက်ရရှိခဲ့ပါတယ်။ မပြန်ကြားသေး တဲ့စာတွေကတော့ သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူတွေက စိစစ်ဆောင်ရွက်နေဆဲ လို့ သိရပါတယ်။ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ် အစိုးရအသီးသီးကို အရေးယူ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် လွှဲပြောင်းပေးပို့တဲ့ တိုင်စာ ၉၂ စောင်ရှိပြီး ပြန်ကြားချက် တောင်းခံတဲ့စာ ၄၈ စောင်အနက် ၂၃ စောင် ပြန်ကြားချက်ရရှိခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီလို လွှဲပြောင်းပေးပို့ခြင်း၊ ပြန်ကြားချက်တောင်းခံခြင်းဆိုတဲ့ ဆောင်ရွက်မှု တွေဟာ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၊ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရတွေရဲ့ လုပ်ပိုင်ခွင့်တွေကို ကော်မရှင်အနေနဲ့ ဝင်ရောက်စွက်ဖက်တာမဟုတ်ပါ။ တိုင်ကြားသူပြည်သူတွေရဲ့ ကြိုတင်နေရတဲ့ အခက်အခဲတွေ၊ နစ်နာချက်တွေကို ပြေလည်အောင် ပြေရွှင်းပေးနိုင်ဖို့နဲ့ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၊ အစိုးရအဖွဲ့တွေရဲ့ လုပ်ငန်းတွေကို တစ်ဖက်တစ်လမ်းက ကူညီရာရောက်စေဖို့အတွက် ရည်ရွယ်

ဆောင်ရွက်တာဖြစ်ပါတယ်။ တစ်ချိန်တည်းမှာပဲ ကောင်းမွန်သောအုပ်ချုပ်ရေး စနစ်အတွက်လည်း အထောက်အကူဖြစ်အောင် ရည်ရွယ်ဆောင်ရွက်ခြင်း ဖြစ်ပါတယ်။ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများနဲ့ အစိုးရအဖွဲ့များက အလေးထား ဆောင်ရွက်ပေးမှုတွေကြောင့် အချို့ကိစ္စရပ်တွေမှာ ပြေလည်ကျေနပ်မှုတွေရရှိ သွားတာလည်း လေ့လာတွေ့ရှိရပါတယ်။

အထက်မှာတင်ပြခဲ့တဲ့ အချက်တွေဟာ ၁၈-၉-၂၀၁၄ ရက်နေ့က ကော်မရှင်က ထုတ်ပြန်ခဲ့တဲ့ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်မှာ ပါရှိတဲ့ တိုင်ကြားစာ ၅၃၃ စောင်နဲ့ပတ်သက်လို့ ရှင်းလင်းတင်ပြခြင်းပဲဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီတိုင်စာတွေ အပြင် နောက်ထပ်ရောက်ရှိလာတဲ့တိုင်စာတွေကို စိစစ်လေ့လာကြည့်တဲ့အခါ တချို့တိုင်ကြားစာတွေဟာ အဂတိလိုက်စားမှုနဲ့ လုံးဝမပတ်သက်တဲ့ သိမ်းဆည်း မြေပြန်လည်ရရှိရေးအတွက် အသုံးအဆောင်ပေးထားကြသလို တချို့ကတော့ စည်းပုံသတ်မှတ်ရေးက ဆောင်ရွက်ပေးရမယ့် ကိစ္စတွေကို မကျေနပ်လို့ အကြိမ် ကြိမ်တိုင်နေကြတာတွေ ရပါတယ်။ တချို့ကလည်း စီးပွားရေးအရ ယှဉ်ပြိုင် တက်တွေကြစ်လို့ လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့်ရရှိသွားတာကို မကျေနပ်နဲ့တိုင်တန်း ကြတာတွေ ရပါတယ်။ တချို့ကျတော့ တရားရုံးအဆင့်ဆင့်မှာ ရှုံးနိမ့်ပြီးသား တရားမမှုမှာ တရားရုံးဘက်က ဥပဒေအရ ဆောင်ရွက်တာကို မတရား လုပ်ပါတယ်လို့ တိုင်တန်းကြတာရှိသလို တချို့ကလည်း တရားရုံးအဆင့်ဆင့် ကို အယူခံဝင်နိုင်မှုနဲ့သိလျက်ဖြတ်လမ်းနည်းနဲ့ သူတို့အမှုကို ကော်မရှင်က အရေးယူဆောင်ရွက်ပေးဖို့ တိုင်ကြားကြတာတွေ ရပါတယ်။ တချို့ကျတော့ သားအမိချင်း၊ မောင်နှမချင်း အမွေခွဲတာ မကျေနပ်လို့ ကော်မရှင်ကို တိုင်ကြား ကြသလို၊ တချို့ကတော့ ရုပ်ကွက်တွင်းမှာ KTV ဆိုင်ဖွင့်ထားလို့ လူငယ်တွေ အကျင့်စာရိတ္တထိခိုက်ပျက်ပြားစေတာကြောင့် အရေးယူပေးဖို့ တိုင်တန်းကြ တာ တွေ ရပါတယ်။ တိုင်ကြားမှုတွေထဲမှာ ထူးခြားတာက အမှုတွေတပ်ကြီးနဲ့ တရားခံပြေးဖြစ်နေတဲ့သူက ဥပဒေအရရင်ဆိုင်မဖြေရှင်းဘဲ ရှောင်ရင်းပြေးရင်း က ကော်မရှင်ကိုတိုင်စာတွေ ပို့နေတာပဲဖြစ်ပါတယ်။ တချို့ကလည်း မူလက အချင်းချင်းကျေနပ်လို့အတိုးနဲ့ ငွေတိုးချေးယူသုံးစွဲခဲ့ကြပြီး ပြန်ပေးဆပ်ရမယ့် အချိန်ရောက်မှ မတော်လောဘနဲ့ ငွေတိုးချေးပေးနေလို့ ဥပဒေအရထိရောက်စွာ အရေးယူပေးပါဆိုပြီး ကော်မရှင်ကို တိုင်စာပို့လာပါတယ်။ အခွင့်အမိန့်မရဘဲ ငွေတိုးချေးပေးရင် သက်ဆိုင်ရာက ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူရမှာဖြစ်ပြီး ကော်မရှင်အနေနဲ့ ငွေတိုးချေးပေးသူများကို စုံစမ်းစစ်ဆေးအရေးယူပေးလို့ မရနိုင်ကြောင်း သိစေလိုပါတယ်။

ကျွန်တော်တို့ကော်မရှင်အနေနဲ့ ၁၀-၄-၂၀၁၄ ရက်နေ့က ထုတ်ပြန်ခဲ့တဲ့ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အပိုဒ်(၆)နဲ့အပိုဒ်(၈)မှာ ဖော်ပြခဲ့တဲ့အချက်တွေ၊ ၁၈- ၉-၂၀၁၄ ရက်နေ့က ထုတ်ပြန်ခဲ့တဲ့သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အပိုဒ်(၈)နဲ့ အပိုဒ်(၉)

မှာ ဖော်ပြခဲ့တဲ့အချက်တွေနဲ့ ကိုက်ညီပြည့်စုံမှသာ ထိရောက်စွာအရေးယူ ဆောင်ရွက်သွားနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုမှမဟုတ်ရင် “ခုတ်ရာတခြား ရှာ တလွဲ”ဆိုတာလိုဖြစ်နေမှာပဲဖြစ်ပါတယ်။ တိုင်ကြားစာတွေ ဘယ်လောက်ပဲ အရေအတွက်များနေပေမယ့် ဥပဒေပါပြဋ္ဌာန်းချက်တွေနဲ့အကျုံးဝင်၊ ညီညွတ်မှု မရှိရင် အရေးယူဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ဖို့ ခဲယဉ်းမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဥပဒေနဲ့မကိုက် ညီဘဲ အရေးယူဆောင်ရွက်တာဟာ ဥပဒေကို ချိုးဖောက်တာပဲဖြစ်တာမို့ သတိတရားလက်ကိုင်ထားပြီး ဆင်ခြင်ဆောင်ရွက်ရကြောင်း သိစေလိုပါ တယ်။

နောက်တစ်ချက်သိစေချင်တာရှိပါသေးတယ်။ ဌာနဆိုင်ရာတွေ၊ အဖွဲ့ အစည်းတွေ မမှန်မကန်လုပ်နေပါတယ်ဆိုတဲ့ တိုင်ကြားမှုမျိုးပါ။ မမှန်မကန် လုပ်တယ်ဆိုရာမှာ အမျိုးမျိုးရှိပါတယ်။ အစိုးရဌာနအဖွဲ့အစည်းတွေမှာ နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာငွေတွေ အလွဲသုံးစားလုပ်တာ၊ မမှန်မကန်သုံးစွဲတာတွေ ဟာ အဂတိလိုက်စားမှု၊ လာဘ်ပေးလားဘီယူမှုမဟုတ်ပါ။ ပြည်သူပိုင်ပစ္စည်း ကို အလွဲသုံးစားလုပ်မှု၊ မိမိအားစီမံခန့်ခွဲခွင့်ပေးထားတဲ့ နိုင်ငံတော်ပိုင်ငွေကို အလွဲသုံးစားလုပ်မှု၊ အများနဲ့သက်ဆိုင်တဲ့ပစ္စည်းကို အလွဲသုံးစားလုပ်မှုတွေ ဖြစ်လို့ အဲဒီကိစ္စတွေအတွက်အရေးယူဖို့ယခင်ကတည်းက ပြဋ္ဌာန်းထားတဲ့ ပြည်သူပိုင်ပစ္စည်းကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး ဥပဒေပုဒ်မ(၁)တို့၊ ဖြစ်မှု ဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မ ၄၀၉ တို့၊ အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ပစ္စည်းကာကွယ်စောင့် ရှောက်ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃ တို့နဲ့ အရေးယူတရားစွဲရမှာဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီလို မမှန်မကန်၊ အလွဲသုံးစားလုပ်တာကို စစ်ဆေးဖော်ထုတ်ဖို့ အဓိကသက်ဆိုင် တာက ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနနဲ့ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်ရုံးသာဖြစ်တာ မို့ သက်ဆိုင်တဲ့ရုံး၊ အဖွဲ့အစည်းတွေကို တိုင်ကြားခြင်းကသာ ပိုမိုမှန်ကန် ထိရောက်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အချို့နိုင်ငံတွေမှာတော့ နိုင်ငံတော်ပိုင် ဘဏ္ဍာ တွေ၊ ပြည်သူပိုင်ငွေကြေး၊ ပစ္စည်းတွေကို အလွဲသုံးစားလုပ်ရင် အဂတိလိုက်စား မှုလို့ သတ်မှတ်တာရှိပါတယ်။ ဒါကလည်း သူနိုင်ငံသူအခြေအနေအရ လိုက် လျောညီထွေဖြစ်အောင် ပြဋ္ဌာန်းသတ်မှတ်ထားခြင်းသာဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော် တို့ နိုင်ငံမှာတော့ နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာတွေ၊ ပြည်သူပိုင်ငွေကြေး၊ ပစ္စည်းတွေကို အလွဲသုံးစားလုပ်ရင်၊ မမှန်မကန်သုံးစွဲရင် အဂတိလိုက်စားမှု တိုက်ဖျက်ရေး ဥပဒေအရ အရေးယူလို့မရပါဘူး။ အထက်ကတင်ပြခဲ့တဲ့ သက်ဆိုင်ရာဥပဒေ များအရသာ အရေးယူဆောင်ရွက်နိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

အဂတိလိုက်စားမှုတွေ၊ လာဘ်ပေးလားဘီယူမှုတွေနဲ့ ပတ်သတ်လာရင် လည်း အရင်ကပြဋ္ဌာန်းခဲ့တဲ့ ရာဇသတ်ကြီး ဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်တွေ၊ ၁၉၄၈ ခုနှစ် အဂတိလိုက်စားမှုတားမြစ်ရေးဥပဒေတွေနဲ့ အရေးယူလို့မရတော့ ပါ။ ၂၀၁၃ ခုနှစ် အဂတိလိုက်စားမှု တိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေအရသာ အရေးယူ ရမှာပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီအချက်နဲ့ပတ်သတ်လို့ ဒီဥပဒေ ပုဒ်မ ၆၈မှာ “အဂတိ လိုက်စားမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဖြစ်စေ၊ အဂတိလိုက်စားမှုဖြင့် ကြွယ်ဝချမ်းသာ လာမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ဖြစ်စေ၊ ငွေကြေးနှင့်ပစ္စည်းကို စုံစမ်းစစ်ဆေး အရေးယူ ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ဖြစ်စေ၊ အခြားတည်ဆဲ ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်တွင် မည်သို့ပင်ရှိ စေကာမူ ဤဥပဒေအရသာလျှင် အရေးယူရမည်” လို့ အတိအလင်းပြဋ္ဌာန်း ထားတဲ့အတွက် ဖြစ်ပါတယ်။ တချို့ကလည်း လွန်ခဲ့သော လေး၊ ငါးနှစ် လောက်က လာဘ်ပေးလားတာတွေ၊ အဂတိလိုက်စားတာတွေကို ဖော်ပြပြီး တိုင်ကြားကြတာတွေလည်း တွေ့ရပါတယ်။ ကျွန်တော်အထက်မှာ တင်ပြခဲ့ သလို ကော်မရှင်အနေနဲ့ အဂတိလိုက်စားမှု တိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်း ချက်များကို လေးစားလိုက်နာ ဆောင်ရွက်ရတာဖြစ်လို့ ဒီဥပဒေအာဏာ မတည်မီက ကိစ္စတွေကို အရေးယူဆောင်ရွက်လို့မရပါဘူး။ အရှင်းဆုံးတင်ပြ ရရင် ဒီဥပဒေက ၂၀၁၃ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၁၇ ရက်နေ့မှာ စတင်အာဏာ တည်ခဲ့ပါတယ်။ ဒါကြောင့် အဲဒီနေ့မတိုင်မီက ဖြစ်ပွားကျူးလွန်ခဲ့တဲ့ အဂတိ လိုက်စားမှု၊ လာဘ်ပေးလားဘီယူမှုတွေကို ဒီဥပဒေနဲ့အရေးယူလို့မရပါဘူး။ ဒါနဲ့ပတ်သတ်လို့ ၁၉၇၃ ခုနှစ် စကားရပ်များအနက် အမိပွယ်ဖွင့်ဆိုရေး ဥပဒေပုဒ်မ ၃၊ ပုဒ်မ(၄)ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်ကို လေ့လာကြည့်ရင် ပိုပြီးရှင်းလင်း သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီပုဒ်မမှာ “ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်တွင် နောက်ကြောင်းပြန်၍ အာဏာသက်ရောက်မှုရှိစေရမည်ဟု အတိအလင်းပြဋ္ဌာန်းထားခြင်းမရှိလျှင် ယင်းဥပဒေသည် နောက်ကြောင်းပြန် အာဏာသက်ရောက်မှု မရှိစေရ သို့ရာတွင် မည်သည့်ပြစ်မှုဆိုင်ရာ ဥပဒေမျှ နောက်ကြောင်းပြန်၍ အာဏာ သက်ရောက်မှုမရှိစေရ” လို့ အတိအလင်းဖွင့်ဆိုထားပါတယ်။ ဒါအပြင် ဒီဥပဒေပေါ်မီက ကိစ္စရပ်တွေကို ယခင်ရှိခဲ့တဲ့ ဥပဒေဟောင်းတွေနဲ့ အရေး ယူလို့မရဘူးလားလို့ စောဒကတက် စရာရှိပါတယ်။ ဒီဥပဒေပုဒ်မ ၇၃ မှာ “၁၉၄၈ ခုနှစ် အဂတိလိုက်စားမှုတားမြစ် ရေးဥပဒေ(ဥပဒေအမှတ် ၆၇/၄၈) ကို ဤဥပဒေဖြင့် ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်” လို့ ပြဋ္ဌာန်းထားတဲ့အတွက် ရုပ်သိမ်းပြီးသား ဥပဒေနဲ့အရေးယူလို့ရနိုင်မှာ မဟုတ်ပါကြောင်း သိစေလိုပါ တယ်။

ကျွန်တော်အနေနဲ့ အခုလို ရှင်းပြနေတာဟာ ကော်မရှင်က အဂတိ လိုက်စားမှုတွေကို အရေးယူချင်လို့ ရှောင်လွှဲတင်ပြနေတာ မဟုတ်ပါဘူး။ ဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်တွေကို သိရှိသဘောပေါက်စေလိုတဲ့ ဆန္ဒ၊ ဥပဒေရဲ့ ရည်ရွယ်ချက်မှာပါတဲ့အတိုင်း အဂတိလိုက်စားမှုကျူးလွန်သူတွေကို ထိရောက် စွာ အရေးယူနိုင်ဖို့အတွက် ပီပီပြင်ပြင်တိုင်ကြားစေလိုတဲ့ ဆန္ဒတွေနဲ့ ရှင်းလင်း တင်ပြနေတာဖြစ်ပါတယ်။ တရားရုံးကို တရားစွဲတင်တဲ့အမှုတစ်ခုဟာ သက်သေ အထောက်အထားခိုင်လုံဖို့လိုသလို ဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်တွေနဲ့လည်း ကိုက်ညီရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ပြင်ပမှာ ကြားသိနေတဲ့ အပြင်သိတို့ ပတ်ဝန်း ကျင်မှာ အများပြောနေပါတယ်ဆိုတဲ့ သတင်းကြားတို့နဲ့ အမှုကို တည်ဆောက် လို့မရပါ။ တရားရုံးတွေက လိုက်နာကျင့်သုံးနေတဲ့ ပြစ်မှုဆိုင်ရာ ကျင့်ထုံး ဥပဒေ၊ သက်သေခံဥပဒေတို့မှာ သတ်မှတ်ထားတဲ့ သက်သေခံ အထောက် အထားမျိုးတွေရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ပြီး ခိုင်မာတဲ့အမှုမျိုးဖြစ်အောင် တည်ဆောက်နိုင်မှသာ စွဲဆိုတဲ့အမှုဟာထိရောက်တဲ့အောင်မြင်မှုများ ရနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကော်မရှင်အနေနဲ့ အဂတိလိုက်စားမှုတွေကို ထိရောက်စွာ စုံစမ်းစစ်ဆေးအရေးယူနိုင်ဖို့အတွက် ဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက် တွေ၊ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်ပါ သတ်မှတ်ချက်တွေနဲ့ ကိုက်ညီပြည့်စုံတဲ့ အချက်အလက်၊ အထောက်အထားတွေနဲ့ တင်ပြတိုင်ကြားကြဖို့ မေတ္တာ ရပ်ခံနှိုးဆော်အပ်ပါတယ်။ ။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်းဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးသုံးသပ်ပြီး လွှတ်တော်ကအတည်ပြု

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ၃၅ ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့မနက် ၉း၀၀ တွင် နေပြည်တော်ရှိ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် အဆောက်အအုံ၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ သဘောထားမှတ်ချက်ဖြင့် ပြန်လည်ပေးပို့လာသည့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသော အရေးပေါ်လူနာကို ကူညီစောင့်ရှောက်ခြင်းနှင့် ကုသခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်းပူးပေါင်းကော်မတီ၏ အစီရင်ခံစာကို ဒီမော့ဆို မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးစိုးရယ်က ဖတ်ကြားတင်သွင်းသည်။

ယင်းနောက် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ဆွေးနွေးသုံးသပ်ပြီး လွှတ်တော်က တစ်ပိုင်းချင်းစီအလိုက် အတည်ပြုသည်။ ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ သဘောထားမှတ်ချက်ဖြင့် ပြန်လည်ပေးပို့လာသည့် မြန်မာအမျိုးသား လေကြောင်းဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်း ပူးပေါင်းကော်မတီ၏ အစီရင်ခံစာကို တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဒေါက်တာ မြတ်ဉာဏစိုးက ဖတ်ကြားတင်သွင်းသည်။ ထို့နောက် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ဆွေးနွေးသုံးသပ်ပြီး

လွှတ်တော်က တစ်ပိုင်းချင်းစီအလိုက် အတည်ပြုသည်။ ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ သဘောထားမှတ်ချက်ဖြင့် ပြန်လည်ပေးပို့လာသည့် ပြည်တွင်း ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးအဖွဲ့ ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်း ပူးပေါင်းကော်မတီ၏ အစီရင်ခံစာကို ဥပဒေကြမ်းပူးပေါင်းကော်မတီဝင် ဦးသိန်းထွန်းက ဖတ်ကြားတင်သွင်းသည်။ ထို့နောက် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ဆွေးနွေးသုံးသပ်ပြီး လွှတ်တော်က တစ်ပိုင်းချင်းစီအလိုက် အတည်ပြုသည်။

(သတင်းစဉ်)



ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ကျောက်တော်၌ ရေချိုငါးသားပေါက်စခန်းတစ်ခု ပြည်နယ်အစိုးရရန်ပုံငွေဖြင့် တည်ဆောက်ရန် စီစဉ်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ၃၆ ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပပြီး မေးခွန်းများ မေးမြန်းဖြေကြားခြင်း တို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ ယနေ့ အစည်းအဝေးတွင် အမ်းမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးသိန်းဆွေ၏ “ရခိုင်ပြည်နယ်၏ အဓိကစီးပွားရေးလုပ်ငန်း တစ်ခုဖြစ်သည့် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ အဆင့်မြှင့်တင်နိုင်ရေးအတွက် စီမံချက်များရေးဆွဲကာ စီမံကိန်း တစ်ရပ်အဖြစ် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ပေးရန် အစီအစဉ် ရှိ/မရှိ သိရှိလိုကြောင်း” မေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအောင်သိမ်းက ရခိုင်ပြည်နယ်၏ သားငါးကဏ္ဍအပါအဝင် မွေးမြူရေးကဏ္ဍတိုးတက်ရေးအတွက် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ပြည်နယ်အစိုးရ ခွင့်ပြုငွေကျပ် ၂၃၃ ဒသမ ၈၂ သန်းဖြင့် ပေါက်တောမြို့နယ်၌ ရေခဲပူစွန့်သားဖောက်စခန်း တည်ဆောက်ခြင်း၊ ကျောက်တော်မြို့နယ်၌ ရေချိုငါးသားဖောက်စခန်း တည်ဆောက်ခြင်း တို့ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍက သားပေါက်များအားဖြည့်



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအောင်သိမ်း ဖြေကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နွားမျိုးများကို ဌာနကထုတ်ပေးလျက်ရှိပြီး မေထုန်မဲသားစပ်နည်းဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိသည့်အပြင် မွေးမြူရေးလုပ်ကိုင်နေသူများနှင့် ဌာနအတွင်းအမှုထမ်းများအား မွေးမြူရေးအကြောင်း ပညာပေးသင်တန်းများ ပို့ချပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။ မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနနှင့် စီမံကိန်းဦးစီးဌာနပေါင်း၍ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း စီမံစီမံပြုကျေးရွာသုံးရွာရွေးချယ်ပြီး မွေးမြူရေး လှည့်ပတ်ရန်ပုံငွေထူထောင်ပေးကာ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများကို လေ့လာနိုင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထား ရှိပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းရှင်များ၏ အဓိကလိုအပ်ချက် ဖြစ်သည့် ရေခဲပူစွန့်သားပေါက်များ တိုးတက် ထုတ်လုပ်နိုင်ရေးအတွက် ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ထို့အပြင် ရခိုင်ပြည်နယ်မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် လက်ရှိမွေးမြူထားသော တိရစ္ဆာန်များကို လိုအပ်ချက်ပေါ်မူတည်၍ ကာကွယ်ကုသခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။ ထို့အတူ မွေးမြူလိုသူလုပ်ငန်းရှင်များ၊ တပ်ရင်းတပ်ဖွဲ့များအား ဝတ်မျိုးကောင်းမျိုးသန့်များ ဖြန့်ဖြူးပေးခြင်း၊ နွားမျိုးများ မြှင့်တင်သားစပ်ပေးနိုင်ရေးအတွက် နို့စားနွား၊ ခိုင်း



အမ်းမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးသိန်းဆွေ မေးမြန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ကျောက်တော်၌ ရေချိုငါးသားပေါက်စခန်းကို တည်ဆောက်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။ ထို့အတူ ကျောက်တော်မြို့နယ် သစ်တပုံဆည်အနီး၌ ရေချိုငါးသားပေါက်စခန်းတစ်ခုကိုလည်း ပြည်နယ်အစိုးရရန်ပုံငွေဖြင့် တည်ဆောက်ရန် စီစဉ်လျက်ရှိပါကြောင်း ဖြင့် ရှင်းလင်းဖြေကြားသည်။ မလိုင်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးအေးမောင်၏ “အဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ရှိလာပါက မည်သို့တင်ပြဆောင်ရွက်ရမည်ကို သိရှိလိုကြောင်း” မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစိုးတင့်က အထပ်ဖြင့်အဆောက်အအုံ

အနေဖြင့် နိုင်ငံခြားသားကုမ္ပဏီဖက်စပ်လုပ်ကိုင်ခြင်း၊ မြေနှင့် အဆောက်အအုံ ငှားရမ်းလုပ်ကိုင်ခြင်း တို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံသို့ လာရောက် အလုပ်လုပ်ကိုင်သည့် နိုင်ငံခြားသား ကျွမ်းကျင်သူများ အတွက် လိုအပ်သော ပြည်ပခွင့် ဝီဇာကိစ္စရပ်များကို သက်ဆိုင်ရာဌာနများနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိပါကြောင်း။ ဆောက်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းများ အတွက် ထုတ်ပြန်ကြေညာထားသည့် တည်ဆဲ အမိန့်ညွှန်ကြားချက်များကို လိုက်နာကြရန် သတ်မှတ်ထားသော အလုပ်ချိန်ပြင်ပတွင် ပတ်ဝန်းကျင် အနှောင့်အယှက် ဖြစ်စေနိုင်သည့် ဆူညံသံဖြင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု မလုပ်ရန်၊ လမ်းပိုက်ဆို့မှုမဖြစ်စေရန် လုပ်ငန်းခွင်ကြီးကြပ်မှု စနစ်တကျ ဆောင်ရွက်ထားရှိပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းဖြေကြားသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနက တင်သွင်းသည့် “၁၉၅၄ ခုနှစ် နိုင်ငံတော်အထိမ်းအမှတ်များ (ဆင်ယင်ပြသမှုကန့်သတ်ရေး) အက်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း” ကို ဥပဒေကြမ်းကော်မတီ၏ အစီရင်ခံစာတင်ပြချက်အတိုင်း ပြင်ဆင်ချက်မရှိ လွှတ်တော်က အတည်ပြုခဲ့ပြီး အစည်းအဝေးကို ရပ်သိမ်းလိုက်သည်။ (သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

မြန်မာနိုင်ငံသူ့ပြုပြင်ရေး ညွှန်ကြားမှုဌာနနှင့် သားဖွားကောင်စီဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် အစီရင်ခံစာဆွေးနွေးချက်နှင့်ပတ်သက်၍ ပြန်လည်ကြားနာမည်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ပထမအကြိမ် အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ၃၆ ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီက ကျင်းပသည်။ အစည်းအဝေးတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော်က ပြင်ဆင်ချက်ဖြင့် ပေးပို့လာသော ပြည်သူ့လွှတ်တော် အမျိုးသားလွှတ်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဦးစီးအဖွဲ့ဝင်များ

၏ချီးမြှင့်ငွေနှင့် စရိတ်များဆိုင်ရာ ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဝင် ဦးမြင့်ထွန်းက ကော်မတီ၏ လေ့လာတွေ့ရှိချက်နှင့် သဘောထားမှတ်ချက်အစီရင်ခံစာကို တင်သွင်းပြီး ယင်းဥပဒေကြမ်းကို လွှတ်တော်က အတည်ပြုသည်။ ယင်းဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်နှစ်ရပ် သဘောထားကွဲလွဲသည့်အချက်ကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သို့တင်ပြ၍ အဆုံးအဖြတ်ရယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်သူ့လွှတ်တော်



ဥပဒေကြမ်း ကော်မတီဝင် ဦးမြင့်ထွန်း အစီရင်ခံစာတင်သွင်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

က ပြင်ဆင်ချက်ဖြင့် အတည်ပြုပြီး ပေးပို့လာသော ၂၀၀၈ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေ(မူကြမ်း)ကို အတည်ပြုရေးပြည်လုံးကျွတ်ဆန္ဒခံယူပွဲ ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်သူ့လွှတ်တော်၏ ပြင်ဆင်ချက်ကို လွှတ်တော်က အတည်ပြုခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ပြည်သူ့လွှတ်တော်က ပြင်ဆင်ချက်ဖြင့် အတည်ပြုချက်ဖြင့် ပေးပို့လာသော မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်း အာဏာပိုင် ဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် အစီရင်ခံစာကို အမျိုးသား



ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဝင် ဦးစိုင်းတင်အောင် အစီရင်ခံစာတင်သွင်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

လွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဝင် ဦးစိုးမြင့်က တင်သွင်းသည်။ ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံ သူ့နာပြုနှင့် သားဖွားကောင်စီ ဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် အစီရင်ခံစာကို ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဝင် ဦးစိုင်းတင်အောင်က တင်သွင်းပြီး တပ်မတော်သားကိုယ်စားလှယ် ဗိုလ်မှူးအောင်သက်မြင့်ကဆွေးနွေးရာ ယင်းဆွေးနွေးချက်နှင့်ပတ်သက်၍ ဥပဒေကြမ်းကော်မတီက ပြန်လည်ကြားနာဆောင်ရွက်ရန် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းသတင်း

လူနာများအား အခမဲ့ကုသပေးသဖြင့် ပြည်သူများက ဆေးရုံကြီးများကို အားကိုးမှုပိုမိုရှိလာ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်းသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် မန္တလေးမြို့အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီးရှိ ဝန်ထမ်းများအားတွေ့ဆုံပွဲနှင့် အလှူငွေပေးအပ်ပွဲသို့ တက်ရောက်၍ အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။

ရှေးဦးစွာ ဆေးရုံကြီးဝင်း အတွင်း တိုးချဲ့ ၁၀ ထပ်ဆောင်ရှိ Training Centre ခန်းမတွင် ဒုတိယသမ္မတအား ဆေးရုံအုပ်ကြီးက ခေတ်မီစက်ကိရိယာပစ္စည်းများ တပ်ဆင်အသုံးပြုမှု၊ နိုင်ငံတော်၏ အထောက်အပံ့ဖြင့် ဆေးရုံတက် လူနာများအား အခမဲ့ကုသပေးနေမှု၊ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု တိုး တက်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မှု၊ ဆောက် လုပ်ပြီး၊ ဆောက်လုပ်ဆဲအဆောက် လုပ်ငန်း၊ လျာထားချက်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့သည်။

ထို့နောက်ဒုတိယသမ္မတဒေါက် တာစိုင်းမောက်ခမ်းက အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် ကျန်းမာရေးနှင့် ပတ်သက်၍ အဆောက်အအုံ လိုအပ်ချက်၊ ဝန်ထမ်းလိုအပ်ချက်၊ ဆေးရုံသုံးစက်ကိရိယာ လိုအပ်ချက် နှင့် ဆေးပညာရပ်ဆိုင်ရာသင်ကြား ရေးပိုင်းလိုအပ်ချက်များကို သိရှိပါ ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်ကလည်း ဘတ်ဂျက်အပေါ်မူတည်ပြီး အတတ် နိုင်ဆုံး ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေး လျက်ရှိပါကြောင်း၊ သို့သော် ဆေးရုံတိုင်းတွင် လူနာများ ပြည့် ကျပ်နေသည့်အတွက် ခုတင်များ အပြင်ခုံတန်းများပါ အစားထိုး ဆောင်ရွက်နေသည်များကိုလည်း တွေ့ရှိနေရကြောင်း၊ လက်ရှိ ဖွဲ့စည်း ပုံအရဆရာဝန်၊ ဆရာမများလိုအပ်

နေသေးပါကြောင်း၊ လူနာများအား အခမဲ့ကုသပေးမှုများ ရှိလာသဖြင့် ပြည်သူများက ဆေးရုံကြီးများကို အားကိုးမှု ပိုမိုရှိလာသည်ကိုတွေ့ ရှိကြောင်း၊ ယခုအခါဆေးဝါး အခမဲ့ကုသပေးမှုများကို ပိုမိုဆောင် ရွက်ပေးနေခြင်းကြောင့် ပြည်သူ များက ဆေးရုံကြီးကို ပိုမိုအားကိုး လာသဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုအပိုင်း တွင် ပိုပြီးအားနည်းသွားနိုင်ပါ ကြောင်း၊ လက်ရှိတိုးချဲ့ ၁၀ ထပ် ဆောင်ကြီးတွင် လူနာများကို တက် ရောက်ကုသပေးနိုင်ပါက လက်ရှိ အဆောင်များတွင် ပြည့်ကျပ်မှု မရှိတော့ဘဲ သက်သောင့်သက်သာ ကုသမှုခံယူလာနိုင်တော့မည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ လက်ရှိတွင် အဆင့်မြင့် စက်ကိရိယာများဖြင့် ကုသပေး လျက်ရှိသော်လည်း လိုအပ်ချက်များ မှာ ရှိနေဦးမည်သာ ဖြစ်ပါကြောင်း။

နိုင်ငံတကာ အတွေ့အကြုံများ အရ စင်ကာပူနိုင်ငံမှ Speciality (or) sub-speciality ထက် primary care အဆင့်ကိုသာ သွား စေချင်ကြောင်း အကြံပြုကြပြီး တရုတ်နိုင်ငံတွင်လည်း ချောင်းဆိုး ရောဂါ၊ ဝမ်းပျက်ဝမ်းလျှောရောဂါ နှင့် ငှက်ဖျားရောဂါတို့ ဖြစ်ပွားမှုမရှိ သလောက် ဖြစ်နေပါကြောင်း၊ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော်တစ်ကိုယ် ရေသန့်ရှင်းမှုနှင့် ကျန်းမာရေးအသိ ကိုယ်စီရှိနေသောကြောင့် တဖြည်း



ဖြည်း ရောဂါဖြစ်ပွားမှုလျော့နည်း သွားခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ လက်ရှိ ဆေးရုံများတွင် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်း များ လိုအပ်ချက်ရှိနေပြီး ပြင်ပတွင် မူ ဆရာဝန်၊ ဆရာမများ ပိုနေခြင်း ကြောင့် ဝန်ထမ်းအများအပြား ခန့်ထားနိုင်ရန်လိုအပ်ပါကြောင်း။ ထိုသို့ခန့်ထားနိုင်ရန် လက်ရှိ ဆေးရုံခွဲတင်များ တိုးချဲ့နိုင်ပါက လစ်လပ် ရာထူးများပေါ်လာပြီး ပိုမို ခန့်ထားလာနိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လက်ရှိနေထိုင်လျက်ရှိသော ဝန် ထမ်းအိမ်ရာများမှာ ဟောင်းနွမ်း ဆွေးမြည့်နေသဖြင့် အသစ်ဆောက် လုပ်ပေးရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ကျန်းမာရေး ဘတ်ဂျက်နှင့်ပတ်သက်

၍ အသုံးစရိတ်များ ပိုမိုချထားပေး သော်လည်း စီမံခန့်ခွဲမှုအားနည်း ခြင်းကြောင့် ပိုငွေများဖြစ်ပေါ်လာ ပြီး နိုင်ငံတော်ကိုပြန်လည်ပေးအပ် ခြင်းများရှိလာခဲ့ရာ အမှန်တကယ် သုံးစွဲရမည့်ကိစ္စများတွင် နစ်နာမှု များဖြစ်သွားနိုင်ပါကြောင်း၊ ဆရာ ကြီး၊ ဆရာမကြီးများအား အထူးမှာ ကြားလိုသည်မှာ နိုင်ငံတော်အစိုးရ က လိုအပ်ချက်များကို စီမံကိန်း အရ ဖြည့်ဆည်းပေးလျက်ရှိနေ သကဲ့သို့ ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီး များနှင့် သူနာပြုအားလုံးတို့ကလည်း စေတနာထား ကြည့်ရှုစောင့်ရှောက် ပေးကြပါရန် တိုက်တွန်းပါကြောင်း ဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း မန္တလေးဆေးရုံကြီး၌ ကုသမှုခံယူနေသည့် လူနာများအား အားပေးစကားပြောကြားစဉ်။
(သတင်းစဉ်)

ဆက်လက်၍ မန္တလေးမြို့ အထွေထွေ ရောဂါကု ဆေးရုံကြီး အတွက် အလှူငွေ ဦးသူရခိုင်- ဒေါ်ဌေးဌေးဝင်း၊ (သား)ထက်သူရ အောင်(Pink Mobile Centre) မိသားစုက အလှူငွေကျပ်သိန်း ၅၀၀ ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ ကျန်းမာ ရေး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဦးဝင်းမြင့်က အလှူငွေ များ ကိုလက်ခံရယူသည်။ ထို့နောက်ဒုတိယသမ္မတဒေါက် တာစိုင်းမောက်ခမ်းသည် ၁၀ထပ်

ဆေးကုသဆောင်မြေညီထပ်တွင် တပ်ဆင်ထားသည့် Digital X-ray စက်၊ CT Scan 64 slide စက် နှင့် MRI စက်များကို ကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး များမှာဆောင်သုံးတွင် တက်ရောက်ကုသနေသည့် လူနာ များအား အားပေးစကားပြောကြား ကာ အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ၊ ဘွဲ့လွန်ဆရာဝန်များ၊ အလုပ်သင် ဆရာဝန်များနှင့်သူနာပြုများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးတွေ့ဆုံ နှုတ်ဆက် ခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

*** ရှေးဦးစွာ**

ပြောကြားရာ၌ ၂၀၂၀ ခုနှစ် အာဆီယံ ရည်မှန်းချက်နှင့်အညီ အာဆီယံ အသိုက်အဝန်းသည် နိုင်ငံရေး၊ လုံခြုံရေး၊ စီးပွားရေးနှင့် လူမှု- ယဉ်ကျေးမှုစသော မဏ္ဍိုင်သုံးရပ်ပေါ် အခြေခံထားကြောင်း၊ မဏ္ဍိုင်သုံးခု ထဲမှ တစ်ခုချင်းသည် ချိတ်ဆက်မှု လိုအပ်ကြောင်း၊ထို့ကြောင့် ချိတ်ဆက် မှုသည် ၂၀၁၅ အလွန် အာဆီယံ ရည်မှန်းချက် အထမြောက် အောင် မြင်ရေးတွင် အဓိကကျသည့် အာဆီယံအသင်းကြီးအတွက် အထူး ပင် အရေးကြီးပါကြောင်း။

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလက ထုတ်ပြန်ခဲ့သော အာဆီယံအသိုက် အဝန်း၏ ၂၀၁၅ အလွန် ရည်မှန်း ချက်မှာ အာဆီယံအသင်းကြီးသည် လက်ရှိနှင့် အနာဂတ်အခွင့်အလမ်း နှင့် စိန်ခေါ်မှုများကို ထိရောက်စွာ တုံ့ပြန်နိုင်ရန် နိုင်ငံရေးအရ စည်းလုံး ပြီး စီးပွားရေးအရ ပေါင်းစည်းကာ လူမှုရေးအရ တာဝန်ယူသော ပြည်သူ ဗဟိုပြု အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်ဖြစ်ရန် လိုကြောင်း။

ယင်းကဲ့သို့ ရည်မှန်းချက်အထ မြောက်ရန် အာဆီယံအသင်းကြီး အနေဖြင့် ကြီးမားသော အခြေခံ အဆောက်အအုံဆိုင်ရာ ချိတ်ဆက် မှုနှင့် အင်စတီကျူးရှင်းဆိုင်ရာ ချိတ်ဆက်မှုများအပြင် ပြည်သူ အချင်းချင်း ချိတ်ဆက်မှုများ မြှင့်တင် ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ချိတ်ဆက်မှု အရေးကြီးကြောင်းကို အသိအမှတ် ပြုကာ စီမံကိန်းကြီးတစ်ခုဖြစ်သည့် Master Plan ကို ချမှတ်အကောင် အထည်ဖော်နေကြောင်း။

ဒေသတွင်း ပို့ဆောင်ရေးစနစ်၊ ပို့ဆောင်ရေးနည်းလမ်း၊ ပို့ဆောင် ရေးဆိုင်ရာ အင်စတီကျူးရှင်းများ ပါဝင်သော ပို့ဆောင်ရေးကဏ္ဍသည် ဒေသတွင်းအပြန်အလှန် ကုန်သွယ် မှုနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ကို များစွာအထောက်အကူပြုပါ ကြောင်း၊ ပို့ဆောင်ရေးကဏ္ဍတိုးတက် ဖွံ့ဖြိုးလာသည်နှင့်အမျှဒေသတွင်း ဖွံ့ဖြိုးမှု ကွာဟချက်ကို လျော့နည်းစေ မည်ပြင် အာဆီယံ ပေါင်းစည်းမှုကို အထောက်အကူပြုမှာဖြစ်ကြောင်း။

မိမိအနေဖြင့် အာဆီယံ အသိုက်အဝန်းအတွက်လမ်းပြမြေပုံ အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် ရရှိ သော အောင်မြင်မှုများကို ကြိုဆိုပါ ကြောင်း၊ လမ်းပြမြေပုံသည် ဖော်ပြ ပါ အာဆီယံ၏မဏ္ဍိုင်သုံးရပ်အတွက် အသေးစိတ်စီမံချက်ကို ပုံဖော်ပေးခဲ့ ကြောင်း။ ယင်းအသေးစိတ်စီမံချက် များမှာ နိုင်ငံရေး-လုံခြုံရေးစီမံချက်၊ စီးပွားရေးစီမံချက်နှင့် လူမှု-ယဉ်ကျေး မှုစီမံချက်များ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ထို့ပြင် ဖွံ့ဖြိုးမှုနည်းပါးသော ဒေသများမှ လမ်းများသည် ဆင်းရဲမှု လျော့ချရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကွာဟ ချက်ကို လျော့နည်းစေပြီး ဒေသခံ များ၏ လူနေမှုအဆင့်အတန်းကို မြှင့်မားစေကြောင်း။

ယနေ့ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများတွင် ခြားနားချက်၊ ကွာဟချက်များကို ဖြစ်ပေါ်စေကြောင်း၊ ဖွံ့ဖြိုးမှု နောက် ကျသောသူများမှာ ကားလမ်း၊ ရထား လမ်း မရှိသောကျေးရွာများမှ လူများ၊ ဝေးလံခေါင်ဖျားပြီး တော တောင်ထူထပ်သောဒေသမှ လူများ ဖြစ်ကြကြောင်း၊ ယင်းဒေသခံများ

သည် ဆင်းရဲတွင်းနက်သည့်အပြင် အာဟာရချို့တဲ့မှု၊ မိခင်နှင့် ကလေး သေနွန်း မြင့်မားမှုနှင့် ကျောင်းနေ နိုင်မှု၊ စာတတ်မြောက်မှုများလည်း နိမ့်ကျနေကြောင်း။

ထို့ကြောင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ် ရေး ကောင်းမွန်နေပါမှ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် အခြားသော ဝန် ဆောင်မှုများပါ တိုးတက်မြင့်မားလာ မည်ဖြစ်ကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံသည် ပထဝီပိုင်း အနေအထားအရ ထူးခြားကောင်း မွန်သည့် အခွင့်အလမ်းများ ပိုင် ဆိုင်ထားပါကြောင်း၊ တရုတ်နှင့် အရှေ့တောင်အာရှအပြင် တောင် အာရှနှင့်ပါ လမ်းကွန်ရက်များနှင့် ပို့ဆောင်ရေးများအကြား သဘာဝ အလျောက် ချိတ်ဆက်ထားဖြစ်ရာ ယင်းအချက်ကပင် မြန်မာနိုင်ငံသည် မကြာမီနှစ်များအတွင်း ပို့ဆောင် ရေးနှင့် ထောက်ပံ့ပို့ဆောင်ရေး အတွက် အချက်အချာကျသည့် ဒေသတစ်ခုဖြစ်လာလိမ့်မည် မိမိတို့ မျှော်လင့်ပါကြောင်း။

မျက်မှောက်ကာလတွင် ကျွန်ုပ် တို့၏ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကွန် ရက်များနှင့် အခြေခံအဆောက် အအုံတို့၏ အရည်အသွေးနှင့် အရေ အတွက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် အလွန်လို အပ်ပါကြောင်း။

ထို့အပြင် ရှိရင်းစွဲ သယ်ယူပို့ ဆောင်ရေးအခြေခံအဆောက်အအုံ များအား အဆင့်မြင့်တင်ရန်နှင့် ဘက်စုံသယ်ယူပို့ဆောင်ရေးအတွက် အခြေခံအဆောက်အအုံ သစ်များ ဆောက်လုပ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ သန္နိဋ္ဌာန် ချထားကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံသည် ထိုရည်မှန်း ချက်ပြည့်မီရန်အတွက် အမျိုးသား သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး မဟာစီမံကိန်း ကို ၇ပတ်အစိုးရ၏ အကူအညီဖြင့် ရေးဆွဲလျက်ရှိပါကြောင်း။

ယင်းမဟာစီမံကိန်းတွင် သယ် ယူပို့ဆောင်ရေးနည်းလမ်းအားလုံး ဖြစ်သော လမ်း၊ ရထားလမ်း၊ ရေ လမ်းများ၊ လေကြောင်းနှင့် ပင်လယ် ရေကြောင်း သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး တို့ ပါဝင်ကြောင်း။

ကျွန်ုပ်တို့သည် အမျိုးသား သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးမဟာစီမံကိန်း အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် ဘေး အန္တရာယ်ကင်းပြီး ခရီးရောက်ကာ အများပြည်သူ အကုန်အကျခံ နိုင်သော သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးစနစ် ဖန်တီးခြင်းဖြင့် ပြည်သူတို့ ဘဝမြင့် တင်ပေးရန် ရည်ရွယ်ပါကြောင်း။

သို့ရာတွင် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး အခြေခံအဆောက်အအုံ တည် ဆောက်ခြင်းသည် ကြီးမားသော ဘဏ္ဍာရေးအရင်းအမြစ်များ လိုအပ် ရုံသာမက ကျန်းမာရေး၊ ဘေးကင်း လုံခြုံရေး၊ လူမှုရေးနှင့် ပတ်ဝန်း ကျင်ဆိုင်ရာ အလေးထားစရာများ ပညာလည်း လိုအပ်ပါကြောင်း။

ဤနေရာတွင် ပြည်သူ-ပုဂ္ဂလိက အစုစပ်လုပ်ငန်းများ (PPP) သည် အခြေခံအဆောက်အအုံကွာဟချက် ပပျောက်စေရေးအတွက် အရေး ပါသော အခန်းကဏ္ဍမှပါဝင်နေ ကြောင်း။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ထိုအရာကို ထည့်သွင်း စဉ်းစားရန်အတွက် ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍပါဝင် ဆောင်ရွက်ရေး

ကို အထောက်အပံ့ပေးလျက်ရှိပြီး ပြည်သူ-ပုဂ္ဂလိက အစုစပ်လုပ်ငန်း များ (PPP) မူဘောင်ချမှတ်ရန် အတွက် အာဆီယံအခြေခံမှုများကို ရေးဆွဲပုံဖော်လျက်ရှိကြောင်း။

အာဆီယံ၏ ယှဉ်ပြိုင်နိုင်စွမ်း အားကောင်းလာစေရေးနှင့် ဒေသ တွင်း ပေါင်းစည်းဆက်သွယ်မှု မြှင့် တင်ရေးအတွက် အာဆီယံ အဝေး ပြေးလမ်းမကွန်ရက်၊ စင်ကာပူ- ကုမင်းရထားလမ်း ချိတ်ဆက်မှု၊ အာဆီယံ၏ တစ်ခုတည်းသော လေကြောင်းပို့ဆောင်ရေး ဈေးကွက် နှင့် အာဆီယံ၏ တစ်ခုတည်းသော ပင်လယ်ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေး ဈေးကွက် ပဏာမခြေလှမ်းများ ပြီးစီးမှုအပါအဝင် အကျိုးများသော၊ စိတ်ချသော၊ ရေရှည်ခံသော ဘက်စုံ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးစနစ် တစ်ခု ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန် အာဆီယံခေါင်းဆောင်များက ၎င်း တို့၏ ခိုင်မာသော ကတိကဝတ်များ ကို ထပ်လောင်းအတည်ပြုခဲ့ကြောင်း။

ထိုအရာနှင့် ပတ်သက်၍ STOM ဟုလည်း ခေါ်ဆိုသည့် (၃၈) ကြိမ်မြောက် အဆင့်မြင့်ပို့ဆောင် ရေးအရာရှိကြီးများအစည်းအဝေး အောင်မြင်စွာပြီးဆုံးကြောင်း ကြားသိ ရသည့်အတွက် ဝမ်းမြောက်မိပါ ကြောင်း။

STOM၏ အကြံပြုချက်များ အပေါ် အခြေခံ၍ အာဆီယံပို့ ဆောင်ရေးဝန်ကြီးများသည် အောက် ပါအရေးပါသော ကိစ္စသုံးရပ်အပေါ် သုံးသပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၀၁၆ မှ ၂၀၂၅ ခုနှစ် အထိ အာဆီယံ ပို့ ဆောင်ရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု

မျှော်မှန်းချက် ချမှတ်ခြင်း၊ အာဆီယံ ၏ တစ်ခုတည်းသော ရေကြောင်းပို့ ဆောင်ရေးဈေးကွက် အကောင် အထည်ဖော်ဆောင်ရေး မူဘောင်ချ မှတ်ခြင်းနှင့် ရေန်ယိုဖိတ်မှု ပူးတွဲကြို တင်ကာကွယ်ခြင်းနှင့် တုံ့ပြန်ဖြေရှင်း ရေး အာဆီယံ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း ဆိုင်ရာနားလည်မှုစာချွန်လွှာ ချမှတ် ခြင်းနှင့် လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း။

၂၀၁၄ ခုနှစ် အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌ ဖြစ်သော မြန်မာနိုင်ငံက သတ်မှတ် ထားသော ဆောင်ပုဒ်မှာ 'ရှေ့သို့ တူညီ တက်လှမ်းချီ ငြိမ်းချမ်းစေစည် အသိုက်အဝန်းဆီ'ဟူ၍ဖြစ်ကြောင်း။

အာဆီယံ၏ အဆုံးစွန်သော ရည်မှန်းချက်မှာ ငြိမ်းချမ်းစေစည်၍ ကြွယ်ဝချမ်းသာသော အသိုက်အဝန်း ပေါ်ထွန်းရေးဖြစ်ပြီး ဤအကြိမ် (၂၀)မြောက် အာဆီယံပို့ဆောင်ရေး ဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးသည် နိုင်ငံတွင်းသာမက ဒေသတွင်းကိုပါ အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေမည့် အသီးအပွင့် တစ်ခု ဖော်ဆောင်ပေးမည်ဟု မျှော် လင့်ပါကြောင်းဖြင့် ထည့်သွင်းပြော ကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ယဉ်ကျေးမှုအနု ပညာအဖွဲ့မှ တပင်တိုင်အက၊ အာဆီယံအကတို့ဖြင့် ကပြဖျော် ဖြေဖြူး ဒုတိယသမ္မတသည် အာဆီယံပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးများ နှင့်အမှတ်တရခတ်ပုံရိုက်ကြသည်။ ဖွင့်ပွဲအပြီးတွင် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်းသည် ရွှေပြည်သာဟိုတယ်ရှိ သီးသန့် ဧည့် ခန်းမဆောင်၌ အာဆီယံပို့ဆောင် ရေးဝန်ကြီးများနှင့်တွေ့ဆုံခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထွင်းသတင်း

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ (၆၇)နှစ်မြောက်လွတ်လပ်ရေးနေ့ အမျိုးသားရေးဦးတည်ချက် (၄)ရပ်

- ☆ ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေးနှင့် အချုပ်အခြာအာဏာ တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးတို့ကို တိုင်းရင်းသားအားလုံး မျက်ခြည်မပြတ်ထိန်းသိမ်းကာကွယ်ရေး။
- ☆ ပြည်ထောင်စု တိုင်းရင်းသားအားလုံး ပြည်ထောင်စုကြီးအတွင်း၌ ဥပမာကဲ့သို့ကံမပျက်အတူတကွ ရာသက်ပန်ပူးပေါင်းနေထိုင်ရေး။
- ☆ လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခချုပ်ငြိမ်းပြီး၊ ရေရှည်တည်တံ့သည့်စစ်မှန်သော ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိအောင် တိုင်းရင်းသားအားလုံး ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ရေး။
- ☆ ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သောစည်းကမ်းပြည့်ဝသည့်ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်သစ်ကို ပြည်သူ့စွမ်းအားဖြင့် ကြိုးပမ်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး။

ရွေးကောက်ပွဲများကျင်းပရာတွင် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် ဘေးအန္တရာယ်များကို ကြိုတင်ကာကွယ်ဆောင်ရွက်သွားရန်လိုအပ်



နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်နှင့် International IDEA တို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ်များ စီမံခန့်ခွဲမှု နည်းစနစ် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှု အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ပြည်ထောင်စုရွေးကော်မရှင် ကော်မရှင်ရုံး သင်တန်းခန်းမ၌ ဒုတိယမြောက်နေ့အဖြစ် ဆက်လက်ကျင်းပသည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် ပြည်ထောင်စုရွေးကော်မရှင်ကော်မရှင် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ အတွင်းရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်လေ့လာခဲ့သည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် တွေ့ကြုံရနိုင်သည့် ပြဿနာများကို အခြေခံ၍ ဒေသအလိုက် အချက်အလက်များ ကောက်ယူခြင်း၊ ပြဿနာအဆင့် သတ်မှတ်ခြင်း၊ ERM Tool ကို အသုံးပြု၍ သတိပေးမြေပုံ ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ပြဿနာများအတွက် အဖြေရှာဖွေခြင်း၊ ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် မှတ်တမ်းတင်ခြင်းတို့ကို ဆွေးနွေးခဲ့ပြီး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်လာသူများက သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုရွေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌက သင်တန်းသား ၃၄ ဦးကို ERM Tool နှင့်ပတ်သက်သည့် အသိအမှတ်ပြုလွှာများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုရွေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌက နိဂုံးချုပ်အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် ရွေးကောက်ပွဲများကျင်းပရာ၌ ရွေးကော်မရှင်နှင့် ဆက်သွယ်၍ ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သော အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များ၊ ပဋိပက္ခများနှင့် ဘေးအန္တရာယ်များသည် ဖြစ်လေ့ဖြစ်ထ ရှိတတ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင်သာမက ကမ္ဘာ့အရပ်ရပ်တွင် ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့် သာဓကများရှိကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် ရွေးကော်မရှင်ဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ်များကို ကြိုတင်ကာကွယ်ဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ဖြစ်ပေါ်နိုင်သည့် ပြဿနာများအတွက် လိုအပ်သည့် သတင်းအချက်အလက်

များကို ရရှိသမျှသော အရင်းအမြစ်များမှ စုဆောင်းရယူ၍ ယနေ့ဆွေးနွေးခဲ့သော ERM Tool ကို အသုံးပြုကာ ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးကို ထိထိရောက်ရောက်ဆောင်ရွက်သွားရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ကော်မရှင်၊ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအဆင့်ဆင့် သာမက နိုင်ငံရေးပါတီများ၊ အရပ်ဘက်လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ၊ လုံခြုံရေးနှင့်သက်ဆိုင်သည့် ဌာနဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် မဖြစ်မနေပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားရမည်ဖြစ်ပါကြောင်းပြောကြားပြီး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ရပ်သိမ်းခဲ့သည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုရွေးကော်မရှင်ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌသည် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသို့တက်ရောက်လာသောတိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ရွေးကော်မရှင် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ ဥက္ကဋ္ဌများနှင့် ရွေးကော်မရှင်အရာရှိများအားတွေ့ဆုံ၍ ၂၀၁၅ ခုနှစ်ပါတီစုံ ဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ချက်များကို ဆွေးနွေးမှာကြားပြောကြားခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ **(သတင်းစဉ်)**

တစ်လားပင်လယ်အော် အခြေအနေမှာ ယနေ့မြန်မာစံတော်ချိန် ၁၂ နာရီခွဲ တိုင်းထွာချက်များအရ တစ်လားပင်လယ်အော်အနောက်တောင်ပိုင်းတွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော လေဖိအားနည်းရပ်ဝန်းသည် ဆက်လက်တည်ရှိနေသည်။ တစ်လားပင်လယ်အော် မြောက်ပိုင်းတွင် အများအားဖြင့် သာယာနေပြီး ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ကျန်တစ်လားပင်လယ်အော်တို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့်မှ တိမ်ထူထပ်နေပါသည်။ မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင် အခြေအနေမှာ လှိုင်းအသင့်အတင့်ရှိပါသည်။ မနက်ဖြန်အတွက်ခန့်မှန်းချက်မှာ မြန်မာနိုင်ငံအထက်ပိုင်းဒေသများတွင် ညအပူချိန်များလျော့နည်းနေမည်။ **(မိုးလေဝသနှင့်ဇလဗေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန)**



နှစ်နိုင်ငံချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတိုးမြှင့်ရေးဆွေးနွေး

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းသည် ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ လုံခြုံရေးကောင်စီဆိုင်ရာဝန်ကြီး မစ္စတာ နီကိုလိုင်း ပီ၊ ပက်ထရစ်ရှက်ဖ်အား ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော်သံတမန်ဆောင် ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ **(အပေါ်ပုံ)**

တွေ့ဆုံရာတွင် ဒုတိယသမ္မတနှင့်အတူ ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးချုပ် ကျော်မိုးမြင့်၊ ဗိုလ်မှူးချုပ်အောင်သော်၊ ဦးသန့်ကျော်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများတက်ကြွပြီး ဧည့်သည်တော် ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံလုံခြုံရေးကောင်စီဆိုင်ရာဝန်ကြီးနှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ရုရှားနိုင်ငံသံအမတ်ကြီးလည်း တက်ရောက်သည်။

တွေ့ဆုံစဉ် နှစ်နိုင်ငံချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု တိုးမြှင့်ရေးနှင့် နိုင်ငံတကာအသိုင်းအဝိုင်းအပေါ် ကျရောက်နေသည့် သမားရိုးကျနှင့် သမားရိုးကျမဟုတ်သော လုံခြုံရေးခြိမ်းခြောက်မှုအန္တရာယ်များ တားဆီးကာကွယ်ရေးကိစ္စရပ်များအပေါ် ရင်းနှီးစွာဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ **(သတင်းစဉ်)**

မြန်မာပြည်တွင်းပတ်လည် ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ နောက်ဆုံးပွဲစဉ်ကျင်းပ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

မြန်မာနိုင်ငံဂေါက်သီးအဖွဲ့ချုပ်နှင့် မြန်မာပီဂျီအေတို့က ကြီးမှူးကျင်းပ၍ အင်းဝဘက်လီမိတက်က အဓိကကူညီပံ့ပိုးသော Myanmar Golf Tour 2014 နောက်ဆုံးပွဲစဉ်ဖြစ်သော မြန်မာပြည်တွင်း ပတ်လည် ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲနောက်ဆုံးပွဲစဉ်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကိုယနေ့နံနက် ၇ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဇေယျာသီရိ ဂေါက်ကလပ်၌ ကျင်းပသည်။ **(ယာပုံ)**

အခမ်းအနားတွင် ညွှိုနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း/ရေလေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး လှဌေးဝင်း၊ အင်းဝဘက်လီမိတက်ဥက္ကဋ္ဌ ဗိုလ်ချုပ် ညိုစောတို့က ပြိုင်ပွဲဖွင့်ပွဲအထိမ်းအမှတ် ဂေါက်သီးကို အလှည့်ကျ ရိုက်၍ ပြိုင်ပွဲဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ထို့နောက် ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်းများက ပထမနေ့ပွဲစဉ်များကို ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြသည်။ အဆိုပါ ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲတွင် Professional အဆင့် ၂၉ဦး၊ အပျော်တမ်းအဆင့် အမျိုးသား ၉၀၊

အမျိုးသမီး ၂၃ ဦး စုစုပေါင်းအားကစားသမား ၁၄၂ ဦးဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြပြီး ယခုကျင်းပသော မြန်မာပြည်တွင်းပတ်လည်ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ၏ နောက်ဆုံးပွဲစဉ်ကို နိုဝင်ဘာ ၃၀ ရက်အထိကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် မြန်မာပြည်တွင်းပတ်လည် ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ ပထမပွဲစဉ်ကို ဧရာဝတီဘက်မှလည်းကောင်း၊ ဒုတိယပွဲစဉ်ကို ယူနိုက်တက်အမေရိကန်မှလည်းကောင်း၊ တတိယပွဲစဉ်နှင့်စတုတ္ထပွဲစဉ်ကို မြဝတီဘက်မှလည်းကောင်း၊

ပစ္စမပွဲစဉ်ကို အာရှစိမ်းလန်းမှုဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်ကလည်းကောင်း၊ အဓိကကူညီပံ့ပိုးပေးခဲ့ပြီး ယခုနောက်ဆုံးပွဲစဉ် အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် အင်းဝဘက်က အဓိကကူညီပံ့ပိုးပေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ **(မြဝတီ)**



မြန်မာနိုင်ငံဥပဒေပြုရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေး စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲပွင့်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ပြည်ထောင်စုရွေးကော်မရှင်နှင့် တူလသမဂ္ဂ ဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်တို့ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် “မြန်မာနိုင်ငံဥပဒေပြုရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေး စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ” ဖွင့်ပွဲကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ ရွှေနန်းတော်ဟိုတယ်၌ ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုရွေးကော်မရှင် ဒေါက်တာထွန်းရှင် တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားသည်။

ပြည်ထောင်စု ရွေးကော်မရှင်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ဥပဒေစိစစ်ခြင်းလုပ်ငန်းသည် ထူးခြားသည့်လုပ်ငန်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ စာတွေ့သင်ရုံနှင့်မလုံလောက်ဘဲ လက်တွေ့အတွေ့အကြုံရှိမှသာ အဆိုပါတာဝန်ကို စွမ်းဆောင်နိုင်ပါကြောင်း၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကော်မရှင်အဖွဲ့ချုပ် (မူကြမ်း) များ စိစစ်ခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်ပါကြောင်း၊ ဥပဒေစိစစ်ရာတွင် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ ဥပဒေနှင့် ညီညွတ်ခြင်း ရှိ မရှိ၊ အခြားတည်ဆဲဥပဒေများနှင့် လိုက်လျောညီထွေမှု ရှိမရှိစသည့် စံချိန်စံညွှန်းများနှင့်အညီ စိစစ်ရပါကြောင်း၊ မိမိတို့ရုံးအနေဖြင့် ဥပဒေရေးဆွဲရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေအရာရှိများအား အိန္ဒိယ၊ စင်ကာပူနိုင်ငံများသို့ သင်တန်းများစေလွှတ်၍ လေ့လာစေခဲ့ပါကြောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးမှ ဥပဒေအရာရှိများအနေဖြင့်လည်း မိမိတို့ဒေသရှိ သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်များက ဥပဒေပြဌာန်းနိုင်ရန် ကူညီပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ယခုဆွေးနွေးပွဲမှ ဥပဒေရေးဆွဲရေးဆိုင်ရာ ပညာများရရှိနိုင်မည်ဟု ယုံကြည် မျှော်လင့်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ UNDP ရုံးမှ Country Director, Mr. Toily Kurbauov က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ဥပဒေမူကြမ်းများရေးဆွဲပညာရပ်တွင် UNDP မှ ကူညီပေးနေပါကြောင်း၊ ယခု ဆွေးနွေးပွဲတွင် ဝန်ကြီးဌာနအသီးသီးမှ ဥပဒေကြမ်းများ ပြုစုတာဝန်ယူရသူများလည်း ပါဝင်ပါကြောင်း၊ ဥပဒေရေးဆွဲခြင်းကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးအတွက် UNDP မှ ယခုဆွေးနွေးပွဲကို စီစဉ်ပေးခြင်းဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် အင်္ဂလန်နိုင်ငံ Mr. Daniel Greenberg က ဥပဒေရေးဆွဲရေးပညာတွင် စာလုံးတစ်လုံး၏ အဓိပ္ပာယ်သည် အလွန်အရေးကြီးကြောင်း၊ အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုမှု မှန်ကန်ရေးအတွက် အလွန်စိစစ် ရွေးချယ်သုံးနှုန်းရပါကြောင်း၊ ဥပဒေပြုရေးကဏ္ဍသည်နိုင်ငံတော်၏ ကဏ္ဍအသီးသီးအတွက် အလွန်အရေးကြီးပြီး တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး၊ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတို့အတွက် အဓိကအကျဆုံးဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက်အထိ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။ **(သတင်းစဉ်)**

အထက်ပိုင်း
ဒေသများ
ညအပူချိန်
လျော့နည်းမည်

တွေ့ဆုံအမေးမြန်းနှင့် နိုင်ငံတကာသတင်း

အမျိုးသားပြန်လည်စည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် နိုင်ငံရေးအရအပြေရာသည့်နေရာတွင် အားလုံးပါဝင်နိုင်မှုသည်အရေးကြီး

မြန်မာ့ဒီမိုကရေစီစနစ် အသွင်ကူးပြောင်းရေးတွင် အမျိုးသားပြန်လည်စည်းလုံးညီညွတ်ရေးသည် မဖြစ်မနေ လိုအပ်ချက်တစ်ရပ်ဖြစ်သည်။ ယင်းသို့ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် သမ္မတကြီး ဦးသိန်းစိန်သည် ၎င်းတာဝန်ယူသည့်အချိန်မှစ၍ အားလုံးပါဝင်နိုင်သော နိုင်ငံရေးဖြစ်စဉ်တစ်ရပ်ကို အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန် ကြိုးပမ်းခဲ့သည်။ ထိုသို့ ကြိုးပမ်းမှုကြောင့် ၂၀၁၀ ရွေးကောက်ပွဲတွင် တစ်ချိန်ကပါဝင်ခဲ့ခြင်းမရှိသည့် နိုင်ငံရေးပါတီများမှာ လွှတ်တော်အတွင်း ရောက်ရှိလာသည်။ ယခင်အစိုးရလက်ထက်က နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်ရေးနှင့်လိုအပ်ရေးကို ထိန်းသိမ်းနိုင်ရန် အကျဉ်းချုပ် နေရာချသူများလည်း ပြန်လည်လွှတ်မြောက်လာကာ နိုင်ငံရေးနယ်ပယ်တွင် ပုံစံအမျိုးမျိုးဖြင့် ပါဝင်လာနိုင်ခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် အမျိုးသားပြန်လည်စည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် နိုင်ငံရေးအရ အပြေရာသည့်နေရာတွင် အားလုံးပါဝင်နိုင်မှုသည် အရေးကြီးသည်ကို တွေ့ရမည်ဖြစ်သည်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ် ဒီဒီယာများအား မြေကြားစဉ်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်က နေပြည်တော်၌ တွေ့ဆုံမှုတွင် အမျိုးသားအင်အားစုများ ပါဝင်ကာ နိုင်ငံရေးအရ တွေ့ဆုံဆွေးနွေး အပြေရာကြသည့်အခါ အင်စတီကျူးရှင်းများကို အခြေခံသည့် ချဉ်းကပ်ပုံဖြင့် အမျိုးသားနိုင်ငံရေး အင်အားစုငါးစုမှ ပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ထိုဆောင်ရွက်ချက်ကို ပြည်တွင်းပြည်ပကလည်း ကြိုဆိုခဲ့ကြသည်။ သို့သော် တစ်ဖက်ကလည်း အရေးကြီးသည့် ပုဂ္ဂိုလ်အနည်းစုဖြင့်သာ ဆွေးနွေးသင့်သည် ဆိုသည့် အယူအဆရှိသူတွေလည်း ရှိနေဆဲဖြစ်သည်။ သို့ဖြစ်၍ ယမန်နေ့ညနေပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့၌ ကျင်းပခဲ့သော နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး ဦးဆောင်သည့် အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များနှင့် နိုင်ငံရေးပါတီများ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသူများ၏ သဘောထားအမြင်များကို ကောက်နုတ် စုစည်းဖော်ပြလိုက်ပါသည်။

ဦးရဲထွဋ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန

ဒီကနေ့တွေ့ဆုံမှုက သမ္မတကြီး နဲ့ နိုင်ငံရေးပါတီတွေရဲ့ တတိယ အကြိမ် တွေ့ဆုံမှုပါ။ နိုင်ငံရေးပါတီ တွေ ဒီနေ့လာတက်တာ ၆၇ ပါတီ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီပါတီတွေထဲမှာ လွှတ်

တော်ထဲကို မရောက်သေးတဲ့ ပါတီ တွေရှိပါတယ်။ ခုမှ ဖွဲ့စည်းစဉ်က နိုင်ငံရေး ပါတီတွေ ပါတီများအနေနဲ့ စဉ်းစား နိုင်အောင်လို့ ပြောတာဖြစ်ပါတယ်။ တိုင်းရင်းသားတွေ ပြန်ဆွေးနွေးတဲ့ အခါမှာ ငြိမ်းချမ်းရေးကိစ္စကို အများ ကြီးဆွေးနွေးတယ်။ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ကိစ္စ၊ လွှတ်တော်ကပြောထားတဲ့ ခြောက်ပွင့်ဆိုင်နဲ့ ပတ်သက်လို့ တိုင်း ရင်းသားကိုယ်စားလှယ် တစ်ဦးတည်း ပါတဲ့ကိစ္စကို သူတို့လည်း သိပ်ပြီး ဘဝင်မကျဘူးလို့ ပြောရာမှာပေါ့။ တိုင်းရင်းသားတွေ အနေနဲ့လည်း များများပါသင့်တယ်ဆိုတဲ့ အယူအဆ မျိုးတွေ ဆွေးနွေးတာရှိပါတယ်။

နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေနဲ့ ဥပဒေ ပြု လွှတ်တော်တွေနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်နေသလို ဥပဒေပြုလွှတ်တော်ထဲ မှာမရှိသေးတဲ့ပါတီတွေနဲ့ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ဖို့အတွက် အစိုးရအဖွဲ့နဲ့ နိုင်ငံရေးပါတီတွေကြားမှာ ဆက် သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်မယ့် ယန္တရား တစ်ခုထူထောင်ဖို့ သမ္မတကြီးက ပြောခဲ့ပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေးကိစ္စ တွေမှာ နိုင်ငံရေးပါတီတွေအနေနဲ့ ပါဝင်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ဖို့ ကူညီ မယ်လို့ အဆိုပြုတဲ့အပေါ်မှာ သမ္မတ ကြီးက သဘောတူလက်ခံပါတယ်။ နောက်တစ်ခုက မြေယာကိစ္စ၊ အမျိုး သားပညာရေးဥပဒေနဲ့ ပတ်သက်လို့

ကန့်ကွက်နေတဲ့ကိစ္စတွေ ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးနဲ့ဆိုင်တဲ့ ကိစ္စတွေကို သမ္မတကြီးက အလေးအနက် နားထောင်ပြီး ဒါတွေကို အပြေရ



ဦးစိုဓမ် ချင်းအမျိုးသား ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ (ဥက္ကဋ္ဌ)

အောင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုအဖွဲ့အစည်း အများကြီးနဲ့ တွေ့ဆုံတာ အများကြီး အကျိုးရှိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ သွား နေတဲ့ နိုင်ငံရေးကိစ္စ အားလုံးပါဝင် တဲ့ နိုင်ငံရေးဖြစ်စဉ်တစ်ခု ဖြစ်အောင် လုပ်နေတာကြောင့် ပါတီကြီးသည် ဖြစ်စေ၊ ငယ်သည်ဖြစ်စေ၊ အရေ အတွက် နည်းသည်ဖြစ်စေ၊ များသည် ဖြစ်စေ အားလုံးရဲ့ အမြင်သဘော ထားကို တတ်နိုင်သမျှ နိုင်ငံတော် သမ္မတကြီးအနေနဲ့ ရယူဖို့ကြိုးစားတာ

ဖြစ်ပါတယ်။နောင်လည်း ဒီလိုတွေ့ ဆုံ ပွဲတွေမကြာခဏထပ်တွေ့ဖို့ရှိပါတယ်။ ဦးစိုဓမ် ချင်းအမျိုးသား ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ (ဥက္ကဋ္ဌ)

ခြောက်ပွင့်ဆိုင်ဆိုတာကို ဆွေး ကိုမဆွေးနွေးစေချင်ပါဘူး။ ဆွေးနွေး မှုရလဒ်ကို အသိအမှတ်မပြုပါဘူး။ လွှတ်တော်ထဲကထွက်လာတာကြောင့် မယုံပါဘူး။ ပြောပြီးသားပဲ။ နိုင်ငံရေး သမားသည် နိုင်ငံရေးခေါင်းဆောင် များ ဆွေးနွေးတာကိုပဲ ယုံကြည် တယ်။ အခု ၂၀၁၀ လွှတ်တော်ဆိုတာ ကျွန်တော်ကိုယ်တိုင် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်ပါ။ အများကြီး လိုအပ်ချက်တွေရှိတယ်။ နိုင်ငံခြား လွှတ်တော်ငါးခုလောက် လေ့လာ ပါတယ်။ တခြားစီပါ ကျွန်တော်တို့မှာ စံချိန်မမီပါဘူး။

ဒေါက်တာတူးဂျာ ကချင်ပြည်နယ် ဒီမိုကရေစီပါတီ

အခုတွေ့ဆုံပွဲကို အားရပါတယ်။ သမ္မတကြီး တော်တော်စိတ်ရည်ပါ တယ်။ ရှင်းပြတာလည်း ပြည့်စုံပါ တယ်။ နိုင်ငံရေးပါတီများ တင်ပြ တာကိုလည်း စိတ်ရည်လက်ရည် နားထောင်တာတွေ့ရတယ်။ လူတိုင်း စေတနာတော်ဖြင့်ပြန်သွားတယ်။ သမ္မတကြီးကို ချီးကျူးပါတယ်။

ခြောက်ပွင့်ဆိုင်ကတိုင်းရင်းသား ဘက်က ကိုယ်စားလှယ်ရွေးချယ်တဲ့ နေရာမှာ လူမှန်၊ နေရာမှန်ဖြစ်ဖို့



ဒေါက်တာ တူးဂျာ ကချင်ပြည်နယ် ဒီမိုကရေစီပါတီ

လိုတယ်။ တစ်ယောက်ပဲဖြစ်ဖြစ် နှစ်ယောက်ပဲဖြစ်ဖြစ် အရေအတွက် ကိုမပြောချင်ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် တိုင်း ရင်းသားကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေး ချယ်တဲ့နေရာမှာ တိုင်းရင်းသားတွေ ခံစားရသလို တကယ်ခံစားတဲ့သူဖြစ် ရမယ်။ တိုင်းရင်းသားတွေရဲ့ ခံစား ချက် လိုလားချက်ကို ဝယနဏသိတဲ့ သူဖြစ်ရမယ်။ ဆွေးနွေးပွဲမှာ တိုင်းရင်း သားအရေးကို ရဲရဲပိုင်ပိုင် မှန်မှန်တန်တန် ပြတ်ပြတ်သားသား ပွင့်ပွင့်လင်းလင်း တင်ပြတတ်တဲ့သူဖြစ်ဖို့လိုတယ်။

ဦးအောင်သိန်းလင်း ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင် ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ

တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုကိုယ်စား လှယ်တွေပါရင် ပိုပြည့်စုံတယ်လို့ သဘာဝ ပိုကျတယ်လို့ ကျွန်တော်မြင်ပါတယ်။ ဒီနေ့ ဆွေးနွေးသွားတဲ့အထဲမှာ ပြည် တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေးကိစ္စနဲ့ ပတ်သက် ပြီး သမ္မတကြီးက အလေးထားပြီး အားစိုက် ဆောင်ရွက်နေတာကို ကျွန်တော်အနေနဲ့ သဘောအကျဆုံး ဖြစ်ပါတယ်။ ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေး ဆိုတာကျွန်တော်အပါအဝင် အားလုံး လိုလားကြတယ်။ ကျွန်တော်တို့နိုင် ငံက ၁၉၄၉ ခုနှစ်ကတည်းက စခဲ့တာ နှစ်ပေါင်း ၆၀ လောက်ရှိခဲ့ပြီ။ နှစ်ဖက်တိုက်ကြ၊ ခိုက်ကြတဲ့အခါ ဘယ်ဘက်ကရှုံးရဲ့၊ ဒဏ်ရာရ ကျွန်တော်တို့ တိုင်းပြည်နှစ်နာတာ ပါပဲ။ ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေး တည် ဆောက်ဖို့ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံ အတွက် အရေးကြီးခဲ့တာကြာပါပြီ။ အခုမှ သေချာပီပီပြင်ပြင်နဲ့ ထိထိ ရောက်ရောက် တည်ဆောက်နေ တယ်။ တစ်တိုင်းပြည်လုံးအတိုင်း အတာနဲ့ဝိုင်းဝန်းပြီး ပူးပေါင်းလုပ် ဆောင်ကြမယ်ဆိုရင် ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေး ရသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါမှသာ ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသား စည်းလုံးညီညွတ်ရေး၊



ဦးအောင်သိန်းလင်း (ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်) ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ

အချုပ်အခြာအာဏာ တည်တံ့ခိုင်မြဲ ရေးတို့ဆိုတဲ့ ဒီတာဝန်အရေးသုံးပါး ကို ပိုပြီးပီပီပြင်ပြင် ဖော်ဆောင်လာ နိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီတွေ့ဆုံဆွေးနွေး ပွဲမှာပါတီ ၆၀ ကျော်ပါတယ်။ ဒီနေ့ ဆွေးနွေးသွားကြတာတွေလည်း အများ ကြီးအကျိုးရှိပါတယ်။ အနာဂတ် နိုင်ငံရေးအတွက်လည်း အထောက် အကူပြုနိုင်ပါတယ်။ သမ္မတကြီးက အခုလိုတွေ့ဆုံတာကို ကြိုဆိုတယ်။ ပါတီခေါင်းဆောင်တွေနဲ့ အုပ်ချုပ်

ရန်ကုန်သတင်းအဖွဲ့

ရေးမှာ အကြီးဆုံးဖြစ်တဲ့ သမ္မတနဲ့ တွေ့တယ်ဆိုတာ မှားစရာမရှိပါ ဘူး။ အချိန်များများပေးနိုင်ရင် ပိုကောင်းမယ်လို့ ထင်ပါတယ်။

ဦးမောင်မောင် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ မြန်မာနိုင်ငံ တောင်သူလယ်သမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ

ဒီနေ့ သမ္မတကြီးနဲ့ ပါတီအသီး သီးက နိုင်ငံရေးခေါင်းဆောင်တွေ အားလုံးတွေ့ဆုံကြတယ်။ ပါတီတွေ ကလည်း တင်ပြဆွေးနွေးကြတယ်။ ပါတီအသီးသီးရဲ့ အကြံဉာဏ်တွေကို သမ္မတကြီးက အပြည့်အဝလက်ခံ ယုံကြည်လိမ့်မယ်လို့ ကျွန်တော် အနေနဲ့ထင်ပါတယ်။ ကျွန်တော် ကတော့ တောင်သူလယ်သမားပါတီ ကဆိုတော့ ဒီနေ့ဆွေးနွေးသွားတဲ့ အထဲမှာသမ္မတကြီးအနေနဲ့ လယ်ယာ မြေ မှုခင်းကိစ္စနဲ့ ပတ်သက်ပြီး ဥပဒေ နဲ့အညီ ဆောင်ရွက်ပေးသွားပါမယ် ဆိုတဲ့ အချက်ကို ပိုပြီးသဘောကျပါ တယ်။ အခုလိုတွေ့ဆုံပွဲတွေက ပြည် တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးနဲ့ အပစ်အခတ် ရပ်စဲရေးကိစ္စတွေအတွက် အားဆေး တစ်ခွက်ပဲ ကျွန်တော်မြင်တယ်။ ဒီလို တိုင်းရင်းသားပါတီတွေ ပါဝင်ပြီး တွေ့ဆုံတာ ကျွန်တော်အနေနဲ့ သဘောကျပါတယ်။ တစ်ကြိမ်မက အကြိမ်ပေါင်းများစွာ တွေ့ဆုံသင့်



ဦးမောင်မောင် (ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ) မြန်မာနိုင်ငံ တောင်သူလယ်သမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ

တယ်။ နောက်ပြီး သုံးပွင့်ဆိုင်၊ လေး ပွင့်ဆိုင်၊ ငါးပွင့်ဆိုင်၊ ခြောက်ပွင့်ဆိုင် တို့ထက် တိုင်းရင်းသားပါတီ ခေါင်း ဆောင်တွေ အများဆုံးပါဝင်သင့်တယ်။ ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေး တည်ဆောက် ဖို့ရာ တိုင်းရင်းသားတွေကအဓိက အခြေခံဖြစ်တယ်။ အဓိကအခြေခံဖြစ် တဲ့ ဒီတိုင်းရင်းသားတွေပဲ လက်နက် ကိုင်အဖွဲ့အစည်းတွေ ဖြစ်နေပြန် တယ်။ ဒီတိုင်းရင်းသား ခေါင်းဆောင် တွေပါမှ ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးကို အမြန်ဆုံး တည်ဆောက်လို့ရမယ်။

နိုင်ငံတကာသတင်းများ

ဖိလစ်ပိုင်စီးပွားရေး သိသာစွာကျဆင်းလာဟုဆို

မနီလာ နိုဝင်ဘာ ၂၇
ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ၏ စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုသည် ကဏ္ဍစုံဖွံ့ဖြိုး မှု အားနည်းလာခြင်းကြောင့် တတိယ သုံးလပတ်အတွင်း သိသာသာကျ ဆင်းခဲ့ကြောင်း အစိုးရကပြော ကြားသည်။
ဖိလစ်ပိုင်စီးပွားရေးသည် လွန်ခဲ့ သောတစ်နှစ်က ဇူလိုင်လမှ စက်တင် ဘာလအထိ ၅ ဒသမ ၃ ရာခိုင်နှုန်း

တိုးတက်ခဲ့ရာ မျှော်မှန်းထားသည် ၆ ဒသမ ၆ ရာခိုင်နှုန်းအောက် ရောက်ရှိခဲ့သည်ဟုဆိုသည်။ ယင်းမှာ ယခုနှစ်အစောပိုင်းသုံးလက တိုးတက် ခဲ့သည့် ၆ ဒသမ ၄ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် နှိုင်းယှဉ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ၏ ဂီဒီပီသည် သုံးနှစ်ဆက်တိုက် ကျဆင်းလျက် ရှိရာ ၂၀၁၁ ခုနှစ်နောက်ပိုင်း စီးပွား ရေးတိုးတက်မှုနှုန်းမှာ အနိမ့်ဆုံးသို့

ရောက်ရှိနေသည်ဟု ဆိုသည်။
ဖိလစ်ပိုင် အစိုးရအနေဖြင့် ယခုနှစ်အတွင်း ၆ ဒသမ ၅ ရာခိုင်နှုန်း မှ ၇ ဒသမ ၅ ရာခိုင်နှုန်းသို့ တိုးတက် ရန် ခန့်မှန်းထားရာ ကြီးမားသော စိန်ခေါ်မှုတစ်ရပ် ဖြစ်လာကြောင်း စီးပွားရေးစီမံကိန်း အတွင်းရေးမှူး အာဆင်နီယိုဘာရီဆာကင်က ပြော ကြားသည်။
ဘာကလေး စီးပွားရေးပညာရှင်

ရာအူးလ်ဘာဂျီရီယာကမူ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဖိလစ်ပိုင်စီးပွားရေးကို ၆ ဒသမ ၅ ရာခိုင်နှုန်းမှ ခြောက်ရာခိုင် နှုန်းအထိသာ တိုးတက်နိုင်ကြောင်း ခန့်မှန်းထားသည်ဟုဆိုသည်။
အစိုးရ၏ အသုံးစရိတ်သည် လည်း နှစ်အလိုက် တတိယသုံးလ ပတ်အတွင်း ၂ ဒသမ ၆ ရာခိုင်နှုန်း သို့ ကျဆင်းခဲ့သည်ဟုဆိုသည်။
(ဘီဘီစီ)

ဆီးရီးယားတပ်ဖွဲ့ဝင်များ အိုင်အက်စ်တိုက်တိုက်ခိုက်ရာတွင် အောင်မြင်မှုများရ

ဒမတ်စကတ် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ဆီးရီးယားတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် အိုင်အက်စ်တက်ဖရစ်စစ်သွေးကြွများကို တိုက်ခိုက်ရာတွင် အောင်မြင်မှုများရလာပြီဖြစ်သည်။
တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက်က အလက်ပိုပြည်နယ်၏ အနောက် မြောက်ဘက်ကျေးရွာများမှ စစ်သွေးကြွဦးရေ အတော်များများကို တိုက်ခိုက်နိုင်ခဲ့သည်။ ဆီးရီးယားတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် အလက်ပိုမြို့အတွင်း ဒေသချင်းဆက် မဟာဗျူဟာမြောက်လမ်းမကြီးကို သိမ်းပိုက်ထားနိုင်ခဲ့သည်။
တစ်ချိန်တည်းမှာပင် အီဒလစ်ဘ်မြို့၏ အနောက်မြောက်ဘက်ဒေသရှိ တပ်မတော်အခြေစိုက်စခန်းကိုလည်း ပြန်လည်သိမ်းပိုက်နိုင်ခဲ့သည်။
ဆီးရီးယားသည် ၂၀၁၁ ခုနှစ်ကတည်းက ကြောက်မက်ပြင်းထန်ဖွယ် ကောင်းသော ပဋိပက္ခများနှင့် ဝန်းရံလျက်ရှိသည်။
(ပရက်စ်တီဗီ)

ဆီးရီးယားတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် အိုင်အက်စ်တက်ဖရစ်စစ်သွေးကြွများကို တိုက်ခိုက်ရာတွင် အောင်မြင်မှုများရလာပြီဖြစ်သည်။
တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက်က အလက်ပိုပြည်နယ်၏ အနောက် မြောက်ဘက်ကျေးရွာများမှ စစ်သွေးကြွဦးရေ အတော်များများကို တိုက်ခိုက်နိုင်ခဲ့သည်။ ဆီးရီးယားတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် အလက်ပိုမြို့အတွင်း ဒေသချင်းဆက် မဟာဗျူဟာမြောက်လမ်းမကြီးကို သိမ်းပိုက်ထားနိုင်ခဲ့သည်။
တစ်ချိန်တည်းမှာပင် အီဒလစ်ဘ်မြို့၏ အနောက်မြောက်ဘက်ဒေသရှိ တပ်မတော်အခြေစိုက်စခန်းကိုလည်း ပြန်လည်သိမ်းပိုက်နိုင်ခဲ့သည်။
ဆီးရီးယားသည် ၂၀၁၁ ခုနှစ်ကတည်းက ကြောက်မက်ပြင်းထန်ဖွယ် ကောင်းသော ပဋိပက္ခများနှင့် ဝန်းရံလျက်ရှိသည်။
(ပရက်စ်တီဗီ)

သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

၆-၁၁-၂၀၁၄ ရက်နေ့ထုတ်ဝေခဲ့သည့် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၅)နှင့် ကြေးမုံသတင်းစာ စာမျက်နှာ (၃)တို့တွင် “ ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်းက Eleven Media Group အပေါ် တရားစွဲဆိုထားသည့်အမှုကို တတိယအကြိမ်မြောက် ရုံးချိန်းခေါ်ယူ” ဟု ဖော်ပြခဲ့ပါသည်။

ယင်းသို့ Eleven Media Group ဟု ဖော်ပြခြင်းမှာ သတင်းနှင့် စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်းက Eleven Media Group မှ စွပ်စွဲခံရသူများအပေါ် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ပြစ်မှုကြီးအမှတ်- ၆၉၄ ဖြင့် တရားရုံးသို့ ဦးတိုက်လျှောက်ထားတရားစွဲဆိုခဲ့ရာတွင် လူပုဂ္ဂိုလ်များကိုသာ တရားစွဲဆိုခြင်းဖြစ်သောကြောင့်

ဦးတိုက်လျှောက်ထားလွှာတွင်ပါဝင်သော Eleven Media Group ၏ CEO လည်းဖြစ်၊ Weekly Eleven ဂျာနယ်၏ ထုတ်ဝေသူလည်းဖြစ်၊ ရာထူး အမြင့်ဆုံးပုဂ္ဂိုလ်လည်းဖြစ်သည့် ဒေါက်တာ ဦးသန်းထွဋ်အောင်၏ ရာထူးနှင့်တာဝန် အရ ညွှန်းဆိုရေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ထို့ပြင် သတင်းစာသားအတွင်း၌ အမှုကို စွဲနှင့်အကျိုးဝင်သူများကို အမည်နှင့်တကွ တိကျစွာဖော်ပြခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍ မြန်မာ့အလင်းနှင့် ကြေးမုံသတင်းစာနှစ်စောင်၌ ဖော်ပြခဲ့သောသတင်း သည် Eleven Media Group မှ ကျန်ရှိသော ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များအား ရည်ရွယ်ဖော်ပြခြင်းမဟုတ်ပါကြောင်း အသိပေးထုတ်ပြန်အပ်ပါသည်။

သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း

မသန်စွမ်းသူများ၏ ဝိုးချဲ့စွမ်းရည်ပြသ နေပြည်တော်သို့ရောက်ရှိ



မင်းမင်းလတ်(မန်းတက္ကသိုလ်)၊ ဓာတ်ပုံ-ကိုကိုရူပ

ပျဉ်းမနား နိုဝင်ဘာ ၂၇
ဒီဇင်ဘာ ၃ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသူများနေ့ကို ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ရွှေမင်းသားဖောင်ဒေးရှင်း(မြန်မာ) မှ မသန်စွမ်းသူများ၏ ဝိုးချဲ့စွမ်းရည်ပြသခြင်းကို နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကုန်

မြို့တော်ခန်းမရှေ့မှ စတင်တာထွက်ရာ ရန်ကုန်-မန္တလေးကားလမ်း တစ်လျှောက် မသန်စွမ်းသူများ ဝိုးချဲ့စွမ်းရည်ပြသခြင်းဖြင့် ပြသခဲ့ရာ နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီ ၁၅ မိနစ်က ပျဉ်းမနားမြို့သို့ ရောက်ရှိခဲ့သည်။ အဆိုပါ မသန်စွမ်းအားကစား

လက်တွန်းအဖွဲ့တွင် မသန်စွမ်းသူ ၁၃ ဦးကို အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဦးတင်ငွေလင်းဦးစီး၍ မန္တလေးချမ်းမြသာစည်မြို့နယ် ကြက်ခြေနီတပ်စု များ ဒေါ်စိုးမိုးထွေးပါဝင်၍ ကြက်ခြေနီခြောက်ဦး၊ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် တစ်ဦး၊ အုပ်ချုပ်သူလေးဦးတို့က ကြီးကြပ်ကာ ရန်ကုန်-မန္တလေး

ကားလမ်းဟောင်း လမ်းအတိုင်း စွမ်းရည်ပြသခဲ့ရာ လမ်းခရီးတွင် ရန်ကုန် မှမန္တလေးကြားရှိ မြို့နယ် ၁၇ မြို့နယ် တွင် ညအိပ်နားပြီး နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် အဆိုပါ မသန်စွမ်းအဖွဲ့ ပျဉ်းမနားမြို့ သို့ရောက်ရှိရာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြို့နိုင်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာများက ခရီးဦးကြိုဆိုကြပြီး အလှူရှင်များက ရေသန့်ဘူးနှင့် အအေးဘူးများ ဝေငှခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မသန်စွမ်း ဝိုးချဲ့စွမ်းရည်ပြသ သည့် အားကစားအဖွဲ့သည် ပျဉ်းမနားမြို့ ပေါင်းလောင်းရပ်ကွက်ရှိ ရာဇဌာနီလမ်းမကြီးနှင့် ရန်ကုန်-မန္တလေးကားလမ်းဟောင်း လမ်းဆုံရှိ နှင်းဆီပန်းဝိုင်းတွင် အမှတ်တရ စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံ ရိုက်ကူးကြပြီး ဆက်လက်ထွက်ခွာရာ နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ဇေယျာ သီရိမြို့နယ်သို့ ရောက်ရှိပြီး ဌာနဆိုင်ရာများက ကြိုဆိုကာ ဒီဇင်ဘာ ၂ ရက်တွင် မန္တလေးမြို့သို့ ပန်းဝင် မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ညောင်လေးပင်မြို့ ရွှေစေတီဘုရားရှိ ကြေးခေါင်းလောင်းကြီး ခိုးယူသူများအား ရဲတပ်ဖွဲ့ ဝင်ရောက် ဖမ်းဆီးနိုင်

ညောင်လေးပင် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်လေးပင်မြို့ မြို့မ(၂)ရပ်ကွက်ရှိ ရွှေစေတီဘုရားတွင်တည်ရှိသော ကြေးခေါင်းလောင်းကြီးမှာ နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက် ည ၉ နာရီကျော်ခန့်က ပျောက်ဆုံးသွားရာ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ စွမ်းစွမ်းတမ်းဆောင်ရွက်ချက်ကြောင့် နာရီပိုင်းအတွင်းပြစ်မှုကျူးလွန်သူများအား ဖမ်းဆီးနိုင်ခဲ့သည့် အပြင် ကြေးခေါင်းလောင်းကိုပါ တစ်ပါတည်း ပြန်လည်သိမ်းဆည်းနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ညောင်လေးပင်မြို့ မြို့မ(၂)ရပ်ကွက်ရှိ ရွှေစေတီဘုရား ရင်ပြင်တော်တွင် နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက်က ဂေါပကအဖွဲ့ဝင် ဦးသန်းနိုင်က ပုတီးစိပ်အပြီး ကြေးခေါင်းလောင်းပျောက်ဆုံးနေကြောင်းသိရသဖြင့် ၎င်းက ညောင်လေးပင်မြို့မရဲစခန်းသို့အရေးယူပေးပါရန် တိုင်တန်းခဲ့၍ ညောင်လေးပင် ရဲစခန်းမှ အမှုဖွင့်ကာ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

သို့ပါ၍ ကြေးခေါင်းလောင်းကြီး ပြန်လည်ရှာဖွေတွေ့ရှိရေးအတွက် ညောင်လေးပင်မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးတင်အောင်၏ စီစဉ်ညွှန်ကြားမှုဖြင့် သက်ဆိုင်ရာ ဒေသရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတို့ကြောင့် ကြေးခေါင်းလောင်းကြီးကို ခိုးယူသယ်ဆောင်လာသော စူပါတာစတန်ကား H1/... ကို ရှာဖွေစစ်ဆေးရာ အမြင့်သုံးပေ ခြောက်လက်မ၊ အချင်း နှစ်ပေကျော်၊ ကြေးပိဿာချိန် ၁၁၀ ကျော်ခန့်ရှိ ကြေးခေါင်းလောင်းကြီးကို ရှာဖွေတွေ့ရှိပြီး ပြစ်မှုကျူးလွန်သူများဖြစ်ကြသော ဝေလွင်ဦး(၁၉ နှစ်) မင်းကုန်းကျေးရွာ ဝက်လက်မြို့၊ အဲဗား(ခ)ကျော်မြင့်ဦး(၃၄ နှစ်) မြဝတီမြို့၊ လှိုင်မျိုးအောင်(ခ)ကိုမျိုး (၃၀ နှစ်) မင်းကုန်းကျေးရွာ ဝက်လက်မြို့၊ ရဲလင်းဦး (ခ) အောင်ထွေး (၁၉ နှစ်) မင်းကုန်းကျေးရွာ ဝက်လက်မြို့နှင့် ယာဉ်မောင်း အောင်မိုးဦး(ခ)ပြောင်ကြီး(၃၁ နှစ်) ရွှေမြိုင်သီရိရပ်ကွက် မော်လမြိုင်မြို့ နေသူတို့ကို ကရင်ပြည်နယ် ဘားအံမြို့ ဇာသပြင်တံတားတွင် နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက် နံနက် ၇ နာရီခန့်က ဖမ်းဆီးနိုင်ခဲ့ပြီး ဘားအံမြို့ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းက ညောင်လေးပင်မြို့ရဲစခန်းသို့ လွှဲပြောင်းပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နေလင်း(ညောင်လေးပင်)



ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသို့ ထွက်ခွာ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၌ ကျင်းပမည့် 'Public-Private Dialogue for the Post-2015 SME Vision' Forum သို့ တက်ရောက်ရန် မြန်မာအမျိုးသမီးစီးပွားရေး စွမ်းဆောင်ရည်များအသင်းမှ အလုပ်အမှုဆောင် ဒေါ်လှလှမျိုးသည် နိုဝင်ဘာလ စတုတ္ထပတ်က လေကြောင်းခရီးဖြင့် ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှ ထွက်ခွာသွားကြောင်း သိရသည်။ (စွမ်းဆောင်ရည်အသင်း)

ရွှေဥရားစုသစ် ၏ "December" "လင်းလက်တောက်ပ" အစီအစဉ်

၂၈ - ၁၁ - ၂၀၁၄ မှ ၃၁ - ၁၂ - ၂၀၁၄ ထိ

ဗုဒ္ဓဂါယာဘုရားဖူး ကံစမ်းမဲ ကုသိုလ်ဖြူနေပါသည်။

ရတနာသည့်သင့်အတွက်ထာဝရ ရတနာစုလိုက

- စိန်ထည် လက်ဝတ်ရတနာဒီဇိုင်းဆန်းများကို အလျှော့တွက်၏ 10% မှ 25% အထိ လျှော့ပေးငွေများအား ငွေသားလက်ဆောင် အပြစ်ပေးပါမည်။
- ငွေထည် ဒီဇိုင်းအဆန်းများ အထူးအလျှော့တွက်လျှော့၍ ၂၀၁၄ နှစ်ကုန်လက်ဆောင်ပွန်များနဲ့တကွ ဂျောင်းချပေးနေပါသည်။
- အလျှော့တွက်လုံးဝပေါ်သော နုံးထည် ပစ္စည်းကောင်းများအား ရတနာချစ်သူများစုဆောင်းနိုင်ရန် ဂျောင်းချပေးနေပါသည်။

လင်းလက်တောက်ပသော စိန်ထည် များ၏ ငွေသားလက်ဆောင်နဲ့တကွ ရယူနိုင်ရန် ခင်မင်ရင်းနှီးစွာ ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

အမှတ် (၆၈၀)၊ မဟာဝန္တလလမ်း၊ ၂၃ - လမ်းနှင့် ဝိုလ်ရွှေလမ်းကြား၊ ပေါ်တီကိုအောက်၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉၄၉၃၄၀၁၅၈၊ ၀၉၄၃၂၀၂၅၂၂ သို့ကြွခဲ့ပါ။

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၅၇၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၄၄၇၊ မြေအကျယ်အဝန်း (၁၀'x၆၀') ရှိ နှစ် ၆၀ ဂရန် မြေကွက်ပါမစ်မြေနှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ဒေါ်စန်းစန်းရီက ရောင်းချရန်ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းချပေးခြင်း တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်အဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်လျဉ်း၍ ကန်ကွက်လိုပါက ခုနစ်ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းနှင့် တကွ ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း။

နိုင်မောင်း ၉/စကန(နိုင်)၀၇၉၉၉၁
ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၉၁၃၉၁

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်မ မချီချီမြင့် ၁၂/မရက(နိုင်)၁၄၀၅၁၄၈ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၇၉၅၅၃၁၈၇

တိုက်ခန်းငှားမည်

(၃၅ပ x ၆၅ပေ) အကျယ် ပြင်ဆင်ပြီး ရွှေဘုံသာအထက်လမ်း ရဲရိပ်သာပထမထပ် ပန်းဘဲတန်း မြို့နယ်။

ဖုန်း-၀၉-၈၆၃၆၃၇၇၊ ၀၉-၅၀၁၃၆၄၈

အမည်ဖြည့်စွက်ခေါ်ပါရန်

မုတ္တမမြို့၊ ရေးစုရပ်၊ အမှတ်(၇/၃)နေ ဦးထွေးလှထွန်း-ဒေါ်ဝေဝေခင် တို့၏သမီး မပန်းအိမ် ၁၀/ပမန(နိုင်)၂၀၂၅၅၅ အား မဋ္ဌေးတည်ငြိမ်နိုင်ဟု ဖြည့်စွက်ခေါ်ပါရန်။
မပန်းအိမ်(ခ)မဋ္ဌေးတည်ငြိမ်နိုင်

သားအဖြစ်မှ စွန့်လွှတ်ကြောင်း

ပျော်ဘွယ်မြို့နယ်၊ ကျောက်ဆည် အုပ်စု၊ ပုတီးကုန်းအလယ်ရွာနေ ဦးမောင်လေး - ဒေါ်အမာကြည် တို့၏သား မောင်အောင်ဇော်မင်း (ခ) မောင်ဇော်ကြီးသည် မိဘ ဆိုဆုံးမမှုကိုမနာခံဘဲ မိဘ၏ ဂုဏ် သိက္ခာညှိုးနွမ်းအောင် ပြုလုပ်ပါ သဖြင့် သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့် လွှတ်ပါကြောင်းနှင့် ၎င်းနှင့်ပတ် သက်သည့်ကိစ္စမှန်သမျှ တာဝန်ယူ ဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ပါ။

ဦးမောင်လေး-ဒေါ်အမာကြည်

သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ကျွန်တော် ကျွန်မတို့၏သား ခွန်ခင်မောင်ထွေးသည် မိဘ၏ ဆိုဆုံးမမှုကိုမလိုက်နာခြင်း၊ အကြိမ်ကြိမ်စိတ်ဆင်းရဲအောင် ပြုလုပ် ခြင်းတို့ကြောင့် ယနေ့မှစ၍ သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ် လိုက်သည်။ ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သည့်ကိစ္စအဝဝကို လုံးဝတာဝန်ယူ ဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ် ပါသည်။ (စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်းခံပါ။)

ဦးချော-ဒေါ်နန်းစွန်
ည/၃၇၊ မြို့ပတ်လမ်း၊ ညောင်ဖြူစခန်းရပ်၊
တောင်ကြီးမြို့

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

မြို့အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး(ယာယီ) ဆိုင်းဘုတ်ဖွင့်ပွဲ ကျင်းပ

၈၀ နိုဝင်ဘာ ၂၇ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပဲခူးခရိုင် ကဝမြို့နယ် သတ္တလမြို့တွင် မြို့အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး (ယာယီ) ဆိုင်းဘုတ်

ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီက သတ္တလမြို့၊ ဝေးကြီးရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးရှေ့တွင် ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုးသိန်းက အမှာစကားပြောကြားပြီး သတ္တလမြို့ မြို့အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး (ယာယီ)ဆိုင်းဘုတ်ကို လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုးသိန်း၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစိုးသန်းနှင့် မြို့မိမြို့ဖ ဦးချစ်သိန်းတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်ပေးကြသည်။ (ဝေဝ)

အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ သတ္တလမြို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခွန်နိုင်ထက်အောင်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ရပ်မိရပ်ဖများနှင့် လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)



ငွေစက္ကူအတုပြုလုပ်သုံးစွဲသူ ဖမ်းမိ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၇ နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက်က ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်အတွင်း ကုန်မျိုးစုံရောင်းသော ဆိုင်တစ်ဆိုင်သို့ ဝင်ရောက်၍ ငွေစက္ကူ ၁၀၀၀၀ တန်အတုပြုငွေစက္ကူ တော်ဖီအအေးဘူးဝယ်ရာမှ ငွေစက္ကူအတုများနှင့် အတုပြုလုပ်ရာတွင် အသုံးပြုသည့်ကွန်ပျူတာနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို ကြည့်မြင်တိုင်မြို့မ ရဲစခန်းမှ နာရီပိုင်းအတွင်း ဖမ်းဆီးဖော်ထုတ်နိုင်ခဲ့သည်။

သို့ ဝင်ရောက်၍ ငွေစက္ကူ ကျပ် ၁၀၀၀၀ တန်ဖြင့် ကော်ဖီအအေးတစ်ဘူးဝယ်ရာမှ ဆိုင်ရှင်၏ ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ထားရီက ငွေစက္ကူအား မသင်္ကာ၍ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းဝင်းထံ အကြောင်းကြားရာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက မြို့နယ်ရဲစခန်းသို့ ဆက်လက် အကြောင်းကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ကြည့်မြင်တိုင်ရဲစခန်းက အမှတ် (၂) မှုခင်းတပ်ဖွဲ့စု ငွေတူငှာနစ်တံနှင့် ပူးပေါင်းစစ်ဆေးချက်အရ ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀ တန် ငွေစက္ကူအတုဖြစ်နေကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိချက်အရ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့မရဲစခန်းက နယ်ထိန်းအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ရဲအုပ် ဖြိုးဝေမင်းနှင့်အဖွဲ့၊ အမှတ်(၂) မှုခင်းတပ်ဖွဲ့ခွဲမှ ရဲအုပ်အောင်မျိုးဝင်းနှင့် အဖွဲ့တို့က မောင် ----- နှင့် ၎င်း၏

သူငယ်ချင်းဖြစ်သူ ကျော်ဇင်ထက် လင်း၏ နေထိုင်ရာ စမ်းချောင်းမြို့နယ် မုန့်လက်ဆောင်းကုန်း ရပ်ကွက် ပြည်သူ့ကွက်သစ် (၁)လမ်း နေအိမ်သို့ ဝင်ရောက်ရှာဖွေခဲ့ရာ ကျော်ဇင်ထက်လင်းအား နေအိမ်တွင်ဖမ်းမိနိုင်ခဲ့ပြီး ကာလာပရင်တာဖြင့် ပြုလုပ်ထားသော မဖြတ်ရသေးသည့် ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀ တန် ငွေစက္ကူအတု ၁၀ ရွက်၊ မှုခင်းငွေကျပ် ၁၀၀၀၀ တန် ကခ ၆၈၇၃၀၆၇ (AF 6873067) တစ်ရွက်နှင့် ငွေစက္ကူ အတုပြုလုပ်ရာတွင် အသုံးပြုသော ကွန်ပျူတာနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို သိမ်းဆည်းနိုင်ခဲ့သည်။

၎င်းတို့နှစ်ဦးကို ကြည့်မြင်တိုင်မြို့မရဲစခန်းမှ ရဲအုပ် ဖြိုးဝေမင်းက တရားလိုပြုလုပ်၍ အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

တင်ဝင်းလေး(ကြည့်မြင်တိုင်)

Table with 3 columns: Party Name, Candidate Name, and Number of Seats. Includes parties like NLD, UUP, and others, with candidates like U Kyaw Tun Aung and U Kyaw Tun Aung.

လူကိုလူချင်းကုန်ကူးမှု ပတ်ဝန်းကျင်တွင်သတိပြု

အမျိုးသားမြေအသုံးချမှု မူဝါဒ(မူကြမ်း) အပေါ် အကြံပြုဆွေးနွေး

ဟားခါး နိုဝင်ဘာ ၂၇ အမျိုးသားမြေအသုံးချမှုမူဝါဒ (မူကြမ်း)အပေါ် အကြံပြုဆွေးနွေးပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ဟားခါးမြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ရှေးဦးစွာ ချင်းပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဦးနန်ဇေမုန်က ယခုဆွေးနွေးမှုများမှ ရရှိလာသောအချက်အလက်အကြံပြုချက်များကို အခြေခံပြီး အမျိုးသားမြေအသုံးချမှု မူဝါဒ(မူကြမ်း)ကို ပြန်လည်ပြင်ဆင်ရေးဆွဲဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် အမျိုးသားမြေအသုံးချမှု မူဝါဒ(မူကြမ်း)အပေါ် အကြံပြုဆွေးနွေးပွဲအဖွဲ့ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးတင်မောင်သန်းနှင့် နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အကြံပေး ဦးစိုးနိုင်တို့က ရှင်းလင်းတင်ပြကြပြီး တက်ရောက်လာကြသူများက သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းဆွေးနွေးကြရာ တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (ပြည်နယ် ပြန်/ဆက်)

Advertisement for LCCI (Lodong Community Centre) with details about Dec-13 (Sat) event and contact numbers.

Advertisement for NATURAL BREEZE Travels & Tours listing travel packages and contact information.

Advertisement for a school bus and parking services, including contact numbers and location details.

Advertisement for a recruitment or training program, mentioning UMFCCI and other details.

Advertisement for a property or business opportunity, mentioning a hall and contact number 09-5053076.

Advertisement for a car sale, mentioning a Nissan Diesel CV 320 MM and contact details.

Small advertisement for a service or product, mentioning a phone number.

Small advertisement for a service or product, mentioning a phone number.

ရိုးရဲမက်ဒရစ်တို့ အမှတ်ပြည့်ယူဦးမယ့် ပွဲစဉ်(၁၃)

ဒီတစ်ပတ်ရဲ့ လာလီဂါပွဲစဉ် (၁၃) ကို နိုဝင်ဘာ ၂၉ ရက်နဲ့ ၃၀ ရက်တွေမှာ ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင် ကစားကြမှာဖြစ်ပါတယ်။ အကြိတ်အနယ်ရှိလာတဲ့ လာလီဂါပွဲစဉ်တွေဟာ အရှိန်ရလာတာနဲ့ အမျှ အသင်းကြီးတွေရဲ့အားထုတ်မှုက ပိုပြီးပြင်းလာ တာမို့ ပရိသတ်တွေက စောင့်ကြည့်အားပေးကြ ရဦးမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

မာလာဂါနှင့် ရိုးရဲမက်ဒရစ်
တိုက်စစ်ပိုင်းထက်မြက်နေပြီး ဝိုးတွေမပြတ် တမ်းသွင်းယူနေတဲ့ တိုက်စစ်မှူးတွေကြောင့် ရိုးရဲမက်ဒရစ်တို့ နိုင်ပွဲတွေဆက်နေပါတယ်။ မာလာဂါတို့က အိမ်ကွင်းမှာ မာကျောတဲ့ကစား ပုံစံကြောင့် ပြိုင်ဘက်တွေကို အခက်တွေ့အောင် အားထုတ်နိုင်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် မာလာဂါနဲ့ ဆုံတိုင်း နိုင်ပွဲရအောင်ယူတတ်တဲ့ ရိုးရဲမက်ဒရစ် တို့ဒီပွဲမှာလည်း အမှတ်အပြည့်ယူမယ့်အခွင့်အရေး များပါတယ်။

ဂီတာဗေးနှင့် ဘီလ်ဘာအို
ခြေစွမ်းပိုင်းတူညီနေတဲ့အသင်းတွေမို့ ဒီပွဲ ဟာအကြိတ်အနယ်ရှိမယ့်ပွဲပါ။ အိမ်ကွင်းမှာ ခြေစွမ်းကောင်းမွန်တဲ့ ဘီလ်ဘာအိုကို အကျပ် အတည်းတွေ့အောင် ကစားပါလိမ့်မယ်။ ဘီလ် ဘာအိုတိုက်စစ်မှူး အဒူရစ်ပီဝင်ဖိုမသေချာတာ မို့ ဂီတာဗေးတို့ အခြေအနေကောင်းမှာပါ။ အိမ်ရှင်အတွက်အသာစီးရနိုင်တဲ့ပွဲဖြစ်ပြီး ဘီလ်ဘာ အိုတို့ လုပ်အားနှုန်းကောင်းပါမူ အမြင့်ဆုံးမှန်း နိုင်တာက တစ်မှတ်ပါ။

ဆိုစီဒက်နှင့် အယ်လ်ချီ
နောက်ဆုံးတွေ့တဲ့ပွဲမှာ အယ်လ်ချီတို့ပိုပြီးပြတ် ရှုံးထားပါတယ်။ ဆိုစီဒက်တို့က အိမ်ကွင်းမှာနိုင်ပွဲ ရအောင် ကြိုးစားနိုင်တာမို့ အယ်လ်ချီတို့မလွယ် ပါဘူး။ ဆိုစီဒက်တို့က အသင်းလိုက်နားလည်မှု ရှိပြီး ကစားအားလည်းကောင်းတာမို့ အယ်လ်ချီ ဟာ ခြေစွမ်းတက်ရိပ်ပြနေပေမယ့် အမှတ်ပြည့်ရဖို့

မလွယ်ပါဘူး။
အက်စ်ပန်ညိုနှင့် လီဗန်တေး
နှစ်သင်းစလုံးအပြန်အလှန် မိအားပေးကစား ကြမယ့်ပွဲဖြစ်ပါတယ်။ လီဗန်တေးဟာ တိုက်စစ် အားသန်ပြီး ရဲရဲပုံပုံထိုးဖောက်ကစားတတ်တဲ့ ပုံစံကြောင့် အက်စ်ပန်ညိုတို့ အခက်အခဲကြုံရနိုင် ပါတယ်။ အက်စ်ပန်ညိုဟာ အိမ်ကွင်းမှာ ရလဒ်ကောင်းအောင်ကစားနိုင်တာမို့ ဒီပွဲဟာ သရေ ရလဒ်ကို ဦးတည်နိုင်ပါတယ်။

ဆယ်လ်တာဗီဂိုနှင့် အီဘာ
အီဘာတို့ဆယ်လ်တာဗီဂိုနဲ့ဆုံတိုင်း အသာစီး ရအောင်ကြိုးစားနိုင်ပါတယ်။ ဆယ်လ်တာဗီဂို တို့က အိမ်ကွင်းမှာ အဝင်အထွက်ရဲရဲနဲ့ ကစား တတ်တာမို့ အီဘာတို့ ထင်တိုင်းမပေါက်နိုင်ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် အီဘာဟာ ဆယ်လ်တာဗီဂိုကို ဘယ်လို ကစားရမလဲဆိုတာ သိထားတာမို့ အဝေးကွင်းဆုံပေ မယ့် တစ်မှတ်ရအောင်တော့ ကြိုးစားပါလိမ့်မယ်။

အာဆင်နယ် နောက်တစ်ဆင့်တက်ပြီ



အာဆင်နယ်နှင့်ဒေါ့မ့်တို့ နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက် နံနက်ပိုင်းက ချန်ပီယံလိဂ် အုပ်စုပွဲအဖြစ် ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ အာဆင်နယ်က နှစ်ဂိုးဖြတ်ဖြင့် နိုင်ခဲ့ သည်။
ပွဲစပြီးနှစ်မိနစ်အကြာ ဆာနိုဂိုက အာဆင်နယ်အတွက် အဖွင့်ဂိုး သွင်းယူခဲ့သည်။ ယာယာဆာနိုဂိုသည် အာဆင်နယ်အတွက် ပထမဆုံး ဝိုး သွင်းယူပေးခြင်းဖြစ်သည်။ အသက် ၂၁ နှစ်ရှိ ဆာနိုဂိုသည် ကာရိုလာနှင့် အပေးအယူကစားပြီး အာဆင်နယ်အတွက် ဝိုးသွင်းယူခဲ့သည်။
အာဆင်နယ်အတွက် ဒုတိယဂိုးကို ဆန်ချက်စ်က သွင်းယူခဲ့သည်။ အာဆင်နယ်တို့ ယင်းအနိုင်ပွဲကြောင့် ရှုံးထွက် ၁၆ သင်းပြိုင်ပွဲကို ၁၅ နှစ် ဆက်တိုက်တက်ရောက်နိုင်ခဲ့သည်။

ကောင်းမြတ်သူ-စုစည်းသည်

လီဗာပူး အဝေးကွင်း အနိုင်ရဖို့လိုအပ်

ချန်ပီယံလိဂ်အုပ်စုပြိုင်ပွဲများအဖြစ် ဘူလ်ဂေးရီးယားချန်ပီယံ လူဒိုဂိုရက်စ် နှင့် လီဗာပူးတို့ နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက် နံနက်ပိုင်းက ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ ဘူလ်ဂေးရီးယားအသင်း၏ ပွဲပြီးခါနီးချေပရိုးကြောင့် လီဗာပူးတို့ နိုင်ပွဲနှင့်လွဲချော်ကာ သရေနှင့် ကျေနပ်ခဲ့ရသည်။
သို့သော်လည်း လီဗာပူးအသင်းသည် ချန်ပီယံလိဂ်ရှုံးထွက်အဆင့် ၁၆ သင်းပြိုင်ပွဲသို့တက်ရောက်ရန် အဝေး ကွင်းအနိုင်ပွဲတစ်ပွဲလိုအပ်နေဆဲဖြစ်သည်။ အိမ်ရှင် လူဒိုဂိုရက်စ်အသင်းက ဒါနီဇီဦးဆောင်ဝိုးဖြင့် လီဗာပူးကို ဦးဆောင်ကစားခဲ့သည်။
သို့သော် ရစ်ကီလမ်းဘတ်က ခေါင်းတိုက်ဝိုးဖြင့် ချေပရိုးသွင်းယူခဲ့သည်။ အဆိုပါဝိုးမှာ ရစ်ကီလမ်းဘတ်၏ ချန်ပီယံလိဂ် ပထမဆုံးဝိုးဖြစ်သည်။ ဟန်ဒါဆင်က လီဗာပူးအတွက် ဒုတိယဂိုးသွင်းယူခဲ့သည်။ ပွဲပြီးခါနီးတွင်း ကျော်ရီယာဇီယက်က ခေါင်းတိုက်ပြီး ချေပရိုးသွင်းခဲ့၍ တစ်ဖက်နှစ်ဂိုးစီဖြင့် သရေပွဲဖြစ်ခဲ့ရသည်။

နိုင်ငံတကာအစားအစာနှင့် ကြော်ငြာ

ဥရောပ လိဂ်ပွဲစဉ်များနှင့် ဆူဂူကီးဖလား (သိဟ)

ပွဲစဉ်	အသင်း	ပွဲ	နိုင်	သရေ	ရှုံး	ရမှတ်
၁	ဖီလစ်ပိုင်	၂	၂	၀	၀	၆
၂	ဗီယက်နမ်	၂	၁	၁	၀	၄
၃	အင်ဒိုနီးရှား	၂	၀	၁	၁	၁
၄	လာအို	၂	၀	၀	၂	၀

ပွဲစဉ်	အသင်း	ပွဲ	နိုင်	သရေ	ရှုံး	ရမှတ်
၁	ဘိုင်ယန်မြူးနစ်	၁၂	၉	၃	၀	၃၀
၂	ဂျွမ်ဘတ်	၁၂	၇	၂	၃	၂၃
၃	မိုးချန်ဂလက်ဘတ်	၁၂	၅	၅	၂	၂၀
၄	လေဗာကူဆင်	၁၂	၅	၅	၂	၂၀
၅	ဟန်နိုဗာ	၁၂	၆	၁	၅	၁၉
၆	အော့စ်ဘတ်	၁၂	၆	၀	၆	၁၈
၇	ရှော့လ်ကေး	၁၂	၅	၂	၅	၁၇
၈	ဟော်ဖန်ဟိမ်း	၁၂	၄	၅	၃	၁၇
၉	မိန့်စ်	၁၂	၃	၇	၂	၁၆
၁၀	ပါဒါဘွန်း	၁၂	၄	၄	၄	၁၆
၁၁	ကိုလုံး	၁၂	၄	၃	၅	၁၅
၁၂	ဖရန်ဖတ်	၁၂	၄	၃	၅	၁၅
၁၃	ဟာသာဘာလင်	၁၂	၄	၂	၆	၁၄
၁၄	ဖရိုင်းဘတ်	၁၂	၂	၆	၄	၁၂
၁၅	ဟမ်းဘတ်	၁၂	၃	၃	၆	၁၂
၁၆	ဒေါ့မ့်	၁၂	၃	၂	၇	၁၁
၁၇	ဝါဒါဘရီမင်	၁၂	၂	၄	၆	၁၀
၁၈	စတုဂတ်	၁၂	၂	၃	၇	၉

ပွဲစဉ်	အသင်း	ပွဲ	နိုင်	သရေ	ရှုံး	ရမှတ်
၁	အက်သလက်တီကို	၄-၀				အိုလံပီယာကိုစ်
၂	မယ်လ်မို	၀-၂				ဂျူဗင်တပ်စ်
၃	လေဗာကူဆင်	၀-၁				မိုနာကို
၄	အန်ဒါလက်ချ်	၂-၀				ဂါလာတာစာရေး
၅	လူဒိုဂိုရက်စ်	၂-၂				လီဗာပူး
၆	အာဆင်နယ်	၂-၀				ဒေါ့မ့်

ပွဲစဉ်	အသင်း	ပွဲ	နိုင်	သရေ	ရှုံး	ရမှတ်
၁	ဆော်ဒီအာရေဗျ	၁-၂				ကာတာ

နိုင်ငံတကာ ၂၆/၂၇ ချန်ပီယံလိဂ် ဝိုးရလဒ်များ

အက်သလက်တီကို	၄-၀	အိုလံပီယာကိုစ်
မယ်လ်မို	၀-၂	ဂျူဗင်တပ်စ်
လေဗာကူဆင်	၀-၁	မိုနာကို
အန်ဒါလက်ချ်	၂-၀	ဂါလာတာစာရေး
လူဒိုဂိုရက်စ်	၂-၂	လီဗာပူး
အာဆင်နယ်	၂-၀	ဒေါ့မ့်

နိုင်ငံတကာ ၂၆ GULF CUP Final ရလဒ်

ဆော်ဒီအာရေဗျ	၁-၂	ကာတာ
--------------	-----	------

နိုင်ငံတော်ပရိယတ္တိသာသနာ့တက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်) တက္ကသိုလ်ဟိတဓရ(ရန်ကုန်)

ဒုတိယအကြိမ် အာစရိယပူဇော်ပွဲနှင့်သောတုဇနတွေ့ဆုံပွဲ

နိုင်ငံတော်ပရိယတ္တိသာသနာ့တက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်) အနွယ်ဝင်သံဃာတော်များဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသည့် တက္ကသိုလ်ဟိတဓရ (ရန်ကုန်)၏ ဒုတိယအကြိမ် အာစရိယပူဇော်ပွဲနှင့် သောတုဇနတွေ့ဆုံပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုစုခဲ့ပါသည်။

နေ့ရက် - ၁၃ ဇူလိုင်နစ် နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၇ ရက် (၁၃-၁၂-၂၀၁၄ ရက်)
(စာတမ်းဖတ်ပွဲနှင့်အတွေ့အကြုံနှီးနှောဖလှယ်ပွဲ)
- ၁၃ ဇူလိုင်နစ် နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၈ ရက် (၁၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက်)
(အာစရိယပူဇော်ပွဲ)

နေရာ - မဟာဘွဲ့နှင့်သိမ်ဓမ္မာရုံ၊ နိုင်ငံတော်ပရိယတ္တိသာသနာ့တက္ကသိုလ်၊ ကမ္ဘာအေးကုန်းမြေ၊ ရန်ကုန်မြို့၊ အကြိုဓမ္မသဘင်(၄)ည

၁။ အရှင်သုမင်္ဂလ(ခေါဆရာတော်)	၁၁-၁၂-၂၀၁၄ ရက်
၂။ ဒေါက်တာအရှင်ကောဝိဒ(မဇ္ဈိမဂုဏ်ရည်)	၁၂-၁၂-၂၀၁၄ ရက်
၃။ ဒေါက်တာအရှင်နန္ဒမာလာဘိဝံသ(ပါမောက္ခချုပ်ဆရာတော်)	၁၃-၁၂-၂၀၁၄ ရက်
၄။ ဒေါက်တာအရှင်ဆေကိန္ဒ(ဓမ္မဗုဒ္ဓ)	၁၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက်

တက္ကသိုလ်ဟိတဓရ(ရန်ကုန်)

* မြန်မာနိုင်ငံ စီးပွားရေး အကူအညီအဖွဲ့အစည်းများ *
* ဖွဲ့စည်းရေးနှင့် ဖွဲ့စည်းချုပ်စော အကြောင်းအရာများ *
မဟာပြောမည့်ပုဂ္ဂိုလ်များ

- Professor Ronald Findlay, Ragnar Nurske Professor Emeritus of Economics, Columbia University and Research Professor, Yangon Institute of Economics (1966 - 1968)
- Dr U Myint, President's Chief Economic Advisor
- Dr Yin Yin Nwe, President's Chief Education Advisor
- U Tin Htat Oo, Chairman, National Economic and Social Advisory Council
- Dr Tin Maung Maung Than, Senior Research Fellow, Institute of Southeast Asian Studies, Singapore
- Assoc. Prof. Sean Turnell, Macquarie University, Sydney, Australia
- U Than Tun a.k.a. Ashok Natly, Chairman, Exedra Events
- U Maung Maung Hla, Governor, Central Bank of Myanmar (1986 - 1987)

ကျင်းပမည့်နေ့ရက်: ၃၀ - ၀၁ - ၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)
ကျင်းပမည့်အချိန်: နံနက် ၉:၀၀ မှ ည ၀၆:၀၀ မှာ
ကျင်းပမည့်နေရာ: UMFCCI မက်လာဒေါ်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်

Organized by ...





စိတ်ပါဝင်စားသူများ တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

ပြည်သူများသို့အသိပေးတင်ပြချက်

စားသောက်ဆိုင်များအား ပြောစကားတွင် အမှတ်တံဆိပ်ကပ်နှိပ်ရောင်းချခြင်းလုပ်ငန်းအစီအစဉ်ကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး နယ်နိမိတ်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များတွင် ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁ ရက်မှစ၍ ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ စားသောက်ဆိုင်များအနေဖြင့် စားသုံးသည့်တန်ဖိုး၏ ၅ ရာခိုင်နှုန်းကျသင့်အခွန်အတွက် ထိုက်သင့်သည့်ပြောစကားအမှတ်တံဆိပ်များ ကပ်နှိပ်ပေးရန် တာဝန်ရှိပါသည်။ သို့ပါ၍ စားသုံးသူပြည်သူများအနေဖြင့် အောက်ဖော်ပြပါ ပြောစကားအမှတ်တံဆိပ်ကပ်နှိပ်ထားသည့် ငွေရပြောစကားကို တောင်းယူကြပါရန် အသိပေးအပ် ပါသည်။

အသုံးပြုသည့်ပြောစကားအမှတ်တံဆိပ်နမူနာပုံစံဖော်ပြအပ်ပါသည်။









ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန

ကြော်ငြာ

MYANMAR GOLF TOUR 2014

Presented by

၂၇ - ၃၀၊ နိုဝင်ဘာ၊ ၂၀၁၄
ဇေယျာသီရိဂေါက်ကလပ်၊ နေပြည်တော်

HOLE-IN-ONE အထူးဆု

SAMSUNG

Do you Note?

Samsung GALAXY Note 4

Customer Contact Center 01-2399 888

f samsungmyanmar



မူဆယ်တွင်(၂၀၀၉) ခုနှစ် ရှမ်းရိုးရာနှစ်သစ်ကူးပွဲနှင့် ကောက်သစ်စားပွဲကျင်းပ

မူဆယ် နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) မူဆယ်ခရိုင် မူဆယ်မြို့တွင် နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီက လှိုင်တင် ဆမ်း၊ ရွှေသမင်တောင်တော်ကွင်းပြင် တွင် ၂၀၀၉ ခုနှစ် ရှမ်းရိုးရာ ကောက် သစ်စားပွဲနှင့် ရှမ်းနှစ်သစ်ကူးပွဲတော် ကျင်းပရာ မြို့နယ် သံဃာ့အဖွဲ့က ဆရာတော်များ၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်ဌာန ဆိုင်ရာများ၊ သံဃာတော်များ၊ မူဆယ်ခရိုင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဦးကျော်ကျော်ထွန်း၊ ပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါ်နန်း ငွေငွေ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဦးကို ကိုဇော်၊ ခရိုင်/ မြို့နယ်အဆင့် ဌာန ဆိုင်ရာများ၊ ရွှေလီမြစ်တစ်လျှောက် ကျေးရွာခွဲများနှင့် မူဆယ်မြို့နယ် ကျေးရွာအုပ်စုများမှ ရှမ်း၊ ကချင်၊ ကရင်၊ တအာင်းပလောင် ယဉ်ကျေးမှု အဖွဲ့များ၊ ကျေးရွာများမှ ရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှု အကအလှအပွဲများ၊

ရိုးရာ အတီးအမှုတ်အဖွဲ့များမှ ကျေးရွာကိုယ်စားပြု ဆိုင်းဘုတ်များကိုင် ဆောင်၍ စုရပ်ကွင်းအတွင်း ဝင် ရောက်ကာ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ဆင်နွဲ့ခဲ့ကြသည်။ ရှေးဦးစွာ ရှမ်းတိုင်းရင်းသား လူငယ်မောင်မယ်များက အဖွင့်သံစုံ သီချင်းသီဆိုဖွင့်လှစ်၍ ပတ်ရမ်း စာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီမှ ပေးပို့သော နှစ်သစ်ကူးသဝဏ်လွှာကို ပတ်ရမ်းစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုတော် အတွင်းရေးမှူး ဦးစိုင်းထွန်းအင်က ဖတ်ကြားသည်။ ထို့နောက် ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး က ရှမ်းနှစ်သစ်ကူးနှင့် မင်္ဂလာစကား ပြောကြားခြင်း၊ မြို့နယ် ရှမ်း စာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုင်းကျော်ထွန်းက နှစ်သစ် မင်္ဂလာနှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြော ကြားခြင်း၊ မြို့နယ် ရှမ်းစာပေ ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီ၏ တစ်နှစ်တာ

အထွေထွေလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ချက် များကို အတွင်းရေးမှူး ဦးစိုင်းမြတ် အောင်က တင်ပြခြင်း၊ ရှမ်းစာပေ ပြိုင်ပွဲ ဆုရသူများအား ချီးမြှင့်ခြင်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင် ရှမ်းတိုင်းရင်းသား တိုင်းရင်း သူ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၁၅၀ ကို တာဝန်ရှိသူများက ဆုများ ချီးမြှင့်ခဲ့ကြသည်။ ဆက်လက်၍ ရှမ်းရိုးရာ ကောက် သစ်စားပွဲကိုကျင်းပကြောင်းနှင့် နှစ် သစ်ကြိုသည့် တန်ဆောင်မုန်းလ ကွယ်နေအကုန် နတ်တော်လဆန်း ၁ ရက်နေ့အကူး ညသန်းခေါင်ယံတွင် နှစ်သစ်ကြိုခြင်း အခမ်းအနားကို ရိုးရာအတီး၊ အမှုတ်၊ အကများ၊ စတိတ်ရှိုးများ၊ ရှမ်းရိုးရာဇာတ်ပွဲများ၊ မီးပုံပွဲများဖြင့် စည်ကားစွာ ကျင်းပခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ “ကျွန်တော်တို့ မူဆယ်ဒေသ ရှမ်းရိုးရာ နှစ်သစ်ကူးပွဲတော်နဲ့

ကောက်သစ်စားပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၁ ရက်ကစပြီး ၂၃ ရက် ညအထိ စည်ကားစွာ ကျင်းပခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ လူတွေကတော့ မြင်ရတဲ့အတိုင်း ပွဲတော်လာသူတွေ၊ အခမ်းအနားတက် ရောက်သူတွေ၊ လေ့လာကြသူတွေ၊ ဈေးသည်တွေအပါအဝင် သိန်းချီ ရှိပါတယ်။ လာတဲ့ညည်းညာတွေကို ရပ်ကွက်အသီးသီးက တာဝန်ယူပြီး ထမင်းဟင်းများ ကျွေးကြပါတယ်။ ရိုးရာပြခန်းတွေ၊ အမှတ်တရပစ္စည်း ဆိုင်တွေ၊ ဈေးဆိုင်တွေ၊ စတိတ်ရှိုးတွေ နဲ့အပြိုင် ရိုးရာဇာတ်ပွဲ၊ ရိုးရာအက အလှပွဲတွေလည်း တစ်ပြိုင်နက်တည်း ကျင်းပပေးထားပြီး ဒီလို စည်စည် ကားကား အေးအေးချမ်းချမ်း ပျော် ပျော်ရွှင်ရွှင်နဲ့ဆင်နွှဲတာကို တွေ့မြင်ရ တော့ ဂုဏ်ယူဝမ်းသာမိပါတယ်” ဟု ပွဲတော်ကာလအတွေ့အကြုံကို တက် ရောက်သူတာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက ပြောပြသည်။ **သိန်းဇော်(ရွှေလီဦး)**

လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးဆောင်ရွက်

ပြည် နိုဝင်ဘာ ၂၇ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင် ပြည်မြို့နယ် လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာရုံးမှ အများပြည်သူများ လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းစေရေးအတွက် Short Link (လိုင်းထိန်းကြိုး)များတပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းကို နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်က

ပြည်မြို့နယ် လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာ ဦးကျော်စွာလင်းနှင့် ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်းများက ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ထိုသို့ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ခြင်းကြောင့် ဒေသခံပြည်သူများအနေဖြင့် ဓာတ်ကြိုးများပျက်ကျပါက မြေပြင်သို့မကျစေရန် နှင့် အန္တရာယ်များ မရှိစေရန် ပြုလုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။ **မြင့်နိုင်(ပြည်)**

ရွှေပြောင်းလုပ်သားများထောက်ပံ့ကူညီရေး ပဟိုဠာနယ်

ဘားအံ နိုဝင်ဘာ ၂၇ ကရင်ပြည်နယ် ရွှေပြောင်းလုပ်သားများ၏ ဘဝကိုထောက်ပံ့ကူညီနိုင်ရေး အတွက်အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အလုပ် သမား ညွှန်ကြားရေးဦးစီးဌာနနှင့် International Organization for Migration(IOM)တို့ ပူးပေါင်း၍ ရွှေပြောင်းလုပ်သားများ ထောက်ပံ့ကူညီ ရေးပဟိုဠာနယ်တွင် အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၈နာရီက ဘားအံမြို့ အလုပ်သမားညွှန်ကြားရေး ဦးစီးဌာနတွင် ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် ရွှေပြောင်းလုပ်သားများ ထောက်ပံ့ကူညီရေး ပဟိုဠာနယ်အဖွဲ့ဝင်များကို ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က စက်ခလုတ်နှိပ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေးကာ အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင် နှင့်လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးထင်အောင်၊ ပြည်နယ် လူမှုရေးဝန်ကြီးဦးချစ်လှိုင်နှင့် IOM၏ Chief of Mission Mr.Kieran Gorman-Bostတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ် ပေးကြသည်။ ဆက်လက်၍ ကရင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဇော်မင်းနှင့် ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးထင်အောင်တို့က အမှာစကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် IOM၏ Chief of Mission Mr.Kieran Gorman-Bostမှ MRC အဆောက်အအုံနှင့် လျှို့ဝှက်သော ပစ္စည်းများကို အလုပ်သမားညွှန်ကြားရေးဦးစီးဌာန ပြည်နယ် ဦးစီးမှူးဦးအောင်ငြိမ်းထံ ပေးအပ်လျှို့ဝှက်ခြင်း ခံခဲ့ရသည်။ **နေမျိုးလွင်**

မြို့ကုန်းကျေးရွာ အထက(ခွဲ) ဆောက်လုပ်ပြီးစီး

ရွှေကူ နိုဝင်ဘာ ၂၇ ကချင်ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့၏ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာနှစ် ရန်ပုံငွေ ၈၆၄ သိန်းဖြင့် ဗန်းမော်ခရိုင် ရွှေကူမြို့နယ် မြို့ကုန်းကျေးရွာ အုပ်စု၌ အထက(ခွဲ) နှစ်ထပ်ကျောင်းဆောင်သစ်မှာ ဆောက်လုပ်ပြီးစီးခဲ့သည်။ ယခင်က အဆိုပါ မြို့ကုန်းကျေးရွာအုပ်စုမှစသော စီမံခန့်ခွဲရေး၊ ဟင်းအဖွဲ့၊ ခိုလှုံ၊ နောင်ပင်ကျေးရွာများမှ အထက်တန်းကျောင်းသား ကျောင်းသူများအနေဖြင့် ရွှေကူမြို့ကျောင်းသို့ သွားရောက်ပညာသင်ယူနေရသည်။ ယခုအခါ အဆိုပါနှစ်ထပ်ကျောင်းဆောင် သစ်၌ နဝမတန်းနှင့် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ကျောင်းသားကျောင်းသူ ၅၇၃ဦးမှာ မိမိရွာအနီးနီးကျင့်၍ အချိန်မကုန်စရိတ်မကုန် မပင်ပန်းဘဲ အဆင်ပြေစွာ ပညာ ဆည်းပူးခွင့်ရသည့်အတွက် မိဘများနှင့် ကျေးရွာပြည်သူများက ဝမ်းသာ လျက်ရှိသည်။ **လာဘ်အောင်(ကချင်မြေ)**



ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
ယာဉ်အမှတ် ၃၁၀/၃၁၁၂၇ Kenbo 125 M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးသောခံ လွန် ၄/ထတလ(နိုင်)၀၃၇၄၄၄၄(ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက် ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ပြည်နယ်ရုံး(ဟားခါး)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်ခွင့်လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၂၇၀/၆၇၄၁၊ Toyota Corolla KE 74 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ကြူချန်း ၁၃/တကန(နိုင်)၀၀၃၄၄၇၇ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လို ပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(တောင်ပိုင်း)၊မန္တလေးမြို့

အာစရိယပူဇော်ပွဲဖိတ်ကြားလွှာ
မန္တလေးမြို့၊ အထက(၉)၊ ယခင်(စိန်ပီတာ) ကျောင်း (၂၄) ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို ၁၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကျင်းပ ပါမည်။ ယခင်နှစ်များကဲ့သို့ အလှူငွေထည့်ဝင်လိုသူများသည် အမှတ် ၂၃၇၊ ရွှေဘုံသာအလယ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်ရှိ ဆင်းဘရားသားဆေးဆိုင် ဖုန်း-၀၁-၃၈၈၇၉၉တွင် လှူဒါန်းနိုင်ပါ သည်။
အာစရိယပူဇော်ပွဲဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီ

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူပျောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၃၃၀/၃၇၅၇၉ Suno 125 M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစိုးဝင်း ၁၄/လပတ(နိုင်)၀၀၃၀၂၄ က(ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်လျှောက် ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူပျောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၂၄၀/၇၀၆၆ Honda Click 110 M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစိန်မြင့် ၉/အမရ(နိုင်)၀၀၃၀၇၈၀ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေး ရန်လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လို ပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာ ရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်ခွင့်လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၃၀၀/၄၆၂၈၊ Honlei 250, T/W ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးတင်မင်း ၉/အမရ (နိုင်)၀၂၂၃၅၄၄ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(တောင်ပိုင်း)၊မန္တလေးမြို့

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း
မွန်ပြည်နယ်၊ မော်လမြိုင်မြို့၊ ဖတ်တန်းနယ်မြေ၊ ရွှေဝါလမ်း နေ မဖြူဖြူဦး၊ ဒုတိယနှစ် (ရှုပဗေဒ)မှ မောင်အောင်ကျော်စိုးဦးနှင့် အမှတ်(၈) အ-ထ-က အဋ္ဌမတန်း(A)မှ မမေသူဇာအောင်တို့၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးနေကျော်နှင့် ဦးအာလီမွတ်သည် တစ်ဦး တည်းဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးနေကျော်(ခ)ဦးအာလီမွတ် ၁၀/မလမ(နိုင်)၁၈၀၃၂၃

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူပျောက်လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၂၉၀/၂၈၁၉၄ Jialing 90 M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ဖြူငြိမ်းအိ ၉/မဟမ(နိုင်)၀၁၆၈၂ က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်လျှောက်ထားလာပါ သည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူပျောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၉၀၀/၆၈၈၃၊ Honda Dream ND 125, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်အေးသန်း ၆/သရခ(နိုင်)၀၃၇၄၅၀ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော် ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူးရုံး(ထားဝယ်)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူပျောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၃၃၀/၃၇၅၇၄၊ Honda Wave 110 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဝင်း အောင်ထွန်း ၉/ပမန(နိုင်)၀၅၉၈၄၈ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင် လုံ သောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ (မုပြည်တော်)

အမည် မှန်
ဦးမျိုးသိန်းထွန်း ၉/မထလ(နိုင်)၂၀၈၇၉၆၏ သမီး မိတ္တီလာမြို့၊ ပညာရေး ကောလိပ်လှေကျင့်ရေးအလယ်တန်းကျောင်း၊ စတုတ္ထတန်း(က) မှ မအိရွှန်းလဲ့သွင် အား ယနေ့မှစ၍ မအေးနန္ဒာထက်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ယူပါရန်။ မအေးနန္ဒာထက်

CNG ဝယ်ယူခွင့် စာအုပ်မိတ္တူပျောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၈/၁၀၂၅ ချက်ပလက် ယာဉ် ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်နွယ်နွယ် ၈/ရန(နိုင်) ၀၀၆၈၀၀ က CNG ဝယ်ယူခွင့်စာအုပ်ပျောက် မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ် တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
အထွေထွေမန်နေဂျာ၊ ရန်ချောင်းရန်ချောင်းမြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
ယာဉ်အမှတ် ၇၀/၁၉၀၉ ISUZU BIG HORN UBS 3699W ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ခင်ယုလှိုင် ၈/မကန(နိုင်)၀၁၀၄၉၉က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြ ပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ တိုင်းရုံး(မကွေး)

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

ကသာမြို့တွင် စက်သုံးဆီများ သယ်ယူနေသောကားများ နေ့စဉ်များပြားလာ

ကသာ နိုဝင်ဘာ ၂၇

စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီး ကသာခရိုင် ကသာမြို့တွင် နယ် အသီးသီးသို့ စက်သုံးဆီများ ရောင်း ချနိုင်ရေး သယ်ယူနေသော ဆီသယ် ယာဉ်ကားများ နေ့စဉ်များပြားလာ လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



ယခု ၂၀၁၄ ခုနှစ်ကုန်ပိုင်း ကာလမှာ ဖားကန့်ဒေသတွင် ကျောက်မော်ဖွင့်လာရာ ကုမ္ပဏီ များက မြေသယ်ယာဉ်များ၊ ကျောက်ဖော်တူး ဘက်ဟိုးများ အားထား သုံးစွဲလာခြင်းကြောင့် စက်သုံးဆီများစွာ လိုအပ်လျက်ရှိ သည်။

စီးပွားရေးအကွက်မြင်သော လုပ်ငန်းရှင်များက ကားတစ်စီးကို အနည်းဆုံး ဆီပီပါအလုံး ၆၀ ကျော် အထက်တင်ဆောင်၍ လုပ်ကွက် နေရာများကို သယ်ယူရောင်းချနိုင် ရန်မန္တလေးဘက်မှCB တွန်း သင်္ဘော များဖြင့် သယ်ယူလာပြီး ကသာမြို့ အောင်ချမ်းသာကျေးရွာ အနီးတွင် စခန်းချ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိခြင်း ကြောင့် နေ့/ည ဆီသယ် ယာဉ် ကားများ အလုပ်ဖြစ်လာကြောင်း သိရသည်။

ကသာခရိုင် ဗန်းမောက်မြို့ ရွှေထွက်နယ်မြေနှင့် ဖားကန့် ကျောက်မော်ဒေသများက စက်သုံး ဆီ ဝယ်ယူခြင်းများ ရှိလာသည်။

လွန်ခဲ့သောလပိုင်းကာလက နယ်မြေ အခြေအနေအရ လုပ်ငန်း မလုပ်ရကြောင်း၊ ယခုနှစ် ဆောင်း ပိုင်းကာလ ရောက်လာသည့်အခါ ကျောက်ရွာမှ အသီးသီးကို

လမ်းပွင့်လာသည့်အတွက် တစ်နေ့ လျှင် ကားအစီးရေ ၂၀၀ ကျော်မျှ သယ်ယူမှုရှိလာကြောင်း ဆီရောင်းချ သူတစ်ဦးက သုံးသပ်ပြောပြသည်။

ကျပ်နီးစကားပြောပြိုင်ပွဲနှင့် စာပေဟောပြောပွဲကျင်းပ

မန္တလေး နိုဝင်ဘာ ၂၇

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းမြို့နယ် စံပြသိမ်ကုန်းကျေးရွာ အထက ကျောင်းခန်းမ၌ စာဆိုတော်နေအထိမ်းအမှတ် အထကကျောင်းသားကျောင်းသူ များ ကျပ်နီးစကားပြောပြိုင်ပွဲနှင့် စာပေဟောပြောပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ကျင်းပသည်။

ရုပ်မိရပ်ဖဦးမောင်မောင်သွင် ပညာရေးမှူး(ငြိမ်း)က အမှာစကားပြောကြား ပြီး မြန်မာနိုင်ငံစာရေး ဆရာအသင်း(ဗဟို)မှ ဝေးပို့သောသဝဏ်လွှာကို မြို့နယ်စာရေးဆရာအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်လှ(တက္ကသိုလ်မောင်လူလှ)က ဖတ်ကြားသည်။ စာရေးဆရာတင်ဦး (ရမည်းသင်း)က အလိမ္မာစာမှာရှိ မရှိတာထက် မသိတာခက်၊ စာရေးဆရာမောင်နှင်းခက်(ရမည်းသင်း)က နှစ်ခါပြန်မရသော လွမ်းမောဖွယ်အတိတ် စသည့်ခေါင်းစဉ်တို့ဖြင့် ပညာပေး ဟောပြောသည်။ ကျပ်နီးစကားပြောပြိုင်ပွဲတွင် ရှစ်ဦးပြိုင်ပွဲဝင်ရာ ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယဆုရသူ သုံးဦးနှင့် အထူးဆုငါးဦးတို့ကို စာရေးဆရာအသင်း ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တက်ရောက်လာသော တာဝန်ရှိသူများက ဆုများချီးမြှင့်ပြီး ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်မိမိကျော်က ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြား ကြောင်းသိရသည်။

တင်ဦး(ရမည်းသင်း)

စားသုံးသူရေးရာအကာအကွယ်ပေးရေးဟောပြော

ကလေး နိုဝင်ဘာ ၂၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးမြို့ အမှတ်(၁)အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်းတွင် နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက စားသုံးသူရေးရာ အကာ အကွယ်ပေးရေး ပညာပေးဟောပြောသည်။

စားသုံးသူရေးရာဌာန တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး ဦးခင်လှိုင်က စားသုံး သူအကာအကွယ်ပေးရေးအကြောင်း၊ စားသုံးသူရေးရာဌာန ဦးစီးမှူးရုံးမှ ဒေါ်ကေသီအောင်က မုန့်မျိုးစုံနှင့် အစားအသောက်များ၏ အန္တရာယ်များ အကြောင်း၊ ဒေါ်နှင်းနှင်းခိုင်က အရက်၊ ဘီယာ၊ စီးကရက်နှင့် ကွမ်းယာတို့၏ ဆိုးကျိုးနှင့်ဖြစ်ပွားတတ်သော ရောဂါများအကြောင်းတို့ကို လည်းကောင်း ဟောပြောဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ချင်းတွင်းသား (iprd)

အသိပညာပေး စာပေဟောပြောပွဲကျင်းပမည်

လယ်ဓေး နိုဝင်ဘာ ၂၇

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ လယ်ဓေးမြို့နယ် ဥသျှစ်လှိုင်အုပ်စု ဥသျှစ် လှိုင်ကျေးရွာတွင် ဥသျှစ်လှိုင်နယ်က ဆရာတော်အရှင်သုဇနကကြီးမှူး၍ ရွှေပြည်တော် စာကြည့်တိုက်ဖွင့်ပွဲနှင့် အနာဂတ်ကြယ်ပွင့်များသို့ အသိပညာပေး စာပေဟောပြောပွဲအခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက်နှင့် ၁၀ ရက်တို့တွင် ည ၇ နာရီမှ ၁၂ နာရီအထိ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ စာပေဟော ပြောပွဲတွင် စာရေးဆရာ မောင်ဆန္ဒ(လယ်ဓေး)၊ မောင်ငြိမ်းသူ (ကြို့ပင်ကောက်)၊ မောင်စိန်ဝင်း(ပုတီးကုန်း)၊ ဟာသာလှမောင်ဆောင် စာရေးဆရာ ဗေလဝတို့က ဟောပြောသွားမည်ဖြစ်ပြီး ရွှေပြည်တော်စာကြည့်တိုက်ကို ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုကိုရုပ်(နေပြည်တော်)

နန့်ဆင်-ကျွန်းတောနှင့် တုန်းပုရွာကြားရှိ မဲဇာမြစ်ကူး ယာယီသစ်သားတံတားတည်ဆောက်

အင်းတော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီး ကသာခရိုင် အင်းတော်မြို့နယ် နန့် ဆင်-ကျွန်းတောကျေးရွာနှင့် တုန်းပု ကျေးရွာကြားတွင်ရှိသော မဲဇာမြစ်ကူး ယာယီ သစ်သားတံတားကို တုန်းပု ကျေးရွာနှင့် နန့်ဆင်-ကျွန်းတော ဒေသခံတို့က ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် ကာ ဆောက်လုပ်ထားကြပြီဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။

မြစ်ဖြစ်သည့်အတွက်ကြောင့် မိုးရာသီ ကာလများတွင် မော်တော်များ၊ စက်လှေများကို အသုံးပြုပြီး ကူးခပ် သွားလာနေကြရသော နေရာဖြစ် သည်။ သို့သော်လည်း ယခုအခါတွင် မိုးရာသီကုန်ဆုံးပြီး ပွင့်လင်းရာသီ သို့ ရောက်ရှိလာပြီဖြစ်သောကြောင့် မဲဇာမြစ်ရေသည် လျော့နည်းလာပြီ ဖြစ်သည်။ ထိုမြစ်ရေ လျော့လာသည့် အခါများတွင် မဲဇာမြစ်အနီး၌ ရှိသောဒေသခံတို့သည် ရွာချင်းဆက် ဆိုင်ကယ်ကူး ယာယီတံတားများကို တည်ဆောက်ကာ သွားလာကြရ သည်။ ယင်းသို့ သွားလာကြရသည့်

အလျောက် နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက်တွင် တုန်းပုကျေးရွာနှင့် နန့်ဆင်-ကျွန်း တောကျေးရွာ ဒေသခံတို့သည် ပေ ၅၀၀ ကျယ်ဝန်းသည့်မြစ်ကို ယာယီ တံတား ဆောက်လုပ်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

မြစ်ကူးတံတား ဆောက်လုပ်ပြီး လမ်းပန်းဆက်သွယ်သွားလာရေးတွေ လွယ်ကူအောင် ဒေသခံတွေက ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ထားကြရတာ ဖြစ်ပါတယ်” ဟု အင်းတော်မြို့နယ် တာပေါကျေးရွာအုပ်စု တုန်းပု ကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက ပြောကြား ခဲ့သည်။

“မဲဇာမြစ်ကူးတံတားကို ကျွန် တော်တို့ဒေသမှာ ယာယီတံတား ပဲဆောက်လို့ရပါတယ်။ ဘာကြောင့် လဲဆိုတော့ မိုးရာသီမှာတော့ မိုးရွာ လို့ မြစ်ရေကြီးပြီး ရေလျှံမှုဖြစ် ပေါ်ရင် ကျွန်တော်တို့ရွာတွေလည်း ရေလွှမ်းခံနေရတယ်။ ဒါကြောင့် ပွင့်လင်းရာသီရောက်မှသာ ယာယီ

နန့်ဆင်-ကျွန်းတောနှင့် တုန်းပု ကျေးရွာခြားသည့် မဲဇာမြစ်ကို ယာယီ သစ်သားတံတားဆောက်လုပ် ထားပြီဖြစ်သောကြောင့် ပွင့်လင်း ရာသီကာလများတွင် နေ့နေ့ညည ဆက်သွယ် သွားလာနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ရွှေ့ပြောင်းသွားလာအလုပ်လုပ်ကိုင်ရာ ကြိုတင်လေ့လာဘေးကင်းကွာ

ကုန်သွယ်ရေး(၅)၊ ကုန်သွယ်(အထည်) ကုန်သွယ်(ကုန်တိုက်)နှင့် မြန်မာ့ကုန်တိုက်ဝန်ထမ်းဟောင်းများ ဆဋ္ဌမအကြိမ် လက်ဆုံထမ်းစားပွဲ ကျင်းပမည်

ကျင်းပမည့်ရက် - ၁၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)
 ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၉ နာရီမှ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီအထိ
 ကျင်းပမည့်နေရာ - သီရိရာဇာနန်း၊ နှင်းဆီကုန်းဘိုးဘွားရိပ်သာ ကမ္ဘာ့အေးစေတီလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ဝန်ထမ်းဟောင်းများအားလုံး တက်ရောက်ကြပါရန် လိုက်လံစွာ ဖိတ်ကြားပါသည်။ တက်ရောက်ရန် အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များထံ အမြန်ဆုံးဆက်သွယ် စာရင်းပေးကြပါရန်။ (ဖိတ်စာသီးခြားမပို့ပါ)

ဦးတင်လွင် ဖုန်း-၂၉၁၄၆၃၊ ၂၀၀၆၃၂၊ ၂၉၄၀၁၂
 ဦးလှမြင့် ဖုန်း-၅၀၀၀၂၈၊ ၀၉-၅၀၃၇၄၄၀
 ဦးမောင်ချစ် ဖုန်း-၅၄၀၀၄၄၊ ၀၉-၅၀၂၄၄၈၁
 ဦးမြထွန်း ဖုန်း-၅၈၄၈၀၉
 ဦးအေးဟန် ဖုန်း-၂၅၂၈၅၁၊ ၂၅၀၄၄၄၊ ၃၈၆၉၃၁
 ၀၉-၄၂၀၀၀၅၅၃၁

အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
 မြန်မာ့ကုန်တိုက်ဝန်ထမ်းဟောင်းများ၊ သာရေးနာရေးအဖွဲ့(ရန်ကင်း)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိရှိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတနားလမ်း၊ အမှတ် ၅၅၄ ဟုခေါ်တွင်သော မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၄၊ မြေကွက်အမှတ် ၅၅၄၊ မြေဧရိယာ ၀.၁၁၁၀၂၆ ဧကရှိ နှစ် ၆၀ ဂရုမြေကွက်နှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်တို့ကို အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ဝင်းဝင်းအေးထံမှ ဒေါ်လှမျိုးနွယ် အမည်ဖြင့်ဝယ်ယူပြီး ဦးသိန်းလွင်မှ ရန်ကင်းမြို့စာချုပ်စာတမ်းများ မှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် ပြုလုပ်သည့် အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်အမှတ် ၁၄၄၇၃/၂၀၁၄ အရ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့်အတွက် အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ စရန်ငွေပေးအပ်ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါမြေကွက်နှင့် အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကို ကန့်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ တရားဝင် စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားခိုင်လုံစွာယူဆောင်ပြီး လာရောက်တွေ့ဆုံနိုင်ကြောင်း အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက် အတွင်း လာရောက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိရှိစေရန် အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-
 ဒေါ်အေးအေးရီ LL.B ဒေါ်လှလှနိုင် LL.B
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(၄၃၇၃) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(၅၄၁၀)
 အမှတ် ၉/၁၁၊ အခန်းအမှတ် ၂၀၁A၊ ဒုတိယထပ်၊ ၃၆လမ်း(အောက်ဆုံး)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုပိုင်ဆိုင်မှုလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 4F/6750, Toyota Succeeded NCP 51 S/W (4x2)။ ယာဉ်လက်ဝယ် ရှိသူ ဦးစိမ်းမြင့် ၁၂/၂၀၁၄(နိုင်)၁၄၄၈၄၄၄ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကင်းမြောက်ပိုင်း)၊ သန့်လှိုင်မြို့။

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း

မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်မြို့၊ မြေမြိုင်သီရိ ရပ်ကွက်၊ ဦးအုံးမြိုင်၏သမီး မမြင့်မြင့်စန်း ၁၀/မလမ(နိုင်)၁၄၈၆၇၆ နှင့် မမြင့်မြင့်စန်း သည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ မမြင့်မြင့်စန်း(ခ)မမြင့်မြင့်စန်း

မိဘအရင်းဖြစ်ပါကြောင်း

ပျော်ဘွယ်မြို့နယ်၊ ရွာသစ်(ခ)ကျေးရွာ၊ အမှတ် ၉၊ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း အဋ္ဌမတန်း(A)မှ မောင်နေသူလှိုင်၏ မိဘ အရင်းမှာ ဦးထွန်းမောင် ၉/ပာန(နိုင်) ၁၀၀၃၉၈၊ ဒေါ်တင်ဌေး ၉/ပာန(နိုင်)၁၀၀၃၆၉ တို့မှာ မိဘအရင်းဖြစ်ပါကြောင်း။

မမေစကားဝါ(ခ)မဟာဘိဘာဘီ ၁၂/တမန(နိုင်)၁၁၀၄၅၂ နှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းမြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ကန့်တော်လေးအရှေ့ရပ်ကွက်၊ (၉၁)လမ်း၊ အမှတ်(၁၁၄)နေ ဦးဝင်းထွန်း(ခ)MD အာရိမ် ၁၂/မဂတ (နိုင်)၀၈၆၉၉၉ ၏ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ ကြေညာအပ်သည်မှာ- ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးဝင်းထွန်း(ခ)MDအာရိမ်နှင့် မမေစကားဝါ(ခ)မဟာဘိဘာဘီသည် ၁၉-၁၀-၂၀၁၃ရက်တွင် (မိမိစိလ်လာ) ဂျာမေအိစလီ၌ အစ္စလာမ်တရားတော်နှင့်အညီ နိကာဟ်ပြုထိမ်းမြားလက်ထပ်ခဲ့ကြပါသည်။ ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် မမေစကားဝါ(ခ)မဟာဘိဘာဘီ သည် ငှင်း၏ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ သိရှိသောတူညီခြင်းမရှိဘဲ ငှင်း၏သဘောဆန္ဒအရပျောက်နေအိမ်မှ ဆင်းသွားခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေမှ လိုက်လံရှာဖွေစုံစမ်းခဲ့သော်လည်း အကြောင်းခြင်း တစ်စုံတစ်ရာစုံစမ်း၍မရခဲ့ပါ။ သို့ဖြစ်ပါ၍ မမေစကားဝါ(ခ)မဟာဘိဘာဘီအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေထံသို့ အမြန်ဆက်သွယ်၍ ပြန်လာပါရန်နှင့် အကယ်၍ မမေစကားဝါ(ခ)မဟာဘိဘာဘီအား သွေးဆောင်ဖြားယောင်း၍ ခေါ်ယူထား ပါက တရားဥပဒေအရ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မမေစကားဝါ(ခ)မဟာဘိဘာဘီနှင့်အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-
 ဦးသန်းအောင် (LL.B, Advocate) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၄၆၉၁)
 ဒေါ်သီရိအောင် LL.B, LL.M, C.B.L, B.D.S (MOFA) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၃၅၄၂၁)
 ဦးသန်းစော်လွင် LL.B, D.B.L အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၃၈၇၃၁) ဒေါ်စုရည်လှိုင် LL.B, C.B.L အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၄၄၅၀)
 အမှတ်(၉/၁၁)၊ အခန်း(၃၁၂/D)၊ တတိယထပ်၊ ၃၆ လမ်း(အောက်လမ်း)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုပိုင်ဆိုင်မှုလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၈၁၂/၃၉၅၁၊ Linn Lath Jeep (4x2) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးတင် ဝင်း ၈/မထန(နိုင်)၀၉၄၇၆၀က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက် ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာ ရောက်တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကင်းမြောက်ပိုင်း)၊ သန့်လှိုင်မြို့။

ဖခင်အမည်မှန်

မော်လမြိုင်မြို့၊ မေယျာသီရိရပ်ကွက်၊ ၁၃၁၀တီအထက၊ စတုတ္ထတန်း(A)မှ ဖဖူး ဖူးသခင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမျိုးလင်း ၅/ဘတလ(နိုင်)၀၇၄၄၁ ဖြစ်ပါသည်။ ဦးမျိုးလင်း

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း

ကလေးမြို့၊ ခရိုင်ဆည်မြောင်းမှ ၄/ဖလန(နိုင်)၀၂၆၆၆၆ ကိုင်ဆောင်သူ ဦးထန်းနွဲ့(ခ) ဦးဆလင်းထန်းနွဲ့(ခ) ဆလင်းထန်းနွဲ့(ခ)မှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ် ကြောင်း၊ ဦးထန်းနွဲ့(ခ)ဆလင်းထန်းနွဲ့(ခ)

ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုပိုင်ဆိုင်မှုလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၁၆၀/၃၀၃၇၇၊ ယာဉ်အမည်ပေါက်သူ ဦးအောင်ကျော်စိုး ၁၄/မမပ(နိုင်)၀၅၂၉၃၇ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မအူပင်)၊ မအူပင်မြို့။

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်

၁၉-၉-၂၀၁၄ ရက် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာ၏စာမျက်နှာ ကြော်ငြာ(၈) ကန့်ကွက်ကြော်ငြာအမှတ်စဉ်(၇)ဦးကြည် စိုး+ခါဂရုန်သစ်တွင် မှတ်ပုံတင်အမှတ် ၁၂/မမပ(နိုင်)၀၀၆၆၀၇အစား ၁၂/မမပ (နိုင်)၀၀၆၆၀၇၇ အမှတ်စဉ်ပါရန်။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

ဟင်္သာတမြို့ မြို့ရှောင်လမ်း အမြန်ပြုပြင်ပေးစေလို

ဟင်္သာတ နိုဝင်ဘာ ၂၇

ရောဂါတိုင်းဒေသကြီး ဟင်္သာတမြို့သည် ကုန်စည်စီးဆင်းမှု အထက် အောက် အချက်အချာကြောင့် မြို့တစ်မြို့ ဖြစ်သည်။ ဒေသထွက်ကုန် အများ အပြား ထွက်ရှိသော မြို့တစ်မြို့လည်းဖြစ်သည်။ မြို့နယ်၌ လမ်းကျယ်ခြင်း၊ လူသွားလူလာများပြားခြင်းကြောင့် မြို့တွင်းသို့ ကုန်တင်ကားများ၊ ဝင်ထွက် ခွင့်မပြုဘဲ မြို့ရှောင်လမ်းမှသာ သွားလာခွင့်ပြုထားသော်လည်း မြို့ရှောင် လမ်းမှာ ပျက်စီးနေခြင်းကြောင့် ကားကြီးများ သွားလာမှုခက်ခဲနေကြောင်း သိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့မြို့မှာ ကားကြီးတွေကို မြို့ထဲသို့အဝင်မခံပါဘူး။ ခရီးသည် ကားတွေနဲ့ အခြားကားတွေကိုပဲ ဝင်ခွင့်ပြုပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ ကုန်ကား ကြီးတွေ အဝင်မခံတဲ့အတွက် ကုန်တွေကို အခေါက်ခေါက်အခါခါ သယ်ရ တယ်။ အဆင့်ဆင့်တင်ရတယ်။ ဒီတော့ ဝန်ဆောင်ခတွေ ပိုများတယ်။ ကုန်စျေးနှုန်းမြင့်တာတွေ ဖြစ်လာပါတယ်။ ပြီးတော့ ပုသိမ်ဘက်က ကုန်တွေနဲ့ ကြိုခင်းဘက်က ကုန်တွေက မြို့တွင်းအဝင်မခံတဲ့အတွက် ဟင်္သာတကို မဝင်တော့ပါဘူး။ ဒီတော့ ကုန်ဝင်ထွက်မှုနည်းသွားပါတယ်” ဟု ကုန်သည် ဦးမြမောင်က ပြောသည်။

“ကျွန်တော်တို့ကားကြီးတွေကို မြို့ရှောင်လမ်းက သွားခိုင်းပါတယ်။ ဒါပေမယ့် မြို့ရှောင်လမ်းက အဝင်နဲ့အထွက်ပဲ ကောင်းပါတယ်။ ကျန်တဲ့ နေရာတွေက သွားလို့မရပါဘူး။ ချို့တဲ့ပိတ်ပြီး သွားဖို့ခက်ခဲပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ ဖြစ်စေချင်တာက အခြားကားတွေတော့ ဝင်ခွင့်ပေးထားတယ်။ ကျွန်တော်တို့ကားတွေလည်း ဝင်ခွင့်ပေးစေချင်ပါတယ်။ အဝင်မခံလို့ မြို့ရှောင် လမ်းက သွားရမယ်ဆိုလည်း မြို့ရှောင်လမ်းကို အမြန်ပြုပြင်ပေးစေချင်ပါ တယ်။ ကားကြီးတွေ မြို့တွင်းအဝင်မခံတဲ့အတွက် ကုန်စည်စီးဆင်းမှုမှာ တော်တော်အခက်အခဲဖြစ်နေရပါတယ် ” ဟု ကုန်ကားကြီးပိုင်ရှင် ဦးဝင်း မောင်က ပြောသည်။

ဟင်္သာတမြို့တွင် မြို့တွင်းသို့ ကျောက်ကားကြီးများ၊ သဲကားကြီးများ၊ အခြားကားကြီးများ မပြတ်ဝင်ထွက်နေပြီး ကုန်ကားကြီးကို မြို့တွင်းသို့ အဝင်မခံဘဲ မြို့ရှောင်လမ်းမှ ဖြတ်သန်းသွားလာခွင့်ပြုပါသော်လည်း အဆိုပါ မြို့ရှောင်လမ်းမှာ ချို့နယ်ပိတ်ပေါင်းများ ပိတ်ဆို့နေပြီး လမ်းမှာပျက်စီး နေခြင်းကြောင့် မြို့ရှောင်လမ်းကို အမြန်ပြုပြင်ပေးစေရန် ဒေသခံ ကားသမား များက လိုလားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အေးထွန်း (ဟင်္သာတ)

စာအုပ်စာပေ လှူမိတ်ဆွေ



ဖျာပုံမြို့ရှိ ရွှေညီအစ်ကိုများအဖွဲ့ ပထမအကြိမ် စက်ဘီးစီးပြိုင်ပွဲ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်



ဖျာပုံ နိုဝင်ဘာ ၂၇

၂၀၁၄ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ HIV/AIDS တိုက်ဖျက်ရေးနေ့ကို ဂုဏ်ပြု သောအားဖြင့် ဖျာပုံမြို့ရှိ ရွှေညီ အစ်ကိုများအဖွဲ့က ကြီးမှူးကျင်းပ သည့် ပထမအကြိမ် စက်ဘီးစီးပြိုင်ပွဲ ကို ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်တွင် စည်ကား သိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ စက်ဘီးစီးပြိုင်ပွဲတွင် အသက် ၁၈ နှစ် ပြည့်ပြီးသည့် မည်သူမဆို ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ပြီး ပထမဆုကို ဆုငွေ ကျပ် ၁၅၀၀၀၊ ဒုတိယဆုကို ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀၊ တတိယဆုငွေ ကျပ် ၅၀၀၀ နှင့် နှစ်သိမ့်ဆု ငါးဆုကို တစ်ဆုလျှင်

ငွေကျပ် ၂၀၀၀ စီ ချီးမြှင့်ရန် စီစဉ် ထားကြောင်း သိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့ ရွှေညီအစ်ကို များအဖွဲ့က ၂၀၀၅ ခုနှစ် HIV/AIDS တိုက်ဖျက်ရေးနေ့တစ်ရက် မြို့ပေါ်ရှိ အထကကျောင်း သုံး ကျောင်းနဲ့ အလကကျောင်းတွေမှာ AIDS ရောဂါ ပညာပေးဟောပြော ပွဲတွေ လုပ်ပေးသလို မြို့တွင်း လှည့် လည် ပညာပေးလက်ကမ်းစာစောင် တွေ ဝေငှတာတွေ၊ စတစ်ကာကပ်တာ တွေ၊ လမ်းဖြတ်ပို့စတာချိတ်ဆွဲ ပညာ ပေးတာတွေ ပြုလုပ်ပါတယ်။ နောက် HIV ပိုးနဲ့ အသက်ရှင်နေထိုင်သူ တွေကို ART ဆေး ရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ပေးပါတယ်။ လိုအပ်ရင် ရန်ကုန်မြို့ကို သွားပြီးဆေး ကုသ

နိုင်အောင် ပို့ဆောင်ပေးတာတွေ ဆောင်ရွက်ပေးနေပါတယ်” ဟု ရွှေ ညီအစ်ကိုများအဖွဲ့မှ ဦးထွဋ်ကြီးက ပြောပြသည်။

ပထမအကြိမ် စက်ဘီးစီးပြိုင် ပွဲ ကျင်းပရခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ “အခုလို စက်ဘီးစီးပြိုင်ပွဲ ပြုလုပ် ပေးပြီးတော့ ပြည်သူလူထုအားလုံး ပါဝင်လှုပ်ရှားလာပြီး ပြည်သူတွေ ကျန်းမာရေးလိုက်စားတဲ့ အလေ့ အကျင့်ကောင်းတွေ ရရှိစေဖို့နဲ့ ကျန်းမာကြံ့ခိုင်လာစေဖို့ ရည်ရွယ် ပါတယ်” ဟု ရွှေညီအစ်ကိုများအဖွဲ့မှ ကိုမိုးက ပြောကြားသည်။

“အခုလို စက်ဘီးစီးပြိုင်ပွဲ လုပ်ပေးတာ ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ စက်ဘီးစီးတယ်ဆိုတာ ကျန်းမာရေး

လေ့ကျင့်ခန်းလည်းဖြစ်တယ်။ ကျွန်မ အနေနဲ့ အလေ့အကျင့် မရှိတဲ့ အတွက် ပြိုင်ပွဲတော့ ဝင်ဖြစ်မှာ မဟုတ်ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် အဲဒီနေ့မှာ ဂုဏ်ပြုတဲ့အနေနဲ့ ကျွန်မတို့ သူငယ် ချင်းတွေ ပြိုင်ပွဲဝင်တွေနဲ့အတူ စက်ဘီးစီးကြရမှာပါ” ဟု ဒေသခံ မဝေဝထွန်းက ပြောပြသည်။

ဘက်ထရီစက်ဘီး၊ စက်တပ် စက်ဘီးများမှလွဲ၍ မည်သည့်စက်ဘီး နှင့်မဆို လွတ်လပ်စွာ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင် နိုင်သည့် အဆိုပါ စက်ဘီးစီးပြိုင်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက် နံနက် ၆ နာရီတွင် ဖျာပုံမြို့ စည်ပင်သာယာရုံးရှေ့မှ စတင်တာလွှတ်ပြီး ဖျာပုံမြို့နှင့် ၁၂ မိုင်ဝေးသည့် ကျိုက်လတ်မြို့အဝင်ရှိ အထက(၁) ကျောင်းရှေ့အထိ စီးနင်း ရမည်ဖြစ်ပြီး ထိုမှပြန်လှည့်ကာ ဖျာပုံမြို့ ချောင်းတွင်းတံတားကြီးတွင် ပန်းဝင်ရမည်ဟု ပြိုင်ပွဲလမ်းကြောင်း သတ်မှတ်ပေးထားကြောင်း ပြိုင်ပွဲ မဝင်ဘဲ အဆိုပါနေ့ကို ဂုဏ်ပြု သောအားဖြင့် စက်ဘီးစီးနင်းလိုသူ များ ပါဝင်စီးနင်းနိုင်အောင်လည်း စီစဉ်ထားကြောင်းနှင့် ဆက်သွယ် လိုပါက ကိုထွဋ်ကြီး ဖုန်း-၀၉- ၈၅၄၈၁၆၄၊ ကိုတင်မင်းစိုး ဖုန်း-၀၉- ၂၅၀၀၄၉၂၀ နှင့် ကိုမိုး ဖုန်း-၀၉- ၄၃၀၀၀၉၅၂ တို့သို့ ဆက်သွယ်နိုင် ကြောင်း သိရသည်။

သုဇာယ

မော်တော်ယာဉ်ရပ်နားစခန်းဖွင့်

ကျွန်းလှ နိုဝင်ဘာ ၂၇
စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီး ကျွန်းလှမြို့၌ မြို့မခရီးသည်တင် အဝေးပြေးမော်တော်ယာဉ်ရပ်နား စခန်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို နိုဝင် ဘာ ၂၆ ရက် နံနက် ၈ နာရီတွင် မြို့မ စည်ပင်သာယာရေးကြီးဝင်း အတွင်း၌ ကျင်းပသည်။ ရှေးဦးစွာ မော်တော်ယာဉ် ရပ် နားစခန်းအား တိုင်းဒေသကြီး

လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုး ကျော်နိုင်၊ မြို့နယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသောင်းဟိန်း၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသင်းချို၊ မော်တော်ယာဉ် စနစ်တကျပြောဆိုရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်စိန်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ် ပေးကြသည်။ ဆက်လက်၍ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ

ဦးသောင်းဟိန်း၊ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုးကျော် နိုင်တို့က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌက မော်တော်ယာဉ်များ စနစ်တကျပြောဆိုနိုင်ရန်၊ မြို့တွင်း ယာဉ်အန္တရာယ် ကင်းရှင်းစေရန် နှင့် ခရီးသွားပြည်သူများ သွားလာ ရေးလွယ်ကူချောမွေ့စေရေးအတွက် ယာဉ်ရပ်နားစခန်း ဖွင့်လှစ်ရခြင်း ဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းပြီး အောင် ရတနာကားဂိတ်တာဝန်ခံ ဦးကျော် ဝင်းက ကားအသင်းငါးသင်းကိုယ်စား

ငွေစာရင်းရှင်းတမ်း ဖတ်ကြားသည်။ အဆိုပါ မော်တော်ယာဉ်ရပ်နား စခန်းမှ အောင်ရတနာ၊ အောင်နိုင် မန်း၊ ရန်အောင်မန်း၊ ရွှေကြယ်စင်၊ ရွှေကျွန်းလှ မော်တော်ယာဉ်ကား အသင်းများ ပြေးဆွဲသွားမည်ဖြစ်ပြီး ကျွန်းလှမြို့နယ် ကျေးရွာများ၊ စက် လေ့ဆိပ်နှင့် အဝေးပြေးလိုင်းတွင် ကျွန်းလှ- ကန်ဘလူး- ရွှေဘို- မုံရွာ- မန္တလေး- ရန်ကုန်အထိ ပြေးဆွဲလျက် ရှိကြောင်း တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

မျိုးဝင်းညို(ကျွန်းလှ)

မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန နေပြည်တော် မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ တပ်ကုန်းမြို့နယ်၊ ရွှေမြို့မွေးမြူရေးစခန်းတွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် အောက်ဖော်ပြပါ အဆောက်အအုံသုံးလုံးဆောက်လုပ်ရန်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူမည်ဖြစ်ပါသည်။
(က) ကာကွယ်ဆေးစခန်းသစ်သည့် တိရစ္ဆာန်ခြံအဆောက်အအုံ နှစ်လုံး ဆောက်လုပ်ခြင်း(ပေ၂၀x၂၅ပေx၁၀ပေ)4 Angel အမိုး၊ အုတ်၊ သံပန်းအကာ၊ ကွန်ကရစ်ခင်း၊ Apron Dain နှင့် ရေမီးအိတ်အဝင် နှစ်လုံး
(ခ) ဘူမိဗေဒစမ်းသပ်ရေး အဆောက်အအုံ တစ်လုံး(ပေ၂၀x၂၅ပေx၁၀ပေ)တစ်လုံး၊ Floor Angel အမိုး၊ အုတ်၊ သံပန်းအကာ၊ ကွန်ကရစ်ခင်း
၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံအား ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ ရက်မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်းရောင်းချမည်ဖြစ်ပြီး ၁၂-၁၂-၂၀၁၄ ရက် ၁၆:၀၀နာရီ နောက်ဆုံးထား တင်သွင်းရမည်ဖြစ်ပါသည်။
၃။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက နေပြည်တော်မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာနမှူးရုံးနေပြည် တော်ကောင်စီရုံးဝင်းအတွင်း၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ နယ်မြေနှင့် ဖုန်း-၀၆၇-၅၅၀၂၂၄၊ ၀၉-၄၃၀၃၈၀၇၀ နှင့် ၀၉-၈၃၀၀၂၈၆ တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
နေပြည်တော်အဆင့် တင်ဒါလုပ်ငန်းကော်မတီ

၂၀၁၄-၂၀၁၅ခုနှစ် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း လူမှုစီးပွားဘဝတိုးတက်ရေး ရေလုပ်သားများအတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း
၁။ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း လူမှုစီးပွားဘဝတိုးတက်ရေး ရေလုပ်သားများအတွက် ပံ့ပိုးထောက်ပံ့နိုင်ရန် အောက်ပါရေလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ ဝယ်ယူနိုင်ရန် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခေါ်ပေါ်ပါသည်- စက်လှေ၊ လက်လှေ၊ ကွန်၊ မျှော့ပိုက်၊ အနုမြူပိုက်
၂။ တင်ဒါတင်သွင်းမည့်နေရာ - ရခိုင်ပြည်နယ်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနရုံး
၃။ တင်ဒါတင်သွင်းရက်/အချိန် - ၈-၁၂-၂၀၁၄ရက် မွန်းလွဲ ၁၃:၀၀နာရီ
၄။ တင်ဒါပုံစံဝယ်ယူရန်နောက်ဆုံးရက် - ၄-၁၂-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၁၆:၀၀နာရီ
၅။ အသေးစိတ်အား ရခိုင်ပြည်နယ်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနရုံးတွင် စုံစမ်းနိုင်ပြီး၊ အသေးစိတ်အချက်အလက်များသိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၉- ၈၅၀၂၉၀၊ ၀၉-၅၀၁၇၀၉၊ ၀၄၄-၂၂၀၅၂၊ ၀၄၄- ၂၃၇၉၈၀တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါခေါ်ယူရေးကော်မတီ ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံး

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဒေသ(၁၀)၊ ကချင်ပြည်နယ်ရုံးမှ ဆောင်ရွက်မည့် ဖမ်းမော်ရေလမ်းကောင်းမွန်ရေးလုပ်ငန်းအတွက် လိုအပ်သောလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများကို မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလို ပါသည်။
၂။ တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို ရုံးချိန်အတွင်း ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ကချင်ပြည်နယ်တွင် လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါ သည်။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်မှာ ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက် မွန်းတည့်၁၂နာရီ ဖြစ်ပါသည်။ တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ ကချင်ပြည်နယ်၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ အထူးစီမံကိန်းကြီးအဖွဲ့ခွဲ(၄)မှ (၂၀၁၄-၂၀၁၅)ဘဏ္ဍာနှစ် ပြည်ထောင်စုရန်ပုံငွေဖြင့် လမ်း/တံတားအထူးပြင်ဆင်ထိန်းသိမ်း ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်လျက်ရှိသော ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ ကို အောက်ပါအတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။
၂။ ဝယ်ယူလိုသည့်လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ၏ အရေအတွက် စံချိန်စံညွှန်းအသေးစိတ်စာရင်း နှင့် တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံများကို ဒုတိယအင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး(မြို့ပြ)ရုံး၊ အထူးစီမံကိန်းကြီး အဖွဲ့ခွဲ(၄)၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ဖုန်း-၀၇၄-၂၉၄၈၄တွင် ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ ရက်မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန် - ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ ရက်၊ ၁၂:၀၀နာရီ
တင်ဒါဖွင့်မည့်နေရာ - ဒုတိယအင်ဂျင်နီယာမှူးကြီးရုံး၊ ဧရာဝတီကွက်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့။
တင်ဒါဖွင့်မည့်အချိန် - ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ ရက်၊ ၁၃:၀၀နာရီ
အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနမှ လှိုင်သာ ယာမြို့နယ်၊ ထီးလှိုင်ရှင်အိမ်ရာစီမံကိန်းတွင် ရေရရှိရေးလုပ်ငန်းများအား မြန်မာ ကျပ်ငွေဖြင့် တင်ဒါခေါ်ယူလိုပါသည်-
၂။ တင်ဒါရောင်းချမည့်ရက် - ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့)
၃။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၃-၁၂-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)
၄။ တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန် - ၁၃:၀၀နာရီ
၅။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာများတွင် လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန၊ ရေ/သန့် ဌာနခွဲ၊ ရုံးအမှတ် (၄၀)၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၇၆၂၉
တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

လိုင်စင်ရအင်ဂျင်နီယာနှင့် ကန်ထရိုက်တာများ မှတ်ပုံတင်ကြေးတိုးမြှင့်မည်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၇
အဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ်ရာတွင် လိုင်စင်ရ အင်ဂျင်နီယာများနှင့် ကန်ထရိုက်တာများ၏ လက်မှတ်ကို အခြားသူများက ကိုယ်စားထိုးခြင်းမရှိစေရန် ကာကွယ်သည့်အနေဖြင့် လာမည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် နှစ်ဆန်းပိုင်းတွင် လိုင်စင်ရအင်ဂျင်နီယာများနှင့် ကန်ထရိုက်တာများ၏ လိုင်စင်မှတ်ပုံတင်ကြေးကို တိုးမြှင့်ကောက်ခံသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီအင်ဂျင်နီယာဌာန(အဆောက်အအုံ)မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

“လိုင်စင်ရ အင်ဂျင်နီယာနှင့် ကန်ထရိုက်တာတွေအနေနဲ့ အဆောက်အအုံတွေမှာ ကိုယ်တိုင်ကြီးကြပ်မှုမရှိဘဲ လိုင်စင်ကြေးရယူဆောင်ရွက်နေတာတွေ ရှိနေပါတယ်။ ဒီလိုမဖြစ်အောင် တားဆီးတဲ့အနေနဲ့ လာမည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်မှာ လိုင်စင်မှတ်ပုံတင်ကြေးတွေကို တိုးမြှင့်ကောက်ခံသွားဖို့ရှိပါတယ်”ဟု အဆိုပါ တာဝန်ရှိသူက ပြောကြားသည်။

လိုင်စင်ရ အင်ဂျင်နီယာတစ်ဦးအနေဖြင့် အဆောက်အအုံတစ်ခု ဆောက်လုပ်ပါက လက်မှတ်ရေးထိုး

ပေးခြင်းအတွက် ငွေကျပ် လေးသိန်းယူပြီး ကိုယ်တိုင်ကြီးကြပ်ပါက ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းအထိ ရယူဆောင်ရွက်နေကြောင်း သိရသည်။ ထို့အတူ ကန်ထရိုက်တာများကလည်း ၎င်း၏ လိုင်စင်ကို အသုံးပြုဆောင်ရွက်ခြင်းအတွက် လိုင်စင်ကြေးအဖြစ် ရယူလုပ်ဆောင်လျက်ရှိသည်။

ယင်းအတွက်လိုင်စင်မှတ်ပုံတင်ကြေးများကို အင်ဂျင်နီယာများအတွက် လာမည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်မှစတင်ပြီး ကန်ထရိုက်တာများအတွက်မူ ဧပြီ ၁ ရက်မှ စတင်ကာ တိုးမြှင့်ကောက်ခံသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ထိုသို့ တိုးမြှင့်ကောက်ခံခြင်းကို အချိန်ကာလအားဖြင့် နှစ်လကြာမြင့်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ယခုအခါ ရန်ကုန်မြို့ဆင်ခြေဖွဲ့မြို့များ၌ အထပ်မြင့်အဆောက်အအုံများ အိမ်ခန်းစားကြီးမြင့်မှုကို လျှော့ချနိုင်ရန်နှင့် ပြည်သူများ လူနေမှုအဆင့်အတန်းမြှင့်မားစွာ နေထိုင်နိုင်ရေးအတွက် ရည်ရွယ်ကာ ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက ဆောက်လုပ်ခွင့်များ တိုးမြှင့်ခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိသည်။

သတင်း-မောင်နေသစ်
ဓာတ်ပုံ-သတ္တ



ကျေးရွာသုံးရွာတွင် ကိုယ်အားကိုးလျှပ်စစ်မီးရရှိ

ပန်းတနော် နိုဝင်ဘာ ၂၇
ရှေ့ဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပန်းတနော်မြို့နယ် မရမ်းကျေးရွာ၊ ဘုရားငူ-ဒလပန်းကျေးရွာနှင့် ရွာသစ်ကုန်း-ဂျိုချောင်းကျေးရွာတို့တွင် ကိုယ်အားကိုးလျှပ်စစ်မီးရရှိခြင်းနှင့်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။

ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်စိုးက ကျေးရွာအတွင်းရှိ နေအိမ်များသို့ သွယ်တန်းထားသည့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလှိုင်းသို့ စက်ခလုတ်နှိပ်၍ နေအိမ်များသို့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားစတင်ပို့လွှတ်သည်။ ထို့နောက် မရမ်းကျေးရွာ၊ ဘုရားငူ-ဒလပန်းကျေးရွာနှင့် ရွာသစ်ကုန်း-ဂျိုချောင်းကျေးရွာ ကိုယ်အားကိုးလျှပ်စစ်မီးလင်းရေးဖွင့်ပွဲ အထိမ်းအမှတ် မှတ်တမ်းများကို တာဝန်ရှိသူများက ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး မြို့နယ်လျှပ်စစ်ဓာတ်မှန်ရန်နှင့် ထွန်းက လျှပ်စစ်အန္တရာယ်အကြောင်း သိကောင်းစရာ ဗဟုသုတနှင့် ဆောင်ရန်၊ ရှောင်ရန်အချက်များ လက်ကမ်းစာစောင်များကို ကျေးရွာနေပြည်သူများအား ပြန့်ဝေပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ခင်မောင်စော်မြင့်

ဓာတ်တိုင်များရွှေ့ခြင်းနှင့် အသစ်လဲလှယ်ခြင်းဆောင်ရွက်

ကလေး နိုဝင်ဘာ ၂၇
ကလေးမြို့၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ ကလေးဝလမ်း၊ နတ်ချောင်းလမ်းနှင့် မြို့မဈေးလမ်းများ၏ လမ်းဆုံမီးပွင့်အဝင် လမ်းမဘေးနှစ်ဖက်တိုးချဲ့ခြင်းကြောင့် လမ်းမနှင့်မလွတ်သည့် ဓာတ်တိုင်များကို လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းစေရန်နှင့် ယာဉ်အန္တရာယ်များကင်းရှင်းစေရန် ပြောင်းရွှေ့စိုက်ထူခြင်းကို လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ပြန်ဖြူးရေးလုပ်ငန်းက တာဝန်ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ယင်းသို့ လမ်းမနှင့်မလွတ်သည့် ဓာတ်တိုင်များရွှေ့ခြင်းအပြင် သစ်သားဓာတ်တိုင်များနှင့် သစ်ဓာတ်တိုင်များကိုလည်း ကွန်ကရစ်ဓာတ်တိုင်များဖြင့် အစားထိုးလဲလှယ်ခြင်းလုပ်ငန်းများကိုပါ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ပြည်သူများ သွားလာမှုအဆင်ပြေစေရန်နှင့် လျှပ်စစ်မီးပြတ်တောက်မှုမရှိစေရန်အတွက် ကလေးခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်ထူးနှင့် မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဝင်များက ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဂျူနီဇီး

မြန်မာ့တိုင်းရင်းဆေးပညာဖြင့် အခွဲဆေးဝါးကုသပေး

ကျောက်ပန်းတောင်း နိုဝင်ဘာ ၂၇
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်တွင် မြို့နယ်တိုင်းရင်းဆေးဆရာများအသင်းနှင့် ပြည်တော်သာရပ်ကွက် ဆွေသဟာလူမှုကူညီရေးအသင်းတို့ ပူးပေါင်း၍ မြန်မာ့တိုင်းရင်းဆေးပညာဖြင့် ကျေးရွာများအရောက် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက်က နှစ်ကျပ်ခွဲကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း(မြောက်ကျောင်း)၌ ဆေးဝါးကုသမှုများ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခွဲတိုင်းရင်းဆေးကုသရေးအဖွဲ့တွင် မြို့နယ်တိုင်းရင်းဆေးဆရာများအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးသူရဆွေ အသင်းအတွင်းရေးမှူးဒေါ်မေရီနှင့် အဖွဲ့ဝင် တိုင်းရင်းဆေးဆရာ ဆရာမများ၊ ဆွေသဟာလူမှုကူညီရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးသက်လှိုင်

(ရွှေဘိုသာတိုင်းရင်းဆေး)နှင့် အဖွဲ့ဝင်များပါဝင်ကြပြီး နှစ်ကျပ်ခွဲကျေးရွာရှိ လူမျိုးဘာသာမရွေး လူနာများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။ အရိုး၊ အကြော၊ အဆစ်နှင့် လေးဖက်နာရောဂါ၊ နားရောဂါ၊ အဖျားရောဂါနှင့် မျက်စိဝေဒနာသည်များကို အများဆုံးကုသပေးရကြောင်းနှင့် စုစုပေါင်းလူနာ ၃၂၈ ဦးကို ဆေးကုသပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တိုင်းရင်းဆေးကုသရေးအဖွဲ့ဆေးကုသမှုတွင် မြို့နယ်မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်နန့် သီတာချိုဝင်းနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက အားပေးကူညီခဲ့ကြပြီး ရာသီအလိုက်ဖြစ်ပွားတတ်သောရောဂါများနှင့် ကာကွယ်ကုသရမည့်နည်းလမ်းများ၊ ပျို့ရွယ်သူမျိုးဆက်ပွားကျန်းမာရေးဆိုင်ရာကိစ္စများကို ကျေးရွာပြည်သူများအား ပညာပေးဟောပြောခဲ့သည်။

ဧရာအောင် (iprd)



လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန
ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာန
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာနမှ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် အသိပညာပေးရောင်စုံ လက်ကမ်းစာစောင်(၈)မျိုး (မီးဘေး၊ ရေဘေး၊ လေဘေး၊ ငလျင်ဘေး၊ ဆူနာမီဘေး၊ မြေပြိုဘေး၊ မိုးခေါင်ရေရှားဘေး၊ မိုးကြိုးဘေး)အတွက် ရိုးရိုးစက္ကူ 70၉ (သို့မဟုတ်) 80၉ Legal Size (၁၀၀၀၀၀ရွက်စီ)နှင့် ရောင်စုံနံရံ(ကပ်ပိုစတာ) ၈)မျိုး (မီးဘေး၊ ရေဘေး၊ လေဘေး၊ ငလျင်ဘေး၊ ဆူနာမီဘေး၊ မြေပြိုဘေး၊ မိုးခေါင်ရေရှားဘေး၊ မိုးကြိုးဘေး) အတွက် (Art Paper-20 inch x 30 inch) (၂၃၈၀ရွက်စီ)ထုတ်ဝေလိုပါသဖြင့် အမျိုးအစားအလိုက် ထုတ်လုပ်ပေးနိုင်မည့် ဈေးနှုန်းကို နမူနာ(၂)စုံစီနှင့်အတူအိတ်ဖွင့် တင်ဒါလာရောက် ပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ ရက်မှ ၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက်ထိ
တင်ဒါပုံစံနှင့် စာစောင်နမူနာပုံစံများ - သင်တန်းဌာနခွဲ၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ထုတ်ယူရမည့်နေရာ - ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂၃)၊ နေပြည်တော်
တင်ဒါပုံစံမည့်ရက်၊ အချိန် - ၁၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့)၊ ၁၆:၀၀ နာရီ

(သတ်မှတ်ကာလထက်ကျော်လွန်သောတင်ဒါများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည် မဟုတ်ပါ)
၂။ တင်ဒါပုံစံများကို ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ် (၂၃)နေပြည်တော်တွင်(၁)စောင်လျှင်(၅၀၀၀/-)နှုန်းဖြင့် ဝယ်ယူနိုင်ပြီး၊ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၄၁၄၊ ၀၆၇-၄၀၄၄၂၊ ၀၆၇-၄၀၄၃၆၉ တို့အား ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာန

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း	မအေးအေးအောင် ၉/ဥပဒေ(နိုင်)၁၅၅၄၇၇ ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးစိုး(ခ)ဦးမောင်ရွှေဟူ၍ အမည်နှစ်မျိုးဖြစ်နေသော်လည်း တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။	ဦးစိုး ၉/ဥပဒေ(နိုင်)၀၄၇၄၄၅
-------------------------------	--	-----------------------------------

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

Tender No.28 / DHPI / HSD/2014-2015

၁။ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဒီဇယ်ဆီ ဂါလန် ၄၂၉, ၈၀၀ အား စီမံကိန်းအရောက်တန်ဖိုး D.D.P(at site) မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါ သည်-၂။ ပစ္စည်းများ၏ နည်းပညာစံချိန်စံညွှန်းအဆိုပြုလွှာ (Technical Proposal)နှင့် ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာ (Financial Proposal)တို့အား သီးခြားစီချိပ်ပိတ်၍ ၉-၁၂-၂၀၁၄ ရက် ၁၂:၀၀ နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရမည်။

၃။ နည်းပညာစံချိန်စံညွှန်းရမှတ် ၆၀ကျော်သော ကုမ္ပဏီများ၏ ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာ (Price Proposal)ဖြင့် ဖောက်ရန်ရက်အား ထပ်မံအကြောင်းကြားမည်ဖြစ်ပြီး အများရှေ့မှောက်၌ ဖွင့်ဖောက်ကြည့်ရှု၍ စုစုပေါင်းရမှတ် (Overall Score)အများဆုံးကုမ္ပဏီအား တိုက်ရိုက်ရွေးချယ်ပါမည်။

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်ကို သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာပါသည့် ရက်မှစတင်၍ ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ
ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ် ၂၇၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၃၇၃၊ ၀၉-၂၅၀၃၄၇၄၉၊ ၀၉-၄၅၀၅၃၉၂၄၊ ၀၉-၄၂၀၇၀၆၆၈၉၊ ၀၉-၄၂၀၇၀၃၄၆၊ ဖက်စ်-၀၆၇-၄၁၃၇၃၁

ဖခင်အမည်မှန်	မော်လမြိုင်မြို့၊ အထက(၁)၁၀၀၀)၊ အဋ္ဌမတန်းမှ မခင်ချိုဦးနှင့် ဆဋ္ဌမတန်းမှ မခင်ချိုဝင်းတို့၏ဖခင်မှာ ဦးသိန်းဇော် ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးသိန်းဇော် ၁၀/မလမ(နိုင်)၂၁၁၅၃၄	မိဘအမည်မှန်	မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ် ကောင်းမြတ်သာ ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း အဋ္ဌမတန်း(B)မှ မမေမြတ်သူ၏ မိဘအမည်မှန်မှာ ဦးအောင်သန်းဦး၊ ဒေါ်သီတာနွယ် ဖြစ်ပါသည်။
---------------------	---	--------------------	--

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

Tender No. 27/DHPI / Cement / 2014-2015

၁။ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာနမှ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် ပြည်တွင်းစက်ရုံများမှထုတ်လုပ်ပြီး အရည်အသွေးပြည့်စုံသည့် ဘီလပ်မြေများအား သက်ဆိုင်ရာ စီမံကိန်းအရောက်ဈေးနှုန်း(D.D.P-at Site)၊ မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

၂။ ပစ္စည်းများ၏ နည်းပညာစံချိန်စံညွှန်းအဆိုပြုလွှာ (Technical Proposal)နှင့် ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာ (Financial Proposal)တို့အား သီးခြားစီချိပ်ပိတ်၍ ၉-၁၂-၂၀၁၄ရက် ၁၂:၀၀ နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရမည်။ တင်ဒါဝယ်ယူသည့်အခါ ဘီလပ်မြေအရည်အသွေးများအား ကြိုတင်စစ်ဆေးရန်အတွက် နမူနာ(၁၀)အိတ် ပေးသွင်းထားရမည်။

၃။ အရည်အသွေးနှင့် နည်းပညာစံချိန်စံညွှန်းရမှတ် (၆၀)ကျော်သော ကုမ္ပဏီများ၏ ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာ (Price Proposal)ဖြင့် ဖောက်ရန်ရက်အား ထပ်မံအကြောင်းကြားမည်ဖြစ်ပြီး အများရှေ့မှောက်၌ ဖွင့်ဖောက်ကြည့်ရှု၍ စုစုပေါင်းရမှတ်(Overall Score)အများဆုံးကုမ္ပဏီအား တိုက်ရိုက်ရွေးချယ်ပါမည်။

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်ကို သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ စတင်၍ ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ
ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၃၇၃၊ ၀၉-၂၅၀၃၄၇၄၉၊ ၀၉-၄၅၀၅၃၉၂၄၊ ၀၉-၄၂၀၇၀၆၆၈၉၊ ၀၉-၄၂၀၇၀၃၄၆၊ ဖက်စ်-၀၆၇-၄၁၃၇၃၁

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်	၂၈-၈-၂၀၁၄ရက် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ၏ စာမျက်နှာကြော်ငြာ (၅) ကန့်ကွက်ကြော်ငြာ သာကောမြို့နယ် ဒေါ်လှလှမိုး+၁၏ မြေပုံ ကူးတွင် ပိုင်ဆိုင်+ အရောင်းစာချုပ်ရန်နှင့် ထပ်တိုးအရောင်းစာချုပ်ရန်+ မြေကွက်ခွဲစိတ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ဟု ဖြည့်စွက်ဖတ်ရှုပါရန်။
---------------------------	---

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ကလေးလေယာဉ်ကွင်း ပြေးလမ်းအရှည်ပေ ၃၀၀၀ တိုးခဲ့မည်

ကလေး နိုဝင်ဘာ ၂၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအထက်ပိုင်း၏ အချက်အချာကျသော လေယာဉ်ကွင်းတစ်ခုဖြစ်သည့် ကလေးမြို့လေယာဉ်ကွင်းကို လက်ရှိပြေးလမ်းအရှည်ပေ ၅၅၀၀ မှ ပေ ၃၀၀၀ ထပ်မံတိုးခဲ့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကလေးမြို့လေဆိပ် လေယာဉ်ပြေးလမ်းအား Y8 အမျိုးအစားလေယာဉ်ကြီးများ ဆင်းသက်နိုင်ရန်နှင့် လေယာဉ်ဆင်းသက်ပျံသန်းအကွာအဝေး ပိုမိုရရှိနိုင်ရန် တိုင်းတာခြင်းလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ချက်အရ ပြေးလမ်းအရှည်ပေ ၃၀၀၀ ထပ်မံတိုးခဲ့နိုင်ကြောင်းတွေ့ရှိရပြီး ပထမဆင့်အဖြစ် ပြေးလမ်းအရှည်ပေ ၁၅၀၀ ထပ်မံတိုးခဲ့ရန်အတွက် ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြည်ထောင်စုရန်ပုံငွေမှ ငွေကျပ် သန်း ၂၆၀၀ အကုန်အကျခံကာ မြေသားလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုပြီးစီးနေပြီ ဖြစ်သည်။

ကလေးမြို့လေဆိပ်လေယာဉ်ပြေးလမ်း အရှည်ပေ ၅၅၀၀၊ အကျယ်ပေ ၁၀၀ အား ပြေးလမ်းအရှည်ပေ ၇၀၀၀၊ အကျယ်ပေ ၁၀၀ ရရှိရန် အနောက်ဘက်သို့ အရှည်ပေ ၁၅၀၀၊ အကျယ်ပေ ၁၀၀ မြေသားလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုပြီးစီးပြီးနောက် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြည်ထောင်စုရန်ပုံငွေမှ ငွေကျပ်သန်း ၁၀၀၀ အကုန်အကျခံကာ ကတ္တရာတိုးချဲ့ခင်းခြင်းလုပ်ငန်းကို စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက်က စတင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ အမြန်ဆုံးပြီးစီးနိုင်ရေးအတွက် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်၏ ညွှန်ကြားမှုနှင့်အညီ ကလေးခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်ထူးသည် စီမံကိန်းအင်ဂျင်နီယာများနှင့်အတူ နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်က ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပြေးလမ်းတိုးချဲ့မှုပြီးစီး၍ Y8 လေယာဉ်ကြီးများ ဆင်းသက်နိုင်ပါက လေကြောင်းခရီးစဉ်ဖြင့် ကလေးမြို့မှ မန္တလေး၊ နေပြည်တော်နှင့် ရန်ကုန်မြို့ကြီးများသို့ လေကြောင်းလိုင်းများ တိုးချဲ့ပျံသန်းဖြန့်ဖြူးနိုင်လာမည်ဖြစ်ရာ ပြည်တွင်းပြည်ပခရီးသွားပြည်သူများ၏ လေကြောင်းခရီးသွားလာမှု ပိုမိုအဆင်ပြေချောမွေ့လာမည်ဖြစ်သည်။

ကလေးလေယာဉ်ကွင်းကို ၁၉၄၅ ခုနှစ်တွင် အလျားပေ ၂၄၈၀၊ အကျယ်ပေ ၁၀၀ အမာခံမြေသားပြေးလမ်းအဖြစ် စတင်တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး ၁၉၉၈ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၅ ရက်တွင် အရှည်ပေ ၅၅၀၀၊ အကျယ်ပေ ၁၀၀၊ ကျောက်ကတ္တရာအထူ ၁၈ လက်မဖြင့် အဆင့်မြှင့်တင်တည်ဆောက်မှုပြီးစီးကာ ခံနိုင်ရည်အား ပေါင် ၇၃၀၀၀ရှိပြီး လက်ရှိအချိန်တွင် ဖော်ကာ F28 လေယာဉ်အမျိုးအစားများ ဆင်းသက်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။ **ကျန်း**

အတက်ရောက်စီမံချက် လုပ်ငန်းရှင်းလင်းပွဲကျင်းပ

ကော့မှူး နိုဝင်ဘာ ၂၇

မြန်မာနိုင်ငံအတက်ရောက်စီမံချက် လုပ်ငန်းရှင်းလင်းပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်က ကော့မှူးမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

လုပ်ငန်းရှင်းလင်းပွဲတွင် မြို့နယ်ဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းဌေးက အမှာစကားပြောကြားပြီး ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီးမှ မြန်မာနိုင်ငံအတက်ရောက် စီမံချက်မန်နေဂျာ ပါမောက္ခ ဒေါက်တာဝင်းမင်းသစ်က စီမံချက်လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် အတက်ရောက်အကြောင်းကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် အတက်ရောက်ပါပညာပေး ဗီဒီယိုမှတ်တမ်းပြသပြီး တက်ရောက်လာသူများကို အတက်ရောက်ကာကွယ်ရေးလှုံ့ဆော်မှုတီရှပ်နှင့် လက်ကမ်းစာစောင်များ၊ ပိုစတာများဖြန့်ဝေခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ကော့သူရ(ကော့မှူး)**



(၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ကို ကြိုဆိုရုံထပ်ပြုသောအားဖြင့် ဖျာပုံမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဖလားအမျိုးသား အလွတ်တန်းဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို ဖျာပုံမြို့၊ ပြည်သူ့အားကစားကွင်း၌ ကျင်းပရာ နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်က ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပစဉ်။ (ပြိုင်ပွဲတွင် ဖျာပုံမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စုများမှ ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်း ၂၂ သင်း၊ ကစားသမား ၄၃၈ ဦး ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြောင်း သိရသည်။) **သူဇာနယ်(ဖျာပုံ)**

အိုင်တီနည်းပညာများပြန့်ပွားရန်နှင့် ကွန်ပျူတာပညာရှင်များ မွေးထုတ်ပေးနိုင်ရန် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကွန်ပျူတာပညာရှင်အသင်း အသစ်ပြန်လည်ဖွဲ့စည်း

မုံရွာ နိုဝင်ဘာ ၂၇

မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာပညာရှင်အသင်း၏ ညွှန်ကြားမှုဖြင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကွန်ပျူတာပညာရှင်အသင်း အသစ်ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းသည့် အစည်းအဝေးကို နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက်က မုံရွာမြို့ ဟိုတယ်ချင်းတွင်းအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

အစည်းအဝေးသို့ အလုပ်အမှုဆောင်သစ်ရွေးချယ်ခံမည့် အသင်းဝင်များ၊ သဘာပတိအဖွဲ့ဝင်များ၊ အသင်းသားများ စုံညီစွာတက်ရောက်ခဲ့သည်။ အစည်းအဝေးတွင် မြန်မာနိုင်ငံ ကွန်ပျူတာပညာရှင်အသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးငြိမ်းဦးက အမှာစကားပြောကြားကာ အသင်းဝင်အလုပ်အမှုဆောင်များမှ ရာထူးတာဝန် ရွေးချယ်ပေးခြင်းကို လျှို့ဝှက်မဲပေးစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ထို့နောက် မဲရရှိမှုအတိုင်း အလုပ်အမှုဆောင်ကော်မတီသစ်ကို ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး အလုပ်အမှုဆောင်ကော်မတီနှင့် သဘာပတိအဖွဲ့ဝင်များက အမှတ်တရမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးကာ အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းခဲ့သည်။

အသစ်ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းလိုက်သော စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကွန်ပျူတာပညာရှင်အသင်းတွင် အမှုဆောင် ၁၁ ဦး၊ ပါဝင်ပြီး စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ICT နည်းပညာများ ပိုမိုပြန့်ပွားရေးနှင့် ကွန်ပျူတာပညာရှင်များ မွေးထုတ်ပေးနိုင်ရေး၊ e-Government လုပ်ငန်းစဉ်များအတွက် ပိုမိုအထောက်အကူပြုနိုင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **မိုးချမ်း(မုံရွာ)**

မလိုင်မြို့နယ် ကျေးရွာများတွင် စက်ရေတွင်းများတူးဖော်

မလိုင် နိုဝင်ဘာ ၂၇

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မလိုင်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ကျေးလက်နေပြည်သူများ သောက်သုံးရေအခက်အခဲ မရှိစေရေးနှင့် သန့်ရှင်းသော သောက်သုံးရေရရှိစေရန် ရည်ရွယ်၍ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ကျေးလက်ရေပေးဝေရေးအတွက် မလိုင်မြို့နယ်အတွင်း၌ စက်ရေတွင်း ရှစ်တွင်းကို တင်ဒါစနစ်ဖြင့် တူးဖော်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ကျေးလက်ရေပေးဝေရေး တင်ဒါအောင်မြင်သည့် Sliver Mark ကုမ္ပဏီက တာဝန်ယူတူးဖော်နေသော ရေချိုဘူတာကျေးရွာအုပ်စု ရေချိုဘူတာရွာ စက်ရေတွင်းမှာ လုပ်ငန်းများ ရာနှုန်းပြည့်ဆောင်ရွက်ပြီးဖြစ်၍ နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်က မလိုင်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးအောင်ဗိုလ်ဗိုလ် ဦးစီးအရာရှိ (နည်းပညာ)နှင့်အဖွဲ့က ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့သည်။ အဆိုပါစက်ရေတွင်းမှာ အနက်ပေ ၂၀၀ ရှိ လေးလက်မ စက်ရေတွင်းဖြစ်ပြီး တစ်နာရီလျှင် ရေဂါလန် ၁၂၀၀ ထွက်ရှိကြောင်းသိရသည်။ စက်ရေတွင်း၊ ရေစက်ရုံ၊ ရေဂါလန် ၅၀၀၀ ဆုံ ရေလျှောင်ကန်တစ်ခုအပါအဝင် ခွင့်ပြုငွေကျပ် ၅ ဒသမ ၇ သန်းဖြင့် အကုန်အကျခံ တည်ဆောက်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ စက်ရေတွင်းတူးဖော်ပြီးစီးသဖြင့် ရေချိုကျေးရွာရှိ အိမ်ခြေ ၈၂ အိမ်အတွက် သန့်ရှင်းသော သောက်သုံးရေ လုံလောက်စွာရရှိနေပြီဖြစ်သည်။ **အောင်ဌေး(မလိုင်)**

မြန်မာ-ဂျပန်ဆက်ဆံရေး နှစ်(၆၀)ပြည့်အထိမ်းအမှတ် ဆွေးနွေးပွဲဖိတ်ကြားခြင်း

စီးပွားရေးနှင့်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ Nishogakusha University တို့ပူးပေါင်း၍ မြန်မာ-ဂျပန် ဆက်ဆံရေး နှစ်(၆၀)ပြည့်အထိမ်းအမှတ် ဆွေးနွေးပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဆွေးနွေးပွဲသို့ စိတ်ပါဝင်စားသူ မည်သူမဆို အခမဲ့တက်ရောက်နိုင်ပါကြောင်း ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ဆွေးနွေးပွဲအမည် - The Role of Educational Institutions in Promoting HRD and Myanmar-Japan Cooperation

ဆွေးနွေးမည့်ပုဂ္ဂိုလ်များ - Dr. Kazunori Watanabe, President of Nishogakusha University.

ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် ဒုတိယပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာထွန်းအောင်၊ စီးပွား/ကူးသန်းအကြံပေး ပုဂ္ဂိုလ်ဒေါက်တာမောင်အောင်

နေ့ရက် - ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁ရက် (တနင်္လာနေ့)

အချိန် - နံနက် ၉ နာရီမှ မွန်းလွဲ ၁၂:၃၀ နာရီအထိ

နေရာ - ညီလာခံခန်းမ၊ ပညာမထပ်၊ စီးပွား/ကူးသန်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရုံး၊ အမှတ် ၂၂၈-၂၄၀၊ ကမ်းနားလမ်းနှင့် ရွှေဘိုသာလမ်း ထောင့်၊ ရန်ကုန်မြို့

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ် ရေဆင်း၊ နေပြည်တော် (၂၉)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ကျင်းပခြင်း ကြေညာချက်

၁။ ဤတက္ကသိုလ်မှ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော တိရစ္ဆာန်ဆေးသိပ္ပံဘွဲ့၊ တိရစ္ဆာန်မဟာဆေးသိပ္ပံဘွဲ့နှင့် ပါရဂူဘွဲ့ ဘွဲ့ရစာမေးပွဲအောင်မြင်သူများအတွက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်အခမ်းအနားကို မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်၊ ဘွဲ့နှင်းသဘင်ခန်းမ၊ ရေဆင်း၊ နေပြည်တော်တွင် အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

၂။ **ပေးအပ်မည့်ဘွဲ့** - အစမ်းလေ့ကျင့်ရက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ရက်

တိရစ္ဆာန်ဆေးသိပ္ပံပါရဂူဘွဲ့	၂၀-၁၂-၂၀၁၄ရက်	၂၁-၁၂-၂၀၁၄ရက်
တိရစ္ဆာန်မဟာဆေးသိပ္ပံဘွဲ့	(စနေနေ့)	(တနင်္ဂနွေနေ့)
တိရစ္ဆာန်ဆေးသိပ္ပံဘွဲ့	မွန်းလွဲ ၂:၀၀နာရီ	နံနက် ၈:၀၀နာရီ

၃။ ဘွဲ့နှင်းသဘင်ကြေး - ၁၅၀၀/- (ကျပ်တစ်ထောင်ငါးရာတိတိ)

(တက်ရောက်လျှောက်ထားသူများအားလုံး)

ဘွဲ့နှင်းသဘင်ကြေး - ၁၀၀၀/- (ကျပ်တစ်ထောင်တိတိ)

(အဝေးရောက်လျှောက်ထားသူများအားလုံး)

လျှောက်လွှာပို့ရက် - ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ရက်

(လျှောက်ထားသူများအားလုံး) - (သောကြာနေ့)

မှတ်ချက် (၁) သတ်မှတ်လျှောက်လွှာပုံစံဖြင့်သာ လျှောက်ထားရန်။

(၂) ၁၂" x ၂" အရွယ် ရောင်စုံဓာတ်ပုံ (၃)ပုံနှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ် မိတ္တူပူးတွဲ လျှောက်ထားရန်။

(၃) ဤတက္ကသိုလ်မှ ယခင်ပထမဘွဲ့တစ်ခုရရှိပြီးသူများသည် ဘွဲ့လက်မှတ်မိတ္တူ ပူးတွဲလျှောက်ထားရန်။

(၄) ဘွဲ့နှင်းသဘင်သို့ တက်ရောက်မည့် (သို့မဟုတ်) အဝေးရောက်ဘွဲ့ယူမည်ကို တိကျစွာဖော်ပြရမည်။ အကယ်၍ ဘွဲ့နှင်းသဘင်တက်ရောက်မည်ဟု တင်သွင်းပြီး မတက်ရောက်ပါက ဘွဲ့လက်မှတ်ကို အဝေးရောက်ဘွဲ့လက်မှတ်များထုတ်ပေးသည့်အချိန်မှသာ ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

(၅) ဘွဲ့နှင်းသဘင်အခမ်းအနားတက်ရောက်သူများသည် မြန်မာဝတ်စုံ၊ တိုင်းရင်းသားဝတ်စုံ၊ အနောက်တိုင်းဝတ်စုံ(အမျိုးသား)တို့အနက် နှစ်သက်ရာဝတ်စုံကို အပြည့်အစုံဝတ်ဆင်၍ တက်ရောက်ကြရမည်။ မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုနှင့် ကိုက်ညီမှုမရှိသော ဝတ်စားဆင်ယင်မှုဖြင့် တက်ရောက်ခြင်းကို (အစမ်းလေ့ကျင့်ပွဲအပါအဝင်)လုံးဝခွင့်ပြုမည် မဟုတ်ပါ။

(၆) ဘွဲ့ဝတ်စုံငှားရန် ထောက်ခံစာများကို ၁၇-၁၂-၂၀၁၄ရက်မှစတင်၍ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်၊ စာမေးပွဲနှင့် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ဌာနတွင် ထုတ်ပေးပါမည်။

(၇) ဘွဲ့လျှောက်လွှာများကို မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ် ကျောင်းသားရေးရာဌာနတွင် ရယူတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

(၈) ယခုကျင်းပသည့်ဘွဲ့နှင်းသဘင်တွင် တိရစ္ဆာန်ဆေးသိပ္ပံဘွဲ့ကို ရယူမည့်သူများသည် မြန်မာနိုင်ငံတိရစ္ဆာန်ဆေးပညာကောင်စီမှ တိရစ္ဆာန်ဆေးကုဆရာဝန်မှတ်ပုံတင်လက်မှတ်ရရှိရန် သတ်မှတ်ထားသည့် လျှောက်လွှာပုံစံဖြင့် တစ်ပါတည်းလျှောက်ထားရပါမည်။

လှနုဖြူ
မော်ကွန်းထိန်းအောင်(၁)

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ဒေါ်ပုမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၃/ဧယျာသီရိ၊ မြေကွက်အမှတ် ၃၈၈၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၃၆၊ ဧယျာသီရိ ၃ လမ်း၊ ဧယျာသီရိရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ပုမြို့နယ် (ဒေါ်တင်ရွှေ ၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၀၂၅၅၇) ဦးဘိုးထောင် ၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၂၁၃၄၇ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရုနိမြေအား ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး တရားမကြီးအမှုအမှတ်(၃၄၄/၂၀၁၄)၊ တရားလို ဦးခင်သိန်း၊ ဦးစိန်လှက တရားပြိုင်ဒေါ်တင်ရွှေ၊ ဦးဘိုးထောင်တို့အပေါ် မြေနှင့်အိမ်အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင်စာချုပ် ချုပ်ဆိုပေးစေလို့မူ တရားမစာရိမ့်မှုအမှတ်(၁၃၀/၂၀၁၄)အစီရင်ခံစာအရ တရားရုံး ဒေါ်တင်ရွှေ၊ ဦးဘိုးထောင်ကိုယ်စား ဘိလစ်အရာရှိ ဒေါ်မင်းမင်းကြိုင် ဒုဦးစီးမှူးက အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အများပြင်ဖတ်ရန်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သယံဇာတနှင့် ထုတ်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၆/၃)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၀၄/က)၊ မြေကွက်အား ၁၂-၁၁-၂၀၁၄ ရက်ထုတ် မြေအလင်းသတင်းစာကြေငြာကဏ္ဍ(၁)တွင် ၃ပဒ(အစား)ဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်ဟု အများပြင်ဖတ်ရန်။

ပြင်ဆင်ဖတ်ရန်

၁၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာကြေညာကဏ္ဍ(၈)၊ ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာအမှတ်စဉ်(၄)ဦးဆောင်စီနီ(၈)ဦးအေးချို ကြေငြာပါ မြေအမည်ပေါက်အမည်အား ဒေါ်တင်ရွှေ(၈)တန်ဆီရီဗဟုပြင်ဆင်ဖတ်ရန်။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ရုပ်ရှင်ဗီဒီယိုအဆင့်မြှင့်တင်ရေးနှင့် ဆင်ဆာဖြတ်တောက်မှု

ဆောင်းပါး
ခင်မောင်သော်(ကမာရွတ်)

မြန်မာ့ရုပ်ရှင်နှင့် ဗီဒီယိုဇာတ်ကားများ အဆင့်မြှင့်တင်ရေးအတွက် ဗီဒီယို ဘာသာရပ်မှစ၍ ဆင်ဆာဖြတ်တောက်မှု ယခင်ကဲ့သို့ ပြန်လည်ဆောင်ရွက်မည်ဟု သတင်းထွက်ပေါ်လာခြင်းအပေါ် ရုပ်ရှင်နှင့် ဗီဒီယိုပရိသတ် တစ်ဦးအနေဖြင့် ဝမ်းမြောက် ဝမ်းသာ ကြိုဆိုလိုက်ပါသည်။

ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားများ ဆင်ဆာဖြတ်တောက်မှုများ ပြန်လည်လုပ်ဆောင်သင့်နေ ပြီဟု ယူဆပါသည်။ ဇာတ်ကားအဆင့်မြှင့်တင်မှု သတ်မှတ် စိစစ်အကဲဖြတ်အဖွဲ့က ဆင်ဆာ ပြန်လည်ဖြတ်တောက်ရန် ပြောဆိုခြင်းအပေါ် အနုပညာရှင်များက နောက်ကြောင်းပြန်

မလှည့်စေရေးဟု ပြောဆိုနေကြရာ ဘာကို ဆိုလိုတာလဲဟု မေးခွန်းထုတ်ချင်ပါသည်။ ဆင်ဆာဖြတ်တောက်မှုသည် နောက်ပိုင်းတွင် ဇာတ်ကားဖန်တီးသူ၊ သရုပ်ဆောင်သူများ ကိုယ်တိုင် ဒီမိုကရေစီနှင့် လွတ်လပ်စွာဖန်တီး မှုကိုအကြောင်းပြုကာ မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုနှင့် ဖိလားဆန်ကျင်သော ရိုက်ကူးတင်ပြမှုများ ဆောင်ရွက်လာသောကြောင့် ယခုလိုဆင်ဆာ ပြန်လည်ဖြတ်တောက်မည့် အခြေအနေ ပေါ်ပေါက်လာခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ထိုကိစ္စ သည် နောက်ကြောင်းပြန်လှည့်ရေးဆိုတာနှင့် မည်သို့မျှ မသက်ဆိုင်ပါ။ အနုပညာရှင်များ အနေဖြင့် မိမိတို့ ရုပ်ရှင်လောက ရုပ်ရှင်၊

ဗီဒီယိုဇာတ်ကားများတွင် ဖြစ်ပျက်နေသည်ကို သတ်မှတ်ကြောင့် ငွေကြေးနောက်လိုက်နေကြ ခြင်းကြောင့် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်လောက ရှေ့သို့ သွားဖို့ သန့်စင်ရေးလုပ်ကိုင်ခြင်းသာ ဖြစ်ပါ သည်။

“မောင်နဲ့ နှမ၊ သားနဲ့အမိ တစုတဝေး ထိုင်ကြည့်ဖို့ မသင့်တဲ့ပြကွက်တွေ၊ ညစ်ညမ်း ပြက်လုံးတွေ၊ မိဘနဲ့စကားပြောခန်းမှာ ပေါင် ရင်းလောက်ရှိတဲ့ စကတ်မျိုးနဲ့ သရုပ်ဆောင် တာတွေ၊ မိန်းမလျှာဇာတ်ရုပ် သရုပ်ဆောင် သူတွေရဲ့ ရိုင်းစိုင်းတဲ့ ဝတ်စုံကားတွေကို ဒီဇေဗီဒီယိုတွေမှာ အများကြီးတွေ့နေရတယ်။ ခုလို ဆင်ဆာပြန်ဖြတ်မယ်ဆိုရင် ဇာတ်ကား တွေသန့်လာမှာပဲ ဝမ်းသာပါတယ်”ဟု ကမာ ရွတ် လှည်းတန်းနေ ရုပ်ရှင်ပရိသတ်တစ်ဦး ဖြစ်သူ ဒေါ်ရွှေက ပြောသည်။

ရုပ်ရှင်ဗီဒီယိုများကို ဆိုးရွားသည့် အခြေ အနေသို့ရောက်ရန် စည်းကမ်းမဲ့ဖန်တီးပြီး ဒီမိုကရေစီနှင့် လွတ်လပ်စွာဖန်တီးခွင့်တို့ကို အကြောင်းပြု၍ မရပါ။ မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှု ချိုးရာဓလေ့စရိုက်တို့ကို အမြဲထိပ်ပန်းဆင်ပြီး အနုပညာမြောက်အောင် ဖန်တီးရမည် ဖြစ် ပါသည်။ ရုပ်ရှင်လောကသားများအနေဖြင့် ဆင်ဆာပြန်လည်ဖြတ်တောက်မည့် ကိစ္စကို မနှစ်မြို့ကြသော်လည်း ယခုလို ဆင်ဆာဖြတ် တောက်မည့် အခြေအနေဖြစ်လာခြင်းမှာ မိမိတို့ရုပ်ရှင်လောကသားများ၏ စည်းကမ်းမဲ့

ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုအရသာဖြစ်ကြောင်း လက်ခံ ပြောဆိုနေရပြီဖြစ်သည်။

ဇာတ်လမ်းဖန်တီးမှုတွင်လည်း အနုပညာ မြောက်စွာ ပုံဖော်ဖန်တီးနိုင်မှုများ ယုတ် လျော့နေသည်မှာ အမှန်ပင်ဖြစ်သည်။ ဇာတ် အိမ်တည်နေရာ ထပ်နေခြင်း၊ မင်းသားတစ်ဦး အနီးတွင် မလိုအပ်ဘဲ ဇာတ်ပို့ သုံးယောက် လေးယောက်ထားကာ လက်ဖက်ရည်ဆိုင်၊ အရက်ဆိုင်များတွင် ဟေးလားဝါးလား အော် ဟစ်ပြောဆိုနေခြင်း၊ မင်းသားမင်းသမီးများက မလိုအပ်ဘဲ ဆံပင်အရောင်အမျိုးမျိုးပြောင်း ဆိုးခြင်းကို ဇာတ်လမ်းအတွင်း ထည့်ရိုက်ပြ ခြင်းစသည့် ဇာတ်ကွက်များသည် မြန်မာ့ ရုပ်ရှင်နှင့် ဗီဒီယိုလောကအတွက် စိတ်ပျက် စရာအနေအထားများဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ဇာတ်ကားတစ်ကား အနေနှင့်ချပ် (A+B) ကြားတွင် စီးပွားရေးအရ ကြော်ငြာများ ထည့် သွင်းသည်ကို လက်ခံနိုင်ဖွယ်ရှိသော်လည်း အချို့ဆပ်ပြာမှုန့်ကြော်ငြာဆိုလျှင် ဇာတ်လမ်း ပြနေချိန်အတွင်းမှာပင် အမြှုပ်များပလုံစီထ နေသည့်ပုံကို ထည့်ပေးနေတာ တွေ့ရသည်။ ဤသို့ ပြုလုပ်ခြင်းကတော့ စီးပွားရေးအရ တွက်ခြေတိုက်အောင် လုပ်ရုံသာမက ငွေ နောက်လိုက်ကာ ပရိသတ်ကို အလေး မထားခြင်းသာ ဖြစ်သည်။

အဆိုးရွားဆုံး ဗီဒီယိုဇာတ်ကားတစ်ကားကို စာရေးသူ ကြည့်ခဲ့ဖူးသည်။ ဇာတ်လမ်း ဇာတ်

ကွက် မယ်မယ်ရရ ဘာမျှမရှိဘဲ အပေါ်ထပ် ထပ်နေသည့် ဟန်ဆောင်လက်ထပ်ထားသည့် ဆိုသော လင်မယားနှစ်ဦးနှင့် အောက်ထပ် ထပ်နေသည့် ဇာတ်ပို့ဇာတ်ရုံများ၏ ညစ် ညမ်းပြက်လုံးများသာ ပါဝင်နေသည့်အတွက် ဒီထက်ကောင်းတဲ့ဇာတ်လမ်းမျိုး မရှိတော့ဘူး လားဟု မေးစရာရှိလာသည်။ ဒီလိုဆူလွယ် နပ်လွယ် ညစ်ညမ်းပြက်လုံး၊ အပြောအဆို တွေနှင့်ပဲ သွားကြတော့မလား။

ရုပ်ရှင်နှင့် ဗီဒီယိုလောကသားတွေအဖို့ မိမိတို့ကိုယ်တိုင် မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုစရိုက် လက္ခဏာနှင့်အညီ ပြုမူခြင်းမရှိသဖြင့် ရုပ်ရှင် ဗီဒီယိုပရိသတ်ကြီး၏ ဝေဖန်အကြံပြုချက် များအရ သက်ဆိုင်ရာက အထိန်းအကွပ်ပြု တော့မည်ဆိုမှ နောက်ကြောင်းပြန်လှည့်ရင် လက်မခံဆိုသည့် စကားလုံးကြီးတွေ သုံးနေ ခြင်းမှာ ဆင်သေကို ဆိတ်ရေနဲ့ဖုံးသလို အခြေအနေ ဖြစ်နေပါသည်။

ထို့ကြောင့် အကွပ်မဲ့ကြမ်း ပရမ်းပတာဆို သလို အခြေအနေကို သက်ဆိုင်ရာက တည့် မတ်ပေးတော့မည့်အချိန်တွင် ရုပ်ရှင်ဗီဒီယို လောကသားများအနေဖြင့် နားလည်လက်ခံ ပြီး လိုက်နာဖွဲ့စည်းမှုကြောင့် မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှု ဓလေ့စရိုက်နှင့်ကိုက်ညီပြီး ဇာတ်လမ်း ဇာတ်အိမ်ခိုင်ခံ့၊ အနုပညာပြည့်ဝသော ဇာတ်လမ်းကောင်းများ ထုတ်လုပ်နိုင်ကြရန် တိုက်တွန်းတင်ပြလိုက်ပါသည်။ ။



ဝဲရက်ကျေးရွာမှ သမိုင်းဝင်ဇော်ဂျီရေတွင်း

သံဖြူဇရပ်-ဘုရားသုံးဆူကားလမ်း မောက်လုပ်နေမှုလုပ်ငန်းခွင်မှ အပြန် တွင် နေအတော်စောင်းပြီ။ သံဖြူ ဇရပ်-ရှေး-ထားဝယ်လမ်းကို အပိုင်း လိုက် တိုးချဲ့နေမှုများကို တွေ့ရ သည်။ လမ်းပိုင်းအလိုက် တာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်နေသည့် အင်ဂျင်နီယာ၊ လမ်းအရှည်၊ လုပ်ငန်းအမျိုးအစား၊ ခွင့်ပြုငွေကြေး စသည့်အချက်များပါ သည့် လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်ဆိုင်းဘုတ် များကို တွေ့ရသည်။ သံဖြူဇရပ်မြို့ မရောက်မီ ကားလမ်းဘေး၌ “ရှေး ဟောင်းသမိုင်းဝင်ဇော်ဂျီရေတွင်း”ဟု ရေးသားထားသော ဆိုင်းဘုတ်ကို မြင်တွေ့ရသည်။

သံဖြူဇရပ်မြို့နယ် ဝဲရက်ကျေးရွာ ကားလမ်းဘေးတွင် တည်ရှိ၍ ကား ပေါ်မှဆင်းကာ ဝင်ရောက်လေ့လာ မိသည်။ ရေတွင်းမရောက်မီ အနီးရှိ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းသို့ တက် ရောက်ဝတ်ပြုလျှောက်ထားရာ မွန် လူမျိုးဘုန်းတော်ကြီးဖြစ်ပြီး စကားသံ ဝဲ၍ ကြိုးစားနားထောင်မှတ်သားခဲ့ ရသည်။ “ဒီရေတွင်းက နှစ်ပေါင်းများစွာ ကြာခဲ့ပြီဖြစ်ပါတယ်။ ဘုန်းကြီးတို့ ငယ် ငယ်တုန်းကတည်းက ရှိနေခဲ့တာပဲ။ ဇော်ဂျီရေတွင်းက ရေကို ခန္ဓာကိုယ် အစိတ် အပိုင်းတွေမှာ ပွတ်သပ်ရင် ခံစားနေရတဲ့ရောဂါသက်သာပျောက်

ကင်းတယ်လို့ဆိုကြတယ်” ဟု သက် တော် ၇၅ နှစ်ခန့်ရှိ ဆရာတော်ကြီးက မိန့်ကြားသည်။ ဇော်ဂျီရေတွင်းသို့ သွားရောက် လေ့လာကြည့်ရာတွင် ရေတွင်းပတ် လည်ကို ကာရံထားပြီး ရေတွင်းအနီး သန့်ရှင်းစွာပြုလုပ်ထားသည်ကို တွေ့ ရသည်။ ဇော်ဂျီရေတွင်းသည် တွင်း ဝမှာ နှစ်ပေပတ်လည်ခန့်ရှိပြီး ရေမှာ ရေတွင်းနှုတ်ခမ်းဝမှ တစ်ပေခန့် အနက်ရှိနေသည်။ အဝါရောင်သန်း နေပြီး အရသာမှာ အနည်းငယ် ဖန် ကြောင်း သိရသည်။ ဇော်ဂျီရေတွင်းမှ ရေကိုယူပြီး လည်ပင်းနာ၊ ဝမ်းဗိုက်နာ၊ ခူးနာ

စသည်ရောဂါများအတွက် ရေကိုခပ် ယူပြီး သေသေချာချာပွတ်သပ်ပါက ရောဂါသက်သာစေကြောင်း၊ နေ့စဉ် ဧည့်သည်အချို့ လာရောက်အသုံးပြု လေ့ရှိကြောင်း သိရသည်။ ကားလမ်းဘေးကပ်လျက်တည်ရှိ သောကြောင့် သွားလာရေးလွယ်ကူ ပြီး အလွယ်တကူဝင်ရောက်လေ့လာ အသုံးပြု၍ ရအောင်လည်းစီစဉ်ပေး ထားသည်။ ဇော်ဂျီရေတွင်းကြောင့် ရောဂါသက်သာသူများလည်း ရှိကြ သည်။ မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ သမိုင်းဝင် ဇော်ဂျီရေတွင်းက ရှေးကျပြီး ထူးခြား မှုရှိနေသည်မှာ အမှန်ပင်ဖြစ် သည်။ ။



ဆောင်းပါး-ဝေယံဦး
ဓာတ်ပုံ- တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန အမျိုးသားမှတ်တမ်းများမော်ကွန်းတိုက်ဦးစီးဌာန လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ အမျိုးသားမှတ်တမ်းများ မော်ကွန်းတိုက်ဦးစီးဌာန၊ နေပြည်တော်တွင် ခန့်ထားရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါရာထူးနေရာများအတွက် လျှောက်လွှာများခေါ်ယူပါသည်-

- (က) မှတ်တမ်းထိန်း-၂ (၂)ဦး လစာနှုန်း (၉၉၀၀၀-၁၀၀၀၀-၁၀၀၀၀၀)
- (ခ) မော်ကွန်းထိန်း-၂ (၃)ဦး လစာနှုန်း (၉၉၀၀၀-၁၀၀၀၀-၁၀၀၀၀၀)
- (ဂ) မှတ်တမ်းပြုပြင်ရေးမှူး (၂)ဦး လစာနှုန်း(၉၉၀၀၀-၁၀၀၀၀-၁၀၀၀၀၀)
- (ဃ) ကွန်ပျူတာစီစဉ်ရေးမှူး (၂)ဦး လစာနှုန်း (၉၉၀၀၀-၁၀၀၀၀-၁၀၀၀၀၀)
- (င) မှတ်တမ်းထိန်း-၃ (၅)ဦး လစာနှုန်း (၉၃၀၀၀-၁၀၀၀၀-၉၈၀၀၀)
- (စ) ဇော်ကွန်းထိန်း-၃ (၅)ဦး လစာနှုန်း (၉၃၀၀၀-၁၀၀၀၀-၉၈၀၀၀)

၂။ အထက်ဖော်ပြပါရာထူးနေရာများအတွက် လျှောက်ထားသူသည်-

- (က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
- (ခ) အမှတ်စဉ်(က)နှင့် (ခ)ရာထူးနေရာအတွက် လျှောက်ထားသူသည် မဟာဝိဇ္ဇာဘွဲ့ (သမိုင်း)ရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။ (ဤဦးစီးဌာနမှ ဝင်ရောက်ဖြေဆိုလိုသူ ဝန်ထမ်း များသည် တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ဘွဲ့ရရှိသူဖြစ်ရမည်)
- (ဂ) အမှတ်စဉ် (ဂ)ရာထူးနေရာအတွက် လျှောက်ထားသူသည် သိပ္ပံဘွဲ့(ဓာတုဗေဒ) (Day) ရရှိထားသူဖြစ်ပြီး စတုတ္ထနှင့်ပတ်သက်၍ ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်း/စာအုပ် ချုပ်လုပ်ခြင်းတို့နှင့်ပတ်သက်၍ အတွေ့အကြုံရှိသူများကို ဦးစားပေးမည်။
- (ဃ) အမှတ်စဉ်(ဃ) ရာထူးနေရာအတွက် လျှောက်ထားသူသည်
 - (၁) ကွန်ပျူတာသိပ္ပံဘွဲ့ ရရှိထားသူ
 - (၂) ဝိဇ္ဇာ/သိပ္ပံဘွဲ့ဖြစ်ပါက အစိုးရအသိအမှတ်ပြု တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ကွန်ပျူ တာဆိုင်ရာ ဘွဲ့လွန်ဒီပလိုမာတစ်ခုရှိရမည်အပြင် ကွန်ပျူတာကျွမ်းကျင်မှုအတွက် ပဏာမ စစ်ဆေးခံရမည်။
- (င) အမှတ်စဉ်(င၊ စ) ရာထူးနေရာအတွက် လျှောက်ထားသူသည်
 - (၁) မဟာဘွဲ့ရရှိထားသူ ဖြစ်ရမည်။

(၂) ရိုးရိုးဘွဲ့ဖြစ်ပါက အစိုးရရုံးတစ်ရုံး၏ မှတ်တမ်းထိန်း(သို့မဟုတ်) စာကြည့် တိုက်/မော်ကွန်းတိုက်ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူများ ဖြစ်ရမည်။

- (စ) ၁၅-၁၁-၂၀၁၄ရက်တွင် အသက် (၃၀)ထက်မကြီးသူ၊ ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက အသက် (၃၅)နှစ်ထက်မကြီးသူဖြစ်ရမည်။
- (ဆ) အမျိုးသားမှတ်တမ်းများ မော်ကွန်းတိုက်ဦးစီးဌာန(နေပြည်တော်)တွင် အနည်းဆုံး (၅)နှစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်ဖြစ်ပြီး နေပြည်တော်တွင် မိမိအစီအစဉ်ဖြင့် နေထိုင်သွားလာနိုင်သူဖြစ်ရမည်။

၃။ လျှောက်လွှာပုံစံများကို ဥက္ကဋ္ဌသီရိမြို့နယ်၊ ရာဇသင်္ဂဟလမ်း၊ ကုမ္ပဏီကြားပန်းရိုင်းအနီး အမျိုးသားမှတ်တမ်းများ မော်ကွန်းတိုက်ဦးစီးဌာန(နေပြည်တော်)ရုံးတွင် ရယူနိုင်ပါသည်။

လျှောက်လွှာပုံစံနှင့်အတူ

- (က) အခြေခံပညာအထက်တန်း အောင်လက်မှတ် မိတ္တူ/ဘွဲ့ရလက်မှတ်မိတ္တူ။
- (ခ) ပတ်စ်ပို့အရွယ်စာတံပုံ (၅)ပုံ
- (ဂ) သက်ဆိုင်ရာရုံးစခန်းမှ ၁၅-၁၁-၂၀၁၄ရက် နောက်ပိုင်းရရှိသည့် အကျင့်စာရိတ္တ ထောက်ခံချက်မူရင်း(ဝန်ထမ်းများအတွက် ကိုယ်တိုင်ဝန်ခံချက်)
- (ဃ) မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ။
- (င) စာမေးပွဲဝင်ကြေး ကျပ် ၁၀၀၀/- (ကျပ်တစ်ထောင်တိတိ)
- (စ) ဝန်ထမ်းမဟုတ်သူများအတွက် အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်ကတ်ပူးတွဲပါရှိရပါ မည်။

၄။ အစိုးရဝန်ထမ်းများသည် မူရင်းလျှောက်လွှာတစ်စောင်ကို မိမိတာဝန်ထမ်းဆောင်သည့် ဌာနမှတစ်ဆင့် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၏ ခွင့်ပြုချက်ရယူပြီး ဤဦးစီးဌာန(နေပြည်တော်)ရုံးသို့ ၁၁-၁၁-၂၀၁၄ ရက်အရောက် ပေးပို့ရမည်။

၅။ ရေးဖြေစာမေးပွဲများကို ၁၉-၁၂-၂၀၁၄ရက်တွင် အမျိုးသားမှတ်တမ်းများမော်ကွန်း တိုက်ဦးစီးဌာန (နေပြည်တော်)တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ဖြေဆိုရမည့်ဘာသာရပ်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

- (က) အင်္ဂလိပ်စာ
- (ခ) အထွေထွေဗဟုသုတ
- (ဂ) ကွန်ပျူတာကျွမ်းကျင်မှု(ကွန်ပျူတာစီစဉ်ရေးမှူးရာထူး လျှောက်ထားသူများသာ)

၆။ လျှောက်လွှာများကို စာတိုက်မှဖြစ်စေ၊ လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ဥက္ကဋ္ဌသီရိမြို့နယ်၊ ရာဇသင်္ဂဟလမ်း၊ ကုမ္ပဏီကြားပန်းရိုင်းအနီး အမျိုးသားမှတ်တမ်းများမော်ကွန်းတိုက်ဦးစီး ဌာန၊ (နေပြည်တော်) သို့ လိပ်မူ၍ ၁၁-၁၂-၂၀၁၄ရက် နောက်ဆုံးထား၍ ပေးပို့ကြရမည်။

၇။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို စုံစမ်းလိုပါက အမျိုးသားမှတ်တမ်းများ မော်ကွန်းတိုက် ဦးစီးဌာန(နေပြည်တော်)သို့ လူကိုယ်တိုင်(သို့မဟုတ်)ဖုန်း-၀၁-၃၇၉၉၇၈၊ ၀၁-၃၇၉၇၇၈၊ ၀၆၇-၄၁၈၃၆၊ ၀၆၇-၄၁၈၄၆သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

တစ်ဦးတည်း ဖြစ်ကြောင်း သံဖြူဇရပ်မြို့နယ်၊ ပင်ကျေးရွာနေ မချိုမျိုးမြင့် ၀၀/သဖရ(နိုင်) ၁၁၃၄၃၅ ၏ဖခင် ဦးထွန်းစိန်(ခ)ဦးအောင်သိန်း ၀၀/သဖရ(နိုင်)၀၅၄၈၃၂ သည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးထွန်းစိန်(ခ)ဦးအောင်သိန်း

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့ (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ရန်ကုန်မြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့ ထုတ် လိုအပ်သော အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းများကို မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ပယ်ယူလိုပါသည်-

- (က) 66/11-6.6kV,30MVA Power Transformer (2)No
- (ခ) 33/11-6.6kV,20MVA Transformer (9)No
- (ဂ) ၁၁ကေစီနှင့်(၃၃)ကေစီ SAC Cable ကြိုးနှင့်ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ (Delivery ၂ လအတွင်းပေးသွင်းနိုင်သူကို ဦးစားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။)

တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက်

တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန် - ၁၂:၀၀ နာရီ

တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ် အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်-

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန တင်ဒါကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့၊ ရန်ကုန်မြို့တော်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးအဖွဲ့၊ ပစ္စည်းထောက်ပံ့ရေးဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ်(၁၉၇၊ ၁၉၉)အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၁-၂၂၀၈၁၆၊ ၂၂၀၈၅၉

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၁၃ယ/၄၈၇၃၅ Honda wave 125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမောင်မွန် ၁၀/ကမရ(နိုင်)၀၁၂၅၉၃ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကဏ္ဍ၊ ပြည်နယ်ဦးစီးမှူးရုံး၊ မော်လမြိုင်မြို့

ဦးဦးအောင်နှင့် ဦးအောင်ကျော်

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၈၂ Ni မြေကွက်အမှတ် V၁၁၄ (၂၇ပေx၆၆ပေ)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၃၇ စတုဂံ နှစ် ၉၀ ဂရန်မြေ၊ အမှတ် ၄၈၊ ဒဂုံသီရိလမ်း၊ ကျောက်မြောင်းကြီးရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ဟုခေါ်တွင်သော ဦးရွှေလှ အမည်ပေါက် နှစ် ၉၀ ဂရန်မြေပေါ်တွင် နှစ်ခန်းတွဲ ၈၇ ထပ် အဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ရန် ဦးရွှေလှ(ခ)ဦးရွှေထွန်း ၁၂/၀၈မန(နိုင်)၀၂၂၁၂၀နှင့် အဆောက်အအုံကန်ထရိုက်တာ ဦးအေးမောင်၊ ဦးမင်းသိန်း (AKT-Construction) တို့နှင့် ၁၉-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် အခန်းပေးအယူစနစ်အရ ကန်ထရိုက်တိုက် အဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ရန် စာချုပ်ချုပ်ဆို အညွှန်းထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေပေါ်တွင် ကန်ထရိုက်တိုက်ဆောက်လုပ်ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်းပြီး ကန့်ကွက်လိုပါက ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်အတူ ယနေ့မှစတင်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးအေးမောင်၊ ဦးမင်းသိန်း (AKT-Construction) တို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ရုံး: အမှတ်(၅၀)၊ ၈၇/၃(၀)ထပ်၊ ဘဏ်လမ်း၊ ဦးလှမင်း(ပေါင်းတည်) ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ LL.B (ADVOCATE) ဖုန်း: ၀၉-၅၀၃၃၃၇၂ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(၅၅၅၅)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၉)၊ မြေကွက်အမှတ် (၈၃၀)၊ အကျယ်အဝန်းဧရိယာ ၂၄၀၀ စတုဂံမီတာ ဧရိယာ ၁၂/လမန(နိုင်)၀၁၁၂၃၃ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံး တို့အား တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်ရှိသူများဖြစ်ကြောင်း တင်ပြဝန်ခံသူ ဒေါ်ခင်မျိုးလှိုင် ၀၂/မမန(နိုင်)၀၂၇၈၃၅ နှင့် ဒေါ်သွယ်ဝင်းထွန်း ၉/မလန(နိုင်)၀၈၃၃၉၂ တို့ထံမှ ကျွန်ုပ် ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ်ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်နှင့်မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့နှင့်ပတ်သက်ပြီး အကျိုးသက်ဆိုင်ခံစားခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ယခုကြေညာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း နိုင်လုံသောပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးစော်ဝင်းထွန်း LL.B, D.B.L တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၇၀၃) အမှတ်(၂၈)၊ မင်္ဂလာလမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၃၄၆၅၂၊ ၀၉-၄၅၀၀၃၉၂၁၀

ဦးအေးမင်းခိုင်(ခ)ဦးကိုကိုထွန်း

၁၂/လမန(နိုင်)၁၃၀၇၅၄ သိစေရန် ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်အမှုသည် ဦးအေးမင်းခိုင်(ခ)ဦးကိုကိုထွန်း ၁၃/မမဆ(နိုင်)၀၃၄၉၇၃ အခန်း ၈၀၂၊ MAC Tower ဗိုလ်ချုပ်လမ်းနှင့် ဝါးတန်းလမ်းထောင့်၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်နေသူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးအေးမင်းခိုင်(ခ)ဦးကိုကိုထွန်း ၁၂/လမန(နိုင်)၁၃၀၇၅၄(အမှတ် ၁၂/၅၁၊ ရွှေပုလဲအိမ်ရာ၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ၄-၁၀-၂၀၁၄ ရက်စွဲပါ စာချုပ်များပါလိပ်စာတွင်နေသူ) သိစေရန် အသိပေးအပ်သည်မှာ- ကျွန်ုပ်အမှုသည်ပိုင် မြေတွင်ယာဉ်များဖြစ်သော Kobelco 210 နှင့် Caterpillar 320D တို့အား လုပ်ငန်းတစ်ခုတွင် သုံးစွဲရန်အတွက် လူကြီးမင်းက ငှားရမ်းခဲ့ရာ Kobelco 210 ယာဉ်အား ၂၂-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် စတင်ငှားရမ်းသုံးစွဲခဲ့ပြီး ငှားရမ်းခအတွက်ငွေကျပ်သိန်း ၅၀၀ အားလည်းကောင်း၊ ယာဉ်နှစ်စီးငှားရမ်းခအတွက်ပေးရန် နှစ်ဦးနှစ်ဖက်သဘောတူခဲ့ကြပြီး၊ Kobelco 210 ယာဉ်၏ နောက်ဆုံးငှားရမ်းခပေးရမည့်ရက်မှာ ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက် ဖြစ်ပြီး၊ Caterpillar 320 D ယာဉ်၏ နောက်ဆုံးငှားရမ်းခပေးရမည့်ရက်မှာ ၁၃-၁၀-၂၀၁၄ ရက်ဖြစ်ကြောင်းကိုလည်း နှစ်ဦးနှစ်ဖက်သဘောတူညီခဲ့ကြပါသည်။ အထက်ပါယာဉ်နှစ်စီး၏ ငှားရမ်းခများ ပေးချေရမည့်စာချုပ်နှစ်စောင်ကိုလည်း လူကြီးမင်းနှင့် ကျွန်ုပ်အမှုသည်တို့ ၄-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ချုပ်ဆိုခဲ့ကြပြီး စာချုပ်များကိုလည်း လူကြီးမင်းကပင် ရေးသားခဲ့ပါသည်။ သို့ရာတွင် လူကြီးမင်းနှင့် ကျွန်ုပ်အမှုသည်တို့ထားရှိခဲ့ကြသော စာချုပ်ပါ သဘောတူညီချက်များနှင့် ယာဉ်နှစ်စီးငှားရမ်းခငွေ ကျပ်သိန်း ၁၅၀၀ အား လူကြီးမင်းမှ ပေးဆပ်ခြင်းမရှိကြောင်း၊ စာချုပ်ပါလိပ်စာအတိုင်း ကျွန်ုပ်အမှုသည်က သွားရောက်ရှာဖွေလည်ပတ် လူကြီးမင်းက ထိုလိပ်စာတွင်မရှိကြောင်း ညွှန်ကြားချက်များအရ သိရှိရပါသည်။ ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်အမှုသည် ရန်ရှိသော ယာဉ်နှစ်စီးငှားရမ်းခငွေ ကျပ်သိန်း ၁၅၀၀ အား ၁၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် နောက်ဆုံးထားပြီး ကျွန်ုပ်အမှုသည်ထံသို့ အပြည့်အဝပေးချေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ လိုက်နာခြင်းမရှိဘဲ ပျက်ကွက်ခဲ့ပါက တရားဥပဒေအရ လူကြီးမင်းအား အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ခင်ခင်ဆွေ LL.B ဦးအောင်သိန်း B.A, R.L အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၆၀၂၈) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၂၅၈၆) ၁၂၈၊ ကျိုက်ခေါက်ဘုရားလမ်း၊ ၁၂၈၊ ကျိုက်ခေါက်ဘုရားလမ်း၊ အောင်မင်္ဂလာ အောင်မင်္ဂလာရပ်ကွက်၊ သန်လျင်မြို့ ရပ်ကွက်၊ သန်လျင်မြို့

ကန်ထရိုက်တာ ဦးကျော်မြင့် AKB-၁၉၁၉၄၈ နှင့် အများသိရှိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဌာန၊ အမှတ် (၃၂/ခ)တွင်နေထိုင်သူ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ မြေရှင်ဒေါ်ခင်မြ ၁၂/သယက(နိုင်)၁၀၀၀၂၅ ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ ဒေါ်ခင်မြနှင့် ဦးကျော်မြင့်တို့သည် ၃၀-၉-၂၀၁၃ ရက်စွဲပါစာချုပ်အရ မြေရှင်နှင့် အဆောက်အအုံတစ်ခု ဆောက်လုပ်သူကန်ထရိုက်တိုက်သည် တစ်ခန်းတွဲ၊ သုံးထပ်ခွဲတိုက်ကို မြေရှင်ပိုင်ဆိုင်သည့် (အလျားပေ၆၀xအနံပေ၅၀)ရှိ မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်မည်ဖြစ်ပြီး ကန်ထရိုက်တာမှစာချုပ်တွင် ပါရှိသည့်ပုံတွင်ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း သုံးခန်းရရှိမည်ဖြစ်ပြီး မြေရှင်မှ နှစ်ခန်းရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထိုသို့စာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီး ကန်ထရိုက်တာမှ စာချုပ်ပါအတိုင်း တိုက်ဆောက်လုပ်ခဲ့ရာ အကြမ်းထည်လုပ်ငန်းသုံးစီးပြီး အခန်းရရှိရန်နှင့် အချောထည်လုပ်ငန်းများလုပ်ကိုင်ရန်၊ အစီစဉ်ရေးဆွဲရေး၊ ကိစ္စရပ်များစွာကုန်ရန်သေးကြောင်းကို သိရှိရပါသည်။ ကန်ထရိုက်တာ ဦးကျော်မြင့်သည် ဆောက်လုပ်စတင်တိုက်ခန်းကို လွန်ခဲ့သည့် (၂)လခန့်မှစ၍ ဆက်လက်ဆောက်လုပ်ခြင်းမပြုတော့ဘဲ ရပ်ဆိုင်းထားခဲ့ပြီး အဆက်အသွယ်လုပ်၍မရတော့ကြောင်း မြေရှင်မှစုံစမ်းသိရှိရသည့်အတွက် ၃၀-၉-၂၀၁၃ ရက်စွဲပါ မြေရှင်နှင့်ကန်ထရိုက်တာတို့ ချုပ်ဆိုထားသည့်စာချုပ်ပါအတိုင်း ကန်ထရိုက်တာဘက်မှ ဆောင်ရွက်ရန်ကိစ္စများ ပျက်ကွက်ခဲ့သည့်အတွက် ယင်းစာချုပ်ကို မြေရှင်ဘက်မှ ပယ်ဖျက်ကြောင်းနှင့် စာချုပ်ပါကန်ထရိုက်တာ ရရှိသည့်အခန်းများကို ကန်ထရိုက်တာထံမှ ပယ်ဖျက်ထားသူများသည် ကန်ထရိုက်တာ ဦးကျော်မြင့်နှင့်သာဖြေရှင်းရန်နှင့် ငှားဆောင်ရွက်ထားသည့်ကိစ္စရပ်များသည် မြေရှင်နှင့်လုပ်ငန်းပတ်သက်မှုမရှိကြောင်း ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဒေါ်ခင်မြ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးကျော်မြင့်နှင့် အများ သိရှိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ခင်မြ၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်သက်စုလှိုင် LL.B အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၉၂၇၆) အမှတ်(၁၄၁/က)၊ ပိတောက်လမ်း၊ ၇၂ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၇၉၂၃၁၆၅၁၉၊ ၀၉-၃၁၃၃၃၀၆၇

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း ဘဒ္ဒန္တသောဘိတ မဟာထေရ် (ညောင်တုန်း) (သာသနဓဇသီရိပုဂံရေမွှားစရိယ) (ရွှေတောင်ကျောင်းဓမ္မရိပ်သာ ပဓာနနာယကဆရာတော်ကြီး) သက်တော်(၈၆)နှစ်၊ သိက္ခာတော်(၆၆)ပါ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ ကျိုက်ပိုင်းရွှေတောင်ကျောင်းဓမ္မရိပ်သာ၏ ပဓာနနာယကဆရာတော်ဖြစ်တော်မူသော ဘဒ္ဒန္တသောဘိတ မဟာထေရ် (သာသနဓဇသီရိပုဂံရေမွှားစရိယ)သည် (၁၃၇၆ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆန်း ၄ရက်) ၂၅-၁၁-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၉:၅၀ နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူသွားပါသဖြင့် ကြွေးကျန်ရစ်သော ဥက္ကဋ္ဌကလောင်တော်ကို (၁၃၇၆ခုနှစ် နတ်တော်လဆန်း ၈ရက်) ၂၉-၁၁-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့)မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်၍ အန္တိမအင်္ဂါပုဂံ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်ရပ်မှ တပည့်ဒါယကာ ဒါယကာမ အပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ဈာပနကျင်းပရေးကော်မတီနှင့် တပည့်များ

ဒေါ်သန်းရင် (စစ်တွေ၊ ဖျာပုံ) ကုန်သွယ်ရေး (၈/၁၀)(ငြိမ်း) အသက် (၉၂)နှစ်

ဖျာပုံမြို့နေ (ဦးရွှေထွန်း-ဒေါ်စိန်)တို့၏ သမီးတော် (ဦးတာ-ဒေါ်သီလ)တို့၏ သမီးချွေးမ၊ (ဦးမြင့်မောင်) (ကုန်သွယ်ရေး-ငြိမ်း)၏ ဇနီး၊ ဦးစိုးမောင် (မြန်မာ့လေကြောင်း၊ ငြိမ်း)- (ဒေါ်စိုးစိုးမြင့်)၊ ဦးညိုညိုမြင့်-ဒေါ်စိုးစိုးမြင့် (ပျားမွှေးမြို့ရေး-ငြိမ်း)တို့၏ ချစ်လှစွာသော မိခင်၊ ကိုသူရအောင်၊ ကိုဥက္ကာကျော် (ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန)၊ ကိုနန္ဒအောင် (စီးပွားရေးဌာန)၊ မြန်မာ့လေကြောင်း-မခင်စိုးလှိုင်၊ မခင်မိုးမြသော်တာ (လ/ထညွှန်မှု)၊ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန)၊ မဂ္ဂဇာတိစင်သာ (Y.A.Gi မင်္ဂလာဒုံလေဆိပ်)၊ ကိုရဲကျော်သူ (စက်မှုဌာန)၊ မြန်မာ့လေကြောင်း)တို့၏ အဘောင်ရှင်၊ မဝန်းကဏ္ဍအိမ် (အမက-၇) တာမွေ)တို့၏ အဖိုးရှင်သည် ၂၆-၁၁-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၈နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (အမှတ် ၃၁၊ ၉၈ လမ်း၊ လွတ်လပ်ရေးရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွှန်မြို့နယ် နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ရင်ရင်မြ အသက်(၈၆)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရွှေတောင်ကြား(၂)ရပ်ကွက်၊ ကမ္ဘောဇလမ်း၊ အမှတ် ၂၃ နေ (ဗိုလ်မှူးချုပ်ဘသိန်း-ငြိမ်း)၏ ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ ဒုတိယရဲချုပ်ရဲမှူးချုပ်သိန်းဦး-ဒေါ်ခင်မာဝင်း၊ ဒေါ်သင်္ဃာတင်(ဌာနခွဲမှူး)၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်)၊ ဗိုလ်မှူးကြီး ဒေါက်တာ သိန်းစော်(တပ်မှူး)၊ ဒေါက်တာသိန်းမော်-ဗိုလ်ကြီးဒေါ်ဗျလ်ခန့်လွန်း(ငြိမ်း)၊ ဗိုလ်ချုပ်ကိုကိုခိုင် (ငြိမ်း)-ဒေါ်မြင့်မြင့်အေးတို့၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်သည် ၁၈-၁၁-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ ကိုတုန်းစိုး-မဒီဒင်း မောင်မန်မန်နှင့် မွားမွမ်းမိသားစု မန္တလေးမြို့

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်နုနုရင် (ခ) ဒေါ်အမာ အသက် (၈၃)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဌာန၊ TOSTA Plaza အနန်း (၁၀၀၃)နေ (ဦးလှအောင်-ဒေါ်စိန်မြ)တို့၏ သမီး၊ (ဦးဘိုးသိန်း)၏ ဇနီး၊ ဦးမြင့်အောင် (ဒု-မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ၊ မြန်မာ့စီးပွားရေးဦးပိုင်လီမိတက်)-ဒေါ်နုနုရင်၊ ဦးမောင်မောင်သီ၊ ဒေါ်နုနုမာ၊ ဦးသက်ထွန်းစံ (မြို့နယ်စည်ပင်-ဘုတ်ပြင်း)-ဒေါ်မေပုလဲ၊ ကိုဇေယျာလင်း (SNATUR)-မယုစိုင်းထွေးတို့၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်၊ မြေးငါးယောက်၊ မြစ်သုံးယောက်တို့၏ အဘွားသည် ၂၆-၁၁-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ၂ ညနေ ၃နာရီတွင် အောင်တုနုအေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။(နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၁:၃၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဆရာကြီး ဦးတင်ထွန်း B.A.Ed., B.Ed

လ/ထတိုင်းပညာရေးမှူး(စစ်ဆေးရေး/ရန်ကုန်တိုင်း၊ ငြိမ်း) အသက်(၈၁)နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်းမကြီး၊ ရွှေဂုဏ်သူကုန်ခုံ၊ တိုက်(A-1)၊ အခန်း(1108) နေ(ဦးကြင်ရှိန်-ဒေါ်မြခင်)တို့၏သားကြီး၊ (ဒေါ်သန်းမြင့်)၏ခင်ပွန်း၊ ဦးထွန်းမြင့်ဦး(ဒီတီဒီတီကြီး)၊ ကြက်သွန်ကြော်၊ လက်ဖက်၊ Htun Minn Aung Trading Co.,Ltd.)၊ ဒေါက်တာထွန်းမြင့်လတ်- ဒေါက်တာဌေးဇော်ဟန်(USA)၊ ဦးမျိုးမြင့်ထွန်း-ဒေါ်နုနုလှိုင်၊ ဦးအောင်မြင့်ထွန်း (GE-Singapore)-ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း၊ ဦးအောင်သန်းထွန်း(USA)၊ ဦးသိန်းမြင့်ထွန်း (ခ)ကိုရွှေသွေး(USA)-ဒေါ်သူဇာထွန်းတို့၏ဖခင်၊ မြေး ၁၁ ယောက်၊ မြစ်တစ်ယောက်တို့၏အဘိုးသည် ၂၆-၁၁-၂၀၁၄ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၇:၃၀နာရီတွင် အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့) ညနေ၃နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ပူသွင်းသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ရုံးရပ်ဝေးမှ ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန်ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့)တွင်အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန်ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးနွယ်အေး အသက်(၆၀)

ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့၊ ဌေးတောက်ကုန်းရွာနေ (ဦးအောင်သိန်း-ဒေါ်အေးသင်)တို့၏ သား၊ ရန်ကုန်မြို့နေ(ဦးကျော်) -ဒေါ်ယုဦးကျော်တို့၏သားသမက်၊ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်နေ ဦးထွန်းခ - (ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း) တို့၏မောင်၊ အမှတ် ၇၇၃၊ ဝေဇယန္တ ၁၈ လမ်း၊ ၆/အနောက်ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်နေ ဒေါ်သင်းစပယ် (DWIR)၏ခင်ပွန်း၊ မောင်ဇင်လင်းဦး (3TC-TU သန်လျင်)၏ ဖခင်သည် ၂၆-၁၁-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)မွန်းလွဲ ၁၂:၅၅နာရီတွင် ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉:၃၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

(၂၀)နှစ် နှင့် (၂၆)နှစ်ပြည့် လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း

ဒေါ်ခင်ခင်တင့် အသက်(၈၆)နှစ်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ဦးခင်ဖြူ အသက်(၆၇)နှစ်

သုငယ်ချင်း ဒုဗိုလ်မှူးကြီးကျော်ဌေးနိုင်-မမျိုးသူဇာထွန်းတို့၏မိခင် ဒေါ်ဦးခင်ဖြူသည် ၂၄-၁၁-၂၀၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁၂:၅၅ နာရီတွင် ပြည်မြို့(ဆင်တံ)၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဗိုလ်သင်တန်းအမှတ်စဉ်(၈၈)မှ သုငယ်ချင်းများ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးမောင်မောင်(မလှိုင်) B.Ag(၁၉၇၁) ဦးခင်မောင်စိန်(ရေနံချောင်း) B.Ag(၁၉၇၁)

သုငယ်ချင်းတို့ကွယ်လွန်သွားတဲ့အတွက် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါတယ်။ မန္တလေးစိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်(B.Ag-၇၁)သုငယ်ချင်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးထွန်းဝင်း(ခ)တိုင်ရန်ချမ်း အသက်(၆၀)

ဦးစိန်ကြည် (Senior Consultant မြန်မာအရှေ့တိုင်းဘဏ်)နှင့် ဦးသန်းဝင်း(Senior General Manager မြန်မာအရှေ့တိုင်းဘဏ်)၊ ဥက္ကဋ္ဌ၊ စာရင်းစစ်ကော်မတီ၊ အိုရီရင်တယ်(လ်)လီစင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်)တို့၏သား၊ ဦးမြင့်သိန်း(Managing Director အိုရီရင်တယ်(လ်)လီစင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်)-ဒေါ်ကြည်ကြည်သန်း (Managing Director မြန်မာအရှေ့တိုင်းဘဏ်)တို့၏အစ်ကို ဦးထွန်းဝင်း(ခ)တိုင်ရန်ချမ်း အသက်(၆၀)သည် ၁၉-၁၁-၂၀၁၄ရက် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့၊ မွန်းလွဲ ၁:၁၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ ဥက္ကဋ္ဌနှင့်ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ အိုရီရင်တယ်(လ်)လီစင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်

ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိခြင်း ဦးအောင်ကျော်စိန် စစ်တွေမြို့ အသက်(၇၄)နှစ်

၂၁-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားသော ဦးအောင်ကျော်စိန်၏ နောက်ဆုံးအချိန်ထိ အထူးဂရုစိုက်ကုသပေးသော စစ်တွေပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးမှ ခွဲစိတ်ဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာသိန်းထွန်းအောင်နှင့် ဆရာဝန်၊ ဆရာမများ၊ ဆေးရုံကုတ်စဉ်မှ နာရေးပြီးသည်အထိ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသော ရပ်ရုံးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်ဆွေသင်္ဂါဟများ၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်မှ ကြက်ခြေနီဝန်ထမ်းများအားလုံးနှင့် စစ်တွေမြို့နယ်နာရေးကူညီမှုအသင်းတို့အား အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း တပ်ခွဲမှူးဗိုလ်ကြီးအောင်ကိုဦး စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၅၀) အသက်(၂၈)နှစ်

စိတ်ထားဖြူစင်အနစ်နာခံစိတ်ထားရှိသောသုငယ်ချင်း ၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် တိုင်းပြည်တာဝန်ထမ်းဆောင်ရင်း ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါတယ်။ သုငယ်ချင်းအောင်ကိုဦး ကောင်းသောသူဂုဏ်တို့သို့လားပါစေ။ စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၅၀) သုငယ်ချင်းများ

ဒဂုံမြို့သစ်
အရှေ့ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်း၊ ဆိပ်ကမ်း မြေကွက်များ
အထူးဈေးကောင်းပေးဝယ်သည်။
ဖုန်း ၀၉ ၅၀၆၂၁၅၈၀၉ ၄၂၀၁၀၁၉၇၅

ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန
ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ လုပ်ငန်းသုံးစက်ကိရိယာများ၊ ရုံးသုံးစက်ကိရိယာများ၊ Driving Licence Online Service ဆောင်ရွက်ရန် Hardware များအား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။ တင်ဒါပေးသွင်းရန် စိတ်ဝင်စားသူများသည်-

(က) လုပ်ငန်းသုံးစက်ကိရိယာများ (၆)မျိုး
(ခ) ရုံးသုံးစက်ကိရိယာများ (၉)မျိုး
(ဂ) Driving Licence Online Service ဆောင်ရွက်ရန် Hardware များ (၄)မျိုး

၂။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၈-၁၂-၂၀၁၄ ရက် ၁၆:၀၀ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရမည်။

၃။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်နှင့် စည်းကမ်းချက်များကို အောက်ဖော်ပြပါ ဌာနများတွင် သတင်းစာကြော်ငြာ ထည့်သည့်ရက်မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပြီး အသေးစိတ်အချက်အလက်များကိုလည်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန
ရုံးအမှတ်(၂၉)၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၅၃၆၂၊ ၀၆၇-၄၀၅၃၆၅

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း၊ တင်ဒါအမှတ်စဉ် (၃/၂၀၁၄-၂၀၁၅)

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းခရိုင်၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းမှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုနှင့်တိုင်းဒေသကြီးနှင့်မြို့နယ်နှင့်မြို့နယ် ဝယ်ယူမှုများအား ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း၊ တင်ဒါပေးသွင်းရန် စိတ်ဝင်စားသူများသည်-

(က) လုပ်ငန်းသုံးစက်ကိရိယာများ (၆)မျိုး
(ခ) ရုံးသုံးစက်ကိရိယာများ (၉)မျိုး
(ဂ) Driving Licence Online Service ဆောင်ရွက်ရန် Hardware များ (၄)မျိုး

၂။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၈-၁၂-၂၀၁၄ ရက် ၁၆:၀၀ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရမည်။

၃။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်နှင့် စည်းကမ်းချက်များကို အောက်ဖော်ပြပါ ဌာနများတွင် သတင်းစာကြော်ငြာ ထည့်သည့်ရက်မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပြီး အသေးစိတ်အချက်အလက်များကိုလည်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန
ရုံးအမှတ်(၂၉)၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၅၃၆၂၊ ၀၆၇-၄၀၅၃၆၅

ရောင်းချ
၀၈ ၅၅' ၄၀' (၀/၅/၂၀၁၁-၂)
၂၈ နိုင်ငံရေး/စာပေ/စာအုပ်/စာအုပ်
၃၈ ၁၀/၅/၂၀၁၁/စာအုပ်/စာအုပ်
ရုံးအမှတ် ဖုန်း-09 5010196

ကြယ်မင်း - ထောပတ်ဆိုင်

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၀၆(၂၅၄၀) R/ 4၆၀၀၀ ၀၆၇
မဟာမင်းကြီး ဗဟို ဝန်ကြီးဌာန
၂၀-လမ်း၊ ပုသိမ်မြို့နယ်၊ ပုသိမ်မြို့၊
Ph : 052-21368, 09-5670346

မြန်မာ-ဂျပန်သံတမန်ဆက်ဆံရေး နှစ် (၆၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် ဖျော်ဖြေပွဲ ကျင်းပမည်

မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား နိုင်ငံတော်သံတိုင်းနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံမှ ပညာရှင် Mr. YAMAMOTO YUNOSUKE (Conductor & Composer) ဦးဆောင်သော အနုပညာရှင်အဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်း၍ မြန်မာ-ဂျပန်သံတမန်ဆက်ဆံရေး နှစ်(၆၀) ပြည့်အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ကျင်းပပြုလုပ်မည့် ဖျော်ဖြေပွဲကို Classical Music, Folk Songsနှင့် Cinema Musicတို့ဖြင့် ရန်ကုန်မြို့၊ အမျိုးသားကဏ္ဍတိုင်းတွင် ၂၀၁၄ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂ ရက် ညနေ ၆:၃၀နာရီ၌ ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။ ယခုလိုကျင်းပခြင်းသည် အထိမ်းအမှတ်ပွဲအား မည်သို့မဆို အခမဲ့လှူဒါန်းသောတစ်ကြိမ်စီ ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဂျပန်သံရုံး Tel-01-549644, 5, 6, Fax-01-549643နှင့် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား Tel-09-5006552, 01-534012, 01-527122 Ex.149 တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

Float Glass မှန်များ အရွယ်စုံရရှိနိုင်ပါသည်

၁။ အမှတ်(၃) အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၊ အမှတ်(၃၆) အကြီးစားစက်ရုံ(မှန်ကျောက်ဆည်)မှ Float Glass နည်းစနစ်ဖြင့်ထုတ်လုပ်သော အောက်ဖော်ပြပါ အဆင့်မြင့်မှန်အရွယ်အစားမျိုးစုံအား လိုသလောက်ဝယ်ယူ ရရှိနိုင်ပါသည်-

(က) ရိုးရိုးမှန်ကြည် (Clear Glass၊ အထူ 2mm~8mm)
(ခ) လွှာထပ်မှန် (Laminated Glass)
(ဂ) အားဖြည့်မှန် (Tempered Glass)
(ဃ) ကျည်ကာမှန် (Bulletproof Glass)

၂။ အဆောက်အအုံအပြင်တွင် Walling ကာရံနှင့် အဆောက်အအုံအတွင်း Partition ပြုလုပ်ရန်အတွက် အထူးသင့်တော်သည့် မှန်ဆိုဒ်ကြီးများရရှိနိုင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ

- စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၃) အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၄၁)၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၅၃၇၂၊ ၀၆၇-၄၀၅၃၇၈၊ ၀၆၇-၄၀၅၃၇၉
- အမှတ်(၃၆) အကြီးစားစက်ရုံ(ကျောက်ဆည်)၊ ဖုန်း-၀၆၆-၅၀၉၈၀၊ ၀၆၆-၅၀၉၈၄

ကျွန်ုပ်တို့၏မြေကွက်ကြော်ငြာ

မြေကွက်ကြော်ငြာအတွက် အကျိုးရှိစေရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များကို လိုက်နာပါရန် မြေကွက်ကြော်ငြာသူများအား အကြံပေးလိုက်ပါသည်။

၁။ မြေကွက်ကြော်ငြာသူများသည် မြေကွက်ကြော်ငြာခြင်းအတွက် မြေကွက်ကြော်ငြာခြင်းအတွက် အကျိုးရှိစေရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များကို လိုက်နာပါရန် မြေကွက်ကြော်ငြာသူများအား အကြံပေးလိုက်ပါသည်။

၂။ မြေကွက်ကြော်ငြာသူများသည် မြေကွက်ကြော်ငြာခြင်းအတွက် မြေကွက်ကြော်ငြာခြင်းအတွက် အကျိုးရှိစေရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များကို လိုက်နာပါရန် မြေကွက်ကြော်ငြာသူများအား အကြံပေးလိုက်ပါသည်။

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဦးစီးဌာန
နေပြည်တော်

ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(လွိုင်ကော်၊ ပင်လုံ၊ ကျိုင်းတုံ)
ပထမနှစ်သင်တန်းဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(လွိုင်ကော်၊ ပင်လုံ၊ ကျိုင်းတုံ)တို့တွင် ၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ်အတွက် အခြေခံပညာအထက်တန်း စာမေးပွဲအောင်မြင်ထားသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများမှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(လွိုင်ကော်၊ ပင်လုံ၊ ကျိုင်းတုံ)တို့တွင် ပထမနှစ် ပညာသင်ကြားလိုသူများအတွက် ရည်ရွယ်၍ လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်းဖြစ်ပါသည်။

၂။ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(လွိုင်ကော်၊ ပင်လုံ၊ ကျိုင်းတုံ)တို့၏ ပထမနှစ်ဝင်ခွင့် စာမေးပွဲသို့ အောက်ပါသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီသူများ ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲဖြေဆိုရန် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်-

(က) ၂၀၁၄ခုနှစ်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် စုစုပေါင်းရမှတ် ၃၂၀ နှင့်အထက် ရရှိသူများဖြစ်ရမည်။

(ခ) ဝင်ခွင့်လျှောက်ထားချိန်တွင် တည်ဆဲနိုင်ငံသားဖြစ်မှုပုဂ္ဂိုလ်နှင့် ကိုက်ညီသော နိုင်ငံသားများဖြစ်ရမည်။

(ဂ) တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့်လမ်းညွှန်စာအုပ်ပါ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များသို့ ဝင်ခွင့်ရှိသည့် ဘာသာတွဲများဖြင့် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲကို အောင်မြင်ထားသူများဖြစ်ရမည်။

(ဃ) တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့မှ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(လွိုင်ကော်၊ ပင်လုံ၊ ကျိုင်းတုံ)သို့ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် ဝင်ရောက်ခွင့်ရွေးချယ်ခံရပြီးသူများ ထပ်မံလျှောက်ထားရန်မလိုအပ်ပါ။

(င) သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်များ ဖွင့်လှစ်ထားသည့် ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးများမှ ဒေသခံများအား ဦးစားပေးရွေးချယ်သွားမည်။

၃။ ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ဖော်ပြပါ အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းများကို ပူးတွဲတင်ပြလျှောက်ထားရမည်-

(က) ၂၀၁၄ခုနှစ်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်မြင်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာကျောင်းအုပ်ကြီး၏ ထောက်ခံချက်(မိတ္တူ)။

(ခ) မြန်မာနိုင်ငံစာစစ်အဖွဲ့ကထုတ်ပေးသော ၂၀၁၄ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်မြင်ခဲ့သည့် အမှတ်စာရင်း(မိတ္တူ)။

(ဂ) လျှောက်ထားသူနှင့် မိဘနှစ်ပါးစလုံး၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား (မိတ္တူ)။

(ဃ) မှတ်ပုံတင်အရွယ် ရောင်စုံဓာတ်ပုံ(၃)ပုံ။

၄။ လျှောက်လွှာများကို သက်ဆိုင်ရာကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များတွင် ၂၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက်မှ စတင်ထုတ်ယူနိုင်ပြီး လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းများကို ယင်းကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များသို့ ၄-၁၂-၂၀၁၄ရက် နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်ထားရမည်။

၅။ သင်တန်းဆိုင်ရာ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန Website (<http://www.most.gov.mm>) တွင် ကြေညာသွားမည်ဖြစ်ပြီး ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၄၈၃၂၊ ၀၆၇-၄၀၄၈၃၄ နှင့် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(လွိုင်ကော်) ဖုန်း-၀၈၃-၂၂၁၆၈၊ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(ပင်လုံ) ဖုန်း-၀၈၁-၃၀၄၅၈၊ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(ကျိုင်းတုံ) ဖုန်း-၀၈၄-၂၂၄၉၀၀တို့သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဧဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
ဓမ္မသီရိမြို့နယ်တရားရုံးတော်၌
၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးအမှုအမှတ်-၄၅

ဒေါ်မျိုးမင်းစာ နှင့် ဦးဝဏ္ဏဝင်းနိုင်
တရားလို တရားပြိုင်

နေပြည်တော်၊ ဓမ္မသီရိမြို့နယ်၊ ဘောကသီရိရပ်ကွက်၊ တိုက် ၇၃၂၊ အခန်း (၁၂)နေ ဦးဝဏ္ဏဝင်းနိုင်(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ)သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက လင်မယားကွဲရှင်းပြတ်စေရေးအတွက် လျှောက်ထားခဲ့သည့် ချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အဖွဲ့အစည်းမှ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့် အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၀ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ်) နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၄ ရက်၊ မွန်မတည့်စီ ၁၀နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချောင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်က ဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချောင်းပြဆိုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချောင်းပြဆိုလိုသည့် အမှုဆိုင်စီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၁ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(နဗ္ဗာသိန်း)
ဒုတိယမြို့နယ်တရားသူကြီး(၁)
ဓမ္မသီရိမြို့နယ်တရားရုံး

ဦးကျော်ဂေယျ

(၁) နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီများနှင့်ချုပ်ဆိုသော
စီးပွားရေးဆိုင်ရာစာချုပ်နမူနာပုံစံများ
(၂) စာချုပ်စာတမ်းဆိုင်ရာဘာသာပြန်နမူနာပုံစံများ
စာချုပ်ဆိုင်တိုင်းပျားပေးဝယ်ပါ။ ဖုန်း ၀၉၇၃၀၄၅၈၃၅

အဆင့်မြင့် Condo တိုက်ခန်းရောင်းချနိုင်ပါသည်

Sqft 1525', MB-1, B-2, AC-4, Shower Room
Furnitures, Power Motor-1, Single Meter-1, Base-
ment Car Parking, ဝန်ဆောင်မှု (အဆင့်မြင့်မြင်ဆင်ပြီး၊
ခုံးခန်း၊ ဖွင့်လှစ်သည့်အထူးအထူး) Ocean East Point
Shopping Centre အပေါ်ထပ် (၅) လွှာ၊ မဟာဗန္ဓုလ
လမ်းမကြီး၊ မုတ်နားဝေလမ်း၊
Ph: 01-397990-1, 09-5408585, 09-421019567
ရောင်းချရေး - ကျယ် သိန်း ခုဝေဝေ (ညိုစိုင်း)

ဒေါ်ရောက်မေ သိစေရန်

ဒဂုံတောင်ရပ်ကွက်၊ လှော်ကားလမ်းမကြီးရှိ အမှတ် (၁၀)ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၁၅၇၈/က)နှင့် (၁၅၇၈/ခ) မြေကွက်စာချုပ်တို့သည် မှားယွင်းနေပါသဖြင့် အမြန်လာရောက်ဖြေရှင်းပေးပါရန် အကြောင်းကြားသိစေအပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်- ဒေါ်ခင်စန်းဝင်း
ဖုန်း-၀၉-၂၃၀၂၀၂၊ ၀၉-၂၅၉၅၆၁၇၃၁

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး(အနောက်ပိုင်း)၊ ပြည်ခရိုင်၊ ပြည်မြို့၊ ရွာတံရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ် ၁၇၊ ဗိုလ်တစ်ထောင်ကွက်သစ်၊ ဦးပိုင်အမှတ် ၁၀၁၊ ဧရိယာ ၀၃၁၀၅၅၅ ဧကရှိ အလျားအနံ ၆၀x၄၀ရှိ မြေကွက်အား မြေပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဦးသိန်းဇော်က အဆင့်ဆင့်ဝယ်ယူ၍ လက်ရှိပိုင်ဆိုင်နေထိုင် အကျိုးခံစားလျက်ရှိကြောင်း၊ လွှဲပြောင်းရောင်းချခြင်းရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုပြောဆို၍ ရောင်းချလိုကြောင်း အဆိုပြုကမ်းလှမ်းပြီး ကျွန်ုပ် ဒေါ်ယုဇနလင်းထံသို့ အပြီးအပိုင် လက်ရောက်လွှဲပြောင်းရောင်းချခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

၎င်းအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၀ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက မြေကွက်အား အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့် ဂရုစိုက်အကျိုးခံစားခွင့်လျှောက်ထားခြင်းကိစ္စတို့ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ယုဇနလင်း
၇/ပမန(နိုင်) ၁၃၇၄၇၇
အမှတ် ၁၉၂၊ မူလတက္ကသိုလ်လမ်း၊ ဆံတော်ရပ်ကွက်၊ ပြည်မြို့၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး (အနောက်ပိုင်း)

တစ်ဖက်တစ်ဝယ်ရင်ပို့ပေးပါတယ်

ပေါ်စောန်းအဖွဲ့မှတစ်ဖက်တစ်ဝယ်ရင်ပို့ပေးပါသည်။
၀၉၅ ၀၉၅ ၀၉၅, ၀၉၀ ၀၁-၆၈၁၃၂၆
၀၉၇ ၇၃၀ ၇၇၇၂၂, ၀၉၀ ၀၁-၆၈၂၉၄၄
စိတ်ကောင်းကြည်မင် ရင်ပို့ပေးပေးပါမည်။

မြန်မာ့အလင်း ကျွန်းကြားကလေး



၂၀၁၄ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက်၊ သောကြာနေ့။

ပြည်တွင်းရေးရာ

မြောက်မုန်း
မြောင်းပေါင်ကျိုးပေါက်မှု
ပြန်လည်ပြုပြင်ပြီးစီး
၈ - ၄



လူမှုစီးပွား
မြန်မာ့ရိုးရာလက်မှုပညာ
အိုးလုပ်ငန်းဖြင့်
အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပြု
၈ - ၅



ချယ်လီးဆီးကွင်းလယ်တိုက်စစ်မှူး အန်ဒရီဂျော့လ်၏ အနာဂတ်အား မျှော်ကြည့်ခြင်း

သိပ်မကြာသေးပါဘူး။ ဘရာဇီးမြေမှာ ဂျာမနီအသင်းနဲ့ အောင်မြင်မှုတွေရယူ ထားတဲ့ ရနံ့တွေတောင် မမြောက်သေးပါဘူး။ ဒါပေမယ့် ကလပ်အသင်းကို ပြန်ရောက်ပြီးချိန်။ သူ့ရဲ့ကံကြမ္မာက တစ်ဆစ်ချိုး ပြောင်းလဲသွားခဲ့တယ်။ ဒါဟာ ဘောလုံးလောကရဲ့ နိယာမတွေပဲလား။

ချယ်လီးဆီးအသင်းရဲ့ ကွင်းလယ်ကစားသမား အန်ဒရီဂျော့လ် ပြီးခဲ့တဲ့ ကမ္ဘာ့ဖလားတုန်းက အာဂျင်တီးနားအသင်းကို နိုင်ခဲ့တဲ့ နောက်ဆုံးပိုလ်လွဲမှာ ဂျာမနီ အသင်း အနိုင်ရိုးရရှိဖို့ ဂျီတီဂိုးသွင်းနိုင်အောင် ကူညီပေးခဲ့တဲ့သူ။ သူ့ရဲ့နိုင်ငံ လက်ရွေးစင်အသင်းနဲ့အတူ အောင်မြင်မှုက ကစားသမားတိုင်းအတွက်တော့ အားကျစရာ ဖြစ်စေခဲ့ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ကလပ်အသင်းကို ပြန်ရောက်ပြီးချိန်မှာ တော့ ခြေစွမ်းပြကစားနိုင်ခြင်းမရှိတာကြောင့် အသင်းမှာပုံမှန်ကစားခွင့်ရရှိရေး အတွက် ရုန်းကန်နေရပါတယ်။ ဒါတွေဟာ တစ်လအတွင်း အပြီးအပြတ်ကစားရတဲ့ ကမ္ဘာ့ဖလားပွဲမှာ အားသွန်ခွန်စိုက်ကစားခဲ့တာတွေကြောင့်လားလို့ မေးခွန်းထုတ် စရာပါ။

စာမျက်နှာ ၇ သို့

ကျွန်းကြားကလေး လောကရဲ့ မျှော်လင့်ချက် အိုဒီဂတ်ဒ်

၈ - ၂

ဆောက်သမံတန် ဒီဇင်ဘာမုန်တိုင်း

၈ - ၂

SUNDERLAND VS CHELSEA
ROUND:: 13
DATE:: NOVEMBER 29
VENUE:: STADIUM OF LIGHT



ကျီးပေါင်းရောဂါဆိုလျှင် ကြို့ပင်ကောက်မြို့ သမားတော်ကြီး ဦးခဲမြင့် ၏

ရွှေသမင် ကျီးပေါင်းရောဂါ

အမှတ်တံဆိပ်

သောက်ဆေး၊ လိမ်းဆေး၊ အထူးဆုံးဆေး (ကြပ်ထုပ်ဆေး)ကို သတိရလိုက်ပါ။

ပင်ရင်း - အမှတ် (၇၆) ပန်းတင်လမ်း၊ ကြို့ပင်ကောက်မြို့၊ ဖြန့်ချိရေး - အမှတ် (၂) ကန်သာယာလမ်း၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း ၀၁ ၆၆၇၆၇၆

(သောက်ဆေး) ၀၅၁၄ (YR) ၀၀၅၃၁၃

(လိမ်းဆေး) ၀၀၆၄၆၇ (၀၀၁၅)

(ကြပ်ထုပ်ဆေး) ၀၂၁၄ (YR) ၀၀၈၇၀၀

၂ နိုင်ငံတကာဘောလုံး

ဒီဇင်ဘာ။
အဲဒါက ပရိစ်ယာလိဂ်ပြိုင်ပွဲအတွက် အသက်တမျှအရေပါတဲ့ ကာလလိုပြောရင်လွန်မလား။ အထူးသဖြင့် ၂ရောပရဲ့ထိပ်တန်းလိဂ်ပြိုင်ပွဲတွေအများစုမှာ ဆောင်းရာသီမှာရက် ဆိုတာရှိကြပေမယ့် အင်္ဂလန်ရဲ့ပရိစ်ယာလိဂ်မှာတော့ နားရက်မရှိဘူး။ ဘွန်ဂက်စ်လိဂါဆိုရင် ဒီဇင်ဘာ ၂ဝ၊ ၂၁ မှာ ကစား မယ့်ပွဲစဉ် ၁၇ အပြီးမှာ ပွဲစဉ် ၁၈ ကို ဇန်နဝါရီ ၃၁ မှာ ပြန်ကစားမှာဆိုတော့ ကြားမှအားရက်ကာ တစ်လနီးပါရှိသလို လာလီဂါဆိုရင်လည်း ပွဲစဉ် ၁၆ နဲ့ ၁၇ ကြားမှာ နားရက်က ၁၁ ရက် ကျော်ကျော်ဂ်ရှိတယ်။ စီးရီးအေဆိုရင်လည်း ပွဲစဉ် ၁၆ နဲ့ ၁၇ ကြားမှာ နားရက်က ၁၄ ရက် တိတိရှိပေမယ့် ပရိစ်ယာလိဂ်မှာတော့ အဲဒီလိုအနားရမှုမျိုးမရှိဘူး။ အဲဒီလိုမရှိတဲ့အပြင် ပွဲတွေကိုတောင် ပိုပြီးခေတ်စိပ်စိပ်ကစားတယ်။ အရှင်းဆုံးပြောရရင် ဒီဇင်ဘာလကနေ ဇန်နဝါရီလဆန်း အတွင်းမှာတင် ပွဲစဉ် ၈နှစ်ပွဲကို ဆက်တိုက်ကျင်းပလာ့အခါ တော်ရုံတန်ရုံအသင်းတစ်သင်းအတွက်တော့ တောင့်ခံနိုင်ဖို့ဆိုတာက သိပ်ကိုခက်ခက်ခဲခဲနိုင်လွန်းတယ်။



ဒီရာသီမှာ ဆောက်သမ်တန်ဟာ မထင်မှတ်တဲ့ စွမ်းဆောင်မှုတွေနဲ့အတူ အမှတ်ပေးဇယားရဲ့ ဒုတိယနေရာမှာ ရပ်တည်နေနိုင်တဲ့အထိ ခြေစွမ်းပြနေတယ်ဆိုပေမယ့် လက်တွေ့ကျကျ လှေလာကြည့်မယ်ဆိုရင် ဆောက်သမ်တန်ဟာ အသင်းကြီးတွေနဲ့ ရင်ဆိုင်ရမှု သိပ်ကို နည်းလွန်းနေသေး

ပြောရမယ်ဆိုရင် နို့ဝင်ဘာလကုန် ပိုင်းကနေစတုက်ရင် ဇန်နဝါရီလဆန်း ၁ ရက်၊ ၂ ရက်တွေအထိ ပွဲစဉ် ရှစ်ပွဲ ရှိတယ်။ ဒီတော့ပုမ်းမျှအရ ၄ ရက်ကို တစ်ပွဲနွန်းကစားရမယ်။ အဲဒီမှာ ပွဲပန်းမှုတွေ့ရမယ်။ ခြေချိန်ကစားရမှုတွေ့ရမယ်။ ဒဏ်ရာပြည့်သနာတွေ၊ နှမ်းနယ်မှုတွေရှိမယ်အခါ အသင်းအများစုအတွက် ခြေမှန်ကိုထိန်းဖို့ သိပ်ခက်ကြရတယ်။ အထူးသဖြင့်ပေါ့ အရန်အင်အားမပြည့် စုံမဲ့ဆိုရင် ဒီလိုကာလမျိုးမှာ အတော်ကလေးယိမ်းယိမ်းယိုင်ယိုင်ဖြစ်တတ်ကြတယ်။ ဒီတော့ ဒီဇင်ဘာလဆိုတာက ပရိစ်ယာလိဂ်ရဲ့ တစ်ဆစ်ဆိုးအပြောင်းအလဲကို ဖန်တီးနိုင်စွမ်းရှိသူ။ ပရိစ်ယာ

လိဂ်ကလပ်တွေရဲ့ အရည်အသွေးကို စစ်ထုတ်နိုင်စွမ်းရှိသူဆိုတဲ့အခါ ဒီလမှာ ဘယ်သူတွေခြေချော်လို့ ဘယ်သူတွေအောင်ပန်းဆင်မလဲဆိုတာကပါ ချင်ထွက်ချင်စရာကောင်းလာတယ်။ အထူးသဖြင့် ဒီရာသီမှာ ဆောက်သမ်တန်ဟာ မထင်မှတ်တဲ့ စွမ်းဆောင်မှုတွေနဲ့အတူ အမှတ်ပေးဇယားရဲ့ ဒုတိယနေရာမှာ ရပ်တည်နေနိုင်တဲ့အထိ ခြေစွမ်းပြနေတယ်ဆိုပေမယ့် လက်တွေ့ ကျကျလှေလာကြည့်မယ်ဆိုရင် ဆောက်သမ်တန်ဟာ အသင်းကြီးတွေနဲ့ရင်ဆိုင်ရမှု သိပ်ကိုနည်းလွန်းနေသေးတယ်။ ၁၂ ပွဲပြီးချိန်အထိ အသင်းကြီးတွေနဲ့ဆိုတော့ ရမဲ့ဆိုလို့ လီဗာနူး၊ စပါးတို့နဲ့သာ ကစားရ

သေးတယ်ဆိုတော့။ အခုလက်ရှိသူတို့ရဲ့ ရပ်တည်မှုအပေါ် သံသယရှိကုန်ကြတယ်။ ပြောရမယ်ဆိုရင် သူတို့ဟာ အဲဒီ ၁၂ ပွဲအနက် ကျန် ၁၀ ပွဲမှာ ဝက်စ်ဘရွန်း၊ ဝက်စ်ဟမ်း၊ ကာဆယ်၊ ဆွစ်ဆီး၊ ကျူပ်အာ၊ ဆန်းဒါးလန်း၊ စတုတ်၊ ဟားလီ၊ လက်စတာ၊ ဝီလာတို့နဲ့သာ ဆုံတွေ့ခဲ့ရတယ်။ အဲဒီအထဲမှာ ကျူပ်အာ၊ ဆန်းဒါးလန်း၊ ဟားလီ၊ ဝီလာ၊ ဝက်စ်ဘရွန်း၊ စတုတ်တို့က အဆင့် ၁၀ မကျော်တဲ့ အသင်းတွေ။ ကာဆယ်ကလည်းသူတို့နဲ့ဆုံချိန်တုန်းက ခြေဖျက်နေတဲ့ အသင်း။ လက်စတာဆိုတာကလည်း အခုတန်းဆင်းရုန်ရဲ့ အထက်ကလေးမှာတင်ရှိတဲ့အသင်းဆိုတော့ သူ

တို့ရောက်နေတဲ့ရပ်တည်နိုင်မှုကို ပြည့်ပြည့်ဝဝလက်ခံနိုင်ဖို့ခက်ကြတယ်။ ပြောရမယ်ဆိုရင် သူတို့ဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ ၁၂ပွဲအနက် အသင်းကြီးဆီလို လီဗာနူးနဲ့ စပါးတို့ကိုသာ ရင်ဆိုင်ခဲ့ရပြီး အဲဒီနှစ်ပွဲစလုံးမှာလည်း မွှားတယ်။ ထင်ပြောရရင် လက်ရှိမှာ လီဗာနူးနဲ့စပါးဆိုတာက အသင်းကြီးတွေထဲမှာတောင် ခြေမငြိမ်ဆုံးအသင်းတွေ။ ဒီတော့ အဲဒီထက်ပိုပြီး အရှိန်အဝါကြီးတဲ့ အသင်းတွေ၊ ခြေပိုမန်တဲ့အသင်းကြီးတွေနဲ့ ရင်ဆိုင်ရချိန်မှာ သူတို့တောင့်ခံနိုင်ပါ့မလား။ အဲဒါကို သိသယရှိကြတယ်။ အထူးသဖြင့် သူတို့နဲ့ ဒီဇင်ဘာပွဲဆက်များမှု။ ပြီးတော့ အဲဒီပွဲဆက်များမှုကြားမှ ပွဲကျပ်တွေဆက်မှ။ အဲဒါဟာ သိပ်ကိုခက်ခဲမယ့်သဘောဆောင်တယ်။

အရှင်းဆုံးပြောရရင် လာမယ့်ပွဲကျပ်၊ ပွဲဆက် ရှစ် ပွဲ၊ အဲဒီမှာ သူတို့ဟာ မနိစီးတီး၊ အာဆင်နယ်၊ မန်ယူ၊ အဲဗာတန်၊ ချယ်လီဆီး၊ အာဆင်နယ်တို့နဲ့တွေ့မယ်။ ၈ ပွဲမှာ ၆ ပွဲက ကျပ်ပါတယ်ဆိုတာထက်ပိုတဲ့ အခက်အခဲဆုံးအခြေအနေ။ တိတိကျကျပြောရမယ်ဆိုရင် အဲဒီ ၆ ပွဲအနက် မနိစီးတီး၊ အာဆင်နယ်၊ မန်ယူတို့နဲ့ သုံးပွဲကိုဆက်တိုက်ကစားရမှာ။ နို့ဝင်ဘာ ၃၀ မှာ မနိစီးတီး။ ဒီဇင်ဘာ ၃၁ မှာ အာဆင်နယ်။ ဒီဇင်ဘာ ၉ မှာ မန်ယူ။ ၁၀ ရက်အတွင်းထိပ်တန်းအသင်းကြီးသုံးသင်းနဲ့ ဆက်တိုက်ကစားစလုံးက မနိင်မဖြစ်အခြေအနေတွေကို ရောက်နေကြတဲ့အသင်းတွေ။ အရှင်းဆုံးပြောရရင် တက်ကုန်ရုတ်ကုန်ဖွင့်လာမယ့် အသင်းကြီးသုံးသင်းရဲ့ ဆက်တိုက်ထိုးနက်မှုဇဏ်။ အဲဒါကို သူတို့တောင့်ခံနိုင်ဖို့ဆိုတာက အတော်ခဲက်တယ်။

အထူးသဖြင့် သူတို့ဟာ တောင်တင်း ကွစ်လုစ်တဲ့ အသင်းတစ်သင်းမဟုတ်ဘူး။ မထင်မှတ်တဲ့ ကြောင်းကနူးသင့်တိုက်ဆိုင်မှုနဲ့ ရော်နယ်ကိုးလ်မန်ရဲ့ အရည်အသွေးပေါင်းထားနိုင်လို့သာ ဒီအဆင့်အထိ ရောက်နေခဲ့တာ။ တကယ်တော့ သူတို့မှာ အရန်အင်အားကအစ လိုအပ်ချက်နက်နက်နဲ့နဲ့ကို ရှိတယ်။ ဒီတော့ ပြောခဲ့ပြီးသလို အသင်းကြီးသုံးသင်းရဲ့ ဆက်တိုက် ဖိအားပေးမှု။ အဲဒါကိုအလဲအလှယ်လုပ်တုံ့ပြန်ဖို့မှာပါ သူတို့အတွက် အကန့်အသတ်ရှိတယ်။ ဖော်စတာ၊ ကလိုင်၊ ဖွန်တီး၊ ဘားထရန်၊ တာခစ်၊ စတီဗင်ဒါလ်စ်၊ စနိုင်းဒါလင်၊ ဝမ်ယာမား၊ ရိုနီလောင်တို့အပြင် အဆင့်မီထည့်သွင်းသုံးနိုင်ရေးမှာ အကန့်အသတ်ရှိတယ်။ ဒီတော့ အဲဒီလိုအခြေအနေနဲ့ ဒီဇင်ဘာ ပွဲကျပ်ကာလကို ဘယ်လိုခုခံမလဲ၊ မနိစီးတီး၊ အာဆင်နယ်၊ မန်ယူတို့အပြင်ပြောခဲ့ပြီးသလို တစ်ပွဲခြားပြီး အဲဗာတန်။ နောက်တစ်ပွဲကြားပြီး ချယ်လီဆီး၊ အာဆင်နယ်တို့နဲ့ ဆုံရဦးမယ့်အခါ။ လက်ရှိသူတို့ရဲ့ လူငဲ့ထားနိုင်အားနဲ့ ရပ်တည်မှု။ အဲဒါဟာဘယ်အတိုင်း အတာအထိ တည်မြဲနိုင်ပါ့မလဲဆိုတဲ့အပေါ် အားလုံးက သံသယရှိကြတယ်။

ပြောရမယ်ဆိုရင် ကိုးလ်မန်းဟာ ဒီရာသီမှာ အဓိကကစားသမားတွေကို ဆုံးမွှားထားရတဲ့ကြားက အသင်းကို အခုလောက်အထိ မြှင့်တင်ထားနိုင်တယ်ဆိုတော့။ အခု ဒီလိုအခြေအနေမှာရော ဘယ်လောက်အထိ ထိန်းထားနိုင်မလဲ။ စိတ်ဝင်စားဖို့တော့ သိပ်ကောင်းတယ်။



၂၈-၁၁-၂၀၁၄ (သောကြာနေ့)

ကမ္ဘာ့ဘောလုံးလောကရဲ့ မျှော်လင်ချက် အိုဒီဂတ်ဒ်

ကမ္ဘာ့ဘောလုံးလောကအတွင်းမှာ ဘောလုံးသမားတစ်ယောက်အတွက် အချိန်ကာလဆိုတာ သိပ်တိုနည်းပါးလွန်းတယ်။ ပုံမှန်အရဆိုရင် ဘောလုံးသမားတစ်ယောက်ဟာ အသက် ၁၈ နှစ်အရွယ်လောက်မှာ သူတို့ရဲ့ ပရော်ဖက်ရှင်နယ်ဘောလုံးသမားဘဝကို စတင်တတ်ကြပြီး အသက် ၃၅ နှစ်ဝန်းကျင်လောက်မှာ အနားယူတတ်ကြတဲ့အခါ ဘောလုံးသမားတစ်ယောက်အတွက် ဘောလုံးလောကအတွင်းမှာ ကျင်လည်ချိန်ဟာ နှစ် ၂၀ လောက်တောင် မရှိဘူး။ ပြောချင်တာက အသင်းတွေအတွက် ဘောလုံးသမားတစ်ယောက်ကို ရေရှည်သုံးပိုင်ခွင့် မရှိတဲ့သဘော။ ထပ်ပြောရရင် ဘောလုံးသမားတစ်ယောက်ဟာ သူတို့ရဲ့ အကောင်းဆုံးအချိန် ၂၇နှစ်လောက်မှာရုတ်တင်ကြပြီး အသက် ၃၀ ကျော်တန်းအမျှ အကျဘက်နစ်သွားကြတဲ့အခါ အသင်းတိုင်းဟာမျက်မှောက် အချိန်မှာ အောင်ပွဲရပြီး တည်ငြိမ်ဖို့အပြင် အခုကတိအတွက်ပါ ကစားသမား ရွာဖွေမှုတွေ၊ စုဆောင်းမှုတွေ လူငယ်အကယ်ဒမီကနေ ကစားသမားကောင်းပေါ်ထွက်နိုင်ရေးတွေကိုပါ ဂရုတစိုက်လုပ်ဆောင်ကြရတယ်။ ပြောမယ်ဆိုရင်ပေါ့။ လူငယ်ဘောလုံးသမားတိုင်းဟာ ဘောလုံးလောကရဲ့ အနာဂတ်ဖြစ်သလို အသင်းတိုင်းအတွက် မျှော်လင့်ချက်လို့ ပြောရင်လည်းရတယ်။ အရှင်းဆုံးပြောမယ်ဆိုရင်ပေါ့။ လူငယ်ဘောလုံးသမားတွေရဲ့ လက်ရှိအခြေအနေနဲ့ဖြစ်စဉ်တည်လာနိုင်တဲ့လားရာ။ အဲဒါကို လက်လွတ်စပယ်သဘောထားလို့ မရသလို အဲဒီအချက်အပေါ်အခြေခံကာ အင်္ဂလန်အခြေစိုက်သတင်းစာ တစ်စောင်က ၁၂နှစ်ကနေ ၁၈နှစ်အတွင်း ကမ္ဘာတစ်ဝန်းက ပြုစု ထုတ်ပြန် လှုံ့ဆော်မှုတွေရဲ့ အရေးပါသူတွေဖြစ်လာနိုင်မလား။ ပြီးတော့ အတွက် မျှော်လင်ချက်အစစ်အမှန်ဆိုတာကအစ စိတ်ဝင်စားဖို့ကောင်းလာတယ်။ စောင့်ကြည့်စရာဖြစ်လာတယ်။

အထူးသဖြင့် အဲဒီလူငယ်ကစားသမားတွေအနက် အတိုးတက်ဆုံး ကစားသမား ၅၀ ဦးစာရင်းမှာ ထိပ်ဆုံးကဦးဆောင်တဲ့ မာတင်အိုဒီဂတ်ဒ်ရဲ့ အလားအလာက ပိုပြီးစိတ်ဝင်စားစရာကောင်းတယ်။ အဲဒီအတိုးတက်ဆုံး လူငယ်ကစားသမား ၅၀ စာရင်းမှာ ဂျာမနီက ငါးဦးပါတယ်။ ဘရာဇီး၊ အင်္ဂလန်၊ ဟော်လန်တို့က လေးဦးစီပါတယ်။ ပြင်သစ်၊ အီတလီ၊ စပိန်တို့က သုံးဦးစီ ပါတဲ့အထဲမှာ နော်ဝေ့က တော်ဦးကပါတယ်။ ဒါပေမယ့် တစ်ဦးတည်းသာဖြစ်တဲ့ နော်ဝေ့ရဲ့လူငယ်ကစားသမားလေး မာတင်အိုဒီဂတ်ဒ်က အဲဒီအတိုးတက်ဆုံးလူငယ်ကစားသမား ၅၀ ဦးမှာ အဆင့်တစ်နေရာအဖြစ် သတ်မှတ်ခံရတဲ့အပြင် အဲဒီမာတင်အိုဒီဂတ်ဒ်ကို ရဲ့ရဲကပါ ခေါ်မယ်ဆိုတဲ့ သတင်းတွေထွက်လာတော့ မာတင်အိုဒီဂတ်ဒ်ရဲ့ အခြေအနေနဲ့လားရာက ပြောစရာ ဆွေးနွေးစရာဖြစ်လာတယ်။

ပြောရမယ်ဆိုရင် အိုဒီဂတ်ဒ်ဆိုတာက အခုအချိန်မှာတင် မှတ်တမ်းကောင်းတွေကို ပိုင်နိုင်နိုင်အောင်လုပ်ဆောင်ထားနိုင်တဲ့သူ။ သူ့ရဲ့အကြောင်းကို

ပြောရမယ်ဆိုရင် အိုဒီဂတ်ဒ်ဟာ နော်ဝေ့ကလပ်စထရောင်းဂျေါ့ဒ်ဆက်အသင်းမှာ အသက် ၁၄ နှစ်အရွယ်မှာကတည်းက စတင်ကစားခွင့်ရခဲ့သူဖြစ်ပြီး အဲဒီကာလအတွင်းမှာလည်း အိုဒီဂတ်ဒ်ဟာ မန်ယူ၊ ဘိုင်ယန်မြူးနစ်တို့လို ဥရောပထိပ်တန်းကလပ်တွေမှာပါ အချိန်တိုလေ့ကျင့်မှုတွေ သွားရောက်ပြုလုပ်ခွင့်ရရှိခဲ့တဲ့သူ။ အဲဒါအပြင် နော်ဝေ့အဆင့်မြင့်တန်းပွဲပြိုင်ပွဲအတွင်းမှာတောင် အသက် ၁၆ နှစ်အရွယ်ကစားခွင့်ရသူအဖြစ် မှတ်တမ်းဝင်ခဲ့တဲ့သူ။ အဲဒီဂတ်ဒ်ဟာ နော်ဝေ့အဆင့်မြင့်တန်းပြိုင်ပွဲမှာ စထရောင်းဇင်းနဲ့စတင် ပွဲထွက်ခွင့်ရချိန်မှာ အသက်အရ ၁၅ နှစ်သာရှိသေးတဲ့အတွက် အဲဒီစံချိန်ကို ရရှိခဲ့တာဖြစ်သလို အဲဒီအိုဒီဂတ်ဒ်ဟာ အသက်အငယ်ဆုံးစံချိန်တင်ထားနိုင်သူ ဖြစ်ပါတယ်။

အိုဒီဂတ်ဒ်ဟာ စထရောင်းဂျေါ့ဒ်ဆက် ခွန်စ် မေ့လမှာ ပရော်ဖက်ရှင်နယ်စာချုပ်ကို ချုပ်ဆိုနိုင်ပြီး အဲဒီနေ့က လွေ ၁၆ ရက်နေ့မှာ ဆာဘော့အသင်းကို စထရောင်းဂျေါ့ဒ်က လေးဂျီး-တစ်ဂိုးနဲ့နိုင်တဲ့အခါ အိုဒီဂတ်ဒ်က စတုတ္ထမြောက်ဂိုးကို သွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့တာကြောင့် နော်ဝေ့ဂ်ရဲ့ အသက်တစ်ဆုံးဂိုးသွင်းရှင်အဖြစ်ပါ မှတ်တမ်းတင်ခံခဲ့ရတာ ဖြစ်ပါတယ်။ မေ့လ ၅ ရက်ကမှသာ ပရော်ဖက်ရှင်နယ်စာချုပ်ကို ချုပ်ဆိုနိုင်ခဲ့တဲ့ အိုဒီဂတ်ဒ်အနေနဲ့ စာချုပ်ချုပ်ပြီးနောက် ပထမဆုံးကစားခွင့်ရတဲ့ လိဂ်ပွဲမှာတင် မိနစ် ၇၀ ရောက်မှာ လူအားဝင်ကစားခွင့်ရတဲ့ကြားက အခုလိုဂိုးသွင်းနိုင်ခဲ့တာဆိုတော့ အိုဒီဂတ်ဒ်ရဲ့ခြေရွမ်းခြေစကို အားလုံးက လျှော့ထွက်ဖို့ခက်တုန်ကြတယ်။

အိုဒီဂတ်ဒ်ရဲ့လျှောက်လမ်းက အဲဒီလောက်မှတင် ရပ်မသွားဘူး။ သူ့ရဲ့ အဲဒီအရည်အသွေးတွေနဲ့အတူ နော်ဝေ့ကလွဲရွေးစင်အသင်းနည်းပြ မာသီးယပ်စ်ရဲ့ လက်ရွေးစင်အသင်းထဲ ဆင့်ခေါ်မှုကိုခံရတယ်။ အိုဒီဂတ်ဒ်အနေနဲ့ ကြွဂုတ်လမှာ ကစားခဲ့တဲ့ ယူအေအီးနဲ့ ခြေစမ်းပွဲအတွက် နည်းပြမာသီးယပ်စ်ရဲ့ခေါ်ယူမှုကို ခံခဲ့ရတာဖြစ်သလို အဲဒီပွဲမှာ ပွဲချိန်ပြည့်ပါဝင်ကစားရမှုနဲ့အတူ အိုဒီဂတ်ဒ်ဟာ နော်ဝေ့ကလပ်နေထိုင်မှုအတွက် အသက်အငယ်ဆုံး ပါဝင်ကစားခွင့်ရသူအဖြစ် မှတ်တမ်းဝင်ခဲ့ပါသေးတယ်။ အဲဒီအချိန်တုန်းက အိုဒီဂတ်ဒ်ရဲ့အသက်ဟာ ၁၅ နှစ်နဲ့ ၂၅၇ ရက်သာရှိပါသေးတယ်။ အဲဒါအပြင် အဲဒီပွဲမှာပြသခဲ့တဲ့ အိုဒီဂတ်ဒ်ရဲ့ခြေရွမ်းခြေစကို နှစ်သက်တဲ့ အတွက် နော်ဝေ့နည်းပြ မာသီးယပ်စ်က အိုဒီဂတ်ဒ်ကို ဖော်လံတာ၊ သူလ်ဇေးဇိုးလား တို့နဲ့ကစားခဲ့တဲ့ ယူရို ၂၀၁၆ ခြေစစ်ပွဲတွေအတွက် ရွေးချယ်ခဲ့သလို အက်စ်တိုးနီးယား၊ အဇာဘိုင်ဂျင်ဂျန်တို့နဲ့ကစားတဲ့ ပွဲတွေအတွက်လည်း အိုဒီဂတ်ဒ်ကို မာသီးယပ်စ်က ရွေးချယ်ခဲ့တာတွေ့ရပါတယ်။ ဒါကြောင့်လည်း အိုဒီဂတ်ဒ်အနေနဲ့ ယူရိုခြေစစ်ပွဲတွေအတွင်း အသက်အငယ်ဆုံးကစားခွင့်ရတဲ့သူအဖြစ် မှတ်တမ်းတင်နိုင်ခဲ့သလို အခုဆိုရင် ကလပ်ဝင်မှုဖြစ်တဲ့စထရောင်းဂျေါ့ဒ်အတွက် တောင် အိုဒီဂတ်ဒ်က ငါးဂိုးသွင်းပြီပြီ။ ဒီတော့ အသက် ၁၂ နှစ်ကနေ ၁၈နှစ်အတွင်းက အကောင်းဆုံးလူငယ် ကစားသမား ၅၀ စာရင်းကို အိုဒီဂတ်ဒ်က ဦးဆောင်ခဲ့တာ ဆန်းသလား။ ပြီးတော့ ဇိုးရဲ့လိုအသင်းမျိုးကတောင် သူ့ကိုဖျက်စီးကျခဲ့တဲ့အပေါ်ကအံ့တကြဲ ဖြစ်ကြမလား။ ဘယ်လိုပဲဖြစ်ဖြစ်။ လူငယ်ဘောလုံးသမားတွေဟာ ဘောလုံးလောကရဲ့ အနာဂတ်ဖြစ်ပြီး ကလပ်အသင်းတိုင်းရဲ့မျှော်လင့်ချက်ဖြစ်တာနဲ့အမျှ အိုဒီဂတ်ဒ်အါပီအဝင် လူငယ်ဘောလုံးသမားတိုင်းဟာ စောင့်ကြည့်ချင်စရာကောင်းနေတာ သေချာတယ်။ ။

လင်းဆက်

ိုင်ငံတကာဘောလုံး ၇

ချယ်လီဆီးကွင်းလယ် တိုက်စစ်မှူး၊ အန်ဒရီဂျားလ်၏အနာဂတ်အားမျှော်ကြည့်ခြင်းမှ

ချယ်လီဆီးအသင်းရဲ့ စပါယ်ရှယ်ဝမ်းလို့ အမြဲတမ်းကြွေးကြော်ထားတဲ့ ချယ်လီဆီးအသင်းရဲ့မန်နေဂျာ မော်ရင်ညိုကတော့ အသင်းမှာ ထိပ်တန်းကစားသမားတွေချည်းသာ ရှိနေတာကြောင့် ကစားသမားတိုင်းကို ပုံမှန်ကစားခွင့်ပေးနိုင်ဖို့ဆိုတာဟာ ဘယ်လိုမှကိုမဖြစ်နိုင်တဲ့ အခြေအနေမှာ ရှိနေပါတယ်။ အန်ဒရီဂျားလ်ဟာ ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇွေရာသီကတည်းက အသင်းကို ပေါင် ၁၈ သန်းနဲ့ ခလဟာကူဆင်အသင်းကနေ ရောက်ရှိလာခဲ့တာပါ။ သူဟာပြီးခဲ့တဲ့ရာသီက အသင်းမှာပွဲထွက်ကစားသမားအဖြစ် ၁၅ ကြိမ် လူစားလဲ ပါဝင်ကစားတာက ၁၅ ကြိမ်နဲ့ အခုနှစ် ရာသီမှာပွဲထွက်ကစားခွင့် ၄ ကြိမ်၊ လူစားလဲပါဝင်ကစားခြင်းက ၄ ကြိမ်နဲ့ စုစုပေါင်း ပရီနီယာလိဂ်မှာတော့ ၃၈ ပွဲ ပါဝင်ကစားထားသူဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ရှားလ်ရဲ့ ပွဲထွက်ကစားသမားအဖြစ် ပါဝင်ကစားခွင့်ရရှိခဲ့တဲ့ပွဲဟာ စုစုပေါင်း၁၉ပွဲဖြစ်ပြီး သွင်းဂိုးအနေနဲ့ ကြည့်မယ်ဆိုရင်တော့ ၁၀ ဂိုး ရရှိထားတာ ခဲကြောင့် ရလဒ်တွေအနေနဲ့ ကြည့်မယ်ဆိုရင်တော့ သိပ်ဆိုးရွားတဲ့ ကစားသမားအဖြစ် မတွေ့ရပါဘူး။

ဒါပေမယ့် အမြဲတမ်းအကောင်းဆုံးကိုသာလိုချင်တဲ့ ချယ်လီဆီးအသင်းမန်နေဂျာ မော်ရင်ညိုကတော့ လက်ရှိ ရှားလ်ရဲ့ ခြေစွမ်းနဲ့ပတ်သက်ပြီး ဘယ်လိုမှ နှစ်ခြိုက်မှုရှိတာကို မတွေ့ရပါဘူး။ ဒါ့အပြင် အန်ဒရီဂျားလ်ကို မော်ရင်ညို ပိုမိုခနှစ်မြို့စေခဲ့တဲ့ပွဲကအတူ ပြီးခဲ့တဲ့ အောက်တိုဘာ ၂၉ ရက်က ရုရီဘာရီအသင်းနဲ့ကစားခဲ့တဲ့ ကက်တယ်ဝမ်း ပြိုင်ပွဲပါပဲ။ မော်ရင်ညိုဟာ အဲဒီပွဲမှာ အန်ဒရီဂျားလ်ကို ၃ချိန်ပြည့်ပါဝင်ကစားစေခဲ့ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် တိုက်စစ်မှူး အန်ဒရီဂျားလ်ကတော့ ရိုဂျီလာတဲ့အခွင့်အရေးတွေကို ကောင်းမွန်စွာအားထူးချွန်င်ခြင်းမရှိဘဲ အခွင့်အရေးခက်ကင်း တော်တော်များများကို မြှန်းတီးပစ်ခဲ့ပါတယ်။ ဒါကြောင့် အဲဒီပွဲအပြီးမှာ ချယ်လီဆီးအသင်း မန်နေဂျာ မော်ရင်ညိုက အန်ဒရီဂျားလ်အနေနဲ့ တိုးတက်မှုတွေရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ဖို့လိုအပ်နေသေးတယ်လို့ ပြောဆိုခဲ့ပါတယ်။

အဲဒီ အကြောင်းတရားတွေဟာ မန်နေဂျာ မော်ရင်ညိုအတွက်တော့ အန်ဒရီဂျားလ်ကို အသင်းကနေဖယ်ရှားဖို့အတွက် အကောင်းဆုံးအခြေအနေဆွဲလည်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် အန်ဒရီဂျားလ်အသင်းမှာ အနာဂတ်ဆက် လက်ရှိ နေရေးအတွက် ပိုမိုမွေးမြူနဲ့သွားစေတဲ့အကြောင်းကတော့ ဒေါ်မွန်ကွင်းလယ်ဘိုက်စစ်မှူး မာကိုရူးစ်ပါပဲ။ ချယ်လီဆီးအသင်းရဲ့ စပါယ်ရှယ်ဝမ်းဖြစ်တဲ့ မော်ရင်ညိုဟာ လာမယ့်ဆောင်းရာသီဈေးကွက်မှာ မာကိုရူးစ်ကိုခေါ်ယူဖို့အတွက် အလွန်ပဲလိုချင်နေတာကြောင့် အသင်းရဲ့သူတို့ကိုတောင် မာကိုရူးစ်ကို အရခေါ်ယူဖို့ အတင်းအကျပ်တောင်းဆိုထားပါတယ်။ ဒါပေမယ့် လက်ရှိအချိန်မှာ ရလဒ်တွေဆိုးရွားနေတဲ့ ဒေါ်မွန်အသင်းကတော့ အသင်းရဲ့အဓိကအားထားရတဲ့ ကစားသမားတစ်ဦးဖြစ်တဲ့ မာကိုရူးစ်ကိုရောင်းထုတ်ဖို့ ခေါင်းမာနေပါတယ်။ ဒါပေမယ့် အမြဲတမ်းလိုချင်တာကို ရအောင်ရယူတတ်တဲ့ ချယ်လီဆီးအသင်းဟာ ဒေါ်မွန်အသင်းအနေနဲ့ နှစ်ခြိုက်မှုရှိတဲ့ တောင်ဝဲကစားသမား အန်ဒရီဂျားလ်နဲ့ မာကိုရူးစ်ကို အလိုက်ပေးကမ်းလှမ်းမှုတွေ ပြင်နေပါတယ်။

ဒါကြောင့် အန်ဒရီဂျားလ်ဟား လာမယ့် ဇန်နဝါရီမှာတော့ အသင်းက ခန့်ထွက်ခွာရေးဟာ ပိုမိုနီးစပ်မှုရှိနေတယ်လို့ဆိုရတာမှာပါ။ ဒါ့အပြင် အန်ဒရီဂျားလ်အတွက် ချယ်လီဆီးအသင်းကနေထွက်ခွာဖို့အတွက် ဖိအားပေးနေတဲ့

အန်ဒရီဂျားလ်ဟား လာမယ့်ဇန်နဝါရီမှာတော့ အသင်းကနေ ထွက်ခွာရေးဟာ ပိုမိုနီးစပ်မှုရှိနေတယ်လို့ဆိုရတာမှာပါ။ ဒါ့အပြင် အန်ဒရီဂျားလ်အတွက် ချယ်လီဆီးအသင်းကနေထွက်ခွာဖို့အတွက် ဖိအားပေးနေတဲ့ နောက်တစ်ချက်လည်း ပိုနေပါသေးတယ်။ အဲဒါကတော့ နိုင်ငံလက်ရွေးစင်အသင်းမှာ ပါဝင်ခွင့်ရရှိနိုင်ရေးပါ။

နောက်တစ်ချက်လည်း ရှိနေပါသေးတယ်။ အဲဒါကတော့ နိုင်ငံလက်ရွေးစင်အသင်းမှာ ပါဝင်ခွင့်ရရှိနိုင်ရေးပါ။ မကြာသေးမီကပဲ ဂျာမနီအသင်းနည်းပြ ဂျီအာချင်လိုက အန်ဒရီဂျားလ်အနေနဲ့ ချယ်လီဆီးအသင်းမှာ ပုံမှန်ကစားခွင့်မရဘူးဆိုရင်တော့ လက်ရွေးစင်အသင်းရဲ့ ပွဲထွက်ကစားသမားဖြစ်ခွင့်ရရှိဖို့ဟာ မလွယ်နိုင်ဘူးဆိုပြီး နိုင်မမ်းသဲဖမ်းမင်းမင်းပြောဆိုမှုတွေ ရှိနေပါတယ်။ အဲဒီလိုဖိအားတွေကြောင့်လည်း အန်ဒရီဂျားလ်ဟာ အသင်းကနေထွက်ခွာဖို့ ဆန္ဒတွေလည်း ဖြစ်ပေါ်နေတယ်လို့ တောင် ပြောဆိုမှုတွေရှိနေခဲ့ပါပြီ။

ဒါပေမယ့် အမြဲတမ်းပြောင်းလဲမှုတွေနဲ့ပြည့်နက်နေတဲ့ ဘောလုံးလောကကြီးကတော့ မနက်ဖြန်ဘာဖြစ်မယ်ဆိုတာကို ပြောနိုင်ဖို့ဟာအလွန်ကို ခက်ခဲပါတယ်။ ဒါကြောင့် ချယ်လီဆီးအသင်းရဲ့ တောင်ဝဲကစားသမား အန်ဒရီဂျားလ်ဟာ ဆောင်းရာသီ ဈေးကွက်နဲ့အတူ သူ့ရဲ့အနာဂတ်တွေဟာ ဘယ်တိုဦးတည်မလဲဆိုတာကတော့

အောင်က



ဖော်မြူလာဝမ်းချုပ်ပီယံဆုကို မာစီးဒီးစ်အသင်းသား ဟာမီလ်တန် ဒုတိယအကြိမ်မြောက် သိမ်းပိုက်နိုင်ခဲ့

၂၀၁၄ ခုနှစ် ဖော်မြူလာဝမ်းမြိုင်ပွဲဝင် မာစီးဒီးစ်အသင်းမှ ဗြိတိန်ကားမောင်းသမား လူးဗိုဟာဗီလ်တန်သည် ယခုနှစ်ရာသီ၏ နောက်ဆုံးပြိုင်ပွဲအဖြစ် နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက်တွင် ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သော Abu Dhabi Grand Prix ဖြိုင်ပွဲ၌ ထိပ်ဆုံးမှ ပန်းဝင်နိုင်ခဲ့ပြီးနောက် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဖော်မြူလာဝမ်းရာသီ၏ ချန်ပီယံအဖြစ် အောင်ပွဲခံနိုင်ခဲ့ပြန်သည်။ အသက် ၂၉ နှစ်အရွယ်ရှိ ဟာဗီလ်တန်သည် မက္ကလာရင်အသင်းအတွက် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့စဉ်ကလည်း ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖော်မြူလာဝမ်းပြိုင်ပွဲရာသီ၏ ချန်ပီယံအဖြစ် အောင်ပွဲခံနိုင်ခဲ့ပြီးနောက် ယခု ဒုတိယအကြိမ် အောင်မြင်မှုရရှိခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ ဟာဗီလ်တန်သည် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဖော်မြူလာဝမ်းရာသီ၏ ပြိုင်ပွဲ ၁၉ ပွဲ အနက် ၁၁ ပွဲတွင် ဝိုလ်ဖွံ့နိုင်ခဲ့ပြီး စုစုပေါင်းရမှတ် ၃၈၄ မှတ်ဖြင့် ချန်ပီယံဖြစ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ဟာဗီလ်တန်အား အနီးကပ်ဆုံး ဖိအားပေးသူဖြစ်ခဲ့သည့် မာစီဒီးစ်အသင်းဖော်နီကိုရောဘတ်စ် သည် Abu Dhabi Grand Prix ပြိုင်ပွဲ၌ ထိပ်ဆုံးနေရာမှ တာထွက်ခွင့်ရရှိခဲ့သော်လည်း ကားဘက်ထရီပြည့်နေကြောင့် အဆင့် ၁၄ နေရာမှသာ ပန်းဝင်နိုင်ခဲ့သည်။ ရောဘတ်စ်သည် ယခုနှစ် ဖော်မြူလာဝမ်းပြိုင်ပွဲရာသီတွင် ငါးကြိမ် ဝိုလ်ဖွံ့ခဲ့ပြီး ရမှတ် ၃၁၇ မှတ်ဖြင့် ဒုတိယနေရာတွင် ရပ်တည်နိုင်ခဲ့သည်။ ဟာဗီလ်တန်က “ကျွန်တော်ဘဝရဲ့ အကြီးမားဆုံးအခိုက်အတန့်ပါပဲ။ အိပ်မက်ဆန်တဲ့ဖြစ်ရပ်တစ်ခုလို့လည်း ခံစားမိပါတယ်။ ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖော်မြူလာဝမ်းပြိုင်ပွဲမှာ ပြိုင်ဖွဲ့ခွင့်ရတဲ့တုန်းက ကျွန်တော်အတွက် ကောင်းမွန်တဲ့စိတ်ခံစားမှုကိုဖြစ်စေပြီး အခုလိုလွဲချိန်မှာတော့ ကျွန်တော်အထက်မှာ ပြောခဲ့သလိုခံစားနေရပေပါတယ်”ဟု ပြောသွားသည်။ ဟာဗီလ်တန်သည် ဆာဂျက်ကို စတီးဝမ်း၊ ဂရေဟမ်ဟေးလ်၊ ဂျင်ကလပ် တို့ပြီးနောက် ဖော်မြူလာဝမ်းပြိုင်ပွဲ သမိုင်းကြောင်းတစ်လျှောက် ချန်ပီယံဆုကို နှစ်ကြိမ်နှင့်အထက်ရရှိသည့် စတုတ္ထမြောက် ဗြိတိသျှလူမျိုး ကားမောင်းသမားအဖြစ် မှတ်တမ်းတင်နိုင်ခဲ့သည်။ ထို့အပြင် ဟာဗီလ်တန်သည် ၁၉၅၅ ခုနှစ် ဖော်မြူလာဝမ်းပြိုင်ပွဲတွင် မာစီးဒီးစ်အသင်းသားဖြစ်သူ အာဂျင်တီးနားနိုင်ငံသား ဂျူအန်မန်နဲ့ရယ်ဖန်ဂီယိုက ဝိုလ်ဖွံ့ခဲ့ပြီးနောက် ဖော်မြူလာဝမ်းချန်ပီယံဆုကို ပထမဆုံးပြန်လည် ရရှိသည့် ကားမောင်းသမားဖြစ်လာခဲ့သည်။

အောင်က



ရွှေ့နန်းတော် စိန်ရွှေရတနာလှုပ်ငန်းစု၏ ပထမဦးဆုံးခြေလှမ်းသစ် 68 RESIDENCE CONDOMINIUM



ကမ္ဘာ့အေးတူရားလမ်းနှင့် ဆရာစံလမ်းထောင့်၊ တိုးတားပိုင်မြေ တစ်ကေပေါ်ရှိ
အထပ်ပေါင်း (၂၇)ထပ်၊ အခန်းပေါင်း (၃၄၅)ခန်းပါရှိမည့် ကမ္ဘာ့အဆင့်ကွန်ဒိုမီနီယံနှင့်
SOMERSET SERVICED RESIDENCE ပါရှိသော
မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဦးဆုံး ကမ္ဘာ့အဆင့်အိမ်ရာစီမံကိန်း



More than
82%
Sold Out

ကံစမ်းမဲ ပွင့်လှစ်ပေးမည့်နေ့
၂၀၁၅ ခုနှစ်
ဖေဖော်ဝါရီလ (၁၂) ရက်နေ့

- မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဦးဆုံးသော INFINITY SKY SWIMMING POOL & GARDEN @ 27TH STOREY
- မြန်မာနိုင်ငံ၏ပထမဦးဆုံးသော စည်ရွယ်ဈေးရုံအသုံးပြုနိုင်သည့် DUAL KEY SYSTEM UNIT များ
- အပူခက်နှင့် အသံဆူညံမှုကို အပြည့်အဝကာကွယ်ပေးသည့် မှန်နှစ်ထပ်ပါ LOW E-GLASS SYSTEM
- တစ်ခရုရာတည်းတွင် ရုံးခန်းနှင့်လူနေအိမ်ခန်းတွဲလျက်ပါရှိမည့် DUPLEX SYSTEM
- အဆင့်မြင့် SMART HOME SYSTEM နှင့် လုံခြုံရေး FINGER PRINT ACCESS SYSTEM
- အဆင့်မြင့်မီးဘေးအန္တရာယ်ကာကွယ်ရေးစနစ်နှင့် အလိုအလျောက် မီးငြိမ်းသတ်စနစ်

PARTNERS



1st Prize

(၂၅)ထပ်ပိုဒီပဲခဲးနံ့သံ့ပါ CONDOMINIUM တစ်ခန်း



2nd Prize

BMW 528 BRAND NEW



3rd Prize

GIA(3) ကရက်ပိုမိုနံ့သံ့လက်စွပ်တစ်ကွင်း



အရစ်ကျခွင့်ရရှိမည့်မြင့် ခရုခင်းဈေးပေးခန့်ပါသည့်

လျှင်ခက်ကိုရစ်ဈေးတာခေးအနည်းဆုံး(8)ခန့်ခံအောင်
တည်ဆောက်ထားပါသည်။
CONDOMINIUM LAW အရ ခြေပိုင်ဆိုင်မှုကိုလည်း
အခန်းဝယ်ယူသူအားလုံး ရာသက်ပန် စုပေါင်းအမျိုးကျပိုင်ဆိုင်နိုင်မည့်
အလွန်မြင့်မားသောရင်းနှီးမြုပ်နှံမှု

SHOWROOM :
44/A, SAYAR SAN ROAD,BAHAN TOWNSHIP,YANGON, MYANMAR.
09-4202 88025, 09-4253 10993, 09-730 40513, 09-4500 21758, 09-540 7541, 09-2501 41060

OPEN DAILY

ROOM TYPES	Sqft
1 BEDROOM	730 Sqft
2 BEDROOMS	1000 - 1100 Sqft
3 BEDROOMS + STUDY	1200 - 1300 Sqft
3 BEDROOMS + STUDY	1300 - 1500 Sqft
DUPLEX (3 BEDROOMS + 2)	2100 Sqft
DUAL KEY (2 BEDROOMS + 1 BEDROOM)	2100 Sqft



ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု နှင့် နေထိုင်ရန်အကောင်းဆုံးသောရွေးချယ်မှု

GOLDEN CITY GOLDEN CITY 739 - 1,516 sq.ft. အရောင်းစတင်ဖွင့်လှစ်ခြင်း

အာဆီယံထိပ်တန်း အစဉ်အလာနှင့် အရွေ့တောင်အာရှ ထိပ်တန်းအစဉ်အလာကျွန်းပွင့်တွင် မြန်မာနိုင်ငံသည် အရွေ့တောင်အာရှရှိ နိုင်ငံများအနက်တွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအကောင်းဆုံးနိုင်ငံအဖြစ် ထပ်မံယူဆခဲ့သည်။ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနယ်ပယ်တွင် အိမ်ခြံမြေလုပ်ငန်းသည် အနာဂတ်အတွက် အခိုင်မာဆုံးနှင့် ယုံကြည်စိတ်ချမှု အရှိဆုံးသော ရွေးချယ်မှုတစ်ခုဖြစ်သည်။ GOLDEN CITY သည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဦးဆုံး National Landmark အဖြစ် ရပ်တည်နေသော အိမ်ခြံမြေစီမံကိန်းတစ်ခုဖြစ်သည်။ GOLDEN CITY သည် ရန်ကင်းမြို့၏ အဓိကအချက်အချာကျသော မြို့လယ်တွင်တည်ရှိပြီး လူနေကွန်ပိုစီတိုက်ခန်းများ၊ ဟိုတယ်၊ နိုင်ငံတကာအဆင့်ရှိ ဖွဲ့စည်းမှုများ နှင့် ဓလေ့ထုံးစံများ၊ စသည်တို့ပါဝင်သည်။ ပထမအရောင်းဖွင့်မည့် Phase II တွင် ရွှေစင်ကောင်းပွင့်ခြင်း၊ တိုက်တစ်လုံးနှင့် တစ်လုံး ကွာခြားမှုသည် ဓလေ့ထုံးစံများကို ကောင်းမွန်ခြင်း၊ အခန်းခွဲစည်းပုံများသည် အပိုအလှူမရှိအောင် တိကျသေချာခြင်းများကို အလေးပေးလုပ်ဆောင် ထားခြင်းကြောင့် ရန်ကင်းမြို့၏ အထက်တန်းလွှာလူနေမှု ဘဝစတိုင်များနှင့် အကျွမ်းအဝင်ဖြစ်နေသော သူများအတွက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် နေထိုင်ရန်အကောင်းဆုံးသောရွေးချယ်မှုကို ပြီးပြည့်စုံစွာဖြည့်စည်းပေးနိုင်ပါသည်။

မြန်မာ့ပြည်ခင်္ဂါလင်္ကာအဖြစ်လာမည့် အထပ်မြင့်အထောက်အပံ့

ရန်ကင်းမြို့၏အဓိကအချက်အချာကျသောမြို့လယ်တွင်တည်ရှိပြီး အထပ် ၃၃ထပ်ရှိသော အထပ်မြင့်အထောက်အပံ့သည် တောင်မြောက်ပျက်နာမှုထားသော အခန်းများမှာ အင်းလျားကန်နှင့် ဓမ္မတီဝံ့စေတီတော်မြတ်အား မိမိအိမ်အတွင်းမှ နေထိုင်စားသောက်နိုင်ပြီး ဓလေ့ထုံးစံများကို ကောင်းမွန်၍ အလင်းရောင်ရရှိမှု ကောင်းမွန်သော အခန်းတိုင်းတွင် ကျယ်လန်းသော ဝန်ထုတ်ပေးပါရှိသည်။ တိုက်တစ်လုံးတွင် နိုင်ငံတကာအဆင့်ရှိ ဓိတ်လှေကား သုံးစီးပါရှိခြင်းကြောင့် လွယ်ကူလျင်မြန်စွာ အတတ်အဆင့်မြှုပ်နှံခြင်း၊ အထပ်တစ်ထပ်တွင် အခန်းခွဲစည်းပုံများကို အလေးပေးလုပ်ဆောင် ထားခြင်းကြောင့် မြို့ပြနေထိုင်သူ၏ ကောင်းမွန်သော အစဉ်အလာသို့အထိ တောင်းတမျှ ကိုဖြည့်စည်းပေးနိုင်ပါသည်။

GOLDEN CITY 739 - 1,516 sq.ft. အခန်းအကျယ်အဝန်းများ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် နေထိုင်ရန်အကောင်းဆုံးသောရွေးချယ်မှု သင့်တော်စွာဖြည့်

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် နေထိုင်ရန်အကောင်းဆုံးသောရွေးချယ်မှုဖြစ်စေရန် GOLDEN CITY ၏ Phase II တွင် 1,300 - 1,516 sq.ft. 3 Bedrooms, 739 - 990 sq.ft. 2 Bedrooms, ဝိသိကတန်းပွင့်သော အဆင့်မြင့်အခန်းခွဲစည်းမှုဖြစ်သည့် နှစ်ခန်းခွဲစည်းထားသည့် အခန်းများနှင့် Penthouse အခန်း အမျိုးအစားတို့ဖြင့် ဝန်ထုတ်ပေးသော GOLDEN CITY သည် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် နေထိုင်ရန် အကောင်းဆုံး သောရွေးချယ်မှု တစ်ခုဖြစ်သည်။ အထပ်တစ်ထပ်တိုင်းရှိ အခန်းတိုင်းသည် ဓလေ့ထုံးစံ ကျင့် ဝမ်းများ ထည့်ဝါသော အိမ်အတွင်းပြင်ဆင်မှုများ ဓလေ့ထုံးစံများကို ကောင်းမွန်၍ အလင်းရောင် ရရှိမှု ကောင်းမွန်သောကြောင့် ကျန်းမာရေးနှင့်ပြည့်စုံသော လူနေမှုဘဝတစ်ခုကို ဖန်တီးနိုင်ပါသည်။ ပြင်ဆင်မှုများတွင်ညှပ်စတိုင် နှင့် သဘာဝမြို့ပြအလှူထုတ်များ နှစ်ခုလုံးကိုသင်္ချာပုံစံ ဖိစားနိုင်ပါ သည်။



3 Bedrooms, 3 Bathrooms, Living Room Dining Room, and Maid's Room Built-In Area: 1,300 sq.ft. Shwedagon Pagoda View

Living Room နှင့် Master Bedroom အခန်းသည် ဓမ္မတီဝံ့စေတီတော်မြတ်ကို မျက်နှာမူထား၍ မြင်ကွင်းမှာလည်း ကျယ်ဝန်းပြီး အကာအကွယ်မရှိဘဲ သဘာဝအလှူထုတ်များကို နေထိုင်အခန်းတွင်မှ ရွှေစင်ကောင်းပွင့်ကြောင့် ပြိုင်ဘက်မရှိကောင်းမွန်သောအခန်းတစ်ခန်းဖြစ်ပါသည်။ အခန်းအကျယ်အဝန်းသည် မိသားစုတစ်စုကောင်းမွန်စွာနေထိုင်နိုင်မည့် အကျယ်ဖြင့် ဓလေ့ထုံးစံကျကျ သေသပ်တိကျစွာ နေထိုင်လျက်နေထိုင်မှုနှင့်အညီ ဖွဲ့စည်းထားပါသည်။ မိသားစုများအပန်းအဖြေခံနိုင်ရန် ကျယ်လန်းသော ဝန်ထုတ်ပေးပါရှိခြင်း၊ Service Balcony သီးသန့် ပါရှိခြင်းကြောင့် အိမ်အလှူထုတ်များကို ဖမ်းဆီးနိုင်ခြင်း၊ အိမ်ရှင်များအိမ်ခန်းများနှင့် အိမ်အကူ၏ အိမ်ခန်း သည် သီးသန့်မြို့ပြအလှူထုတ်ကြောင့် အခန်းအကျယ်အဝန်း အများဆုံးဖြစ်ခြင်း၊ ထမင်းစားခန်းနှင့် ဧည့်ခန်းသီးသန့်ပါရှိခြင်းသည် ဧည့်သည်အထောက်အကူပြုပေးရန် လည်ပတ်သောအခါတွင် သီးသန့်ခွင့်ပေးနိုင်ခြင်း၊ Master Bedroom ၏အခန်းခွဲစည်းမှုသည် Full Window အသုံးပြုထားခြင်းကြောင့် သဘာဝအလင်းရောင်နှင့် ဓလေ့ထုံးစံများကို အလေးပေးလုပ်ဆောင် ထားခြင်းကြောင့် အထောက်အကူဖြစ်စေပြီး အဆင့်မြင့် လူနေထိုင်မှုကိုပေးစွမ်းနိုင်ပါသည်။



2 Bedrooms, 2 Bathrooms Living Room, and Dining Room Built-In Area: 740 sq.ft. Shwedagon Pagoda View

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန်အကောင်းဆုံးသောရွေးချယ်မှု Living Room နှင့် အိမ်ခန်းနှစ်ခန်းတို့သည် ဓမ္မတီဝံ့စေတီတော်မြတ်ကိုမျက်နှာမူထား၍ မြင်ကွင်းမှာလည်းကျယ်ဝန်းပြီး အကာအကွယ်မရှိဘဲ သဘာဝအလှူထုတ်များကို နေထိုင်အခန်းတွင်မှ ရွှေစင်ကောင်းပွင့်ကြောင့် ပြိုင်ဘက်မရှိ ကောင်းမွန်သော အခန်းတစ်ခန်းဖြစ်ပါသည်။ ဓမ္မယာအကျယ်အဝန်း အသင့်သင့်ရှိသောကြောင့် အရင်းအနှီးအနည်းငယ်စွာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံခြင်း အထိန်တိုတွင် အကျိုးအမြတ်မြန်လည်ရရှိခြင်း။ အခန်းအကျယ်အဝန်းသည် ဓလေ့ထုံးစံကျကျသေသပ်တိကျစွာ နေထိုင်လျက်နေထိုင်မှု ဖွဲ့စည်းထားပါသည်။ အခန်းခွဲစည်းပုံအကျယ်အဝန်း အသင့်သင့်ရှိသော်လည်း အလှူထုတ်များနှင့်အညီ ဖွဲ့စည်းထားပါသည်။



2 Bedrooms, 2 Bathrooms Living Room, and Dining Room Built-In Area: 987 sq.ft. Inya Lake View

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု နှင့် နေထိုင်ရန်အကောင်းဆုံးသောရွေးချယ်မှု Living Room နှင့် Master Bedroom အခန်းသည် ညှပ်စတိုင်ပုံစံဖြင့် နှင့် Inya Lake တို့ကိုမျက်နှာမူထားသောကြောင့် သစ်ပင်ပန်းပွင့်တို့၏ အလှူထုကို ခံစားရနိုင်ပြီး ထည့်သွင်းမှုများနှင့် ကင်းလင်းစေခြင်း။ နေထိုင်ခန်းအတွင်းတွင် အကောင်းဆုံးဖြစ်အောင် စီစဉ်ထားပြီး ဓမ္မယာကိုလည်း နေထိုင်လျက် မကျန်စေရန်အထောက်အကူဖြစ်စေပါသည်။ Service Balcony သီးသန့်ပါရှိခြင်းကြောင့်အိမ်အလှူထုများကိုဖမ်းဆီးနိုင်ခြင်း။ Master Bedroom ၏ အခန်းခွဲစည်းမှုသည် Full Window အသုံးပြုထားခြင်းကြောင့် သဘာဝအလင်းရောင်နှင့် ဓလေ့ထုံးစံများကို အလေးပေးလုပ်ဆောင် ထားခြင်းကြောင့် အထောက်အကူဖြစ်စေပြီး အဆင့်မြင့် လူနေထိုင်မှုကိုပေးစွမ်းနိုင်ပါသည်။

LIVE THE GOLDEN CITY LIFE
Phase II ၏ VIP Card သည် ကွန်ပိုစီတိုက်ခန်းစီမံကိန်းအသစ် လက်မှတ်ထုတ်ပြန် ဝေပေးထားသော GOLDEN CITY မှ လူကြီးမင်းကြီးတို့၏လက်မှတ်ထုတ်ပေးနိုင်ရန် စိတ်ပေးပါသည်။
Investor: Uni Global Power Pte. Ltd. (Singapore)
Developer: Golden Land Real Estate Development Co., Ltd.

